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Det Store frafallet 
Jesus svarte og sa til dem: Se til at ingen fører dere vill! Matt. 24:4 

 

1 Vi ber dere, brødre, når det gjelder vår Herre Jesu Kristi komme og vår 

samling hos ham: 2 La dere ikke så snart drive fra vett og sans! La dere 

ikke skremme, verken ved noen ånd eller ved noe ord eller ved noe brev 

som sies å komme fra oss, og som går ut på at Herrens dag alt er her.  

3 La ingen bedra dere på noe vis! For først må frafallet komme,  

og syndens menneske åpenbares, fortapelsens sønn. 4 Han er den som 

står imot og som opphøyer seg over alt som blir kalt gud eller helligdom, 

så han setter seg i Guds tempel og utgir seg selv for å være Gud. 5 Minnes 

dere ikke at jeg sa dere dette da jeg ennå var hos dere? 6 Og nå vet dere 

hva det er, det som holder igjen, slik at han først skal åpenbares når tiden 

for dette er inne. 7 For lovløshetens hemmelighet er alt virksom, bare at 

den som nå holder igjen, må bli tatt bort. 8 Da skal den lovløse åpenbares, 

han som Herren Jesus skal ødelegge med sin munns ånde, og tilintetgjøre 

når hans gjenkomst åpenbares i herlighet. 9 Den lovløse kommer etter 

Satans virksomhet med all løgnens makt og tegn og under. 10 Det skjer 

med all urettferdighetens forførelse blant dem som går fortapt, fordi de 

ikke tok imot kjærlighet til sannheten, så de kunne bli frelst. 11 Derfor 

sender Gud dem kraftig villfarelse, så de tror løgnen, 12 for at de skal bli 

dømt, alle de som ikke har trodd sannheten, men hadde sitt behag i 

urettferdigheten. 2. Tess 2:1-12 (uthevet av forfattere) 

1 En av de sju englene med de sju skålene kom og talte med meg og sa: 

Kom, jeg skal vise deg dommen over den store skjøgen, hun som sitter 

over de mange vann. 2 Med henne har jordens konger drevet hor. De som 

bor på jorden, er blitt drukne av hennes horelivs vin. 3 Og han førte meg i 

ånden ut i ørkenen. Der så jeg en kvinne sitte på et skarlagenrødt dyr, 

som var fullt av spottenavn. Dyret hadde sju hoder og ti horn. 4 Kvinnen 

var kledd i purpur og skarlagen, og smykket med gull og edelstener og 

perler. I sin hånd hadde hun et gullbeger, fullt av styggedommer og av 

hennes horelivs urenheter. 5 På hennes panne var skrevet et navn, en 

hemmelighet: Babylon, den store, mor til skjøgene og til stygghetene på 

jorden. 6 Jeg så kvinnen drukken av de helliges blod og av Jesu vitners 

blod. Og jeg undret meg storlig da jeg så henne. Åp 17:1-6 (Understreket 

av forfatter) 

1 Deretter så jeg en annen engel stige ned fra himmelen. Han hadde stor 

makt, og jorden ble opplyst av hans herlighet. 2 Han ropte med sterk røst 

og sa: Falt, falt er Babylon den store! Den er blitt et tilholdssted for onde 

ånder – et fengsel for hver uren ånd, og et fengsel for hver uren og hatet 

fugl. 3 For av hennes horelivs vredesvin har alle folk drukket. Kongene på 

jorden har drevet hor med henne, og kjøpmennene på jorden er blitt rike 

av hennes overdådige vellevnet. 4 Og jeg hørte en annen røst fra 

himmelen si: Kom ut fra henne, mitt folk! for at dere ikke skal ha del i 
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hennes synder, og for at dere ikke skal få del i hennes plager. 5 For 

hennes synder når like til himmelen, og Gud har kommet i hu hennes 

urettferdige gjerninger. 6 Gi henne igjen som hun har gitt! Gjengjeld 

henne dobbelt etter hennes gjerninger! Skjenk henne dobbelt i det beger 

hun selv har fylt! 7 Så mye som hun har opphøyet seg selv og levd i 

overflod, så mye skal dere gi henne av pine og sorg. Fordi hun sier i sitt 

hjerte: Jeg sitter som dronning og er ikke enke, sorg skal jeg aldri se! – 

Åp 18:1-7 (Understreket av forfatter) 

13 For disse er falske apostler, svikefulle arbeidere, som skaper seg om til 

Kristi apostler. 14 Og det er ikke noe å undre seg over, for Satan selv 

skaper seg jo om til en lysets engel! 15 Da er det ikke noe stort om også 

hans tjenere omskaper seg til rettferdighets tjenere. Men for dem skal 

enden svare til deres gjerninger. 2Kor 11:13-15 

Falskhet og forførelse: 

 
• Den Romersk Katolske Institusjon (RKI) 

• Andre Vatikankonsil (2VK) (1962-65) 

• Jesuittordenen (JEO) 

• Den Katolske Karismatiske Bevegelse (KKB)  

• Den Internasjonale Evangeliske Lutherske Institusjon (ELI) 

• Felleserklæring om rettferdiggjørelseslæren (FOR) 

• Kirkenes Verdensråd – World Council of Churches (WCC) 

• Lausannebevegelsen (LAU) 

• Norges Kristne Råd (NKR) 

• Den Økumeniske Bevegelse i Norge (ØBN) 

• Pinsebevegelsen (PIB) 

• Læren om åndsdåp med tungetale som tegn 

• Trosbevegelsen (TRB) 

• Den Nye Apostoliske Reformasjonen (NAR) 

• Toronto 

• Florida 

• Lakeland 

• Kundalini (KUN) 

• Heidi Baker 
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• Bethel Church (BEC) 

• Bill Johnsen 

• Rodney Howard-Browne  

• Hillsong (HIL) 

• Kenneth Copeland (KEC) 

• Todd White 

• Baptister 

• OSAS (En gang frelst alltid frelst) 

• Kalvinisme 

• Jean Calvin 

• Cessationism «Nådegavene har opphørt» 

• Læren om en bortrykkelse før trengselen 

• «Jesus Only» eller «Oneness» 

• Kristne TV kanaler 

• God-TV 

• TBN – Trinity Broadcasting Network 

• Visjon Norge 

• Herlighetsteologi – «Prosperity gospel» 

• Hyper-nåde 

• New Age 

• Det okkulte 

• Frelses-bønn 

• Kingdom Now – Herredømme-Teologi 

• Bjørn Olav Hansen 

• Egil Svartdahl 

• Terje Hegertun 

• Andreas Hegertun 

• Stephan Christiansen 

• Lars Christian Gjerlaug 

• Jørn Strand 

• Øyvind Gaarder Andersen 
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• Kjell Haltorp 

• Espen Ottosen 

• Rick Warren 

• Målrettet Liv 

• Målrettet Menighet 

• Chrislam (CHI) 

• The Billy Graham Evangelistic Association (BGEA) 

• Franklin Graham 

• KS 

• Norge I dag 

• Vårt Land 

• Dagen 

• Den kommende store «vekkelsen» 

• Teologisk Refleksjonsgruppe i pinsebevegelsen 

 

Alle disse institusjoner, organisasjoner, kirkesamfunn, bevegelser, falske 

lærere og TV kanaler og aviser er med på å spotte Veien og er også 

grunnen til at Veien spottes. De forkynner et annet evangelium og en 

annen Jesus. De vil benekte dette, men hvis man tester deres liv og lære 

så vil det bli krystallklart. De er hyklere og fariseere, men snart vil de 

måtte stå til ansvar hvis de ikke omvender seg. De er også politisk 

korrekte og vil være venn med alle. De elsker sine posisjoner og ikke 

minst sitt omdømme og status. De elsker også penger som vi vet er roten 

til alt ondt. Ytterst få menigheter i dag vil bestå uten de ca. kr. 1000,- 

som de får fra staten i støtte per medlem i året. Og selvfølgelig elsker de 

det Økumeniske. Falsk enhet. De er ytterst økumeniske og fremmer 

antikrist gjennom dette og de fleste må regnes som globalister i 

tankegang og fremferd. De er en skandale for et sant Evangelium og de 

gjør den Hellige Ånd sorg. Vi ber for deres snarlige omvendelse. 

Ikke alt det ovennevnte gjort i punkter vil bli nevnt i egne kapitler, men vi 

vi prøve å pense innpå i løpet av boka. Listen vil stå der selv om de ikke 

får omtale fordi en av hensiktene med boka nettopp er å bringe navn frem 

i lyset. 

Du tror kanskje ikke dette er så ille som beskrevet her, men når du er 

ferdig med å lese og teste det vi skriver så vil du være overbevist. 

Spørsmålet som da gjenstår vil være: 

HVA GJØR DU MED DET?  
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Og hva svarer du på disse to spørsmål? 

• Var reformasjonen fra Jesus Kristus eller djevelen? 

• Er vi inne i det Skriften kaller Det Store Frafallet? 
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Innledning 
Den 31. oktober 2017 ble det verden over feiret 500-årsjubileet til 

Reformasjonen. For første gang ble dette feiret økumenisk og i felleskap 

med katolikker. De fleste gikk så langt at de beklaget at kirken ble splittet 

på grunn av hva som skjedde da en katolsk munk tok til motmæle mot 

pavemakten. Det utenkelige er nå blitt et faktum og Andre Vatikankonsils 

strategi har båret frukt, meget dårlig frukt.  

Det siste fremstøtet fra Roma mot verdensherredømme kom i 1962. De 

trengte å rette opp fadesen fra Andre verdenskrig hvor paven bare så vidt 

hadde greid å snike seg unna rettergangen i Nürnberg. Dessuten begynte 

det å bli sterke vekkelser rundt omring i verden og misnøyen var stor 

ettersom de mistet medlemmer til protestanter både til «høyre og til 

venstre». Mest til evangeliske og kanskje aller mest til Pinsevennene, en 

bevegelse på sterk fremmarsj. Protestanter skulle ikke lenger kalles 

bastarder, men «adskilte brødre» – eller «bortkommende brødre» som 

trengte å komme tilbake til Roma. 

I Jesuittordenen ble det også forandring og jesuitt-kardinalen Augustin 

Bea hadde lenge hatt en slagplan om infiltrering i pinsebevegelsen. Mer 

om dette under den Katolske Karismatiske Bevegelse. Senere ble mye av 

dette avslørt da Alberto Rivera hoppet av som jesuittprest som selv hadde 

blitt undervist og instruert av nettopp denne Bea. Ifølge Albertos kone led 

Alberto martyrdøden på grunn av sitt arbeid med å avsløre RKI og JEO 

sine desperate forsøk på å komme i posisjon igjen. (Ref. bl.a. Jack Chick 

sine publikasjoner) 

I tillegg til dette fikk vi også i Norge på begynnelsen av 70-tallet en falsk 

nådeforkynnelse, som utviklet seg til en billig nådeforkynnelse og som i 

dag går under hyper-nådeforkynnelse. «Nådestøtet» kom i 2006 da 

Frikirkerådet ble skrotet til fordel for den nye Norges Kristne Råd – eller 

fusjonert om du vil. Spesielt Pinsebevegelsen ble lidende under dette da 

de måtte ofre det meste av sin lære. 

På verdensbasis skjedde det ting i Sør-Amerika, Afrika og Kina og senere i 

India og de muslimske land i Midtøsten. Dessverre så har dette i den 

senere tid nærmest blitt oppløst i Herlighetsforkynnelsen (Prosperity 

Gospel) i Afrika, regjeringskontrollerte «patriotiske tre-selv-kirke» i Kina 

og i Sør-Amerika har det protestantiske glidd mer og mer tilbake til et 

felleskap med RKI. Vi skal merke oss at i Mellom-Amerika blir protestanter 

stadig forfulgt av katolikker, så stor fremgang har ikke evangeliet hatt der 

heller. 

I Nord-Amerika fikk vi flere «vekkelser» med såkalt vekkelse i Toronto 

1994 og Pensacola, Florida som senere Lakeland, Florida, i april 2008. 

Dette kom også til Norge da ganske mange pastorer og lekmenn valfartet 

til disse stedene og ble besmittet med Kundalini. Så kom altså 2017 hvor 

ringen ble sluttet og det er nå igjen akseptert blant barn av 
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Reformasjonen å gå tilbake til Roma. Som kjent fikk vi et klart bevis på 

dette ved Ulf Ekmanns konvertering i 2014. 

Forførelsen og villfarelsen har nådd de høyder man hadde før 

Reformasjonen og det store frafallet er dermed et faktum. Fordi man har 

noe å falle fra. Man har falt ifra Reformasjonens lære om «sola scriptura». 

Ja man har falt ifra mer enn det for under reformasjonen hadde man 

ingen bibel (den var enda ikke oversatt), men det har vi i dag. Vi har hatt 

Azusa Street og andre vekkelser som Wales og Sunderland. Vi har hatt en 

mengde Guds menn som har vekket store deler av verdens befolkning. 

Bøker har blitt skrevet og læren har til tider vært sunn trass i forskjellige 

kirkesamfunn. Vi har sett hva Jesus Kristus har gjort rundt omkring i hele 

verden, men det meste av dette er nå falt bort og vi er på vei tilbake til 

Roma. Vi har fått DET STORE FRAFALLET. For at man kan falle fra må 

man altså ha noe å falle fra. Det er bare troende som har det. De andre er 

allerede vantro.  

Aldri før har man hatt så stor aksept for syndige ting i kriken. Abort, falsk 

kvinnefrigjøring og kvinnelige prester, samboerskap og homofili og 

likekjønnet ekteskap for ikke å nevne det å legge seg flate for Roma. 

Prester og selvfølgelig politikere går i LGBTQ+ parader og vi er tilbake i 

Sodoma. DNK er blitt et rottereir for politisk innflytelse og meninger. Ja vi 

er lenger enn til Sodoma fordi i Sodoma hadde de heller ingen Bibel. Ja, 

det er blitt verre enn før vannflommen fordi da hadde man heller ingen 

Bibel, man hadde ikke noe Ny Testamente tilgjengelig på Internett. Altså 

kan vi slå fast at vi har kommet dit Jesus Kristus sier vi skal være rett føre 

Han kommer igjen og henter sine: 

 
26 Og slik som det var i Noahs dager, slik skal det også være i 

Menneskesønnens dager. 27 De åt og drakk, de tok til ekte og ble gitt til 

ekte – like til den dag da Noah gikk inn i arken. Så kom vannflommen og 

ødela dem alle. 28 På samme vis – slik som det var i Lots dager: De åt og 

drakk, de kjøpte og solgte, plantet og bygde. 29 Men den dag da Lot gikk 

ut av Sodoma, lot Gud det regne ild og svovel fra himmelen og ødela dem 

alle. 30 Slik skal det også være på den dag Menneskesønnen åpenbares. 

Luk 17:26-30 

Og videre: 

44 Vær derfor beredt, dere også! For Menneskesønnen kommer i den time 

dere ikke tenker. 45 Hvem er da den tro og kloke tjener som hans herre 

har satt over sine tjenestefolk for at han skal gi dem mat i rett tid? 46 Salig 

er den tjener som hans herre finner i ferd med å gjøre dette, når han 

kommer! 47 Sannelig sier jeg dere: Han skal sette ham over alt han eier! 
48 Men dersom den onde tjener sier i sitt hjerte: Det varer lenge før min 

herre kommer! 49 og han så gir seg til å slå sine medtjenere, og eter og 

drikker med drankere, 50 da skal tjenerens herre komme en dag han ikke 

venter det, og en time han ikke tenker. 51 Og han skal hogge ham i sønder 
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og gi ham hans del med hyklerne. Der skal de gråte og skjære tenner. 

Matt 24:44-51 

Alt det ovennevnte av «negativ karakter» er selvfølgelig et verk av 

antikrist. I disse dager blir antikristlig fremgang betegnet som 

globalisering. En av hovedmennene bak globalisering er en mann ved 

navn Georg Soros. Hadde han ikke vært født i Budapest i stedet for 

Bethlehem og hadde han ikke vært så gammel, kunne han selvfølgelig ha 

kommet inn i rekken av foreslåtte antikrist. Vi får følge med om han 

begynner å gjøre noen tegn. Norge gir millioner til hans stiftelse og han 

hater alt som ikke fører verden i retning av total globalisering. Som for 

eksempel Trump. Han er da selvfølgelig venn med Clintons og den 

retningen innen politikken.  

Etterfølgere av Jesus Kristus er pålagt å vente med lengsel og smerte 

etter Brudgommen. Ikke bare pålagt, men er man Brud så gjør man dette 

helt naturlig. Hvis ikke er man jo ikke Brud. Derfor er det også naturlig å 

se etter de tegn som er gitt av Jesus Kristus for Hans komme. Man 

trenger ikke se etter antikrist, man ser etter Jesus Kristus og de tegn som 

han har gitt oss. Ja, et av dem er at antikrist skal stå frem, men det er 

mange flere og egentlig bedre tegn enn det. Bedre fordi de er tidligere i 

rekkefølgen. En av de største tegn på Jesus Kristus sitt snarlige komme er 

etter min mening Det Store Frafallet. 

For ikke lenge siden skrev Paven og Al-Azhar (den største lederen innen 

sunnimuslimer) en avtale om samarbeid. 

https://signsofthelastdays.org/roman-pope-top-muslim-sign-one-world-

religion-

agreement/?fbclid=IwAR0XC7cY1GcS4kH6bk5Z5s4YtJLFySg04oPRUu6MgT

Nvg8fZ8hoM1t-i96Q 

Som noen andre steder vil linkene referer til engelske sider. Det man gjør 

da er å kopiere link-adressen og lime den inn i Google Translate så 

kommer hele siden ut på norsk. Hvis vi gjør det blir det til tide enormt 

lange linker.  

Følg denne linken over og du finner følgende: 

http://w2.vatican.va/content/francesco/en/travels/2019/outside/documen

ts/papa-francesco_20190204_documento-fratellanza-umana.html 

http://w2.vatican.va/content/francesco/en/events/event.dir.html/content/

vaticanevents/en/2019/2/4/fratellanza-umana.html 

Det er fra Vatikanets sider. Det vil komme en verdensorden med en 

politisk leder, en religiøs leder og en økonomi. Ut av dette vil dyrets 

merke komme.  

Ikke glem at alle disse mennesker er totalt forvirret og har en antikristen 

ånd. Deres far er djevelen og de vil gjøre nøyaktig som han sier. Alt er 

beskrevet i Skriften.  

https://signsofthelastdays.org/roman-pope-top-muslim-sign-one-world-religion-agreement/?fbclid=IwAR0XC7cY1GcS4kH6bk5Z5s4YtJLFySg04oPRUu6MgTNvg8fZ8hoM1t-i96Q
https://signsofthelastdays.org/roman-pope-top-muslim-sign-one-world-religion-agreement/?fbclid=IwAR0XC7cY1GcS4kH6bk5Z5s4YtJLFySg04oPRUu6MgTNvg8fZ8hoM1t-i96Q
https://signsofthelastdays.org/roman-pope-top-muslim-sign-one-world-religion-agreement/?fbclid=IwAR0XC7cY1GcS4kH6bk5Z5s4YtJLFySg04oPRUu6MgTNvg8fZ8hoM1t-i96Q
https://signsofthelastdays.org/roman-pope-top-muslim-sign-one-world-religion-agreement/?fbclid=IwAR0XC7cY1GcS4kH6bk5Z5s4YtJLFySg04oPRUu6MgTNvg8fZ8hoM1t-i96Q
http://w2.vatican.va/content/francesco/en/travels/2019/outside/documents/papa-francesco_20190204_documento-fratellanza-umana.html
http://w2.vatican.va/content/francesco/en/travels/2019/outside/documents/papa-francesco_20190204_documento-fratellanza-umana.html
http://w2.vatican.va/content/francesco/en/events/event.dir.html/content/vaticanevents/en/2019/2/4/fratellanza-umana.html
http://w2.vatican.va/content/francesco/en/events/event.dir.html/content/vaticanevents/en/2019/2/4/fratellanza-umana.html
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Hensikten med boken 
Forfatter Kjell Sørsdal har i lengre tid studert Skriften med utgangspunkt i 

om vi må defineres oss i, som Skriften definerer, DET STORE FRAFALLET 

(Ref. 2 Tess.) 

Vi er klar over at det gjennom alle tider har vært «spekulert» i dette, mer 

eller mindre. Vi vet at det allerede i Skriften fremgår at apostlene ventet 

på Jesus sin gjenkomst. Men saken er jo den, at for at det skal bli et 

frafall, så må man, som sagt og gjentatt, ha noe å falle ifra. Og skal det 

bli stort, som vi forstår med dette, nærmest enormt siden Jesus sier at 

selv de utvalgte vil bli ledet vill om mulig, så vil det jo måtte ha et 

verdensomfattende omfang. Dette underbygges også i Åp. 17 og 18 og 

andre steder at folk og skarer og nasjoner og tungemål (Ref. Åp 17:15) 

skal bedrive åndelig hor og falle fra. 

I bildet er også én verdensorden, én verdensøkonomi og én 

verdensreligion. Ved å slå på TV eller åpne sosiale medier får man 

inntrykk av at dette er pågående og nært forestående. Likeledes hvis man 

legger til grunn finansinstitusjoner og regjeringer så forstår man fort at vi 

meget raskt går mot et kontantløst samfunn som igjen er starten på 

ganske mye og som man kan si; starten på Dyrets Merke. Vi ønsker ikke å 

gå mer i detalj på dette, men kan forsikre leseren om at myndigheter 

allerede har lovfestet at butikker ikke lenger trenger å ta imot kontanter 

hvis de ikke vil. Ta en tur til Holmenkollen Restaurant så vil du finne at 

under menyen som henger ute så står det at de ikke tar imot kontanter. 

Så har vi profetiene. Det er ikke så mange igjen som ikke er oppfylt. Det 

siste som er i ferd med å skje er vel at Damaskus skal bli til en ruinhaug 

hvis det da ikke har skjedd allerede ...  

Helt siden 1948 har vi sett hvordan verden har gått i en bestemt retning 

og at de siste profetier som f. eks. av David Wilkerson, Stanley Frodsham 

og nå til sist den mer og mer kjente «Valdresprofetien» går i oppfyllelse. 

Tegninger for det «Tredje Tempel» ligger klare til å bli tatt i bruk i 

Jerusalem og en menighet har til og med først opp det «tredje tempel» i 

São Paulo, Brasil. Men kanskje mest av alt; vi fikk Reformasjonen. 

Og sist men ikke minst. Det står altså ikke at tiden rett før Jesus Kristus 

sin gjenkomst skal være preget av «vekkelse». Men det står derimot helt 

klart at den skal være sterkt preget av et stort frafall. Det vil komme en 

«vekkelse», men den vil være falsk. Denne vil inneholde det som står 

skrevet om hva den falske profet vil fremføre. Det er også denne 

«vekkelse» som vil føre ALLE vill, uten de utvalgte. Denne «vekkelsen» er 

i gang og det er denne som er selve innholdet i det økumeniske. 

9 Den lovløse kommer etter Satans virksomhet med all løgnens makt og 

tegn og under. 10 Det skjer med all urettferdighetens forførelse blant dem 

som går fortapt, fordi de ikke tok imot kjærlighet til sannheten, så de 

kunne bli frelst. 11 Derfor sender Gud dem kraftig villfarelse, så de tror 



 

11 

løgnen, 12 for at de skal bli dømt, alle de som ikke har trodd sannheten, 

men hadde sitt behag i urettferdigheten. 2Tess 2:9-12 

Vi må prøve å vekke menigheten i dag. Vi må få flere til å gjøre sin 

utvelgelse fast og urokkelig ved å ikke kompromisse Ordet. For å advare 

den delen som Jesus Kristus har latt bli stående såpass lenge. De fleste 

som kunne kalle seg "støtter" og sjeldent eller aldri gikk på akkord med 

Ordet er døde. Men Herren har latt det være igjen en rest som ikke har 

bøyd kne for Ba'al – Roma. Disse må vekkes og gjøres klar til kamp for å 

advare menigheten. For mange er det kanskje for sent. De har tråkket 

over grensen. Men mange kan enda vekkes. Vi håper og ber om at denne 

boka vil gjøre nettopp dette. 

I nesten 500 år har mennesker kommet til tro i hopetall og det har vokst 

frem menigheter og ledere over hele verden. Og i takt med dette har også 

RKI vokst seg stor. Det antallet som i dag går under betegnelsen kristne 

er ca. 2,289,450,000 (Kilde: Wikipedia) hvorav katolikker 1.200 millioner. 

Vi vil påstå at mesteparten av de 2289 millioner er forført og/eller 

frafallende på en eller annen måte. Det er dette vi vil prøve å bevise i 

denne boka. 

Vi ønsker å åpne øynene for de punkter som her beskrevet: 

• Beskrive de enkelte menigheter og lederes falske lære og frafall og 

da mest gjennom kirkesamfunn nasjonalt og internasjonalt. 

• Forklare med dette at vi er overbevist om at vi har en tilstand i 

verden i dag som aldri før har eksistert, da med utgangspunkt i 

Jødenes retur til Israel i 1948, altså for over 70 år siden, som gjør 

at vi må ta et standpunkt til om klokken viser 23:23:59. 

• Forberede leseren på at hvis man ikke gjør sin utvelgelse fast, vil 

man bli forført. 

• Forklare viktigheten av å ikke kompromisse Ordet og viktigheten av 

å advare sine søsken og de allerede frafallende om alvoret. 

• Sette søkelyset på noen av de viktigste grunner for villfarelse, 

forførelse og frafall. 

• Gjennom dette forkynne de Gode Nyheter til alle som leser. 

• Oppmuntre leseren til hver dag å sjekke om man går på Veien. 

• Endetiden beskriver ikke en vekkelse, men snarere et stort frafall. Et 

stort frafall er beskrevet mange steder i Skriften som det viktigste 

tegnet på endetiden. 

Til slutt: få leseren til å ta stilling til om reformasjonen var fra Gud eller 

fra djevelen. 
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Ord og utrykk  

ROMA 

Vi vil ikke prøve å overbevise leseren innledningsvis om at Paveveldet er 

antikristelig. Når vi referer til Roma så er det alt hva som har foregått 
under Roma og som i dag er kjent som Paven, Vatikanet eller Holy See. 

Man får en god oversikt med et interessant kart her: 

https://no.m.wikipedia.org/wiki/Romerriket 

Så i ca. 2700 år, eller om man regner det for kortere, har dette riket 

eksistert og har i denne tiden greid å forfølge, torturere og drepe mange 
titalls millioner mennesker som har trodd på Bibelen som Guds ord. Først 

de som da hadde Mosebøkene og Profetene og senere de som hadde dette 

pluss de Gode Nyheter. 

DET ØKUMENISKE 

Slik vi omhandler Roma i dag er det rett og slett Roma med Keiserens arm 

som er forlenget til å hete Pave. Vi vil ikke prøve å forklare hvilke beviser 
som kan fremskaffes for disse påstander, men kun gi referanser for dem 

som vil sette seg inn i dette, enten for å lese videre eller for å avise denne 
boka som løgn. Vi kan dog garantere at bevisene kommer til å bli mange 

nok idet vi går igjennom det Økumeniske. Dette kan jo også være et 
uttrykk som er noe ukjent for mange. Derfor vil vi også legge til en del 

referanser som vi anbefale om dette tema. Leseren står jo også fritt til å 

selv søke på nettet og lære seg hva disse begreper står for. 

REFORMASJONEN og Norges Kristne Råd 

Reformasjonen er jo kjent for de aller fleste, men det nye NKR er ikke like 

kjent. Dette er det lokale rådet i Norge, men vi har også internasjonale 
råd. De internasjonale vil vi ta lett på i denne boka, men minne om at de 

er store og mange. Vi kommer til å slå fast at det er disse rådene som 
gjerne vil ha alle tilbake til Roma. Til Paveveldet, eller Moderkirken som 

de ynder å kalle seg. Den Universelle kirke. Det antikristlige. Derfor er det 
forbudt å skrive denne boka ifølge NKR sine «husregler». Det var også 

disse råd som bestemte å feire 500 års jubileet til Reformasjonen 

økumenisk. Det vil si å invitere RKI og beklage «splittelsen». 

BRUK AV NAVN 

Det er etter Skriften å navngi de personer som står fremst i forførelsen på 

lik linje med for eksempel Paulus i andre brev til Timoteus. Like naturlig 
som Guds menn også blir navngitt. Så når man opplever hva som står om 

Pinehas i 4. Mosebok 25 og mange, mange lignende andre steder i 
Skriften der begge deler blir navngitt av Herren og det med hensikt, 

overlegg og helt klart meget bevist, så er dette det samme vi gjør her. 

Man skulle vite hvem de forskjellige var.  

Vi ønsker å advare mot dem som står fremst i å hjelpe Antikrist å føre 
mennesker tilbake til Roma, som fører mennesker til frafall og inn på 

veien til Helvete. Her tar vi med nasjonale og internasjonale.  

Når for eksempel noen skriver at Egil Svartdahl er en Guds mann så er det 
slik at vi har lov å si NEI, vi mener ikke det, vi er uenig. Vi mener at han 

ikke er en Guds mann. Når ledere og talere i Visjon Norge løfter opp og 
bruker en mengde folk i sine sendinger og møter og sier de er Guds menn 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%253A%252F%252Fno.m.wikipedia.org%252Fwiki%252FRomerriket&h=AT00fM2KP1MGwRG1fhI2If204n3IVJvymIF99TEU21eGKie-KI644y9hp3UE9P2ktoNDeS1oN7utC6_qyBS1aZA6rfFhnd-gEPiFouDm-IRVEpMi9qRLNs4JQvlhHu39qSC9K-mqzYvfizvhk47z-7RY
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og kvinner, så har vi lov å si NEI, vi mener ikke det. Når for eksempel 
Bjørn Olav Hansen løfter opp diverse katolske lærere og sier de er Guds 

menn, så har vi lov å si NEI. Når Jørn Strand bringer et slikt budskap som 
han gjorde på Visjon Norge og påstår at de som advarer mot en del 

personer er falske profeter, så vil vi protestere og si at han lyver. Vi er 
altså uenig. Vi kommer her til å navngi de personer vi er kraftig uenig 

med på det åndelige plan.  

Vi gjør oppmerksom på at der vi ikke kan finne relevant info på norsk vil 
vi legge ved info på engelsk. Dette vil som regel være nettsider som 

leseren selv kan oversette gjennom Google Oversetter. Det vil også bli 

lagt ut referanser til bøker på engelsk. Dette er bøker som vi mener er 
særdeles viktige for dem som virkelig trenger å sette seg inn i beviser for 

at Paveveldet er antikristlig. Likeledes vil det bli lagt ut linker til YouTube 
og filmer andre steder. Noe av dette også på engelsk. Noen av disse 

linkene har lange adresser å skrive inn, dersom du velger å ha denne 
boka i papirformat. Boka, og alle bøker jeg skriver, kan derimot lastes ned 

gratis som PDF format og da blir det enklere å bare trykke på linken.  
 

En meget opplysende film om saken vil vi gi allerede her: 

https://m.youtube.com/watch?v=oUFhGQ4Do9s 

Flere linker: 

http://www.chick.com/information/religions/catholicism/sevenhills.asp 

Det finnes ikke så mye på norsk om dette, men én bok kan vi anbefale. 

Det er ikke dermed sagt at vi går god for hele innholdet. Det samme 

gjelder selvfølgelig andre linker vi legge ved. Se: 

https://webshop.kristenforsamling.no/products/den-katolske-forforelse-

og-falsk-enhet-norsk-utgave 

Når vi bruker referanser til Skriften, vil i hovedsak nettbibelen Norsk Data-

Bibel bli brukt. Den har forskjellige oversettelser og mest brukt vil være 

NB88BM. Hvis annet blir brukt vil det bli oppgitt. Vi ser oss nødt til å 

bruke en nettbibel, men helst ville vi brukt følgende, men den er meget 

vanskelig å få tak selv i bokform: 

Norsk. A.V. 1611. Oversatt fra den engelske Autoriserte Versjonen av 

1611. (King James-versjonen) 

Til slutt vil vi nevne at det kommer til å bli mange gjentagelser i denne 

boka. Dette av flere grunner. Jeg skriver det jeg blir ledet til, men i tillegg 

limer jeg ofte inn noe fra min blogg i tillegg til å gi referanser dit og til 

andre nettsteder. Slik at når man leser referansen vil det kanskje stå mye 

likt som i boka. Spesielt vil dette være de referanser som er på engelsk. 

Det er bra med gjentagelser. Jesus Kristus er vel den som gjentok ting 

oftest. Bare i Joh. 14 og 15 sier Han syv ganger (+/-) at «de som elsker 

Meg holder Mine Bud»  

  

https://l.facebook.com/l.php?u=https%253A%252F%252Fm.youtube.com%252Fwatch%253Fv%253DoUFhGQ4Do9s&h=AT3B-NgJgums9ET9ZKLgey8AMtxEJai6I46Brx4vXPdf6umziq9Xpxek6UZDkd3vGMtjjNykq3BI0pugMWys-xEA-yLW31E7YR-XT8VMogCqB6iLG88BS0PUlepZrS10IMMLfxS5obNdppF_tkh1VbBc
http://www.chick.com/information/religions/catholicism/sevenhills.asp
https://webshop.kristenforsamling.no/products/den-katolske-forforelse-og-falsk-enhet-norsk-utgave
https://webshop.kristenforsamling.no/products/den-katolske-forforelse-og-falsk-enhet-norsk-utgave
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Kapittel 1 – Den Romersk Katolske Institusjon (RKI) 
Hovedmålet med denne boka er ikke å overbevise leseren om at Skjøgen, 

beskrevet i Åpenbaringen, er Pavemakten, Roma, Vatikanet, Holy See. 

Den som leser boka ferdig vil bli overbevist om dette gjennom de beviser 

vi kan gi vedrørende det økumeniske som har spiret frem nå mellom RKI 

og frikirken, nedskrevet og forpliktet gjennom NKR. 

1 En av de sju englene med de sju skålene kom og talte med meg og sa: 

Kom, jeg skal vise deg dommen over den store skjøgen, hun som sitter 

over de mange vann. 2 Med henne har jordens konger drevet hor. De som 

bor på jorden, er blitt drukne av hennes horelivs vin. 3 Og han førte meg i 

ånden ut i ørkenen. Der så jeg en kvinne sitte på et skarlagenrødt dyr, 

som var fullt av spottenavn. Dyret hadde sju hoder og ti horn. 4 Kvinnen 

var kledd i purpur og skarlagen, og smykket med gull og edelstener og 

perler. I sin hånd hadde hun et gullbeger, fullt av styggedommer og av 

hennes horelivs urenheter. 5 På hennes panne var skrevet et navn, en 

hemmelighet: Babylon, den store, mor til skjøgene og til stygghetene på 

jorden. 6 Jeg så kvinnen drukken av de helliges blod og av Jesu vitners 

blod. Og jeg undret meg storlig da jeg så henne. Åp 17:1-6 

Det som er viktig å få med seg, og som på leseren vil virke utrolig, er at 

det faktisk er tilfelle at RKI er mor til skjøgene og til stygghetene på 

jorden. Vi vil med en gang gå rett på sak og la leseren forstå at det kan 

bevises med mange referanser, selv om Vatikanet har gjort seg meget 

stor umake med å svekke disse beviser og til og med gått til de ytterste 

skritt for å hindre at denne informasjonen kommer frem. Vi sikter til de 

avhoppede prester og tjenestemenn i Vatikanet og i Jesuittordenen. Og da 

spesielt Alberto Rivera. Hans avsløringer er publisert av Jack T. Chick og 

kan kjøpes enten på deres sider eller på Amazon. Det finnes også en bok 

som heter; 

 

«Is Alberto for real?» (https://www.amazon.com/Alberto-Real-Sydney-

Hunter-

ebook/dp/B005E047VY/ref=sr_1_2?ie=UTF8&qid=1529478880&sr=8-

2&keywords=is+alberto+for+real) 

Dessuten kan man om man vil, laste ned hans taler fra YouTube. 

Vi vil anbefale leseren å ta et standpunkt om det som kommer frem i 

dette materiale er fra Jesus Kristus eller ikke. Vi er da selvfølgelig 

overbevist om dette og gjengir her kort hvilke styggedommer som 

kommer fra RKI. Vi vil ikke gå så lang tilbake som Inkvisisjonen  

https://no.wikipedia.org/wiki/Inkvisisjonen 

og heller ikke hva som skjedde etter at Jesuittordenen ble stiftet (sjekk 

selv Eden på nettet – hvis du orker å lese særdeles kvalmende ting)  

https://no.wikipedia.org/wiki/Jesuittordenen 

https://www.amazon.com/Alberto-Real-Sydney-Hunter-ebook/dp/B005E047VY/ref=sr_1_2?ie=UTF8&qid=1529478880&sr=8-2&keywords=is+alberto+for+real
https://www.amazon.com/Alberto-Real-Sydney-Hunter-ebook/dp/B005E047VY/ref=sr_1_2?ie=UTF8&qid=1529478880&sr=8-2&keywords=is+alberto+for+real
https://www.amazon.com/Alberto-Real-Sydney-Hunter-ebook/dp/B005E047VY/ref=sr_1_2?ie=UTF8&qid=1529478880&sr=8-2&keywords=is+alberto+for+real
https://www.amazon.com/Alberto-Real-Sydney-Hunter-ebook/dp/B005E047VY/ref=sr_1_2?ie=UTF8&qid=1529478880&sr=8-2&keywords=is+alberto+for+real
https://no.wikipedia.org/wiki/Inkvisisjonen
https://no.wikipedia.org/wiki/Jesuittordenen
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men heller ta for oss hva som har skjedd i den senere tid. Altså hva som 

opprinnelig kommer fra RKI.  

• Opprettelse av det vi i dag kaller Muslimer for å overta Jerusalem 

• Oppstart av kommunismen i Russland for å utrydde den Ortodokse 

kirke. 

• Legge til rette for en borgerkrig i USA 

• Mordet på Abraham Lincoln 

• Andre verdenskrig med utryddelse av 6 millioner jøder 

• Mord og konvertering av 1 millioner mennesker under 2. 

verdenskrig i Serbia 

For å nevne noe. For noen vil dette raskt komme under 

konspirasjonsteorier, men vi vil be leseren være lit forsiktig med det og 

heller sjekke ren historie og hva for eksempel Roma selv har bedt om 

unnskyldning for. Sjekk for eksempel hvorfor Paven ikke er velkommen in 

Serbia selv etter sine unnskyldninger. Sjekk hva Vatikanet sa om 

katolikken Hitler etter hans død. Sjekk etter hva Nazistene sa om hvordan 

og på hvilken orden SS var bygd opp. Se etter i historien om hvem som 

støttet økonomisk opp om Muhammeds kriger. Sjekk hva Lincoln selv sa 

om saken angående jesuitters innblanding. 

Så det er liten tvil om hva RKI har bedrevet og hvis dette ikke er nok til å 

overbevise deg om at RKI er mor til alle styggedommer, så last ned og les 

en gratis berømt bok som heter Fox’s Book of Martyrs eller les det online 

her: 

https://www.biblestudytools.com/history/foxs-book-of-martyrs/ 

 

Andre Vatikankonsil (2VK) (1962-65) 
Som sagt så trengte RKI å skifte ham. Etiketten på flaska måtte byttes ut. 

Man kunne ikke lenger løpe rundt å drepe folk i hytt og pine. Dessuten 

hadde ikke denne metoden virket særlig bra heller, slik at en ny slagplan 

måtte legges. Nye røyktepper måtte legges ut og man trengte å 

distansere seg fra det gamle. 2VK gjorde to ting 

1. Det la nye retningslinjer, spesielt for det økumeniske samarbeidet 

2. Det understreket gamle doktriner fra Konsilet i Trient 

La oss begynne med det siste. Konsilet i Trient fastslår følgende: 

Canons concerning the Most Holy Sacrament of the Eucharist (September 

5, 1551) 

Canon 1. If anyone denies that in the sacrament of the most Holy 

Eucharist are contained truly, really and substantially the body and blood 

together with the soul and divinity of our Lord Jesus Christ, and 

https://www.biblestudytools.com/history/foxs-book-of-martyrs/
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consequently the whole Christ, but says that He is in it only as in a sign, 

or figure or force, let him be anathema. 

Canon 2. If anyone says that in the sacred and holy sacrament of the 

Eucharist the substance of the bread and wine remains conjointly with the 

body and blood of our Lord Jesus Christ, and denies that wonderful and 

singular change of the whole substance of the bread into the body and the 

whole substance of the wine into the blood, the appearances only of bread 

and wine remaining, which change the Catholic Church most aptly calls 

transubstantiation, let him be anathema. 

Canon 3. If anyone denies that in the venerable sacrament of the 

Eucharist the whole Christ is contained under each form and under every 

part of each form when separated, let him be anathema. 

http://www.catholicliturgy.com/index.cfm/FuseAction/DocumentContents/

Index/2/SubIndex/37/DocumentIndex/502 

La oss oversette dette kort og fritt: 

«Hvis noen sier at brødet og vinen IKKE er Jesus sitt virkelige legeme og 

virkelig hans fysiske blod, han være forbannet». 

https://no.wikipedia.org/wiki/Transsubstansiasjon 

https://no.wikipedia.org/wiki/Nattverd 

Likeledes slåes det fast et annet sted at «den som sier at man kun er 

frelst gjennom troen alene, han være forbannet». 

Session 6, Council of Trent, Canon 9 

If anyone says that the sinner is justified by faith alone, [Chp 7,8] 

meaning that nothing else is required to cooperate in order to obtain the 

grace of justification, and that it is not in any way necessary that he be 

prepared and disposed by the action of his own will, let him be anathema. 

Som vi ser så har de ikke forandret mye. Presten sies stadig å ha blitt gitt 

kraft til å kalle ned «jesus» fra «himmelen» og ofre ham om og om igjen i 

hundretusenvis av messer verden over hver dag. Likeledes å gjøre ham 

om til en kjeks. Videre har disse katolske prester «fått kraft» til å gjøre 

om vin til Jesus sitt fysiske blod. Dette er en av sakramentene som det er 

syv av.  

http://www.katolsk.no/tro/tema/sakramenter/artikler/sakramen 

Det er helt utenkelig å bryte et eneste sakrament for en katolikk uten da å 

bli ekskommunisert, utvist fra kirken. Husk at for en katolikk så er 

sakramentene en del av frelsen, sammen med, gode gjerninger, 

katekismen, anerkjenne paven som kirken overhode, «Kristi 

stedfortreder», Kirken som den eneste man kan bli frelst ved, tradisjoner, 

skrifter fra kirkefedre, osv, osv – listen er meget lang. 

http://www.catholicliturgy.com/index.cfm/FuseAction/DocumentContents/Index/2/SubIndex/37/DocumentIndex/502
http://www.catholicliturgy.com/index.cfm/FuseAction/DocumentContents/Index/2/SubIndex/37/DocumentIndex/502
https://no.wikipedia.org/wiki/Transsubstansiasjon
https://no.wikipedia.org/wiki/Nattverd
http://www.katolsk.no/tro/tema/sakramenter/artikler/sakramen
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Et av problemene når man skal ha felleskap med katolikker som så mange 

ønsker er; «man kan ikke ha nattverd sammen». Man må for det første 

tro på Eukaristien og Transsubstansiasjon (omgjøringen av vinen og 

brødet), og for det andre må man være døpt inn i Moderkirken som er et 

annet av sakramentene. En oversikt over de 50 første og verste falske 

lærer finner du her. Katekismen inneholder ca. 2700 artikler. Vi anbefaler 

ikke å begynne å lese den. 

https://kjellsorsdal.com/2014/06/12/the-50-first-false-teachings-in-the-

roman-catholic-institution-and-their-false-claims/ 

Det var jo dette problemet Ulf Ekman fikk i fanget en søndag etter sin 

konvertering da han ble invitert til Jesus Church av et samlet lederskap 

med Anne og Stephan Christiansen i spissen. Fordi Jesus Church har 

nattverd hver søndag. Det ble åpent sagt fra begge parter at man kunne 

ikke ta nattverd sammen. Så de kaller hverandre søsken, men kan ikke ta 

nattverd sammen. 

Dette irriterer Terje Hegertun som er en «skapkatolikk» om ikke en agent 

for Roma eller muligens en jesuittagent. Han skriver på sin blogg og som 

en annen «skapkatolikk», Bjørn Olav Hansen kommenterer på sin blogg: 

«Terje Hegertun med interessant artikkel om nattverdens spiritualitet» 

Link: http://www.hegertunsblogg.org/2009/02/nattverdsteologi.html 

“Men hvor stor er egentlig forskjellen mellom kirkekonsilet i Trent som 

snakker om sakramentenes betydning som et synlig uttrykk for den 

usynlige nåde og pinsevennenes forståelse av for eks. tungetalen som et 

ytre tegn på en indre åndsfylde? I begge tilfeller er tanken at Gud gjør 

noe som mennesket selv ikke er i stand til å utføre. Og hvor stor er 

egentlig forskjellen mellom en pinsevenn som søker åndelige opplevelser 

og manifestasjoner under håndspåleggelse og til en katolikk som går til 

nattverdbordet og som tror på Jesu reelle nærvær i elementene når begge 

erfarer at Kristus lever i dem ved Ånden og velsigner dem i deres 

hverdag?” 

Som vi skjønner så er alle de overnevnte frafallende.  

Hvor vil vi med alt dette? Som vi sa innledningsvis, vi vil bevise at et 

samarbeid med RKI er fra djevelen. Vi vil bevise at de som ønsker å slutte 

ringen, de som vil hjelpe antikrist å føre troende tilbake til Roma er falske 

apostler, svikefulle arbeidere, som skaper seg om til Kristi apostler. Det 

ville vært bedre for dem om de for lengst, før de kunne starte med dette, 

hadde blitt senket i havet. Enden skal svare til deres gjerninger om de 

ikke omvender seg. Det er mange flere navn som vil bli nevnt, men alt til 

sin tid. De skal få egne omtaler, disse falske arbeidere. Vi ber for deres 

omvendelse. 

https://kjellsorsdal.com/2014/06/12/the-50-first-false-teachings-in-the-roman-catholic-institution-and-their-false-claims/
https://kjellsorsdal.com/2014/06/12/the-50-first-false-teachings-in-the-roman-catholic-institution-and-their-false-claims/
http://www.hegertunsblogg.org/2009/02/nattverdsteologi.html
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Jesuittordenen (JEO)  
Det som er noe spesielt i dag er at Pave Frans også er Jesuitt. Det er som 

kjent en hvit og en SORT pave. Den sorte pave er jesuittgeneralen.  

https://en.wikipedia.org/wiki/Superior_General_of_the_Society_of_Jesus 

http://www.katolsk.no/nyheter/2008/01/21-0001 

Det sies at den Sorte Pave er verdens mektigste mann. Hvor mye som 

ligger i dette vet vi ikke, men vil ikke avfeie dette som rent oppspinn. Det 

vi aldri må glemme i sammenhengen er at en katolikk først og fremst er 

lydig ovenfor RKI og paven. Dernest sin regjering. Dette betyr for mange 

land i Syd-Amerika, Syd-Europa og land som Filippinene, at statsledere er 

totalt avhengige av å gjøre paven til lags. Ja selv i USA og Canada er 

dette meget viktig. Hele verden ønsker faktisk å ikke komme på kant med 

paven.  

Om den «hvite paven» styres av «den sorte» er det vel bare de to som 

vet. Men vi må ta høyde for at Jesuittordenen har en finger med i det 

meste som skjer i verden. Deres hær er på minst 12.000 jesuittprester og 

mange, mange flere agenter og infiltratører. Ifølge avhoppede prester 

finnes det nærmest en infiltratør i hver eneste protestantisk kirke. Vi har 

vanskelig for å tro på dette, men for å si det mildt; de er over alt i 

samfunnet. I regjeringer og kirkesamfunn. Ikke minst på universiteter og 

skoler hvor de da verver nye agenter og infiltratører. Jesuittene driver og 

eier utallige skoler rundt omkring i hele verden. Dette kan man også med 

letthet få bekreftet ved enkle søk på nettet. 

I tillegg til denne orden som er den største, har man flere andre ordener. 

Slike som Knights of Columbus 

https://en.wikipedia.org/wiki/Knights_of_Columbus 

Sovereign Military Order of Malta 

https://en.wikipedia.org/wiki/Sovereign_Military_Order_of_Malta 

Og mange, mange flere.  

Medlemslister over en del av disse ligger tilgjengelig på nettet og hvis 

man gidder kan man sjekke hvem som står oppført hos de fleste. Der 

finner man prominente kristne ledere sammen med presidenter og andre 

statsmenn. Som man sikkert har fått med seg til nå er det ikke bare å si 

at «det er greit å samarbeide med RKI». Man har rett og slett ikke peiling 

på hva man snakker om eller begir seg inn på når man så gjerne vil 

samarbeide med RKI. 

Den Katolske Karismatiske Bevegelse (KKB)  
En av fremstøtene til 2VK var å forbedre den nye strategien til en Verdens 

Religion med sete i Jerusalem. Pavens drøm har alltid å flytte sitt sete til 

Jerusalem. Det er fire fraksjoner som vil ha Jerusalem, som i dag kalles på 

Åndelig vis Sodoma og Egypt, til sitt sete.  

https://en.wikipedia.org/wiki/Superior_General_of_the_Society_of_Jesus
http://www.katolsk.no/nyheter/2008/01/21-0001
https://en.wikipedia.org/wiki/Knights_of_Columbus
https://en.wikipedia.org/wiki/Sovereign_Military_Order_of_Malta
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1. Jødene 

2. Muslimene 

3. Paven 

4. Antikrist 

Man kunne kanskje lagt til en 5. gruppering i og med at hva vi vil kalle 

«Kristne Israel freak» syntes å ha de samme interesser. Disse kristne som 

heier på den sekulære staten Israel uansett hvor mye galt de måtte gjøre. 

Mange går til og med så langt at de sier at Jødene er frelst, de trenger 

ikke Jesus. De som tror at det «tredje tempel» er fra Gud i likhet med 

Jødene sin tro på nettopp dette. «Det tredje tempel» er langt mer «en 

styggedom» enn et verk av Jesus Kristus. Det blir jo tross alt bygget for å 

gi rom for ingen andre enn Antikrist. Det skal jo sies i denne forbindelse at 

fordi Holy See nærmest har gitt opp å overta Jerusalem, har gitt Vatikanet 

de navn Jerusalem har i Skriften. Den Hellige By, Guds Hellige Sted osv. 

Så for at RKI nå skal prøve å få sine drømmer oppfylt så har de nå lagt ut 

flere røyktepper. Det ene av disse er KKB. Her skal dere få historien om 

KKB, en gavepakke til paven fra Kardinal Bea før han døde. Kort fortalt 

som følger. For at ikke boka skal bli på 500 sider blir vi nødt til å gjøre 

disse fortelleringer korte. De kan lett finnes i lange versjoner på dette og 

vi vil legge ved noen linker. Da på engelsk. 

Denne linken er tvilsom, men delen om hvordan det hele kom til er vel 

troverdig dog med utgangspunkt fra den katolske side, men det tåler vi: 

http://www.jeevanjal.org/jeevanjal/origin-ccr.html 

 

Rundt 1968 ble fremstøtet mot pinsebevegelsen satt ut i livet. Det skjedde 

slik: Noen katolske prester og/eller lekmenn som hadde lest David 

Wilkersons bok «Korset og springkniven» fordypet seg i kapitlet om Ånds-

dåp. De kom da til disse pinsevenner og ville ha mer undervisning om 

dette emnet. Som vanlig var disse pinsevenner mer enn vanlig naive og 

begynte å fortelle, antagelig ut ifra Ap.gj. 2. Fortsatte vel så med at det 

finnes mange slag av «tunger» osv.  

Etter en stund ble det bekreftet at disse katolske prester/lekmenn hadde 

begynt «å tale i tunger». Enten var det det vanlige sølet fra en del 

pinsevenner som «rattatta blattatta dummedi dum» eller noe «zuzukkkiii 

kaawasaki» skvalder eller for å være ydmyk, kanskje det var et ekte 

annet tungemål. Vi kan ikke helt utelukke det, men det blir selvfølgelig 

vanskelig å tro noe slikt da disse katolikker til daglig utfører avskyelige 

handlinger. Enten det er å be sin «rosenkrans» – bønn til Maria fra 

Nasaret, som de kaller «Guds Mor» og «Himmeldronningen» (som hun 

rettmessig må være, denne demonen de ber til) eller om de utfører eller 

går til Nattverd. Uansett så glemte disse pinsevenner Ap.Gj. 10: 

http://www.jeevanjal.org/jeevanjal/origin-ccr.html
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47 Da sa Peter: Kan vel noen nekte dem vannet, så de ikke skulle bli døpt, 

disse som har fått Den Hellige Ånd likesom vi? 48 Og han bød at de skulle 

bli døpt i Jesu Kristi navn. De bad ham da bli hos dem noen dager. Apg 

10:47f 

Hadde de påpekt dette at «dere trenger å bli døpt på tro og bekjennelse» 

ville saken blitt annerledes. «Deres spedbarns-dåp er ikke gyldig» var 

budskapet de skulle frembragt. Men nei, de ble heller så barnslig 

overasket og forfjamset over at de «talte i tunger» at kalte dem brødre 

fordi de etter pinsevenners falske doktriner hadde fått beviset på Ånds-

dåp. Mer om dette under kapittelet om pinsevenner og deres falske 

doktriner. 

KKB var så født og i dag teller den et sted mellom 150-200 millioner. Som 

ber sin «rosenkrans», men nå i «tunger». Uten å være døpt i vann. Uten å 

kunne ta Nattverd med sine «pinse-venner». Uten å ta avstand fra noe 

som helst i RKI. Stadig kalle paven «den hellige ånd» – Jesus sin 

stedfortreder på jord. Jeg vet ikke, men å kalle antikristlige ting for Hellig 

Ånd kan være å spotte den Hellige Ånd. For å si det sånn. Vi elsker 

katolikker og ber for deres frelse for vi tror at de handler i uvitenhet og at 

Gud bærer over med dem. Men jeg kan fortelle dere at jeg ber ikke for 

paven. Vi ber da ikke for djevelen? 

Jeg har noen ganger spurt en del mennesker hva de ville spurt eller sagt 

til paven hvis de fikk et minutt. Der har jeg fått ganske mange rare svar. 

Noen har vært så nysgjerrige og høflige at de har spurt; «hva ville du sagt 

da?». De rygger nærmest tilbake når jeg kontant og uten å nøle sier: «vik 

bak meg satan!». Ja fordi det er slik vi behandler det demoniske. Vi ber 

ikke for demonbesatte. Vi kaster ut demonen(e). Men så lenge et 

menneske vil ha demonene sine blir dette vanskelig.  

I tillegg til dette har man andre måter å forklare at man kan samarbeide 

med RKI. Den mest vanlige er at de har treenighetslæren. Men det har de 

jo ikke. De har «faderen, moderen, sønnen og den hellige ånd». For oss 

blir det fire og ikke tre. For de sier at det er Maria som er bindeleddet til 

Gud. Det er hun som går i forbønn for oss. De sier at Maria er syndfri og 

stadig jomfru. De slår fast at hun er opprykket til Himmelen og 

underforstått også sitter ved Guds Trone. De kan ikke engang lese 

Skriften om at Jesus hadde mange søsken. De sier at det var ste-søsken. 

For så vidt er jo det sant, men ikke slik de mener det. De hadde altså 

Josef til far, men ikke Maria til mor. Vel Jesus har ingen av delene. Ja han 

ble bragt inn til verden av Maria, men det gjør henne ikke til Jesus sin 

mor. Guds Sønn har ingen mor. Han er født av Gud Faderen. 

Menneskesønnen ble brakt inn i verden av Maria. Men det gjør ikke henne 

til Guds Mor slik katolikkene påstår. Hvor ofte glemmer vi at Jesus Kristus 

er Skaperen? Les Hebreerbrevet kapittel 1, så vil det åpne dine åpne for 

hvor Jesus Kristus kommer fra og hva han er. 
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Det neste er at de har samme troserklæring og i tillegg fikk de en felles 

troserklæring i 1999 med Lutheranere – det kommer vi tilbake til. Og man 

påstår at de har samme bekjennelse. Hva betyr en falsk troserklæring og 

en bekjennelse med munnen som ikke kommer fra hjertet? Disse 

pinsevenner og katolikker tror jo da at man blir frelst av å lese opp en 

bekjennelse. Eller at man taler i tunger. Hvilke tunger må man jo spørre 

seg. 

Men de hopper over et viktig poeng; vi kan stadig ikke ta nattverd 

sammen. Dette blir hele tiden fullstendig bortglemt. Fordi agendaen om 

samarbeid er større for dem enn Sannheten. Man får en falsk enhet uten 

enighet, på bekostning av Sannheten. Slik at nå vil vi etter hvert ikke bare 

forstå at samarbeid med RKI er betenkelig, men umulig.  

Derfor er det betimelig å minne om dette igjen fra Åp. 18; 
4 Og jeg hørte en annen røst fra himmelen si: Kom ut fra henne, mitt folk! 

for at dere ikke skal ha del i hennes synder, og for at dere ikke skal få del 

i hennes plager.  

Det kunne vært sagt mye, mye mer om dette forsøket på å få alle tilbake 

til Roma, men vi vil avslutte med at alle de som kommer til å bli nevnt her 

i kommende kapitler har noen ting felles. De er enten fulle på Kundalini 

eller fulle på Roma eller begge deler, mest det siste. Fellestrekket er at de 

mener at Katolikker er våre søsken og dermed ikke trenger Evangeliet. 

Alle har ikke kommet så langt at de vil si at Reformasjonen var fra 

djevelen, men de er på vei dit. Altså er de IKKE på vei ut av hora men inn 

i henne. De bedriver åndelig hor. Det er noe av det Jesus Kristus advarer 

sterkest mot. Det er det som gjør Bruden frafallen. Det er det som skitner 

henne til.  

Kapittel 2 – Den Internasjonale Evangeliske Lutherske 

Institusjon (ELI) – «en av skjøgebarna» 
Før vi går videre må vi prøve å definere noen fakta rundt restene av 

reformasjonen. ELI greide ikke helt å rive seg totalt fri fra Roma. Selv om 

Luther utalte; 

 

«Paven bærer Antikrists kjennetegn» (Fra de lutherske 

bekjennelsesskrifter, norsk utgave, 1957, s. 539). 

Luther var en katolsk munk som dog innrømmet at det ikke var nok i 

Skriften som kunne rettferdiggjøre en doktrine om dåp av barn. Men han 

tok ikke et oppgjør med det. Mange andre lignende ting ble også etter 

hvert ELI sin bane. Også andre kirkesamfunn som kom ut av 

reformasjonen har også slitt med flere av disse uoppgjorte ting. Se for 

øvrig en graf over utviklingen; 

https://en.wikipedia.org/wiki/Protestantism 

https://en.wikipedia.org/wiki/Reformation 

https://en.wikipedia.org/wiki/Protestantism
https://en.wikipedia.org/wiki/Reformation
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Det som i dag er igjen av reformasjonen er en frafallen protestantisk kirke 

med noe lyspunkter rundt omkring i verden. Som den Kinesiske 

undergrunnskirken, vekkelsen i muslimske land og India. Altså der hvor 

evangeliet til nå har vært sparsomt forkynt. Det har muligens vært en 

vekkelse i Afrika, men den har gått over i frafall. Mer om dette under et 

annet kapittel. 

Så ELI ligger nede for telling. Dagens frafallende protestanter er dem vi 

mener kommer til å bli regjert av den falske profet. Det som utspiller seg 

for våre øyne er den falske profets menighet. Vi kan oppsummere; i 

tillegg til ELI og de andre eldre kirkesamfunn som metodister, baptister, 

pinsevenner, osv. så har vi grupperinger som NAR – Bethel Church og alt 

rundt dette – Hillsong og alt rundt dette – alt det som sokner til Herlighets 

forkynnelse (prosperity gospel) – Kingdom Now – Chrislam – «den tredje 

bølge» – alt og alle som er involvert i det økumeniske – og en mengde 

andre retninger og forvirringer som også innbefatter og sokner til New 

Age-trenden. Alt dette kunne vi kalt Emerging Church, men vi mener at 

EC bare er som en del av dette og vil bruke et annet navn. Vi vil rett og 

slett bruke «DEN FRAFALLENDE PROTESTANTISKE KIRKE» – FPK. 

FPK vil snart få en leder. Vi tror det blir dyret med to horn – den falske 

profet, slik at FPK da også kan kalles «den falske profet». Dermed har vi 

følgende som vil gå igjen i denne boka: 

• Dragen = Satan 

• Det første dyret med syv hoder og ti horn = Antikrist 

• Det andre dyret med to horn = den falske profet 

• Skjøgen som rir det første dyret = den Romersk Katolske Institusjon 

(RKI) 

 

De 10 kongedømmer velger vi å la stå udefinert. 

Vi vil definere følgende; 

• Antikrist = en leder av en verdensorden 

• Den falske profet = en leder av den falske protestantiske kirke 

• Skjøgen = paven og RKI 

Det er ikke viktig for oss å stadfeste en doktrine om at den falske profet 

blir en leder av FPK. Dog vil vi slå klinkende klart fast, siden det er og 

alltid har vært læren etter reformasjonen og Guds menn av 

reformasjonen; Skjøgen er paveveldet/Roma. 

Videre vil vi ta kort hva som skjedd med den Englands Anglosaksiske 

«statskirke» (EAC). 

Utdrag fra en redegjørelse om saken og om tvisten i kirken. 
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“In obedience to Stott’s appeal, evangelical Anglicans appeared to have 

changed their view of the Reformation by the time of the second NEAC2 

(1977) in Nottingham. Again under the leadership of John Stott, the 

Congress confidently asserted that ‘the Church on earth is marked out by 

Baptism, which is complete sacramental initiation into Christ and his 

body.’14 In response to the second Vatican Council (1962-65) the 

Congress affirmed: ‘Seeing ourselves and Roman Catholics as fellow-

Christians, we repent of attitudes that have seemed to deny it.’15 In a 

statement of monumental significance, Stott was going so far as to define 

the Church as the community of those baptized, a view of the Church that 

is wholly consistent with the post-Vatican II teachings of Rome. It was 

now clear that Stott’s view of the Church and Lloyd- Jones’ view (a body 

of believers justified by faith in Christ alone) were fundamentally different, 

and this was the actual reason for the division in October 1966. To put it 

another way, Lloyd-Jones still believed in the doctrines of the 

Reformation, while Stott did not— and this was the real cause of the 

division. In order to understand the thinking and politics of John Stott, we 

must recognise that at heart he was an ecumenist who was keen to work 

alongside the Church of Rome. He was also deeply committed to the 

compromised doctrines of new evangelicalism. Indeed, we may even 

regard him as the prototype ‘new evangelical’ described in chapter 1 (see 

page 3). In this chapter we look at his low view of Scripture, which 

allowed him to follow a theistic view of evolution, and we shall hear his 

reasons for dissociating himself from fundamentalism. We shall also spend 

some time examining his political agenda and his passion for reunion with 

Rome.” 

Google translate: 

I lydighet mot Stotts appell, syntes evangeliske anglikaner å ha forandret 

sin oppfatning av reformasjonen på tidspunktet for den andre NEAC2 

(1977) i Nottingham. Igjen, under ledelse av John Stott, hevdet 

kongressen at; "Kirken på jorden er merket ut av dåpen, som er 

fullstendig sakramental innvielse i Kristus og hans kropp". Som svar på 

det andre Vatikankonsilets råd (1962-65) som Kongressen bekreftet: "Vi 

ser oss selv og romersk-katolikker som medkristne. Vi ber for holdninger 

som har syntes å fornekte det."  

I en uttalelse av monumental betydning gikk Stott så langt som å definere 

Kirken som fellesskapet til de døpte, en visning av kirken som helt og 

holdent er i samsvar med Romas læresetninger etter Det andre 

vatikanetkonsilet. Det var nå klart at Stotts syn på kirken og Lloyd Jones-

synspunktet (et legeme av troende rettferdiggjort av tro på Kristus alene) 

var fundamentalt annerledes, og dette var den egentlige grunnen til 

splittelsen i oktober 1966. For å si det på en annen måte, Lloyd-Jones 

trodde fortsatt på reformasjonens doktriner, mens Stott ikke gjorde det – 

og dette var den virkelige årsaken til delingen.  
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For å forstå John Stott sin tenkning og politikk må vi innse at han var 

økumenikker som var ivrig etter å jobbe sammen med Roma-kirken. Han 

var også sterkt engasjert i de kompromitterte doktrinene om ny 

Evangelikalisme. Faktisk kan vi også betrakte ham som prototypen ‘ny-

evangelisk' beskrevet i kapittel 1 (se side 3). I dette kapittelet ser vi på 

hans lave syn på Skriften, som tillot ham å følge en teistisk oppfatning av 

evolusjonen, og vi skal høre grunnene til å dissosiere seg fra 

fundamentalisme. Vi skal også bruke litt tid på å undersøke hans politiske 

agenda og hans lidenskap for gjenforening med Roma.» 

Som vi ser så finnes det ikke grenser for langt folk vil gå for å fremme 

økumene. 

Kirkenes Verdensråd (WCC) 
Kirkenes Verdensråd er verdens største økumeniske organisasjon. Over 

340 kirkesamfunn er medlem i KV, med omkring 550 millioner kristne i 

mer enn 120 land. Hovedkvarteret ligger i Genève, Sveits. 

Generalsekretær er for tiden Olav Fykse Tveit. (Wikipedia) 

Vi skal ikke si så mye mer enn dette. Teksten taler for seg selv. Deres 

side heter forøvrig 

https://www.oikoumene.org/en – økumene ... 

Her er logoen: 

 

 

Felleserklæring om rettferdiggjørelseslæren (FOR) 
 

https://kirken.no/globalassets/kirken.no/global/2014/dokumenter/felleser

k_rettfgjorelsen_99_091.pdf 

I 1999 var arbeidet ferdig med felles troserklæring med Katolikkene. Det 

eneste man kan si om den er at den er falsk i den forstand at RKI har ikke 

forandret en tøddel av sine doktriner. Det er kun et økumenisk stunt fra 

hva man kaller «katolsk-luthersk dialog». En rekke diskusjoner som 

begynte i juli 1964 som en utvekst av Det andre vatikankonsilet. Disse 

samlingene reflekterer den nye åpenheten til den romersk-katolske kirke 

for dialog med andre kristne kirkesamfunn så vel som andre religioner. 

Disse dialogene har hovedsakelig vært mellom kirkelige representanter for 

https://www.oikoumene.org/en
https://kirken.no/globalassets/kirken.no/global/2014/dokumenter/felleserk_rettfgjorelsen_99_091.pdf
https://kirken.no/globalassets/kirken.no/global/2014/dokumenter/felleserk_rettfgjorelsen_99_091.pdf
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det lutherske verdensforbundet og representanter for det pavelige råd for 

å fremme kristen enhet. 

Igjen ser vi at det springer ut nye røyktepper fra 2VK. Disse såkalte felles 

troserklæringer bruker RKI om og om igjen for å slå fast at protestene er 

over. Altså Luthers protest er over, fordi det var nettopp dette som han 

protesterte mot, sier de at de hadde forskjellig oppfatning av 

rettferdiggjørelseslæren. Nå har vi ikke lenger det, sier de, så det er intet 

poeng i å protestere lenger. Det finnes ikke lenger noen protestanter, er 

det de prøver å slå fast.  

Det er jo nettopp dette RKI har prøvd å utrydde i 500 år. Gjennom 

blodbad etter blodbad. De har til nå nylig kalt protestanter for bastarder. 

Nå er da for RKI ingen protestanter igjen, siden RKI og ELI har samme 

erklæring om tro. Det finnes nå ikke lenger bastarder, bare brødre som 

trenger å komme tilbake til moderkirken. De har faktisk greid det ved 

hjelp av noen hyklere av noen lutheranere. De har greid å slutte ringen. 

Reformasjonen var altså et feilgrep, er nå ELI sin konklusjon. Det er så 

man ikke kan riktig forstå det, men så sleip er Satan. 

Når dette skal sies, så kunne dette bli til bare fordi flere av reformistene 

dessverre ikke tok fullstendig avstand fra RKI. Som for eksempel Luther 

som ikke tok et oppgjør med spedbarnsdåp og Eukaristien til å begynne 

med. Så ELI har egentlig alltid vært en datter av hora i Roma. Selv om 

det kom meget mye bra ut av reformasjonen, kom det ikke nok. Dette har 

RKI spilt på hele tiden.  

Det er dette og kanskje mest «Felleserklæring om 

rettferdiggjørelseslæren» som står for det totale frafallet av protestanter 

og banesåret for reformasjonen. Flere slutter seg daglig til, sier at; jo – 

reformasjonen var kirkesplittende og derfor ikke fra Gud. Det forsterker 

igjen det faktum at det den falske bruden, Roma, har forsøkt på i over 

2000 år, har lyktes; den står nå frem som ekte Brud.  

«Nåde den som sier at katolikker ikke er frelst». De varer ikke lenge i 

hvilken som helst forsamling. Ifølge reglene til NKR har man ikke engang 

lov å si slikt hvis man er medlem der. Og det er jo de aller, aller fleste. I 

skrivende stund kanskje «alle», fordi Frie Venner er på vei til å slå seg 

sammen med Pinsebevegelsen.  

Mer om dette fra min blogg: 

Siden 1999 har vi hatt FELLESERKLÆRING OM 

RETTFERDIGGJØRELSESLÆREN. Inngått mellom Det lutherske 

verdensforbund og Den romersk-katolske kirke 31. oktober 1999. 

Tilslutning fra Metodistkirkenes Verdensråd 23. juli 2006. 

Der står det klart med noe feil oversatt fra originalteksten på engelsk: 

2. «Sammen bekjenner vi: Ene og alene av nåde og ved troen på Kristi 

frelsesverk og ikke på grunn av noen fortjeneste i oss selv blir vi godtatt 
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av Gud, og mottar Den hellige ånd som fornyer hjertene, kaller og setter 

oss i stand til å gjøre gode gjerninger.» (FR nr. 15) 

Together we confess: By grace alone, in faith in Christ’s saving work and 

not because of any merit on our part, we are accepted by God and receive 

the Holy Spirit, who renews our hearts while equipping and calling us to 

good works. [11] 

http://www.vatican.va/roman_curia/pontifical_councils/chrstuni/document

s/rc_pc_chrstuni_doc_31101999_cath-luth-joint-declaration_en.html  

Dette har lenge vært en diskusjon om dette er godt nok i frikirker, men de 

fleste frikirker har nå godtatt dette. Uansett så må de godta dette 

gjennom sitt medlemskap i Norges Kristne Råd. Så er nå dette riktig og er 

det etter Guds Ord. Hva er læren til Reformasjonen? 

JO; VED TRO ALENE. 

Det er IKKE det som fremkommer her. I tillegg til denne falske 

deklarasjonen om at vi er frelst av «nåde alene» (som skulle vært TRO 

ALENE) så holder man i disse dager på å komme til enighet om en felles 

nattverd-ordning. Som vi vet så har katolikker og protestanter opp til i 

dag ikke kunnet feire nattverd sammen.  

Man har jobbet lenge med dette og utgitt en bok om saken: 

Declaration on the Way: Church, Ministry, and Eucharist Paperback – April 

1, 2016 

by United States Conference of Catholic Bishops (Author), Evangelical 

Lutheran Church in America (Author) 

Kan kjøpes her: 

https://www.amazon.com/Declaration-Way-Church-Ministry-

Eucharist/dp/1506416160/ref=sr_1_1?s=digital-

text&ie=UTF8&qid=1535535776&sr=8-

1&keywords=Declaration+on+the+Way%3A+Church%2C+Ministry%2C+

and+Eucharist  

Der kan man lese: 

«Erklæring ”underveis” feirer femti år med internasjonale og regionale 

luthersk-katolske dialoger og høster resultatene av disse anstrengelsene i 

samtykkeerklæringer om kirke, tjeneste og eukarist. Det inviterer begge 

fellesskap til å bekrefte den enhet som oppnås gjennom disse avtalene, og 

etablere kirkepraksis som reflekterer denne veksten. På samme tid er 

dette en erklæring ”på vei.” Ikke alle forskjeller på kirke, tjeneste og 

eukaristiske er blitt forenet på dette tidspunktet. Arbeidskrafts 

erklæringen gir noen mulige måter fremover og oppfordrer katolikker og 

lutherske til å fortsette sin reise sammen mot enighet. Lese og diskutere 

erklæring om veien i voksne studiegrupper, bekrefte og feire disse 

http://www.vatican.va/roman_curia/pontifical_councils/chrstuni/documents/rc_pc_chrstuni_doc_31101999_cath-luth-joint-declaration_en.html
http://www.vatican.va/roman_curia/pontifical_councils/chrstuni/documents/rc_pc_chrstuni_doc_31101999_cath-luth-joint-declaration_en.html
https://www.amazon.com/Declaration-Way-Church-Ministry-Eucharist/dp/1506416160/ref=sr_1_1?s=digital-text&ie=UTF8&qid=1535535776&sr=8-1&keywords=Declaration+on+the+Way%253A+Church%252C+Ministry%252C+and+Eucharist
https://www.amazon.com/Declaration-Way-Church-Ministry-Eucharist/dp/1506416160/ref=sr_1_1?s=digital-text&ie=UTF8&qid=1535535776&sr=8-1&keywords=Declaration+on+the+Way%253A+Church%252C+Ministry%252C+and+Eucharist
https://www.amazon.com/Declaration-Way-Church-Ministry-Eucharist/dp/1506416160/ref=sr_1_1?s=digital-text&ie=UTF8&qid=1535535776&sr=8-1&keywords=Declaration+on+the+Way%253A+Church%252C+Ministry%252C+and+Eucharist
https://www.amazon.com/Declaration-Way-Church-Ministry-Eucharist/dp/1506416160/ref=sr_1_1?s=digital-text&ie=UTF8&qid=1535535776&sr=8-1&keywords=Declaration+on+the+Way%253A+Church%252C+Ministry%252C+and+Eucharist
https://www.amazon.com/Declaration-Way-Church-Ministry-Eucharist/dp/1506416160/ref=sr_1_1?s=digital-text&ie=UTF8&qid=1535535776&sr=8-1&keywords=Declaration+on+the+Way%253A+Church%252C+Ministry%252C+and+Eucharist
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lutherske og katolske avtaler, og ta skritt mot større enhet i ditt nabolag 

eller samfunn.» – (oversatt med Google.) 

Videre står det: 

C. Agreement on the Eucharist 

Eucharistic presence (30) 

Lutherans and catholics agree that in the sacrament of the lord’s supper, 

Jesus Christ himself is present. He is present truly, substantially, as a 

person and he is present in his entirely, as Son of God and a human 

being. 

C. Overenskomst om eukaristien 

Eukaristisk tilstedeværelse (30) 

Lutheranere og katolikker er enige om at Jesus Kristus selv er til stede i 

nattverd-sakramentet. Han er til stede virkelig, vesentlig, som en person, 

og han er til stede i sin helhet, som Guds Sønn og et menneske. – 

(oversatt med Google.) 

I tillegg til dette går det frem at Lutheranere nå aksepterer apostolisitet. 

Det vil si at de nå aksepterer at nøklene til Himmelen ble gitt til Peter – 

den første pave – og har blitt gitt videre til neste pave osv. 

LA DERE IKKE LURE; 

Alt dette rundt Felleserklæring og Norges Kristne Råd og det Økumeniske 

er ikke fra Jesus Kristus. 

Ta heller ikke feil. «Kanonene» fra Trent står enda og ble bekreftet på Det 

andre vatikankonsil så sent som i 1962-65. Den katolske kirke og senest 

pave Frans slår fast at det ikke er noen frelse utenom den Romersk 

Katolske «kirke». 

Videre slår de fast at protestanter er separerte brødre som må komme 

hjem til Moderkirken. Videre at de som sier at man er frelst av tro alene 

er forbannet og hvis noen sier at Jesus ikke er kjeksen så er han 

forbannet. Den katolske kirke har ikke forandret seg. Det er kun etiketten 

på flaska som ar fått en ny nyanse. 

Det frikirkene må gjøre er å komme seg ut av Norges Kristne Råd så fort 

som mulig. Hvis ikke vil de bli dømt med Skjøgen. 

Åp. 18:4 Og jeg hørte en annen røst fra Himmelen, som sa: «Kom ut fra 

henne, Mitt folk, for at dere ikke skal bli delaktige i hennes synder, og for 

at dere ikke skal få noen av hennes plager. 

Læren til reformatorene har alltid vært at pavedømme er antikristelig og 

er definert som Skjøgen i Åp. 17. Millioner av protestanter har blitt drept 

og torturert for å nekte for at en kjeks kan bli tilbedt som Jesus Kristus. 
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Hvis man ikke tar avstand fra dette vil man få problemer på dommens 

dag. Ta dere i vare. Jesus Kristus kommer snart. 

Kapittel 3 – Lausannebevegelsen (LAU) 
https://www.lausanne.org/ 

https://www.lausanne.org/billy-graham-and-john-stott 

Vi kommer ikke til å si så mye om dette, annet enn det mest vesentligste. 

Dog er dette så ille at vi må ha det som et eget kapittel. Vi vil sørge for at 

leseren får et inntrykk av et helhetsbilde som viser hvorfor det i dag snart 

er over med reformasjonen. 

En viktig bok er: 

https://www.amazon.com/Ecumenism-Another-Gospel-Lausannes-Road-

ebook/dp/B00NJ0PXJG 

Her er et utdrag av boka som er på engelsk. Vi har fritt oversatt det til 

følgende; 

______________________________________________ 

Den første Lausanne-kongressen (1974) 

Billy Graham innkalte den internasjonale kongressen om verdens 

evangelisering i Lausanne, Sveits, i juli 1974. Kongressen var stort sett 

amerikansk planlagt, ledet og finansiert, og ble sponset av bladet 

Christianity Today (CT), med stor støtte fra Billy Graham Evangelistic 

Association (BGEA). Lausanne I var en unik samling, for aldri før hadde så 

mange kristne fra hele verden møtt på ett sted. Det var faktisk en global 

banebrytende hendelse, og Time Magazine kalte det 'muligens det 

bredeste møtet av kristne som noen gang ble holdt'.  

I sin åpningsadresse, var Billy Graham uttalt dristig: «Jeg tror dette kan 

være en av de mest betydningsfulle sammenkomster ikke bare i dette 

århundret, men i den kristne kirkehistorie ... aldri har så mange 

representanter for så mange evangeliske kristne kirker i så mange 

nasjoner og fra så mange stamme- og språkgrupper samlet for å tilbe og 

be og planlegge sammen for verdens evangelisering.» Han konkluderte 

med formaningen: «Vi er samlet sammen for å høre hans stemme.» 

Sammen med Billy Graham var John Stott, Francis Schaeffer, Malcolm 

Muggeridge (som senere konverterte til romersk katolisisme), Ralph D. 

Winter og andre fremtredende kirkeledere, inkludert Rene Padilla og 

Samuel Escobar, de latinamerikanske teologene som oppmuntret 

Lausanne-bevegelsen til å kjempe for sosial rettferdighet. Det som startet 

i Lausanne har gitt liv til en bevegelse som er spredt over hele verden, og 

tjener tusenvis av kirker og hundrevis av verdens misjonsorganisasjoner.  

Ny Evangelikalisme og Fuller Teologisk Seminar  

https://www.lausanne.org/
https://www.lausanne.org/billy-graham-and-john-stott
https://www.amazon.com/Ecumenism-Another-Gospel-Lausannes-Road-ebook/dp/B00NJ0PXJG
https://www.amazon.com/Ecumenism-Another-Gospel-Lausannes-Road-ebook/dp/B00NJ0PXJG
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Her må vi gjenkjenne innflytelsen fra de «nye evangelikale» på Lausanne-

bevegelsen. Ideene til de nye evangelikale utviklet seg på 1940- og 50-

tallet som en rekke fremtredende kristne ledere, utilfredse med doktriner 

og gjennomføring av tradisjonell «evangelikalisme», søkte etter en mer 

liberal, imøtekommende form for evangelisk kristendom. De nye 

evangelikale så tradisjonelle evangeliske, som de nedsettende refererte til 

som «fundamentalister», som sterke separatister som var uvikelige i 

deres tro og dermed splittet en kristen enhet. Nye evangelister ønsket en 

mer kjærlig tro som ikke praktiserte separasjon fra usunn doktrine. Den 

resulterende «nye evangelikalismen» (deres egen term) var et 

kompromiss; det krevde en «toleranse» som unngikk kritikk av 

doktrinære feil og/eller kritikk om «falsk undervisning». Den var dypt 

økumenisk i fremføring, klar til å danne åndelige allianser med alle 

nyanser av doktrinen. Faktisk ble doktrinen ansett som ikke veldig viktig, 

særlig når den førte til kontrovers og splittelse. 

____________________________________________ 

Vi ser at magasinet Christianity Today har spilt en stor rolle sammen med 

BGEA. Billy Graham er også stifteren av dette magasinet. Vi vil ikke gå 

nærmere inn på dette annet enn tre ting. 1. BGEA og CT er kanskje noe 

av det mest farlige og skadelige som er. – 2. Spesielt vil vi nevne at de 

sørget for å sverte Alberto Rivera og sist men ikke minst er de styrt av 

RKI. 

Legger her ved en link om saken med CT og Alberto Riveras troverdighet. 

(på engelsk) 

https://www.chick.com/articles/houstonletter.asp 

Hvis man studerer noen av de linker som her er vedlagt vil man fort forstå 

at LAU er en totalt frafallen bevegelse som aldri har hatt røtter i Skriften. 

Den er gjennomgående økumenisk og har et mer politisk sosialt budskap 

enn vekt på Evangeliet. De har dermed et falskt evangelium og en annen 

Jesus.  

Kapittel 4 – Norges Kristne Råd (NKR) 
Som leseren har fått med seg er det store og tunge organisasjoner som 

har en agenda om å nullstille reformasjonen, nærmest kalle den kjettersk 

slik som Paven gjør, og komme inn i et totalt samarbeid med Roma. Disse 

store organisasjonene har nå gått fullstendig inn i samarbeid med RKI, 

ALU, WCC, ELI, sammen med nasjonalt store og tunge organisasjoner 

som EAC med flere. Dette legger et enormt press på de mindre nasjonale 

organisasjoner som for eksempel Den norske Kirke (DNK). DNK skulle 

kanskje ha hatt et eget kapittel som omfatter deres totale frafall, men la 

oss bare kort si at abortsaken, kvinnelige prester og biskoper, 

homofilisaken, likekjønnet ekteskap, vielse av skilte hvor ektefellen lever 

(gjengifte), involvering i politikk, samt hva de legger i sin såkalte 

https://www.chick.com/articles/houstonletter.asp
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«barnedåp», kvalifiserer til #1 i Norge. Dette er jo også opphavet til den 

katastrofen som NKR er. 

NKR er demonisk og styrt av Satan. De som er representanter der for det 

enkelte kirkesamfunn må nevnes ved navn. 

Kapittel 5 – Den Økumeniske Bevegelse i Norge (ØBN) 
For å si det litt kort og brutalt så var dette begynnelsen og slutten (for en 

tid) på et fremstøt av økumene i Israel, menigheten: 

1 Mens Israel oppholdt seg i Sittim, begynte folket å drive utukt med 

Moabs døtre, 2 som innbød folket til offermåltidene for sine guder. Og 

folket åt og tilbad deres guder. 3 Israel holdt seg til Ba'al-Peor. Da ble 

Herrens vrede opptent mot Israel. 4 Og Herren sa til Moses: Ta alle 

lederne i folket og la dem nagle til pælen under solen for Herren, for at 

Herrens brennende vrede kan vendes bort fra Israel. 5 Og Moses sa til 

Israels dommere: Hver av dere skal slå i hjel dem av sine folk som har 

holdt seg til Ba'al-Peor! 6 Da kom en mann av Israels barn med en 

midianittisk kvinne. Han førte henne inn blant sine brødre, like for øynene 

på Moses og hele Israels menighet, mens de satt og gråt ved inngangen til 

sammenkomstens telt. 7 Da Pinehas, sønn av Eleasar og sønnesønn av 

Aron, presten, så det, steg han fram av menigheten. Han tok et spyd i 

hånden. 8 Så gikk han etter den israelittiske mannen inn i det innerste 

rommet i teltet. Der stakk han spydet gjennom dem begge, både den 

israelittiske mannen og kvinnen, så det gikk inn i hennes liv. Da stanset 

sotten og vek fra Israels barn. 9 De som døde i sotten, var tjuefire tusen. 
10 Og Herren talte til Moses og sa: 11 Pinehas, sønn av Eleasar og 

sønnesønn av Aron, presten, har vendt min vrede bort fra Israels barn. 

For han brant av min nidkjærhet blant dem, så jeg ikke gjorde ende på 

Israels barn i min nidkjærhet. 12 Derfor skal du si: Se, jeg gjør min pakt 

med ham at det skal gå ham vel. 13 Med ham og hans etterkommere gjør 

jeg en pakt at de skal ha et evig prestedømme, fordi han var nidkjær for 

sin Gud og gjorde soning for Israels barn. 14 Men navnet på den drepte 

israelittiske mannen, han som ble drept sammen med den midianittiske 

kvinnen, var Simri, sønn av Salu, høvding for en familie blant 

simeonittene. 15 Og den drepte midianittiske kvinnens navn var Kosbi, 

datter av Sur. Han var høvding for en stammefamilie blant midianittene. 
16 Og Herren talte til Moses og sa: 17 Angrip midianittene og slå dem! 18 For 

de angrep dere og la svikefulle planer mot dere, da dette hendte med 

Peor og med Kosbi, deres søster, den midianittiske fyrstens datter, hun 

som ble drept den gang sotten kom over dere for Peors skyld. 4M 25:1-18 

Vi legger merke til at Herren Jesus Kristus er nøye med å nevne navn på 

begge sider. 

Vi velger å ha et eget lite kapittel for å få listet opp noen av verstingene i 

menighetssammenheng. Deres organisasjoner er jo medlemmer av NKR, 
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men pastorer og eldste i de forskjellige lokale menigheter trenger å få sitt 

pass påskrevet. 

Hvis dette skulle bli overført til i dag, så er «pesten» - økumene - mye 

større da det egentlige er beviset for et totalt frafall av milliarder av 

«kristne». Er du medlem i en menighet som er tilsluttet NKR og hvor 

lederskapet fremmer økumene og da spesielt så langt som å ymte frempå 

at det var trist at kirken ble splittet i 1517 så må du omvende deg og gå 

ut av dette.  

Når Jesus Kristus spør om Han vil finne troen når Han kommer, eller for å 

si det på en annen måte, vil noe vente med lengsel og smerte på Meg og i 

tillegg nesten føle seg «fortært» av djevelskapen som florere i den enkelte 

menighet og i de store organisasjoner, så blir svaret nei. Svært få går i 

dag på Veien. Dette er det store frafallet. Er du medlem i en menighet 

som forfekter medlemskap i det økumeniske landskapet, som er fra 

Satan, så er du frafallen. Fordi du med ditt medlemskap erklærer deg enig 

med hva de bedriver og får dermed Satan til far. 

Kapitel 6 – Pinsebevegelsen (PIB) 
På predikantkonferansen i lokalene til Filadelfia Oslo i 2006 skjedde det 

noe helt fatalt. 

Etter en lengre periode med lobbyvirksomhet satt i scene av Egil 

Svartdahl, Terje Hegertun og Gunnar Jeppestøl, fikk vi en avstamning om 

å skrote Frikirkerådet til fordel for et nytt Norges Kristen Råd. Det sies at 

det kom meget overraskende på forsamlingen at det faktisk skjedde. 

Denne avgjørelsen om at frikirkerådet falt var en stor seier for de 

økumene. Nå ble den siste barrieren borte for et totalt samarbeid for 

nesten alle kirkesamfunn i Norge. Pinsebevegelsens begrunnelse for å gå 

med var at de ikke ønsket å stå alene og at de var redde for å bli kalt en 

sekt. Vel en sekt er og blir de uansett. Når det gjelder de andre som nå er 

medlemmer av NKR så har vel de også sine spesielle grunner, men felles 

for de alle er økumene. Man ønsker å ha samarbeid og enhet på tross av 

uenigheter og forfekter at man kun trenger å være enige om at man er 

uenig. Dette er totalt stikk imot det Skriften lærer. 

Læren om Åndsdåp med tungetale som tegn samt det økumeniske  
Bevegelsen har alltid hatt læren om at tungetalen er tegnet på Åndsdåp. 

Alle fra Smith Wigglesworth og opp til i dag, med for eksempel Reinhard 

Bonnke, har i sine bøker gått grundig igjennom saken og har ufravikelig 

kommet frem til at det er tungetale som beviser Åndsdåp. Reinhard 

Bonnke er i dag en frafallen mann og et godt eksempel på en som mest 

sannsynlig begynte i Ånd, men har avsluttet i kjød. De fleste andre 

frontfigurer innen bevegelsen, fra Azusa Street til for en kort tid tilbake, 

hadde aldri noen problemer med å utbasunere at tungetale var beviset på 

Åndsdåp for alle kritikere og la aldri skjul på at dette er læren. De har 

alltid hatt argumentene klare og det er selvfølgelig Apostlenes Gjerninger 
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kapittel 2. Vi har dog en avart av hovedretningen av Pinsebevegelsen som 

er kalt «Jesus Only» eller Oneness», som går enda lenger og sier rett ut 

at hvis du ikke taler i tunger vil du ikke arve evig liv, eller da er du ikke 

«frelst», eller som de sier; «taler du ikke tunger så går du til Helvete». 

«Jesus Only» går jo til ytterligheter i mange andre spørsmål og kan 

definitivt defineres som en sekt. De benekter blant annet læren om en 

treenig Gud og med sine kleskoder og andre ting er de ikke akseptert i det 

gode selskap. Deres pastorer derimot har man gjerne samfunn med. Tar 

man bort den falske læren som går på «Jesus Only» minner dog 

bevegelsen sterkt om Hovedorganisasjonen før andre verdenskrig. 

Pinsebevegelsen har i takt med de store kulturelle omveltninger etter 

andre verdenskrig forandret seg mye og spesielt de siste 20 årene. 

Her i Norge har omveltingene kommet i takt med at gamle støtter dør og 

dette gir plass for unge som har andre planer og en annen agenda. De 

helt unge i bevegelsen som er oppvokst med Hillsong og «Den Tredje 

Bølgen» vil konsekvent benekte at bevegelsen lærer at om du ikke taler i 

tunger så vil du ikke arve Guds Rike. I dag lærer Pinsebevegelsen at man 

blir født på ny hvis man ber en «frelsesbønn». De skiller klart på å bli født 

på ny og åndsdåp. De vil aldri svare hvis man stiller det viktige 

spørsmålet: «Men lærer ikke Jesus Kristus at alle som er født på ny er 

født av Ånd?» 

Deres «frelsesbønn» ser ofte slik ut: 

«Hvordan bli en kristen 

Gud vil at alle mennesker skal finne sannheten om hvem Gud og vi selv 

er. Gud er usynlig og vil i sin natur aldri kunne bevises eller motbevises. 

Dette er fordi han vil at vi mennesker skal kunne velge fritt om vi vil tro 

på han eller ikke. 

Alle som vil tro på Gud gjennom Jesus Kristus får troen som en gave. Tro 

er ikke en prestasjon, og det kommer ikke an på grader av tro, men om 

en vilje til å snu seg mot Gud. Vi tror at hvert eneste menneske er skapt 

til å leve i en aktiv relasjon til han som har skapt selve livet. Vi tror det 

finnes utallige grunner til at mennesker nærmer seg Gud. Samtidig tror vi 

det finnes én garantert vei som alle kan gå, og det er å ta imot Jesus 

Kristus. Dette kan du gjøre ved å be en enkel bønn: 

Gud. Takk for at du sendte Jesus Kristus og viste oss hvem du er. Takk for 

at Jesus døde og stod opp igjen for alle og for meg. La meg bli ditt barn 

og leve resten av livet som en etterfølger av deg. 

Amen.»  

Kilde: https://filadelfia.no/jesus/  

Som vi ser så har de ikke bare falsk lære om gjenfødelse, men de greier 

også å si at «det finnes én garantert vei som alle kan gå». Altså de tror de 

kan garantere en vei og det er å be denne bønnen. Men hva lærer 

https://filadelfia.no/jesus/
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Skriften? Jo, du må bli født på ny og det finnes bare én vei og det er 

gjennom Jesus Kristus. Det vi ser over er en grusomt falsk lære. I stedet 

for å slå fast at det finnes bare én vei, gjennom troen på Jesus Kristus, så 

vrir og vrenger de på saken. Dessuten er det bare én ekte måte 

mennesker søker Gud på og det er fordi de er i syndenød. De trenger å bli 

frelst ut fra denne verden. De trenger å bli frelst fra å leve i synd. De 

trenger å komme til tro. De trenger gjenfødelse. 

Så pinsevenner i dag vil helst unngå denne problemstillingen som har 

gjort dem til en sekt. De er som katolikker som ikke kan innrømme feil i 

læren, for da ryker hele deres grunnlag. 

Skriften lærer at man må bli født på ny. Joh. 3:3-5. Her sier Jesus Kristus 

at man må bli født av vann og født av Ånd. Og her kommer vi inn på et 

annet stort problem til Pinsebevegelsen. De går gjerne i felleskap med 

baptister og starter høyskole og mener seg ett med disse vranglærere, 

men har et totalt annet syn på vanndåp og Åndsdåp enn baptister og 

selvfølgelig tungetale da de fleste baptister er såkalte «Cessationists», det 

vil si de mener at nådegavene opphørte ved apostlenes død. Så troende 

som sier de taler i tunger kaller de en løgnere. 

Å være pinsevenn går jo ut på å være stikk motsatt, altså «karismatisk», 

som står for at alle nådegaver er i bruk i menigheten. Hvordan disse to 

kirkesamfunn kan innlede et samarbeid beviser, sammen med andre 

økumene forvrengninger, hvor langt man er villig til å gå for å kunne si: 

«se på oss hvor flinke vi er til å ha enhet på tross av uenigheter». 

Når Peter stod frem på Pinsedag bare minutter etter at han mottok kraft 

fra det Høye om å gå ut med Evangeliet, så forkynner ikke Peter noe 

annet Evangelium enn det Evangelium Jesus Kristus noen år tidligere 

forkynte for Nikodemus. Å påstå noe annet vil være så selvmotsigende at 

hele Skriften ville falle. Så gjenfødelse har altså med én ting å gjøre og 

det er at man tror at Jesus Kristus er Guds Sønn. Det er kun Jesus Kristus 

som kan se om denne troen finnes i et hjerte. Som Jesus selv sier i Joh. 

17. 

Og dette er det evige liv, at de kjenner deg, den eneste sanne Gud, og 

ham du utsendte, Jesus Kristus. Joh 17:3 

For de ord som du gav meg, har jeg gitt dem. Og de har tatt imot dem og 

kjent i sannhet at jeg er utgått fra deg. Og de har trodd at du har utsendt 

meg. Joh 17:8 

Videre: Joh 14:23: Jesus svarte og sa til ham: Om noen elsker meg, da 

holder han mitt ord, og min Far skal elske ham, og vi skal komme til ham 

og ta bolig hos ham. 

Derfor kan vi si at siden Jesus ser til hjerte og det er Han som døper hvem 

Han vil, når Han vil, hvor Han vil og på hvilken måte Han vil, så har ikke 

vi noe med å legge oss bort i dette. Hvis vi da ikke forfekter å kunne se 

hjerter. Og det er det jo mange som ubevisst forfekter i dag. Derfor blir jo 
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så mange fordømt spesielt innen disse kretser. Vi døper med vann og 

Jesus Kristus døper med Ånd. 

Det som er riktig for oss er å overlate til Jesus dette med Åndsdåp. Men 

en ting er sikkert: hvis det finnes noe tegn på Åndsdåp så er det ikke 

tungetale, men at vi går ut og forkynner Evangeliet. Og da et Åndsfylt 

Sant Evangelium. Og det betyr jo i så fall at det ikke finnes så mange som 

er Åndsdøpt … 

Jesus sier jo ikke; «Vent i Jerusalem til dere kan tale i tunger». Nei han 

sier; 

Da han var sammen med dem, bød han dem at de ikke skulle forlate 

Jerusalem, men vente på det som Faderen hadde lovt, det som dere, sa 

han, har hørt om av meg. Apg 1:4 

Men dere skal få kraft idet Den Hellige Ånd kommer over dere. Og dere 

skal være mine vitner både i Jerusalem og i hele Judea og Samaria og like 

til jordens ende. Apg 1:8 

Ikke et eneste sted i Skriften kan man finne at tungetale er tegn på 

Åndsdåp. Det er rett og slett en løgn. 

Selv om pinsevenner ikke vil vedgå i dag at de lærer at hvis du ikke taler i 

tunger så er du ikke «frelst», så kan det bevises at de indirekte gjør det 

meget tydelig, når de sier at hvis du ikke taler i tunger så er du ikke 

Åndsdøpt. 

De sier altså at de kan bestemme hvem, når, hvordan og hvorledes Jesus 

Kristus døper i den Hellige Ånd. De sier også at Han ikke nødvendigvis 

døper ALLE de som høre Ham til. Med dette sier de også at Jesus gjør 

forskjell på dem som Han er Ett med. De lager dermed annenrangs 

kristne; de som ikke taler i tunger. Dette vil de nekte på, men de kan 

nekte til de blir blå i trynet. Dette er tilfelle. Jeg har gått lenge i denne 

bevegelsen. Jeg ble aldri godtatt som fullverdig før jeg talte i tunger. Da 

jeg fortalte at jeg hadde fått gaven til å tale et annet språk, som jo tunger 

er, ikke pinse-spesiale; «ratttata, rattatta, ratt» eller ta seg et ord å 

bygge på det, så ble jeg gratulert med Åndsdåpen av misjonæren som et 

år tidligere døpte meg i vann. Enda jeg tydelig hadde gjort det klart ved 

vanndåpen at Jesus hadde døpt meg i den Hellige Ånd. Det nyttet ikke for 

meg så si at Jesus døpte meg i den Hellige Ånd hjemme i stua. Dessuten 

så er de såpass villfarne at de mener det er forskjell på Åndsdåp og det å 

bli døpt/fylt/av den Hellige Ånd. Grunnen til at jeg kom til menigheten for 

å be om å bli døpt i vann var jo nettopp at jeg var blitt Åndsdøpt. Har 

dere ikke lest Apostlenes gjerninger 10? 

For å oppsummere; når pinsevenner sier at tegnet på Åndsdåp er 

tungetale, så sier de selvfølgelig at de som ikke taler i tunger ikke er 

Åndsdøpt. Det betyr at nå de sier at gjenfødelse finner sted etter en 

frelsesbønn, så sier de at flesteparten av dem som Jesus kaller sine har 

Han ikke døpt i den Hellige Ånd. De sier også at «det er noe spesielt med 
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oss fordi oss har Han døpt». Man må faktisk være halvgal for å si noe slik 

og samtidig påstå at man kjenner Skriften. Ikke bare er de totalt på 

villspor i denne saken, men på så utrolig mange andre områder. Man må 

rett og slett styre klar av denne sekten som leder så mange på villspor. 

For å bevise hvor radikal og farlig denne læren er, kan vi igjen komme 

tilbake til den kjensgjerning at de forfekter at vi skal ha felleskap med RKI 

nettopp fordi ca. 120 millioner såkalte karismatiske katolikker taler i 

tunger. Altså de er Åndsdøpt og da må vi jo ha samfunn. De bryr seg ikke 

om at disse katolikker ikke er døpt i vann, fordi det må de jo mene siden 

pinsevenner fornekter spedbarnsdåp. De bryr seg heller ikke om å 

undervise dem om at de må la seg døpe i vann. Dette kan ikke en katolikk 

gjøre fordi det er såkalt gjendåp og en fornektelse av ett av deres 

sakramenter og dermed et grunnlag for ekskommunikasjon. Altså 

bortvisning fra eukaristien (messe og nattverd). 

Heller ikke bryr pinsevenner seg om at disse katolikker skryter av at nå 

kan de be «rosary» – rosenkransbønnen – i tunger. Pinsevenner jubler 

over at de nå kan drive med avgudsdyrkelse i et språk som Jesus har gitt 

dem. Jesus vet jo på forhånd hva de har tenkt å bruke eventuelle tunger 

til. Så Jesus har nå begynt å døpe folk i den Hellige Ånd og gi dem et 

annet språk slik at de skal bli mer effektive i sin avgudsdyrkelse. 

Vanvittige er disse pinsevenner! I tillegg har de en lære som sier at bare 

kom frem og ta av brødet og vinen så er du frelst! Kanskje ikke alle 

pinsemenigheter, men definitivt Filadelfia Oslo. Og når Svartdahl i tillegg 

greier å holde en tale hvor han løfter opp «kristusstatuen» i Rio og mener 

at egentlig burde vi alle ha en liten slik å holde i hjemme, så skjønner vi 

at bunnen er nådd. 

Vi kan jo ta for oss hva for eksempel forstandertrioen i Filadelfia Oslo sier. 

Andreas Hegertun skriver i Byposten, menighetens blad, at det er gledelig 

at så mange går til gudstjeneste i den katolske kirke og vil forfekte at de 

som ikke er enig har en forvrengt kristologi og en feil forståelse av hvem 

Jesus er. Han forstår ikke at RKI forkynner en annen jesus og har et annet 

evangelium. 

Håkon Jahr sier at man ikke trenger forholde seg til Skriften i den forstand 

at han mener at han ikke trenger å ha noe forhold til Åpenbaringen 18:4, 

hvor står at vi skal gå ut av Skjøgen. Han mener at han ikke trenger å 

vite hvem Skjøgen er. Med en slik hovmodig holdning vil han, om han ikke 

omvender seg, selvfølgelig bli straffet med Skjøgen. Som de fleste andre 

nevnt her i dette kapittel. 

Daniel Egeli innrømmer at RKI har mye vranglære, men sier at dette ikke 

er til noe hinder for å samarbeide med dem. Stakkars Daniel, disse ulvene 

i Filadelfia har lurt ham trill rundt. 

Det har faktisk gått så langt at en av de eldste, Stein Strandskogen, sier 

at man har mistet troen hvis man påstår at den Romersk Katolske 

Institusjons er Skjøgen beskrevet i Åpenbaringen. Da er det utrolig mange 
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av reformatorene som hadde mistet troen og nå er på vei til Helvete. 

Utrolig mange lot seg brenne på bålet til ingen nytte. 

Forførelsen er altså total. Det er ikke mye som skjer innen bevegelsen 

uten at disse pluss andre som Egil Svartdahl og Terje Hegertun samt 

«Refleksjonsgruppa» på «Høyskolen» har et ord med i laget. Nå begynner 

jo de fleste menigheter rundt omkring i landet å se seg meget lei på at alt 

skal styres gjennom dette, men kommer ingen vei, da ledelsen i 

Pinsebevegelsen ved Sigmund Kristoffersen bare er en som snakker folk 

etter munnen. I refleksjonsgruppa sitter bl.a. Øivind Gaarder Andersen 

som er bevegelsens representant i Norges Kristne Råd. Denne gruppa tar 

heller ikke Skriften på alvor, da de mener, kanskje spesielt Kral Inge 

Tangen, at noen av beretningene i Skriften angående Helvete kun er 

billedlige. 

Egil Svartdahl uttalte nylig noe slik som at «jeg kan ikke dra vranglære-

kortet opp mot noen som har same trosbekjennelse som meg». Egil har 

ikke fått med seg at RKI ikke bekjenner en tre-enig Gud, men en fire-enig 

gud; «far-mor-sønn-og ånd». Han mener bestemt at vi har mange søsken 

i RKI (en åpenbaring fra Gud sier han), men saken at den uttalelsen kom i 

2005 og ingen av dem som gikk i RKI da er, etter det vi kan forstå, 

utmeldt. Jesus Kristus sier dog i Åp. 18:4 at de omgående må gå ut av 

henne for ikke å bli straffet med henne. Noe man er forpliktet til hvis man 

ikke ønsker å bli dømt med Skjøgen. For å bevise hvor suksessfull Egils 

økumen er, kan vi nevne at han har «profetert» at om ca. 10 år så skal 

det kun være én menighet. Altså at reformasjonen er «nullifisert» og alle 

er tilbake i Roma. Dette er i tråd det det antikristlige, så muligens får han 

rett. Det sies ikke om han mener at muslimer også skal være i denne 

menigheten, men den gang, for lenge, lenge siden, oppfordret han i et 

NRK program til at man gjerne måtte bygge noen moskeer i Oslo siden 

kristne bygde kirker verden over. I dag er det over 50 moskeer i Oslo. 

Lurer på hva han syntes om det … Kanskje det er bra, kanskje de også er 

søsken slik den Katolske Institusjon forfekter. Som de sier; fordi de tror 

på Abraham… 

Håkon Jahr skryter av at han ofte har bønnefelleskap med katolske 

prester og Daniel Egeli tillater at katolske prester leder bønnemøter. Hele 

lederskapet, med Anne Lie Anderson i spissen, jublet og feiret 

lovsangsfest i forbindelse med at katolikkene overtok Bredtvet Kirke som 

var møtelokalet til Hauges Venner. Altså når en protestantisk kirke 

overtas av katolikker så jubler pinsevenner. Hauges Venner hadde etter 

dette ingen steder å gå. Luther og Hauge må jo snu seg graven. 

Likeledes jubler de samme, når Andreas Hegertun, bevegelsens 

pressetalsmann, i samarbeid med komiteen på Hedmarktoppen, «kaller 

inn» Raniero Cantalamessa, pavens hoffpredikant, for å undervise 

pinsevenner i Åndsdåp på deres Sommerfestival. Da skriver sågar en av 

de verste skapkatolikker, Lars Christian Gjerlaug, at menigheten blir mer 

helhetlig og attraktiv når vi kommer i nærmere felleskap med katolikker. 
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Snart må Korsets seier hete Katolsk Seier. I følge Gjerlaug var det et 

«scoop» å få Cantalamessa til å tale på Sommerfestivalen. De hadde tross 

alt prøvd på det i flere år. Terje Hegertun går så langt i sin blogg at han 

sammenligner den såkalte kraften katolske prester skal ha til gjøre om vin 

til Jesus sitt fysiske blod og brødet til Hans fysiske legeme, med at 

pinsevenner legger hender på folk til helbredelse. Hvor mange har ikke 

blitt brent på bålet for nettopp å benekte dette? Disse menneskene står 

faktisk og spytter på martyrenes graver.  

Det er nærmest endeløst hva man kan få seg til å gjøre for det 

økumeniske, hvis man er Pinsevenn og det er dermed endeløst å skrive 

om dette. Det som her står er bare noen eksempler på hvor langt 

vanviddet har kommet. Et grimt eksempel er jo når nykonverterte Ulf 

Ekman blir innkalt for å hente Kristiansen-prisen i Oslo. Han blir da 

samtidig invitert av hele lederskapet i Jesus Church med det frafallende 

ekteparet Christiansen i spissen. Stephan er for lenge siden blitt besmittet 

av alt fra Vatikanet pluss Kundalini da han bønnfalte en prest fra Roma å 

be og legge hendene på ham, så han kunne få alt fra Paveveldet. De 

regnet stadig Ulf som en bror og inviterte ham til å tale i menigheten på 

søndag. Hver søndag har de nattverd i Jesus Church. Men Ulf kunne ikke 

ta nattverd sammen med sin «bror» Stephan. På spørsmål om hvorfor, 

var svaret at det var for tidlig å snakke om dette nå. Vi kunne fortsette, 

men ser ingen grunn til det. Hvis ikke leseren forstår at denne sekten, 

pinsebevegelsen, er totalt frafallen og deres ledere er noen totale hyklere 

så må de enten kjøpe nye briller eller omvende seg. 

Det mest triste er at KS, som er sektens ansikt utad (Korsets Seier – 

akkurat som et kors har seier …), bedriver ytterliggående sensur og 

stenger alt og alle ute fra å kunne komme med opplysninger eller innlegg 

vedrørende deres fanatiske forsøk på å bli likt av alt og alle og bli 

akseptert som andre og fremføre sin økumeniske agenda i fred og ro. Det 

siste har de nok lyktes med, men det første har de nok et stykke igjen 

med. Men nå har de jo begynt å myke opp på regler for medlemskap og 

snart trenger man kanskje ikke å tale i «tunger» for å bli akseptert. 

La oss aldri glemme at med sitt medlemskap i Norges Kristne Råd er 

Pinsebevegelsen enige med paven i følgende; DE SOM IKKE MENER AT 

LUTHERS PROTEST VAR KIRKESPITTENDE OG DERMED FRA DJEVELEN ER 

SELV FRA DJEVELEN. 

Jesus Kristus sier derimot dette som er totalt motsatt: 

Men jeg formaner dere, brødre: Hold øye med dem som volder splittelse 

og anstøt imot den lære som dere har lært. Vend dere fra dem! Rom 

16:17 (uthevet lagt til) 

Kapittel 7- Kenneth Copeland (KEC) 
Noe av det mest dramatiske som har skjedd de siste 10-20 år innen tros- 

og pinsebevegelsen er det som har foregått hos Kenneth Copeland og 
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hans tjeneste. Dette toppet seg da paven sendte en video med sin venn 

Tony Palmer, en biskop i den engelske Angelsaksiske kirke, til KEC 28. 

februar 2014. 

https://www.sokelys.com/?p=10026#more-10026 (Pave Francis sier 

djevelen jobber for å opprettholde splittelsen mellom katolikker og 

evangeliske kristne) 

Det ligger flere utgaver av dette på YouTube, men det meste er på 

engelsk. 

Tony Palmer, som døde 20. juli 2014 i en motorsykkelulykke, sa han kom 

i Elias’ sin Ånd med et budskap fra paven. Dette var blasfemi i høyeste 

grad og selvfølgelig en ren løgn. Budskapet var det som vil bli det store 

spørsmålet i tiden fremover; «reformasjonen var fra djevelen». Palmer 

viftet med felleserklæringen om retteferdighetslæren mellom katolikker og 

lutheranere fra 1999 og sa at protesten var over. At det dermed ikke 

fantes noen protestanter lenger. Han spurte videre forsamlingen av ledere 

om deres protest var over og fikk et rungende «ja». Når man ser hele 

forestillingen på YouTube grøsser man og føler seg så ille til mote at man 

nesten spyr. Vel å merke hvis man er gjenfødt. Så du må stille deg dette 

spørsmålet: Var reformasjonen fra Gud eller fra djevelen? Før var 

spørsmålet: Er paven en kristen leder og er katolikker gjenfødt? Vi er forbi 

dette nå. Vi må ta stilling til om alle martyrers død var totalt unødvendig 

og rett og slett at Roma hadde rett til å drepe dem. At pavestolen alltid 

har hatt rett i at disse protestanter må straffes på verst mulig måte. At 

inkvisisjonen er rettferdiggjort og millioner av bibeltroene hadde totalt feil 

og fortjente å bli slaktet og brent på bålet. Jeg kunne fortsette, men kan 

ikke, tårene ville begynne å renne. 

Så dette er dagen situasjon; de fleste protestanter er enig med paven. 

Reformasjonen var kirkesplittende og dermed fra djevelen. Kenneth 

Copeland går i spissen for dette. Her i Norge er det Egil Svartdahl. 

Sammen med bl.a. far og sønn Hegertun.  

Kapittel 8 – De største forførere i Norge 
Vi har en mengde forførere i utlandet og vi trenger å ta stilling til dette da 

mange har valfartet til utlandet og tatt med seg enormt med forførelse, 

vranglære og ikke minst blitt besmittet med Kundalini. Hvis du ikke er 

informert om denne Hindu trolldommen så må du ta en tur på YouTube 

eller rett og slett lese «KUNDALINI WARNING – Are False Spirits Invading 

the Church?» 

https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-

UPDATED-

ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&

sr= 

https://www.sokelys.com/?p=10026#more-10026
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
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Jeg har opplevet mye av denne forførelsen på nært hold og nesten på 

kropp og sjel. Folk sitter og rister på bønnemøter mens katolske prester 

underviser om tidebønn. Ja, dette foregår og har foregått i Filadelfia, Oslo 

som er et arnested for det økumeniske. I spissen står Egil Svartdahl som 

fikk Økumeneprisen i 2011. For å kunne rangere disse falske forkynnere 

og bløffmakere etter hvor farlige de er, må vi sjekke hvor stort publikum 

og spørre hvor stor autoritet de angivelig har. Vi må også huske på at vi 

ikke må forundre oss over at også satans tjenere fremstiller seg som 

rettferdighets tjenere. 

13 For disse er falske apostler, svikefulle arbeidere, som skaper seg om til 

Kristi apostler. 14 Og det er ikke noe å undre seg over, for Satan selv 

skaper seg jo om til en lysets engel! 15 Da er det ikke noe stort om også 

hans tjenere omskaper seg til rettferdighets tjenere. Men for dem skal 

enden svare til deres gjerninger. 2Kor 11:13-15 

Vi må også trekke frem et avsnitt i Stanley Frodsham-profetien: «Derfor 

sier Jeg til deg. Gi ikke ditt hjerte til mennesker, og la deg ikke rive med 

av beundring. For gjennom slike mennesker skal Satan få innpass hos Mitt 

folk. Pass deg for forførere. Tror du at en forfører høylytt vil proklamere 

åpenbar vranglære? Nei, han vil tale ord om rettferdighet og sannhet, og 

vil fremstå som en lysets apostel. Han vil proklamere Ordet. Folkets 

hjerter vil bli vunnet. 

Da, når hjertene er vunnet, vil doktriner som strider mot Mitt ord 

forkynnes, og Mitt folk vil bli forført. Mitt folk vil si; ”Talte han ikke om 

dette og dette. Undersøkte vi ikke Skriften og fant belegg for det? Da må 

han være en rettferdighets tjener. Dette som han nå forkynner finner vi 

ikke i Skriften, men det må være sant fordi hva han tidligere sa fant vi 

Skriften."» 

http://libertyboy.blogspot.com/2014/05/profetisk-advarsel-om-endetiden-

av.html 

Med dette forstår vi at jo dyktigere falskmyntneren er, jo farligere blir den 

falske seddel. Det er den falske seddelen som er nærmest lik den originale 

som er mest farlig. Så om noen av disse som blir nevnt her, muligens, en 

gang i fjern fortid, har forkynt et ekte evangelium, så gjør det bare at de 

er desto farligere i dag. Fordi vi har så inderlig lett for å se opp til 

mennesker og beundre dem. Judas ble sendt ut sammen med en annen 

disippel i likhet med de andre ti og senere sytti og forkynte evangeliet, 

helbredet syke og kastet ut onde ånder. Det hindret ham ikke i å forråde 

Jesus Kristus.  

Egil Svartdahl har vært en forfører i mange år nå. Helt siden han som 

nevnt mente vi skulle bygge moskeer i Oslo. Helt siden han dukket opp 

som «vaktmesteren» på en sommerfestival hvor flere måtte bare gå ut av 

forsamlingen med stor uro i sjelen.  

http://libertyboy.blogspot.com/2014/05/profetisk-advarsel-om-endetiden-av.html
http://libertyboy.blogspot.com/2014/05/profetisk-advarsel-om-endetiden-av.html
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Han er barndomsvenn med Håkon Jahr og uten at de to er involvert, vil 

det ikke skje mye innen Pinsebevegelsen. Egil har blitt dyktig på å ikke 

svare på spørsmål som kan virke avslørende. Alle disse forførere er faktisk 

dyktige på det. Den dyktigheten kommer ikke fra den Hellige Ånd, men 

fra Satan. Så hvis du spør Svartdahl det kritiske spørsmål: «Var 

reformasjonen fra Gud eller fra djevelen», vil han aldri svare direkte på 

det. Han vil komme med noe svada som delvis er et svar, men som er 

tvetydig. For svarer han fra djevelen, vet han at han er totalt avslørt. 

Svarer han fra Gud, må han jo omgående legge seg flat og be om 

tilgivelse og omvende seg. Disse vi kommer til å nevne her har ikke 

kommet så langt som Kenneth Copeland og andre i utlandet. Men de 

kommer snart etter, når grunnen er langt. 

Jeg har selv skrevet to åpne brev til Pinsebevegelsen og aldri fått svar. 

Andre har gjort det samme. Jeg har sett ett svar på spørsmålet om paven 

er en kristen leder. Mer tvetydighet enn i det svaret skal man lete lenge 

etter. Ingen innen pinsebevegelsen vil svare ja eller nei på det 

spørsmålet. Da får leseren selv regne ut hvor sur deigen har blitt… 

Svartdahl har blant annet sagt at «vi har mye å lære av katolikkene». Da 

Cantalamessa inntok talerstolen forbeholdt reformatorene, protestantene, 

delta Svartdahl gjerne talerstolen med ham. Han var selvfølgelig 

unnfallende i alle spørsmål angående saken. Likeledes i saken Ulf Ekman 

og hans konvertering, hvor han kom med noe slikt som; «var Ekman min 

åndelige veileder, hadde jeg ikke bare vært skuffet, men forvirret». 

https://lederskap.no/artikkel/article/442461 

Egil skal alltid være morsom (forsøke på det) og elsker å være likt av alle. 

Selv en gang da hans avdøde far, Hans Svartdahl, kom med en profetisk 

advarsel på et møte, måtte han fleipe det vekk. Egil mener at alle 

katolikker er frelst og forfekter at dette har Gud talt til ham om. Han vil i 

tillegg komme med noe slikt som: «jeg kan ikke dra vranglærekortet mot 

noen som har samme trosbekjennelse som meg». Dette er typisk for Egil. 

Ømtålige emner og spørsmål vrir han seg unna. Jeg har ikke noe behov 

for å rakke ned på Egil. Men han kommer ikke unna at han var den som 

etter en vellykket lobbyvirksomhet for sammenslåing av frikirkerådet og 

Norges Kristne Råd, til det «nye Kristne Råd», holdt talen på festen en tid 

etterpå. Tittelen var det sedvanlige falske vinklingen «stjålet» fra John. 17 

som er den økumeniske bevegelse sitt slagord: «At vi alle må være ett».  

20 Jeg ber ikke bare for disse, men også for dem som ved deres ord 

kommer til tro på meg, 21 at de alle må være ett, likesom du, Far, i meg, 

og jeg i deg – at også de må være ett i oss, for at verden skal tro at du 

har utsendt meg. 22 Og den herlighet som du har gitt meg, har jeg gitt 

dem, for at de skal være ett, likesom vi er ett, 23 jeg i dem og du i meg, 

for at de skal være fullkommet til ett, for at verden kan kjenne at du har 

utsendt meg og elsket dem, likesom du har elsket meg. Joh 17:20-23 

https://lederskap.no/artikkel/article/442461
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Som vi ser av disse vers så ber Jesus Kristus om at vi skal være 

FULLKOMMENT ETT. 

Dette er totalt umulig for protestanter og katolikker. Enkelt og greit fordi 

RKI har en falsk «jesus». Men Svartdahl ynder å komme med følgende; 

«Det er bedre med en ryddig uenighet enn en uryddig enhet.» Altså; la 

oss være enige om å være uenig. Men det finnes ikke uenighet mellom 

Far, Sønn og Hellige Ånd og de som tilhører Jesus Kristus. Det kan være 

uenigheter i kjød, men ikke i Ånd siden vi har samme Ånd. 

Egil har også «profetert» om at vi alle kommer til å være ett om ca. 10 år. 

(Underforstått alle kirkesamfunn inklusive katolikker.) Mulig dette slår til 

om ca. 10 år, eller før eller senere. Paven jobber i alle fall mega-intens for 

å få til dette sammen med alle andre som kan kalles «globalister». Så 

med den tilhørerskaren, posisjonen og taleferdigheter han innehar så må 

Egil Svartdahl regnes som den farligste falske forkynner i Norge i dag. 

I tillegg til det å være best i klassen på å lede mennesker til hora i stedet 

for Bruden, altså å virke i det daglige rom som en som er ytterst 

økumenisk, så greier han å uttale at «bare kom og et og drikk så blir du 

frelst». Man kan altså bare ta nattverd så får man billett til Himmelen. 

Han har til og med holdt en tale hvor han opphøyer statuen i Rio de 

Janeiro. (Wikipedia: «Kristus Frelseren, eller Cristo Redentor på 

portugisisk, er en av flere store Jesus-statuer, denne er plassert på 

fjelltoppen Corcovado i Rio de Janeiro i Brasil.») Han mente at vi alle 

burde ha noe håndfast slik som dette i våre hjem. Hvis han blir 

konfrontert med den talen, vil han selvfølgelig komme med en helt annen 

forklaring. 

Det er viktig, og det er dog en av hensiktene med boka, å la leseren få 

øynene opp for ikke bare de falske økumeniske fremstøt og andre 

falskheter, men å få understreket brist på lederens og pastorens 

karaktersvikt i det han totalt mangler ansvar for flokken. Det er han 

selvfølgelig ikke alene om! Dermed er det på sin plass å trekke frem 

historier som virkelig beviser deres totale mangel på evne til å lede. 

Egil kunne blir brukt her, men disse historier og innhold vedrørende svikt i 

dømmekraft og ansvar er gjennomgående i den «evangeliske» forsamling. 

Vi kunne brukt diverse biskoper og prester i den norske kirke i det 

Lutherske samfunnet generelt, men siden det virkeliggjør problemet mer 

realistisk velger jeg egne erfaringer i stedet for å referer til bestemmelser 

i den norske kirke om å tillate homofile prester eller vielse av likekjønnet 

ekteskap. Dette beviser selvfølgelig en total mangel på ansvar, forståelse 

og lederegenskaper og ikke minst mange på tro hos hele lederskapet i den 

internasjonale evangeliske lutherske organisasjon. Som bevist over i egne 

avsnitt og kapitler. Jeg kunne gitt mange eksempler på toppen av de 

allerede nevnt hvordan de mest innflytelsesrike evangeliske pastorer 

svikter i lederroller, men heller bare slå fast at det er katastrofalt hvordan 

de villeder flokken og ikke viser ansvar. Da spesielt Egil, siden han har slik 
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stor tilhørerskare og jeg har opplevet hans totale svikt i tro, lederskap og 

karakter.  

Tett på kommer Terje Hegertun. Ikke fordi han har like stort publikum 

som Svartdahl, men fordi han har en såkalt «professor» tittel. Han er også 

blitt meget dreven på å unngå ubehagelige spørsmål, men går lenger enn 

Svartdahl når det gjelder å bekrefte at han er «skapkatolikk» om ikke 

allerede konvertert da han mener seg å tilhøre den «universelle kirke». 

Som vi vet så betyr katolsk opprinnelig «universell». Egentlig hadde det 

holdt med å henvise til Hegertuns blogg som du finner her; 

http://www.hegertunsblogg.org/ 

Men det er noen ting vi gjerne vil fremheve hos Terje. Han reiser gjerne 

rundt og holder foredrag om økumene og da som regel om hvordan «vi 

alle kan bli ett». Han har et mildt sagt blasfemisk syn på nattverden og 

mener for eksempel at det ikke er forskjell på om pinsevenner legger 

hendene på folk til helbredelse eller om en katolsk prest proklamerer at 

han har kraft til å kalle Jesus ned fra Himmelen og gjøre en kjeks om til 

Ham og så ofre Ham om og om igjen ca. 200.000 ganger per dag i RKI. 

Likeledes at presten har kraft til å gjøre om vinen til Jesus sitt fysiske 

blod. Han bruker utrykk som at Jesus er tilstede i elementene ved begge 

tilfeller, da altså ved håndspåleggelse som i eukaristien. 

Videre mener Hegertun at vi har rom for to slags dåp. Spedbarnsdåp og 

dåp i vann på trosbekjennelse. Dette er det for øvrig mange som mener i 

evangeliske kretser i dag. Han har skrevet mye om dette og også hjulpet 

andre som Karl Inge Tangen, forskningsleder ved Høyskolen for Ledelse 

og Teologi, med saker og ting i disse retninger. På Høyskolen sitter også 

Øivind Gaarder Andersen som også er pinsebevegelsens talsmann hos 

Norges Kristne Råd. Begge sitter i utvalget som bestemmer læren i 

pinsebevegelsen. De har bl.a. bestemt at deler av fortelling om Helvete i 

Skriften er billedlig.  

Martyren Alberto Rivera slo klinkende klart fast at jesuitter har agenter 

over alt i den protestantiske bevegelse og spesielt hos de evangeliske og i 

pinsevennkretser. Det er typisk for jesuitter å infiltrere steder som 

Menighetsfakultetet og Høyskolen. Skulle man dra frem en som muligens 

kunne kunne brukes som agent for Vatikanet, må det være Terje 

Hegertun, men flere andre er også aktuelle. Ganske mange flere faktisk. 

Den mest aktuelle for en slik forpestet stilling må være «hellige» Bjørn 

Olav Hansen. Vi kommer sikkert til å nevne det flere ganger men disse 

glupske ulver bør jo føle seg beæret for å være mistenkt som 

kollaboratører med jesuitter da de ser på jesuitter som misjonærer. 

Hansen er et kapittel for seg selv. Og det er gledelig at folk i disse dager 

har fått øynene opp for denne bedrageren. Han har også en blogg som 

taler for seg selv: 

http://bjornolav.blogspot.com/ 

http://www.hegertunsblogg.org/
http://bjornolav.blogspot.com/
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Hansen har lagt opp til at han skal virke mer hellig enn resten av dem 

som kaller seg kristne. Derfor har han noe som heter «Kristi 

himmelfartskapellet» hvor han er «forstander». Der velsigner han bl.a. 

ikoner av Maria. Han bedriver undervisning om kontemplativ bønn og når 

noen kritiserer eller bare skulle komme til å nevne hans store iver etter å 

sitere katolske lærere, får han alle pigger ut. Mest piggete ble det da noen 

nevnte Alberto Rivera som en Guds mann. (Hvis leseren ikke har 

kunnskap om Alberto må han skaffe seg det, men kort: Alberto var en 

avhoppede Jesuitt prest som ble gjenfødt og talte Roma midt imot.) Søk 

selv på Hansens blogg om hans svar når noen fremhever Rivera som en 

Guds mann. Det som ble sagt, i tillegg til at Hansen forsvarer Jesuitter 

som Guds misjonærer, pluss at han hadde en mentor som elsket Jesuitter, 

gjør meg mistenksom med det for øye om han kan være en agent. 

Hans mentor var Edin Løvås og dette er hva Hansen skriver i sin blogg: 

«Jesusmeditasjon 

Det finnes et stort antall mennesker i Norge, som gjennom de ulike 

retreatstedene har fått hjelp med sitt personlige andaktsliv. Ikke minst 

gjennom den såkalte Jesusmeditasjonen, som riktignok har sin bakgrunn 

hos Ignatius av Lojola, men som retreatbevegelsens foregangsmann i 

Norge, Edin Løvås, har introdusert. Jeg benytter selv daglig denne 

metoden, som har vært til veldig stor velsignelse for meg. …»  

Som de fleste kanskje kjenner til så var Ignatius av Lojola stifteren av 

Jesuittordenen og ingen troende mann. Jesuitter har bedrevet heksejakt 

på bibeltro kristen i ca. 500 år. «Jesusmeditasjon» er altså en ordning 

som kommer fra jesuittene og er ingen kristen «meditasjon». Edin Løvås 

var en forkjemper for mangt og mye og det meste totalt ukristelig. I likhet 

med Hansen var han en forsvarer av Jesuitter og den Romersk Katolske 

Institusjon. 

Enormt mye mer kan sies om Hansen og hans falskheter, og vi vil nevne 

noen, men først vil vi utdype hans relasjon til Løvås og dennes okkulte 

virksomhet. 

Wikipedia skriver: «Etter et intervju i norsk radio opplyste 

forbundsledelsen i Misjonsforbundet i sin tid at de ikke ønsket noe 

samrøre med Løvås som de mente nærmet seg «spiritisme». Dette var 

begynnelsen på et 15 år langt «eksil», men dette endret seg.»  

Han var altså mere eller mindre utelukket fra Misjonsforbundet i ca. 15 år 

for okkulte praksiser. Løvås elsket Jesuitter og det sier en god del. Det 

samme kan sies om Hansen. For de som ikke vet hva Jesuitter står for må 

vi bare si; google «Jesuitt eden» og videre «Ignatius av Lojola». Les dere 

frem til om de forskjellige motbydelige overtramp disse står for. Vi ser 

ingen grunn til å utdype det her. De er skyldige i mord på millioner av 

bibeltro kristne. Kanskje så mye som 68 millioner i Inkvisisjonen alene.  
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Vi vil også nevne noe som utdyper dette klart: (funnet på interessant 

nettside, men vi referer ikke da det er noe der vi ikke kan god for. Vi går 

heller ikke god for alt som blir lagt ut som nett referanser eller andre 

referanser, selv ikke Wikipedia.) 

«Alberto Riviera, en ex-jesuittprest skriver: Jesuittene bruker i all 

hemmelighet den karismatiske bevegelse i dag til å drive frem 

motanistenes teknikk, mystisismen, og Loyola’s åndelige øvelser, så vel 

som ulike åndsrelaterte gruppeseanser. Loyala, stifteren av 

Jesuittordenen, som drev noe av den verste inkvisisjon under 

middelalderen, kunne gjennom systematisk meditasjon, bønn, 

kontemplasjon, visualisering og illuminasjon, gå inn i transe og ekstase. 

Han ble til og med sett flyvende over gulvet (levitasjon), slik som mange 

jesuitter under satanisk kraft også har gjort, inklusive meg selv». Fra 

Alberto Riviera, tidl. jesuitt.  

Kristen mystikk: «En av de fremste leverandører av kristenmystikk og 

meditasjon i Norge er Edin Løvås, også kjent som retreatbevegelsens far. 

Han har innrømmet til en avis at han første gang ble inspirert til dette av 

Loyola’s åndelige øvelser. Dette blir bekreftet i det katolske magasinet St 

Olav og i bok om Løvås (Luther forlag). Over radio har han fortalt at da 

han våknet opp av transen etter en av sine første meditasjonsøvelser, var 

hans første opplevelse automatskrift. Automatskrift er ellers kjent i 

okkulte og spiritistiske miljøer. Det burde vel ikke forundre noen om Edin 

Løvås liker økumenikk?» 

I tillegg til dette har jeg Hansens egne ord fra den gangen han kritiserte 

meg for å dele ut traktater fulle av Skriftsteder og Guds ord utenfor St. 

Olav Kirken i Oslo. Den er som kjent katolsk. Han sier; «Sørsdal deler ut 

propaganda utenfor St. Olav Kirke». Propaganda? (3) Utrolig utsagn.  

 

Dette taler for seg selv om hvilken ånd Hansen er av. De neste avsnitt 

viser hvorfor Hansen kan kalle det at vi forkynner evangeliet til katolikker 

for propaganda. Han er helt i tråd med NKR sine basisregler som forbyr 

evangelisering til andre medlemssamfunn. La oss bare slå det klinkende 

klart fast; hvis du kaller det å forkynne evangeliet til katolikker for 

propaganda så har du en annen ånd. Og det er det mange som har siden 

nesten alle kirkesamfunn nå er medlemmer i Norges Kristne Råd. 

La oss ta for oss hvordan Hansen opererer og fremstiller visse 

vranglærere som sin beste troende venner; (Jeg har her fått hjelp av en 

bror.) 

 

-- Mye kan sikkert sies om Henri Nouwen, men at han er, som Bjørn Olav 
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Hansen kaller ham, «først og fremst en medvandrer i TROEN» så er det så 

totalt å bomme på mål som det går an.  

http://bjornolav.blogspot.com/2007/08/nouwen-en-medvandrer.html 

Ikke bare fremmer Nouwen et annet evangelium, men også universalisme 

av aller verste sort. Nouwen gleder seg også over mennesker som Thomas 

Ryan, som «henter hjem» åndelige teknikker og praksiser fra Buddhisme, 

Hinduisme og Islam. 

Henri Nouwen sier om evangeliet: 

“I dag tror jeg personlig at siden Jesus kom for å åpne døren til Guds hus, 

kan alle mennesker gå gjennom den døren, ENTEN DE VET OM JESUS 

ELLER IKKE. I dag ser jeg mitt kall til å hjelpe enhver person å kreve sin 

egen vei til Gud” (Sabbatical Journey, New York: Crossroad, 1998, p. 51) 

Han fremmer også bruk av mantra. Når det kommer til mantra er 

definisjonen;  

«I hinduisk språkfilosofi tenkes ordene å inneholde essensen av den 

gjenstand de peker på. Dermed kan et mantra gjøre en bestemt guddom 

nærværende, eller et mantra som OM kan uttrykke brahman, universets 

urgrunn. Også tantriskbuddhisme gjør bruk av mantraer.» 

(https://snl.no/mantra ) 

«Den stille repetisjon av et enkelt ord kan hjelpe oss til å senke sinnet ned 

i hjertet … Denne måten av enkel bønn … åpner oss for Guds aktive 

nærvær.» (The Way of the Heart, p. 81). 

Det vil si at om man bruker et kristent mantra kan man oppnå enhet med 

den kristne Guden. Poenget er å senke sinnet ned i hjertet der hvor alt 

allerede er ett, og der oppnå enhet med det Gudommelige eller Guden. 

Videre skriver Nouwen i Bread for the Journey: 

«Bønn er ‘sjelearbeid’ fordi vår sjel er disse hellige sentrene HVOR ALT ER 

ETT … Det er i Guds hjerte vi kan komme til anerkjennelsen av ENHETEN 

TIL ALT SOM EKSISTERER» 

(Bread for the Journey, 1997, Jan. 15 and Nov. 16). 

Hansen slår altså fast; Henri Nouwen – en medvandrer … – dette gjør 

Hansen til en meget ugudelig mann altså det motsatte av det han prøver 

å tillegge sin person; «hellighet» og det mer enn andre. Mer hyklersk kan 

det vanskelig bli. 

Nouwen skrev også at mystisk og kontemplativ bønn kan skape 

økumenisk enhet fordi kristne ledere lærer å høre «kjærlighetens 

stemme» 

“Gjennom utøvelsen av kontemplativ bønn, må kristne ledere lære å høre 

kjærlighetens stemme … For at kristent lederskap skal være fruktbart i 

http://bjornolav.blogspot.com/2007/08/nouwen-en-medvandrer.html
https://snl.no/mantra
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fremtiden, er en bevegelse fra det moralske til det mystiske påkrevd.” (In 

the Name of Jesus, pp. 6, 31, 32). 

I sitt forord til Thomas Ryan’s bok, Disciplines for Christian Living, skriver 

Nouwen: 

“Forfatteren viser en herlig åpenhet til gavene i den Buddhistiske, 

Hinduistiske og Muslimske religionen. Han oppdager deres store visdom 

for det åndelige livet til en kristen, og nøler ikke med å bringe denne 

visdommen hjem” (Disciplines for Christian Living, p. 2). 

Nouwens engasjement med mystisisme ledet ham til en form for 

universalisme og panteisme (At Gud er i alle ting.) 

“Den Gud som bor i vår indre helligdom, er den samme som den som bor i 

den indre helligdommen til et hvert menneske. (Here and Now, p. 22). 

Det vi klart ser er at Nouwen på flere punkter ikke fremstår som en 

evangelisk kristen, men en som forkynner et universalismens falske 

evangelium der alle har Gud i sitt indre og gjennom kontemplativ praksis 

kan «senke sinnet ned i hjertet», der alt er ett, og på den måten oppnå 

enhet med Gud og hverandre. 

Denne mannen vegrer ikke Bjørn Olav Hansen seg et sekund for å kalle en 

som «først og fremst er en medvandrer i Troen». Legg merke til at han 

ikke kaller ham en medvandrer i livet, men en medvandrer i troen, 

bestemt form entall. Dette henviser klart og tydelig til den kristne tro, og 

er vel nesten ikke til å misforstå. 

Hansen skriver også at: «Få, om noen har hjulpet meg til å se og oppleve 

Faderens kjærlighet, at Han ser på oss "som Den elskede, i hvem jeg har 

min glede." Få, om noen har hjulpet meg til å oppdage min egen 

sårbarhet, og hjelpe meg til å være åpen med den.» 

(http://bjornolav.blogspot.com/2007/08/nouwen-en-medvandrer.html ) 

Hvordan kan denne mannen som åpenbart ikke tror på det sanne 

evangeliet, og dermed fornekter den sanne Kristus gjennom dette (Gal 

1:6), vise noen Faderens kjærlighet, når den som fornekter Sønnen IKKE 

HAR FADEREN (1. Joh 2:23) 

Hansen skriver videre at: «Til tross for at han var romersk-katolsk prest, 

delte han nattverden med alle som ønsket å ta del i den. Som kjent får jo 

ingen som ikke er romersk-katolsk del i eukaristien.  

http://bjornolav.blogspot.com/2007/08/nouwen-en-medvandrer.html  

Hansen erkjenner at denne Nouwen er Romersk Katolsk prest, og som vi 

vet har den Katolske Kirke et annet evangelium, En annen Kristus og 

andre kilder til autoritet, enn skriften alene. 

Så hvordan Hansen kan anerkjenne denne åpenbart ikke evangeliske 

mannen som en «medvandrer i TROEN», viser bare hvor på sidelinjen han 

http://bjornolav.blogspot.com/2007/08/nouwen-en-medvandrer.html
http://bjornolav.blogspot.com/2007/08/nouwen-en-medvandrer.html
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selv er. Han har blant annet invitert en katolsk kvinne til å tale i denne 

«kirken» han har ute i skogen på Kristi Himmelfartsdag, og han fryder seg 

over dette. 

http://bjornolav.blogspot.com/2019/01/arets-talere-til-dagsretreaten-

kristi.html 

 

Hun takker blant annet retreatbevegelsens: «Forkynneren og forfatteren 

Edin Løvås har levd et langt liv i kontemplasjon og Jesus-meditasjon, og 

ble en av mine mange veivisere til Den katolske kirke.» 

http://stasunniva.blogspot.com/search?q=edin+l%C3%B8v%C3%A5s 

 

Detter er selvfølgelig en mann som også Hansen hyller. Det er bare å 

google i vei.  

Hansen skriver: "Ved siden av Henri Nouwen, er det få som har betydd 

mer for min vandring med Jesus de siste årene, enn Jean Vanier." 

https://bjornolav.blogspot.com/2012/09/rlighetsteologen-jean-vanier-er-

84-ar-i.html?m=1  

Legg merke til at både Nouwen og Vanier er KATOLIKKER, og i disse 

katolikkene er det Hansen først og fremst finner det som har betydd mest 

for ham i hans vandring med Jesus. Det spiller visst ingen rolle for Hansen 

at katolikken forkynner en annen Jesus enn den bibelske. -- 

Bjørn Olav Hansen vil påstå at bare man lirer av seg «DEN APOSTOLISKE 

TROSBEKJENNELSEN» eller Nikenske trosbekjennelsen eller for eksempel 

bekjenner seg til Lausanne deklarasjonen så har man reservert plass i 

Himmelen. Dette er selvfølgelig noe sludder og like frekt som Svartdahl 

sier han vil ha felleskap med de som bekjenner dette og godtar alle 

personer som bekjenner seg til dette som gjenfødte. Homofile prester i 

den Norske Kirke bekjenner dette.  

Nikenske trosbekjennelsen ble forfattet og vedtatt under konsilet i Nikea i 

325. Barnemordere og gudsbespottere har altså stått og bekjent dette i 

snart 1700 år. De som brant reformatorene på bålet bekjente dette. For å 

rope det ut høyt «HVOR INDERLIG DUM GÅR DET ANN Å BLI?» 

Den apostoliske trosbekjennelse kan spores tilbake til rundt midten av 

800-tallet. De som bruker den har altså ikke vært totalt blasfemiske i mer 

enn ca. 1200 år ... 

Den falske Lausanne deklarasjonen er behørig kommentert i eget kapittel i 

denne boka. Døm selv; blir man automatisk en troende søsken i Jesus 

Kristus ved å lire av seg en slik bekjennelse?  

Vi må fortsette å advare mot disse falske «søsken» som igjen og igjen 

fremme en annen «jesus» og et annet evangelium, ja disse «ulvene i 

http://bjornolav.blogspot.com/2019/01/arets-talere-til-dagsretreaten-kristi.html
http://bjornolav.blogspot.com/2019/01/arets-talere-til-dagsretreaten-kristi.html
http://stasunniva.blogspot.com/search?q=edin+l%25C3%25B8v%25C3%25A5s
https://bjornolav.blogspot.com/2012/09/rlighetsteologen-jean-vanier-er-84-ar-i.html?m=1
https://bjornolav.blogspot.com/2012/09/rlighetsteologen-jean-vanier-er-84-ar-i.html?m=1
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munkekapper», eller som vi kanskje heller burde skrive: «Katolikker i alt 

for trange evangeliekapper» 

Noen har sagt «vis meg dine venner så skal jeg vise deg hvem du er» 

(eller noe i den retning) Hvis vi skal bringe dette over i bibelsk NT 

sammenheng finner vi at vi ikke skal dra i samme åk som vantro og vi 

skal ikke ha samvær med vranglærere. Vi skal ikke engang spise sammen 

med slike. Så leseren får dra sine egne konklusjoner om hvor «hellig» 

Hansen er. Vi er pålagt å advare mot dette. Hvis du ikke er klar over det 

må du studer Skriften nærmere.  

Det er noen til som bør nevnes ved navn når det gjelder farlige forførere. 

En av de er Andreas Hegertun. Den andre er Stephan Kristiansen. Vi vil 

også ta med Jørn Strand siden han for ikke lenge siden viste sitt sanne jeg 

med en forferdelig falsk preken. Gjerlaug må også tas med og kanskje det 

blir plass til enda flere ettersom det er så inderlig mange som leder 

flokken vill. 

Om sagt tidligere så skriver Andreas Hegertun i Byposten, menighetens 

blad, at det er gledelig at så mange går til gudstjeneste i den katolske 

kirke. Andreas Hegertun er pinsebevegelsens pressetalsmann og er/var 

medlem av komiteen som «kalte inn» Cantalamessa til å tale fra en 

talerstol som er forbeholdt protestanter, reformatorer. Og det på selveste 

Sommerfestivalen. Det ble kalt et «scoop» å greie og få Cantalamessa til 

festivalen de hadde faktisk prøvet å få han eller likesinnede dit i flere år.  

Jeg vil påstå, etter det jeg kjenner Andreas, har hørt hans uttalelser og 

kjenner hans agenda, at han var en stor pådriver til nettopp å få 

gjennomført et slikt økumenisk «stunt». Så der har dere svaret dere som 

lurer på om det var ledelsen i Pinsebevegelsen som ønsket dette sterkest 

eller om det var en ren komite jobb. I første tilfelle så vil altså ledelsen i 

pinsebevegelsen lyve så det renner av dem. 

Andreas Hegertun er farlig fordi han er i forstander-trioen i Filadelfia Oslo 

og har et meget stort publikum. Han prøver å veie sine ord etter å ha 

dummet seg ut bl.a. i en NRK-andakt. Jeg vil ikke komme inn på dette 

her, men søk selv. Jeg mistenker dog at Andreas er forfatteren av dette, 

om ikke alene så en stor del av det: 

«Hvordan bli en kristen 

Gud vil at alle mennesker skal finne sannheten om hvem Gud og vi selv 

er. Gud er usynlig og vil i sin natur aldri kunne bevises eller motbevises. 

Dette er fordi han vil at vi mennesker skal kunne velge fritt om vi vil tro 

på han eller ikke. 

Alle som vil tro på Gud gjennom Jesus Kristus får troen som en gave. Tro 

er ikke en prestasjon, og det kommer ikke an på grader av tro, men om 

en vilje til å snu seg mot Gud. Vi tror at hvert eneste menneske er skapt 

til å leve i en aktiv relasjon til han som har skapt selve livet. Vi tror det 

finnes utallige grunner til at mennesker nærmer seg Gud. Samtidig tror vi 
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det finnes én garantert vei som alle kan gå, og det er å ta imot Jesus 

Kristus. Dette kan du gjøre ved å be en enkel bønn: 

Gud. Takk for at du sendte Jesus Kristus og viste oss hvem du er. Takk for 

at Jesus døde og stod opp igjen for alle og for meg. La meg bli ditt barn 

og leve resten av livet som en etterfølger av deg. 

Amen.» 

https://filadelfia.no/jesus/ 

Dette er selvfølgelig forførelse på det aller verste og det er akkurat det 

Andreas Hegertun står for. 

Når det gjelder Stephan Christiansen vil jeg lime inn noe fra min blogg: 

«Føre talen (av Ulf Ekman) forteller SC en historie fra ca. 20 år siden. Hør 

hele historien her: www.jesuschurch.no – gå til taler. 

Saken er veldig klart; SC ber en avgudsdyrker, med et annet evangelium 

fra Hora i Roma, legge hendene på seg å be ham gi ham alt fra Roma, 

Skjøgen, djevelen. 

Hør hans egne ord som er slik (+/-); 

Det kom en katolikk fra Italia til ham og spurte om å få be for ham. Denne 

representanten fra Roma sa videre: 

”Jeg har et ord til dere; dere må tale mye mer i tunger før møtene deres 

for da skjer det mer tegn og under” 

… 

”Vi er ca 4000 som ber i tunger i tre, fire timer før møtene og da er det 

mye flere folk som reiser seg fra rullestoler og kaster krykkene og sånne 

ting” 

SC: ”Så be da sa jeg!” 

… (litt senere etter en såkalt profeti fra denne katolikken sier SC): 

”alle mine bremser og alle mine fordommer og alt det jeg hadde 

(forsvant) … kom igjen profeter sa jeg, legg hendene på meg, velsign 

meg, GJØR HVA SOM HELST JEG VIL HA DET HELE!” 

… (litt sener): 

”Og jeg har tenk litt sånn enkelt jeg siden den gang; det er innholdet på 

flaska som er viktigst, ikke etikken” 

Applaus fra forsamlingen! (da egentlig hele tiden …) 

Triste greier. Vi ber for familien Christiansen og Jesus Church.» 

http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/les-og-hr-hvordan-stephan-

christiansen.html 

https://filadelfia.no/jesus/
http://www.jesuschurch.no/
http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/les-og-hr-hvordan-stephan-christiansen.html
http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/les-og-hr-hvordan-stephan-christiansen.html


 

50 

Leseren må forstå at man ikke «ustraffet» ber en prest som ufører 

vederstyggelige handlinger nærmest daglig (Eukaristien) legge hender på 

seg. Man åpner da opp for demoner av alle slag. Det Stephan tenker om 

etiketten og innholdet er helt snudd på hodet. Roma er stadig Roma. Intet 

i RKI er forandret når det gjelder deres ønske om verdensherredømme, 

sete i Jerusalem, forkastelse av alle trossamfunn og en klar beskjed om at 

det er kun gjennom RKI du kan oppnå frelse. Men, etikett er forandret. De 

går nå frem på en måte som er godkjent, nemlig Økumenisk. Det Stephan 

må forstå er at han har slukt en flaske med gift og er totalt fordervet. Så 

var han da også å se på plattformen med Cantalamessa. 

«– Vi tror at Ulf Ekman fortsatt er en gave til Kristi kropp, sier pastor 

Stephan Christiansen i Jesus Church i Oslo.»  

https://www.dagen.no/Nyheter/menighet/Katolsk-Ekman-taler-i-norsk-

pinsemenighet-177689 

videre: 

«– Jesus Church har vanligvis nattverd hver søndag. Hvordan vil Ulf 

Ekman, som katolikk, forholde seg til det? 

– Det må du nesten spørre Ulf Ekman om. 

Dagen har forsøkt å få tak i Ulf Ekman, men har ikke lykkes.» 

Det er meget enkelt å forklare, men de vil ikke komme inn på dette fordi 

da berører de sannheten og er det noe disse løgnere og bedragere holder 

seg langt unna så er det Sannheten.  

En katolikk kan ikke ta nattverd med en ikke katolikk av flere grunner. Vi 

vil ikke liste de opp her, men det vi må forstå er at noen som ikke kan ta 

nattverd sammen ikke er søsken. Det vi også må forstå er at en som 

ønsker å dele vin og brød med en katolikk, etter å ha blitt opplyst om hva 

presten mener han har kraft til å utføre (og prøver å utføre), ikke er en 

troende.  

Lars Christian Gjerlaug er en annen kommende stor forfører. Han er enda 

ganske ung, men har allerede rukket å gjøre mye skade. Jeg har mye å si 

om Gjerlaug, men vet ikke om alt skal med her. Han er blant de som har 

mange og «store venner» og har meget ømme tær. Tråkker man på de får 

ikke bare han, men andre alle pigger ut.  

Den fredag 05, februar 2016 kan vi lese i Dagen: «Innen 2020 skal 

Pinsebevegelsen ha plantet 50 nye menigheter. Målet ble satt i 2012. 

Siden den gang har 20 nye menigheter blitt etablert.» 

Hvis man kjenner til hva som foregår og har foregått i Pinsebevegelsen 

bør man få visse betenkeligheter når Pinsemenigheter skal plante nye 

menigheter. Filadelfia Oslo (og sikkert mange andre pinsemenigheter) 

bruker (har brukt) Rick Warrens «Målrettet menighet» og «Målrettet liv» i 

https://www.dagen.no/Nyheter/menighet/Katolsk-Ekman-taler-i-norsk-pinsemenighet-177689
https://www.dagen.no/Nyheter/menighet/Katolsk-Ekman-taler-i-norsk-pinsemenighet-177689
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forbindelse med kirke planting forberedelser. Disse to bøker er direkte 

kjetterske etter min mening. 

Vider har Filadelfia Oslo invitert Bill Johnsen til å undervise og legge 

hendene på lederskapet. De har dermed fått overført Kundalin, og det er 

ingen hjemlighet at de tar undervisning fra Bill Hybels og Tony Campolo. 

Man har også blitt undervist med grunnlag i Peter Wagner og John 

Wimber og Vineyard. Jeg har til og med blitt tatt med av eldste i Filadelfia 

på «sooking» i Oslo Vineyard. Jeg nektet selvfølgelig å være med på 

vanviddet og gikk ut i kafeen. 

Fremgangsmåten for menighets planting i USA for verstingene er kort og 

godt at man tar en undersøkelse ved å gå fra dør til dør i det nabolaget 

man ønsker å plante menighet og spør om man går i kirken. Får man nei 

spør man hvorfor de ikke gjør det. Får man ja spør man hva de kunne 

tenke seg annerledes. Så mates alle svarene inn i en datamaskin som er 

programmert til å spy ut den perfekte kirke for det nabolaget. Resten er 

plankekjøring. Det som spys ut av dette programmet er ikke fra Gud. Man 

passer bestem på å ikke støte noen med taler og undervisning og alle blir 

fornøyd. Men ingen blir gjenfødt. Man må bli kalt av Gud for å plante 

menighet. Ja vi er alle vitner, men ikke alle er forstandere. 

Et skrekkelig eksempel på dette er jo Saddleback Church/Rick Warren og 

Lakewood Church, Joel Osteens Houston menighet. 

I en artikkel i KS kan vi lese om en planlagt planting: «Ekteparet Gjerlaug 

har tidligere erfaring fra lederskap iblant annet i Filadelfiakirken i Oslo, 

Oase-bevegelsen og KRIK. Lars Christian Gjerlaug har tidligere også 

jobbet som redaktør i Korsets Seier, og jobber i dag som studentpastor 

ved Høyskolen for Ledelse og Teologi (HLT). 

For en stund siden i samme avis kunne vi leser at Fru Gjerlaug hadde 

vært på en tre måneders tur i Bethel, Redding (menigheten til Bill 

Johnson) og kunne fortelle at «oppholdet var fantastisk inspirerende.» 

Mens Herr Gjerlaug var medredaktør i KS så greide han og uttale seg om 

flere ting. Han reiset til Sverige og gjordet et femsiders intervju med Ulf 

Ekman uten å stille et eneste kritisk spørsmål. Dette slapp han unna med 

så vel som i Filadelfia Oslo som han tilfører/tilhørte (tidligere 

ungdomspastor der) og i Pinsebevegelsen generelt. Dessuten mente han 

at Det var et «scoop» når Pinsebevegelsen «kalte inn» Cantalamessa til 

Hedmarktoppen i 2015. Han uttalte følgende i en av flere artikler som 

heiste opp denne pave predikanten. «Jesu brud blir både helere og mer 

attraktiv» skrev Gjerlaug den gangen i KS om at vi skulle høre på denne 

falske presten. Han glemte å nevne at Cantalamessa mener at hvis du sier 

at du er frelst av nåde gjennom tro så er du forbannet. Likeledes at hvis 

du nekter for at det er Jesus sitt fysiske blod og fysiske legeme du drikker 

og spiser i nattverden så er du forbannet. Cantalamessa påstår jo at han 

har kraft til å gjøre om vin og kjeks til Jesus sitt fysiske blod og legeme. 
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http://www.sokelys.com/?p=8618  

Av disse grunner bør vi være mer kritisk til hvem og hvorfor det plantes 

nye menigheter. 

2Tess 2: 9 Den lovløse kommer etter Satans virksomhet med all løgnens 

makt og tegn og under. 10 Det skjer med all urettferdighetens forførelse 

blant dem som går fortapt, fordi de ikke tok imot kjærlighet til sannheten, 

så de kunne bli frelst. 11 Derfor sender Gud dem kraftig villfarelse, så de 

tror løgnen, 12 for at de skal bli dømt, alle de som ikke har trodd 

sannheten, men hadde sitt behag i urettferdigheten. 

Det har vært en del kritikk mot de som omfavner Bill Johnsen i det siste i 

Dagen. Flere steder kan vi lese advarsler mot denne menigheten Bethel 

og deres forkynnelse og praksis. Derfor de som omfavner denne 

forkynnelsen er tvilsom egnet til å starte menighet i Norge. 

Vi vil nevne følgende i en artikkel:  

«Ryktene om det spennende som skjedde i Bethel Church i Redding, der 

Johnson er pastor, førte til at den første norske gruppen besøkte 

Californiamenigheten i 2005. 

Delegasjonen kom fra Kristkirken i Bergen. Siden har folk med tilknytning 

til blant annet Oase, Ungdom i Oppdrag, Normisjon, IMI Kirken, Den 

norske kirke, Pinsebevegelsen, Nordisk bønnesenter i Levanger, 

Jesusfellesskapet/Veien bibelskole i Bergen, Kristent Fellesskap i Bergen 

og Den Evangelisk-Lutherske Frikirke har gjestet den amerikanske 

menigheten.» 

Jeg kan legge til en artikkel til som gir et godt bile av hva Gjerlaug får seg 

til å si: 

 «Bunnen på ”Toppen” hos ”Toppen” er nådd.» 

Vi må be om at de som bedriver dette ubibelske økumene kjøret vil 

benytte Jesus sin nådefulle returbillett fra grisebingen fortere enn svint. 

Det som er skrevet av Lars Kristian Gjerlaug  

(sjekk: http://www.sokelys.com/?p=8618 ) – (som nevnt over)  

 – i KS – beviser at han sammen med KS-redaksjonen er medlem av 

klubben; «halvgale økumene freak» (HØF) og det beviser også at 

uttrykket er mer enn passende. I mildeste laget spør du meg for dette er 

toppen av hovmod og helt klart blasfemi og klare trusler. I god stil med 

det som har foregått i Pinse en stund.  

Dette kommer på toppen av at jeg har skrevet ett 10 siders langt brev 

hvor jeg advarer han (og da KS) mot forskjellsbehandling og om å ikke ta 

protester mot RKI tilnærmingen på alvor. KS har også flere ganger fått 

mitt åpne brev til Pinse og nå sist en oppfølger til dette brevet som de har 

lovet å trykke som en kronikk. Men som de sier nå for snart to måneder 

siden; «jeg må arbeide med formen» og; ”den ligger på vent” (etter at jeg 

http://www.sokelys.com/?p=8618
http://www.sokelys.com/?p=8618
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sendte utgave #2)– pluss mange andre kjente trenerings replikker. 

Minner om at løftebrytere ikke kommer inn i Guds Rike. Jeg håper dog at 

de omvender seg.  

Journalister som Ivar Fjeld og (sikker mange andre) har også mange 

ganger og prøvet å få inn opplysninger om sannheten om RKI, men har 

måttet gi opp. Det er helt klart at KS med vilje nekter å slippe til de som 

har noe negativt å si mot dette økumene kjøret.  

Les Gjerlaugs «artikkel» og døm selv om det ikke er blasfemisk når han 

sier at enhet med djevelen er i ferd med ”å gjøre Jesus brud både helere 

og mer attraktiv?” Og er det ikke trusler han kommer med når han sier at 

de som er imot å samarbeide med djevelen «har mange tunge motbakker 

i vente?» Selvfølgelig er dette både blasfemi og trusler og dette kommer 

selvfølgelig av hovmod og som vi vet så kommer hovmod før et fall.  

Jeg har alltid lurt litt på om det går an å «sette ord» på det som Jesus sier 

at vi ikke skal be for:  

1Joh 5:16: Dersom noen ser sin bror gjøre en synd som ikke er til døden, 

så skal han be, og han skal gi ham liv – det vil si dem som synder, men 

ikke til døden. Det finnes synd som er til døden, det er ikke om den jeg 

sier at han skal be. 

Hvis det er noe som er tett oppunder slike handlinger som her nevnt så 

må det jo nettopp være slike hovmodige utsagn som i denne vemmelige 

KS artikkelen. Det sier seg selv at vi håper og ber om at det ikke er det og 

ber derfor til Jesus om nåde og at ingen vil dø i sin synd, men omgående 

omvende seg. Han skryter altså en utsending fra djevelen opp i skyene og 

kritisere troende for å se rødt når slike blir invitert.  

Det lyser kritikk av troende for at de ikke ønsker og ha en slik utsending 

til å tale på deres møter og en nedsettende holdning om at de ikke forstår 

hvor verdifullt dette er. Vel er Satan den første teolog med PhD, men det 

er jo ikke dermed sagt at han kan formidle Guds Ord.  

Dette er for øvrig en svært vanlig nedsettende holdning som ledere i Pinse 

har. De er ikke i stand til en gang å skjønne at troende blir opprørt over 

slik. De ser nedsettende på dem og rister på hode og trekker på skuldrene 

og prøver å tie det hele i hjel. De sier frekt at; «vi skal be for deg». De 

kommer langt med sin oppførsel fordi de i lang tid med dyktighet har 

bedrevet en systematisk «sitt stille i båten» policy. Når noen protester sier 

de: «jeg kjenner på en annen ånd her», «jeg kjenner på en fiendtlig ånd 

her». Og mange ydmyke (dette blir da falsk ydmykhet) trekker seg tilbake 

og ransaker sin sjel for feil og mangler.  

Det som er godt å vite oppe i alt dette er:  

4 Han skal tørke bort hver tåre fra deres øyne. Og døden skal ikke være 

mer, og ikke sorg, og ikke skrik, og ikke pine skal være mer. For de første 

ting er veket bort.  
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5 Og han som satt på tronen sa: Se, jeg gjør alle ting nye! Og han sier til 

meg: Skriv! For disse ord er troverdige og sanne.  

6 Så sa han til meg: Det er skjedd! Jeg er Alfa og Omega, begynnelsen og 

enden. Jeg vil gi den tørste å drikke av livets vannkilde uforskyldt.  

7 Den som seirer, skal arve alle ting. Jeg vil være hans Gud og han skal 

være min sønn.  

8 Men de feige og vantro og vanhellige og morderne og horkarene og 

trollmennene og avgudsdyrkerne og alle løgnere – deres del skal være i 

sjøen som brenner med ild og svovel. Det er den annen død. Åp 21:4-8  

Og  

11 La den som gjør urett, fortsatt gjøre urett, og la den urene fortsatt bli 

uren! Og la den rettferdige fortsatt gjøre rettferdighet, og la den hellige 

fortsatt bli helliggjort!  

12 Se, jeg kommer snart, og min lønn er med meg, for å gi enhver igjen 

etter som hans gjerning er.  

13 Jeg er Alfa og Omega, den første og den siste, begynnelsen og enden.  

14 Salige er de som tvetter sine kjortler, så de må få rett til livets tre, og 

til å gå gjennom portene inn i staden.  

15 Men utenfor er hundene og trollmennene og de som driver hor og 

drapsmennene og avgudsdyrkerne og hver den som elsker og taler løgn. 

Åp 22:11-15  

La oss derfor gjøre vår utvelgelse fast og stå like fast mot djevelen og 

hans utsendinger. Det er vært noen før som har kommet med invitasjon 

fra djevelen og påstått å ha komme i den Hellige Ånd (i Elias’ Ånd som det 

ble sagt). De er ikke lenger i blant oss. Gud lar seg stadig ikke spotte.  

Jeg skal komme med en advarsel og en oppfordring til dere som tror dere 

kan ture frem og villede alle på deres vei tilbake til Roma for å få flest 

mulig med dere. Advarselen er meget kort: Slutt! Oppfordringen likeså: 

Siden dere benekter at Skjøgen er RKI så vil jeg gjerne vite hvem det er. 

Fortell oss nå hva og hvem Jesus har bedt oss gå ut av for ikke å gå 

fortapt. 

 ----------------------------- 

La det være helt klart hva Cantalamessa står for. For det første er det 

Eukaristien og da Transubstansiasjonen. Når en prest blir ordinert i RKI så 

påstår ledelsen i RKI at han, under nattverden, blir gitt kraft til å gjøre om 

en kjeks til Jesus sitt fysiske legeme. Denne kjeksen (Wafer) blir dessuten 

tilbedt. Likeledes blir han påstått å bli gitt kraft til å gjøre om vinen til 

Jesus sitt fysiske blod. Disse prester, som Cantalamessa, kaller altså 

(påstår de) Jesus ned fra Himmelen og ofrer Ham om og om igjen i hver 

enste messe verden over hver eneste dag.  
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Likeledes mener de at den forsamlingen de taler til (som da på 

Hedmarktoppen) ikke er gjenfødte (frelst) fordi de ikke tilhører RKI. Det 

er bare som medlem av RKI du kan bli «frelst» ifølge Cantalamessa. Vider 

vil Cantalamessa påstå at om du sier at du er frest av tro alene så er du 

forbannet og vil gå til Helvete.  

Og ikke minst så vil han si at Reformasjonen var fra djevelen da den var 

kirkesplittende. Og legge til at de som påstår noe annet er demoniske. 

Det sier seg selv at de som da, som de ovennevnte «pastorer» og alle 

andre, mener det er en greit å være medlem sammen med disse falske 

katolikker i Norges Kristne Råd, og som helt klart er klar over det jeg her 

forklarer, har et meget anstrengt forhold til å nærme seg en linje for ingen 

retur. Det er da også derfor vi nærmest desperat prøver å advare de (og 

andre) daglig og med tårer og har gjort det i årevis. Vi kan rett og slett 

ikke stoppe. Utfallet uten omvendelse (hvis det enda er mulig) er 

katastrofalt.  

Det er også derfor vi bruker sterke ord. En brannmann kan ikke stå å se 

på et hus brenner ned som andre tilskuere. Han vil ta en øks å slå inn 

døra og dra folk ut etter håret om nødvendig og mulig. Ingen kan stå stille 

å se på en mann gå mot stupet uten å røre en finger for å advare uten en 

dag å måtte svare for dette. Vi minner om følgende: 

20 Og når en rettferdig vender seg bort fra sin rettferdighet og gjør urett, 

så legger jeg en anstøtsstein i hans vei – han skal dø. Når du ikke har 

advart ham, skal han dø i sin synd. De rettferdige gjerninger som han har 

gjort, skal ikke kommes i hu. Men hans blod vil jeg kreve av din hånd. 
21 Men når du har advart den rettferdige om at han, den rettferdige, ikke 

skal synde, og han da ikke synder, da skal han visselig leve, fordi han lot 

seg advare. Og du har reddet din sjel. Esek 3:20f 

Som vi forstår er hva disse falske pastorer, eldste og «frontfigurer» så har 

de forskjellige ting å ta vare på som først og fremst STATUS, posisjoner, 

inntekter og sin agenda og mye annet. Dette er mye viktigere for de enn å 

ikke kompromisse Ordet. Dette gjør de til demoniske forførere som ikke 

skyr noe for å beholde det de har og vil utvikle. Økumene blir som regel 

stikkordet uansett hvordan man vrir og vrenger på det.  

Det er mange, mange flere forstandere og pastorer og bibellærer i Norge 

som er falske forkynnere. Vi kan jo begynne med den norske kirke. 

Samtlige prester i den norske kirke er forførere. Vi vil gå så langt å si at 

98 % av pastorer og forstandere i andre kirkesamfunn er forførere. Vi vil 

også gå så langt å si at mer enn 98 % i deres forsamlinger også er forført. 

Føler du deg truffet av det du her leser? Har du tatt parti for noe av dette? 

Eler kanskje enda verre; vet du om dette og tier stille? Du er altså 

unnfallen. Vel det er bare en ting å gjøre. Gå ned på kne, omvend deg og 

be Jesus Kristus om tilgivelse.   
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Kapittel 9 – «Kristne» TV-kanaler 
Det er få som forfører så mange som de såkalte kristne TV-kanaler. I 

Norge er det først og fremst Visjon Norge. I utlandet vil vi nevne TBN og 

God-TV. Vi ønsker ikke å gå nærmere inn på disse samt alle TV-

evangelister rundt omkring i verden for ikke å snake om de forsamlinger 

som har egne TV sendinger samt såkalte podcast eller radio «show».  

Vi må dog omtale Visjon Norge noe mer spesielt siden så mange ikke 

greier å slutte og støtte denne mega-vranglæreren Jan Hanvold. På 

toppen av at han lever i hor så har han diverse falske lærer pluss at han 

inviterer diverse falske lærere. Størst av disse er Rodney Howard-Browne 

(RHB). RHB er en av de verste inne «latterbevegelsen» hvis ikke vi kan 

kalle ham «latterbevegelsens far». Vi snakker om Kundalin. Vi kunne 

skrevet en eget bok om dette, men vil bare oppfordre leseren til å sjekke 

nærmere.  

Vi vil heller ikke gå inn på Jan sine mange falske doktriner, men kun gi en 

liten påminnelse om hva Skriften sier om skilsmisse og gjengifte. Vi vil si 

med en gang; gjengifte trenger vi ikke egentlig snakke om blant kristne 

av den grunn at skilsmisse skal ikke forekomme. Vær oppmerksom på at 

vi nå snakker om ekteskap der begge har erklært seg som troende.  

Når Jesus Kristus underviser om dette så begynner Han først å snakke om 

skilsmisse. Han snakker deretter om gjengifte. Men leser man teksten 

riktig så går det frem av Jesus sin lære at det bør stoppe ved skilsmisse. 

Egentlig trenger man ikke snakke om gjengifte. Det var også spørsmålet 

til fariseere; skilsmisse. Dette går tydelig frem i Markus evangeliet: 

2 Noen fariseere kom da til ham, og for å friste ham, spurte de: Har en 

mann lov til å skille seg fra sin hustru? 3 Han svarte og sa til dem: Hva har 

Moses foreskrevet dere? 4 De sa: Moses tillot å skrive et skilsmissebrev og 

skille seg fra henne. 5 Men Jesus sa til dem: Fordi dere har så hårdt et 

hjerte, skrev han dette bud for dere. 6 Men fra skapningens begynnelse 

gjorde Gud dem til mann og kvinne. 7 Derfor skal mannen forlate sin far 

og sin mor og holde seg til sin hustru, 8 og de to skal være ett kjød. Så er 

de da ikke lenger to, men ett kjød. 9 Derfor, det som Gud har 

sammenføyd, det skal ikke et menneske skille. 10 Da de var kommet inn i 

huset, spurte disiplene ham igjen om dette. 11 Han sier til dem: Den som 

skiller seg fra sin hustru og gifter seg med en annen, gjør seg skyldig i hor 

mot henne. 12 Og dersom en kvinne skiller seg fra sin mann og gifter seg 

med en annen, så driver hun hor. Mark 10:2-12 

Dette med gjengifte er noe Jesus her legger til fordi jødene hadde slike 

hårde hjerter, og etter meg fortalt, kunne skrivet ut et skilsmisse brev til 

kona for nesten ikke mer enn å svi sausen. Paulus understreker også 

dette pålegger om å ikke gifte oss på nytt så lenge ektefellen lever. Også 

Johannes døperen sa følgende: 
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3 Herodes hadde nemlig latt Johannes gripe, han hadde lagt ham i lenker 

og kastet ham i fengsel på grunn av Herodias, som var hans bror Filips 

hustru. 4 For Johannes hadde sagt til Herodes: Det er ikke tillatt for deg å 

ha henne. 5 Han ville helst ha drept ham, men fryktet for folket, for de 

holdt Johannes for en profet. Matt 14:3-5 

Så la ingen bedra dere på noe vis; det som forårsaket Johannes sin død 

var nettopp dette. En dag vil selvfølge både Herodias og Herodes stå til 

rette for sine handlinger sammen med alle de som støtter overgripere og 

ekteskapsbrytere.  

Jan Hanvold lever som sagt i hor. Han har ingen rett til å bedrive den 

«tjenesten» han gjør. De som støtter ham vil måtte svare for det en dag 

fordi alle vet at han lever i hor. De vil bare ikke forholde seg til Skriften. 

Vel en dag vil de bli konfrontert med dette av Jesus Kristus når Han sitter 

i Dommersete. Da er det for sent for de fleste. 

RBH var den som la hendene på Jan å «profeterte» over ham. Jan skulle 

åpne radiostasjoner over «hele» Europa. Nok en falsk profeti. 

En som støtter Hanvold på alle måter og som har utarbeidet en egen 

doktrine som han har utgitt i «sitt» menighetsblad for å støtte sin sønn 

som er gjengift er Frank Søgaard. «Eier» og forstander av M40. Frank er 

en barndomsvenn og jeg elsker ham, men han er en meget sta mann. 

Han vil sjelden høre på fornuft. Etter at jeg kom hjem etter et opphold i 

Filippinene på seks år så måtte jeg melde meg ut av Filadelfia, Oslo på 

grunn av deres falske lære og ekstremt falske praksis. Det var også flere 

grunner og for de som er interessert så vil dere finne mye på min blogg.  

Frank tok da kontakt med meg fordi han mente jeg forkynte var etter 

Skriften (han hadde fulgt meg på FB en stund) og at de mulig kunne 

støtte vårt arbeid i Filippinene. Dette fikk en brå slutt etter kort tid på 

grunn av flere ting. Frank støtter ikke bare Hanvold, men nærmest alt og 

all vranglære og falskheter. Hvorfor han nevnes her er fordi han har fått 

mange advarsler, men nekter å omvende seg. Han kan si; ja da, men gjør 

ingen ting med det, Som med Billy Graham Evang. Org. og Franklin 

Graham. Som med Bjørn Olav Hansen, som med eldste som forkynner 

falskt og som har bibelskole i M40 som forkynner falskt. Han er en løs 

«kanon på dekk» for «Frie Venner» og at ingen tar affære er nærmest 

utrolig for å bruke det utrykket. Men en ting skal han ha; han er sterkt 

imot en sammenslåing av Pinsebevegelsen og Frie Venner. Han påstår 

også å være sterkt imot ethvert samarbeid med RKI, men hans liv og lære 

viser dessverre noe annet. 

Det er ikke bare Søgaard som støtter Hanvold av ledere her i landet. De 

fleste gjør det gjennom sin unnfallenhet og sine feighet og taushet. En 

annen stor supporter er Hanvold er Norge Idag og sjefredaktør Finn Jarle 

Sæle samt assisterende redaktør Bjarte Ystebø. Sistnevnte er for øvrig 

leder for Oslo Symposium, en annen helt katastrofal organisasjon sett 

med Bibelske øyne.  
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Hele saken med Hanvold og Visjon Norge er en stor skandale for hva vi 

kan kalle «kristen Norge». Det meste på grunn av feighet blant ledere og 

Hanvolds enormt stygge «slagferdighet». Ikke bare at dette skjer, men de 

få som tar til orde for stans av et meget falskt og farlig «konsept» blir 

hengt ut offentlig og rakket ned på så det virkelig svir av da de største 

supportere. Jeg er en av de få som ikke bryr meg noe om å bli hengt ut 

og kalt alt mulig rart og løyet på. Jeg vet hvem jeg skal svar til og svarer 

til. Den Allmektige Gud som forlanger av sine barn at de skal avstand fra 

slikt og slike som nevnt her i denne boka. Samt juble når de blir forfulgt 

for Navnet Jesus Kristus.  

Tirsdag 28 mai 2019 holdt Visjon Norge et møte som ble sendt direkte. 

Jørn Strand «talte». Vi skal her forklare noe av det djevelske ved Jørn 

Strand sin «tale». Det ble også sagt andre ting den dagen, men det blir 

nesten småtteri i sammenhengen. Først vil vi nevne at «gjøgleren» Jørn 

Strand kan ha begynt i Ånd. Nå er han imidlertid på vei til Helvete og vi 

ber for hans snarlige omvendelse. Dette kommer av flere ting. Han har 

falsk lære. Han hykler i den forstand at han samarbeider med Hanvold 

som han innrømmer lever i synd. Og han truer de som advarer mot falske 

profeter med at de spotter den Hellige Ånd. Det siste er det vi skal 

konsentrere oss om. Vi kan også nevne Evangeliesentret hvor opphavet til 

mye av denne grimme oppførselen blir «dyrket». 

Det skal også sies at Hanvold og andre i samme kategori bruker denne 

truslene om at de som advarer mot andre er i fare for å spotte den Hellige 

Ånd. Og de tar i bruk for eksempel noen av de verste falske forførere som 

Heidi Baker som eksempler på at jeg og andre ligger i faresonen for å 

måtte tilbringe evigheten i Helvete fordi vi drister oss til å sette 

spørsmålstegn ved liv og lære til diverse såkalte pastorer som raver rundt 

som sterkt beruset og forkynner i strid med Guds Ord.  

Vi skal her oppsummere noe av det som ble sagt; 

Det kom klart frem at denne prekenen, eller advarslene som den ble kalt, 

hadde kommet frem over tid i samtaler med hans kone. Altså dette var 

ikke noe spontan utrykk i affekt, men en godt overveid preken.  

Jeg tar vel ikke munnen for full hvis jeg sier at det var en såkalt 

«bestillings» preken, som det florerer av i dag. I tillegg florerer det, mens 

jeg husker å nevne det, også et utall slike bestillings artikler i disse kristne 

blekken som vi skal omtale i neste kapittel. Det meste av dette går ut på 

at man skal sitte stille i båten ellers blir man hevet over bord. Hvorfor 

dette påpekes her i denne forbindelse er fordi at Hanvold har brukt 

samme ord og utrykk tidligere når det gjelder samme sak. Vi vet også at 

Visjon Norge går sterkt til angrep på de som våger å stille spørsmål ved 

deres liv og lære og benyttelse av diverse såkalte «pastorer» og talere i 

deres møter. For å si det klart og tydelig; ALT SOM ER AV DET KRITISKE 

SLAGET BLIR STERKT ANGREPET SOM LØGN AV LEDELSEN I VISJON 

NORGE. Man er aldri ydmyke så mye som en millimeter i å komme de 
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som setter spørsmål ved deres liv å lære i møte ved å kunne i det minste 

ha en mini dialog i fem minutter om saken. Dette minner om hat 

avreagering og diskriminering samt et snev av rasisme. Vi har rett og dere 

har feil; PUNKTUM. Jeg vil minne om, som vi stadig vil minne om i denne 

boka, at det er SKRIFTEN som bestemmer hva som er ratt og galt og ikke 

den enkelte forkynner eller sekt. Vi minner om dette: 

Og disse var av et edlere sinn enn de i Tessalonika. De tok imot Ordet 

med all godvilje, og gransket hver dag i Skriftene om det forholdt seg slik 

som det ble sagt. Apg 17:11 

Vi ser at de som velger å følge Guds Ord i å teste alt og holde fast ved det 

gode blir berømmet for dette i Skriften. De gransket altså om det Paulus 

lærte var i forhold til Skriften. Men vi skal ikke ha lov å stille et eneste 

spørsmålstegn ved noe som helst uten å få dommen av Jørn Strand og 

hans like. Dette er selvfølgelig noe sludder og direkte løgn. Selv i den 

sekulær verden er man forpliktet til å sette seg inn i lover og regler. Gjør 

man ikke det kan man risikere litt av hvert.  

Så når Jørn Strand og andre truer med at man spotter den Hellige Ånd 

hvis man kritiserer eller stiller spørsmålstegn ved liv og lære til for 

eksempel Heidi Baker (eller andre for den saks skyld) så spotter man den 

Hellige Ånd. Vi minner om følgende: 

Den som taler et ord mot Menneskesønnen, skal få forlatelse. Men den 

som taler mot Den Hellige Ånd, skal ikke få forlatelse, verken i denne 

tidsalder eller i den som kommer. Matt 12:32 

Så det er alvorlig trusler de kommer med. Meget alvorlig! 

I denne talen som da etter vår mening var godt forberedte og et 

bestillingsverk snakket han masse om splittelse. Spesielt at det er 

djevelen som splitter Kristi Kropp, altså menigheten. Det er løgn fordi 

menigheten kan ikke splittes av djevelen, men kun ved at den enkelte 

troende forlater troen. Det er helt utrolig hvor mye makt disse forkynnere 

og Visjon Norge tillegger djevelen. De kan rett og slett ikke ha lest 

Skriften som slår klinkende fast flere steder som her: 

Men jeg formaner dere, brødre: Hold øye med dem som volder splittelse 

og anstøt imot den lære som dere har lært. Vend dere fra dem! Rom 

16:17 

Det er altså de som kommer med falsk lære som splitter menigheten og 

de skal bort slik at menigheten forblir hel. 

Han bablet videre om noe som var totalt ute av kontekst om at et rike 

som kommer i strid med seg selv ikke kan bli stående og at Guds Barn 

ikke måtte krangle å komme i strid med hverandre. Typisk «sitt stille i 

båten» retorikk og dirkete hersketeknikk.  

Videre er det de som advarer mot falske profeter som er falske profeter 

ifølge Strand. Videre at de som vil forfekte 2. Tess 2 som er falske 
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profeter fordi Jørns Strand og hans like går bombastisk ut med at det blir 

en enorm vekkelse i de siste tider: 

La ingen bedra dere på noe vis! For først må frafallet komme, og syndens 

menneske åpenbares, fortapelsens sønn. 2Tess 2:3 

Les helst hele kapittelet.  

Videre fikk de som satte spørsmålstegn ved praksis til for eksempel Benny 

Hinn og Rodney Howard-Browne når det gjelder såkalt «detting», altså 

man faller bakover når noen berør deres panner eller skuldre sitt pass 

påskrevet. Disse som praktiserte dette var åndsdøpt og det var de som 

ikke var villige til å godta denne praksisisen med «detting» som ikke var 

åndsdøpt. Strand minnet oss på at alle som bekjenner Jesus Kristus er 

Åndsdøpt. Dette er å vri på Skriften og ved at Strand hele tiden gjør dette 

gjør han seg lik med satan. Satan er den som hele tiden vrir på Skriften 

og kommer med setninger og vers helt ut av kontekst.  

For dersom du med din munn bekjenner at Jesus er Herre, og i ditt hjerte 

tror at Gud oppreiste ham fra de døde, da skal du bli frelst. Rom 10:9 

Som kjent er det kun Jesus Kristus som kan se til hjertet. Vi kan ikke 

engang se vårt eget hjerte. Jeg minner om at Jesus sier følgende: 

Ikke enhver som sier til meg: Herre, Herre! skal komme inn i himlenes 

rike, men den som gjør min himmelske Fars vilje. Matt 7:21 

Så det gar altså an å kalle Jesus for Herre uten å mene noe med det. 

Selvfølgelig gjør det det.  

Demoner og fallende engler bekjenner Jesus Kristus som Guds Sønn. Selv 

djevelen vet dette. Han vet utmerket godt at det var Jesus Kristus som 

skapte han i sin tid da han vikk navnet Lucifer.  

At enkelte møter ser ut som alle har brukt både heroin og alkohol er for 

Strand et bra tegn at den Hellige Ånd virker. Han forsvarer da denne 

påtvungne latter praksis og krype på gulvet og ble kastet i bakken og 

ligge på gulvet å vri seg som en slange og krabbe rundt å bjeffe som en 

hund alt det som følger med manges såkalte «vekkelsesmøter» i dag. Men 

vi er skapt med egen fri vilje. Den Hellige Ånd tvinger seg ikke på noen. 

Han tvinger intet menneske til å gjøre noe som helst. Den Hellige Ånd er 

en mild stemme i ditt indre som overbeviser om synd og nøder til 

omvendelse ifølge Skriften. 

Vi kunne fortsatt lenge med å beskrive denne demoniske talen til Strand, 

men ser ingen grunn til det. Mannen har over tid vist seg ustabil og er en 

falsk lærer. 

Vi hadde ikke tenk å skrive så mye om Kjell Haltorp, men siden Jørn 

Strand under en ny tale drar ham opp på scenen for å være en av Norges 

største «profeter» og på nytt truer dem som skulle driste seg til å si noe 
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negativt om Kjell Haltorp så er det på sin plass å nevne hva Haltorp står 

for. Her er et utdrag fra Magazinet: 

- Det er kirkehistorie det som nå skjer i Arendal, sier pastor Kjell 

Haltorp i Sørlandet Bibel og Misjonssenter, etter at han talte i byens 

katolske kirke søndag. 

Den katolske pater, Arne Fjeld, talte tidligere i vinter i Haltorps 

menighet, og deltagelsen i søndagens messe var derfor en naturlig 

gjenvisitt, forteller Haltorp til Magazinet.  

- Vi har lenge nok fokusert på uenigheter, men det er mye vi kan stå 

sammen med katolikkene om. Ikke minst er det viktig at vi kan møtes 

for å be sammen og velsigne hverandre, sier Haltorp.  

Den katolske pater Arne Fjeld sier til Agderposten at frikirkepastoren 

leverte en god preken – selv om den var lengre enn det katolikkene er 

vant til. Men nattverden kunne verken Haltorp eller de andre 

protestantene være med på.  

- Nei. Så langt er vi ennå ikke kommet i tilnærmingen mellom 

trossamfunnene, sier pater Arne Fjeld.  

- Dette bryter ned barrierer. Vi kristne har masse til felles. I Arendal 

åpner vi dørene for hverandre. Vi har felles bønnemøter, og hver fredag 

samles vi i predikantringen.  

Det er noe stort og godt på vei til Arendal, sier Kjell Haltorp, som kaller 

dette kirkehistorie. 

https://www.dagen.no/Nyheter/Frikirkepastor_talte_i_katolsk_messe-

28443 

Det var da merkelig at man ikke tok nattverd sammen når man er slike 

flotte søsken! 

Som vi kan lese, så er Haltorp en som leder mennesker til hora. Vekk fra 

den rene Bruden. Der er vel også derfor vi også kan lese følgende: 

«2. mai 2015… Ulf Ekman har nå blitt katolikk, og dette er nok et resultat 

av leflingen med enhetstanken. Nå alt kommer til alt er nok også det 

veien for Kjell Haltorp. Det forventes at han går inn i den katolske kirken i 

Arendal eller i Kristiansand! 

Redaktøren kan enda huske hans framsynte tale i Sarons Dal på 1980 

tallet, da han profeterte, at alle forskjellige potetmerker skulle bli til 

potetmos! Slik altså også med alle kristne kirker. Da er det kun en enhet 

tilbake og det er DEN KATOLSKE KIRKEN.» 

https://evangeliekirken-arendal.no/menigheten_i_arendal/ 

Videre: 

https://www.dagen.no/Nyheter/Frikirkepastor_talte_i_katolsk_messe-28443
https://www.dagen.no/Nyheter/Frikirkepastor_talte_i_katolsk_messe-28443
https://evangeliekirken-arendal.no/menigheten_i_arendal/
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«I menighetssalen, som holder til i lokalene til St. Franciskus barneskole, 

var det stor fest med et rikholdig utvalg av internasjonal mat. 

Menighetens medlemmer viser til stadighet at de har en rekke gode 

kokker blant seg. Den filippinske gruppen underholdt med karismatiske 

sanger, og sogneprest Åsta Leedal fra Trefoldighetskirken takket for det 

nære samarbeidet mellom den katolske kirken i Arendal og den norske 

kirke. Hun overrakte samtid en pengegave fra menighetsrådet i 

Trefoldighetskirken som bidrag til å nedbetale gjelden til St. Franciskus. 

Pastor Kjell Haltorp, som er leder for predikantringen i Arendal takket for 

det rike og nære samarbeidet mellom de ulike menighetene i Arendal, 

hvor også fransiskanerne deltar, og hvor også tidligere sogneprest Sigurd 

Markussen var svært aktiv.» 

http://www.katolsk.no/nyheter/2010/01/06-0002 

I tillegg til å være «skapkatolikk» har også Haltorp sammen med mange 

andre som er involvert i tros- og pinsebevegelse samt Frie Venner en 

hang til det vi kan kalle Herredømme-Teologi. Vi kan nevne at det var 

avdøde Aril Edvardsen som startet flørten som den første her i Norge med 

denne læren. Etterpå så kom mange andre av disse karismatikere som 

Hans Bratterud, Jan Hanvold, Åge Åleskjær og som nevnt Kjell Haltorp. 

Disse vil også ha mye til felles med dem som sokner til NAR.  

Jeg legger ved et en artikkel skrevet av en broder samt under det en link 

til en engelsk utleggelse av noe av det samme. Gjennom dette vil man 

forstå litt av sammenhengen mellom denne teologien og NAR samt de 

såkalte vekkelse og deres bakmenn i Toronto og Florida. 

"Herredømmeteologi" 

Er det Guds mening at vi som er kristne skal overta styring med denne 

jord og sette den i fullkommen stand, slik at når Jesus kommer er alt som 

i Eden før syndefallet? Eller er dette forløperen til Antikrist? Av en broder. 

        "For mitt rike er ikke av denne verden." 

I deler av den karismatiske bevegelse har vi gjennom de senere år sett 

fremveksten av en type teologi som vi kan kalle herredømmeteologi. 

Selv om den ikke tydelig presenteres som en egen lære, så har mye 

undervisning, litteratur og lovsanger hatt understrømninger av denne nye 

og, etter min mening, ubibelske lære. 

1. Hva er herredømmeteologi? 

Innholdet i denne læren kan kort sammenfattes på denne måten: Da 

Adam syndet, mistet han det herredømmet Gud hadde gitt ham. Men nå 

ser vi at Kirken/Menigheten vokser fram til en mektig organisasjon som 

ved Guds hjelp vil ta herredømme over jorden igjen. Dette herredømmet 

gjenopprettes i våre dager gjennom de sanne kristne som har en spesiell 

salvelse fra den Hellige Ånd. I praksis skjer dette gjennom store og 

http://www.katolsk.no/nyheter/2010/01/06-0002
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omfattende vekkelser og ved at de sanne kristne tar kontroll over media, 

skole og politikk. 

Når så den seirende kirke har opprettet paradisiske tilstander, kan Jesus 

komme tilbake. 

2. Hvor kommer herredømmeteologien fra? 

I Joels bok kap2. 1-11 leser vi om en mektig hær som stormer frem. Det 

beskrives av profeten som en hær av soldater som inntar landet som 

ligger foran dem (v.3-5). Intet kan stoppe dem (v.8), og folkeslag skjelver 

(v.6). Det er en armé med høy disiplin (v.8a) og som virker uovervinnelig 

og ustoppelig (v.8b, 9). Til og med himmel og jord påvirkes av denne 

fryktinngytende hær (v.10). 

I de sammenhenger hvor herredømmeteologi forkynnes blir denne armé 

tolket som en profeti som peker fram mot en menighet som i de siste 

dager blir reist opp av Gud. Og denne oppreiste/salvede menighet blir 

man gjennom den karismatiske bevegelse en del av. Paul Cain sier at 

denne armé vil bli så mektig at "ingen demon, ikke noe menneskeskapt 

system, ingen fiende vil kunne stoppe, hindre eller motstå dem"1 

Jonathan David skriver i sin bok "Apostoliske strategier som forvandler 

nasjonene" på side 35: "Jesu menighet vil bli det tydeligste eksemplet på 

hans rikes herredømme og autoritet....Nå vil vi få se en generasjon 

storme fram som har blitt gjemt under hans hule hånd. De vil innta jorden 

som sin arvedel...De vil bære en apostolisk salvelse for å innta by etter 

by.  

Overskriften på side 62 lyder:"En regjerende territorial menighet." Og 

under punkt C. sier David: Den (menigheten) utøver territorial kontroll 

over regionen. En regjerende menighet utøver denne territoriale 

kontrollen og innflytelsen over hele regionen, og blir inngangsporten for at 

Gud og hans englehær kan nå inn i den byen og regionen.2 

Hele denne boken har som tema at menigheten med apostoliske ledere i 

spissen skal innta byer og land. Bare man lærer seg de rette strategier er 

det intet som kan stoppe dem. 

Et av de mest påfallende trekk ved denne læren er at det hevdes at det i 

de siste tider vil stå frem apostler som vil gjøre større ting enn det Peter, 

Paulus og til og med Jesus gjorde. Bob Jones sier at "Gud har spart det 

beste til denne generasjon gjennom blodlinjene til denne generasjon som 

vil være ledere i endetidsarmeen."3 

Paul Cain sier det slik: "Det har aldri levd noen profet eller apostel som 

kommer opp mot disse individer i Herrens store hær i disse siste dager. 

Ingen, verken Elias, Peter, Paulus eller noen andre, har hatt den kraft som 

skal hvile over denne store hær". Og videre hevder Jones at "salvelsen 

over endetidsprofetene vil være ti ganger større en det Moses hadde."4 
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Det hevdes at tegn og under vil følge de kristne i disse siste tider. Den 

sørkoreanske pastoren Che Ahn som ble salvet og innsatt til apostolisk 

tjeneste i November -98 sier "Ta imot fornyelsen. Se hva Gud gjør og følg 

ham. Gi hele ditt liv til det. Når skal vi gi oss? Når skyggen vår helbreder 

de syke!" 5 

"Alle syke vil bli helbredet, døde vil stå opp og nasjoner vil vende seg til 

Gud på en dag." hevder Cain. Og han fortsetter: "Fotballarenaer vil være 

fylt av tusener av mennesker ... De har ikke spist og de taler under den 

veldige kraften ... Så du det på nyhetene? Så du de som svevde? Så du 

de som stod i en låst stilling i 24 timer og sang lovsanger og tilba Gud?.. 

Det ser ut som om hele verden vender seg til Gud." 6 

Kenneth Hagin sier det slik: "Ja, synd, sykdom og lidelser, åndelig død, 

fattigdom og alt annet som er fra djevelen hersket en gang over oss. Men 

nå, takk til Gud , hersker vi over de. For dette er dager av Herredømme 

("Dominion")"7 

David Yongi Cho sier: "Vår verden får i dag oppleve Kristi herredømme 

gjennom menighetens utøvelse av autoritet, og da særlig i forbønn. ...På 

denne måten kan denne verden bli underlagt Guds rikes kontroll slik at 

det blir synlig." 8 

John Arnott fra Toronto Airport Christian Friendship sier at:" Toronto-

bevegelsen er kanskje det siste store scenario som leder til den største 

innhøstning som verden har sett og som fører til Jesu komme."9 

John Kilpatrick, som er pastor i Pensecola menigheten Brownsville 

assembly of God, sier at vekkelsen der "kommer til å bli en nasjonal 

oppvåkning." Og han truer alle som kritiserer denne vekkelsen og kaller 

dem djevler.10 

I Norge og Sverige ser vi flere eksempler på en slik 

"herredømmetenkning": 

Den videregående skolen på Levende Ord i Bergen skriver i en artikkel om 

åpningen av skolen i -97 følgende: "Vi tror det kommer elever ut fra 

denne skolen som har den samme ånd som Daniel, og er kvalifisert for 

høye posisjoner i samfunnet. ... Alle skal jo ikke bli statsminister. Vi må 

inn i alle områder av samfunnet,...." 11 

Leder i "Ungdom i Oppdrag" (UIO) Alf Magnus skriver i Magazinet hva som 

er målet med menigheters virksomhet. Etter å ha slått fast hvor stort det 

moralske forfall er i samfunnet hevder han: "Før syndefallet skjedde Guds 

vilje uinnskrenket og den tilstanden skal gjenopprettes. Den enkelte og 

menigheten er en base for utbredelsen av Guds rike, og da er målet at 

gudsrikets tanker skal gjennomsyre alle arenaer i samfunnet (min 

utheving). Når man praktiserer gudsrikets prinsipper, vil man oppleve 

velsignelse selv om man ikke er troende" sier UiO-lederen. 12 
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Kjell Søberg skriver : "Vårt løftesland er at vi sammen med Jesus skal få 

hele jorden til arvedel. Men ...løfteslandet er okkupert av åndsmakter 

inntil Guds tid kommer, da de drives ut av de hellige som er salvet av 

Guds ånd... Svaret på en ulovlig okkupasjon er krigen ledet av guds ånd: 

bestemt, uavbrutt, aldri-gi-opp-krig. Hvordan skal vi ellers komme inn i 

de okkuperte områder som vi er rettmessige arvinger til?"13 

"Vi må bli voldsomme for Gud og bruke åndelig vold som en positiv kraft," 

sier Roberts Liardon og han fortsetter "Vi kommer til å innvadere alt. Vi 

kommer til å styre verden, og det er slik det burde være". .14 

I 1984 deltok Pat Robertson på et TV-seminar der Robert Tilton uttalte 

"...Da Gud utfridde Israels barn, ble de nedlesset med sølv og gull... Han 

har gitt oss makt til å skape rikdom, og vi ser allerede at det skjer, og jeg 

tror at i disse siste dager kommer ikke den troende til å være i baksetet 

på bussen lenger! Vi er Guds rettferdighet!"15 Robertson har som kjent 

senere stilt som presidentkandidat i det kommende valget i Amerika. Og 

gjennom sin "Christian Coalition" har han samlet store mengder 

karismatiske kristne, 70 millioner i følge si egen Web-side, og med et 

budsjett på 21millioner dollar16. 1 Pat Robertson "Det skjulte riket" 

Thomas Nelson Publishers. 1988 organisert ved Datec Design, Kvinesdal 

1 Ibid s199 

3. Hvilke konsekvenser får den for medlemmene? 

Gjennom denne forkynnelsen dannes et bilde av en seirende menighet 

som består av åndelige supermennesker. Et tragisk og ekstremt eksempel 

på dette er beskrevet i avisen "Dagen" mandag 3. April i år: Det ble i -86 

dannet en "Hellig Ånd bevegelse" i Uganda av en healer ved navn Alice 

Lakwena. Hun fikk sine tilhengere til å gå mot hovedstaden Kampala for å 

ta makten i landet. Gud ville sørge for at de nådde sitt mål forkynte hun. 

Resultatet var at mange ble drept av regjeringssoldater. 

Selv om vi ikke ser like dramatiske konsekvenser av en slik teologi her i 

Norge, er ikke problemet hos oss av den grunn bagatellmessig: Tydeligst 

ser vi det gjennom den "nå-er-det-like-før-det-bryter-løs-teologi som 

stadig forkynnes gjennom kurs, konferanser, lovsangsmøter, bønnemøter, 

cellegrupper og husfelleskap. Stadig gjentas det at store mengder av 

mennesker snart vil strømme til våre kirker. Ved å hevde at det har 

startet vekkelse andre steder i verden, at tusener er blitt frelst og at det 

nå er vår tur, bygges det opp store forventninger til at dette er Guds vilje 

og at det derfor vil gå i oppfyllelse. Mange av profetiene er fremsatt i 

store møter, ofte i forbindelse med besøk av predikanter fra Amerika, og 

utgitt både i bladform og på kassetter. Profetiene har på den måten nådd 

en masse mennesker. 

En alvorlig konsekvens av alt dette er de psykiske problemene mennesker 

kan få når de etter å ha bygget opp store forventninger om noe som skal 

skje, opplever det motsatte. Det kan for eksempel dreie seg om bitterhet 
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mot Gud og mennesker som man føler har sviktet en, skyldfølelse for selv 

å hindret vekkelsen i å bryte ut, forsøk på å "glatte over" det man har 

vært igjennom ved bruk av benektelse og fortrengning, eller depresjon 

fordi man ikke finner noen vei ut av "uføret". De kan også ty til den 

"løsningen" på dette dilemmaet som tilbys nettopp fra de som stod for 

forkynnelsen: "Vekkelsen har faktisk startet, nå må bare menigheten ta 

den ut", eller: "Vekkelsen allerede er en realitet men kan bare sees med 

troens øyne". I virkeligheten dreier det seg om et vrangforestillinger som i 

"beste fall" fører til at man skammer seg over at man ikke er nok troende, 

i verste fall bringer en inn i psykosens verden. Predikanten Dick Reuben 

fra den såkalte vekkelsen i Pensacola sier i flg. avisen "Norge i Dag" på 

Hedemarkstoppen at "Gud vil ha vekkelse men vi holder igjen. Problemet 

ligger hos oss, ikke hos Gud"17  

 Jeg synes selv dette også minner om den "knipen" Jehovas Vitner kom i 

da de før 1914 forkynte Jesu tilbakekomst i 1914, men så i etterhånd 

måte "presisere" at det dreiet seg om en usynlig tilbakekomst. 

4. Kritikk av herredømmeteologien. 

a) Falsk enhet. 

For at man skal nå målet med herredømme over jorden, er det en 

forutsetning at forskjellige retninger og organisasjoner innenfor 

kristenheten møtes og blir forent. I den forbindelse viser man gjerne til 

Jesu yppersteprestlige bønn i Joh. 17 der han ber om at alle troende må 

være ett. Dette oppleves som rett og godt av mange kristne. Men er det 

en organisatorisk og synlig enhet han mener? 

Det som vi har i kraft av troen på Jesus er en åndelig og usynlig enhet. 

Dvs. at Gud har sin menighet på jorden på tvers av alle retninger og 

innenfor alle bevegelser. Alle mennesker som med et oppriktig og ydmykt 

hjerte, og med den tro de har, søker frelse og tilgivelse hos Gud, blir et 

likeverdig medlem i Guds store familie (jf. Rom. 2), uansett hva slags 

organisasjon de måtte tilhøre, og hva organisasjonen de tilhører lærer. 

Dette innebærer at en organisasjon som måtte forkynne den "rene" 

sannhet i seg selv ikke kan være noen garanti for at alle medlemmene 

tilhører Guds usynlige menighet. Det innebærer også at det i mange (eller 

kanskje til og med alle) menigheter som gir seg ut for å være kristne, 

men som av "folk flest" ikke oppfattes å tilhøre "det gode selskap", finnes 

fullverdige medlemmer at Guds usynlige menighet! 

Det finnes heller ikke noe grunnlag ut fra skriften å hevde at Gud på 

spesielle måter utvelger, velsigner, frelser eller åpenbarer seg for 

organisasjoner. Nei, frelsen kommer til det enkelte menneske som søker 

Gud for tilgivelse for sine synder og blir født på ny. Frelse er ikke 

avhengig av at man tilhører et bestemt trossamfunn eller menighet men 

at man tror på Jesus. Det er en farlig villfarelse dersom man tror at min 

menighet/organisasjon er det som vil bringe meg til himmelen. 
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Gud vil heller aldri ta for seg en gruppe mennesker, en by eller et land og 

frelse innbyggerne mot deres vilje. 

Det aldri har vært noe poeng for Gud å skape et organisatorisk, 

verdensdekkende og synlig fellesskap. I NT snakkes det bare om lokale 

menigheter som er "de kristne som bor sammen i et gitt område" og at 

ulike menigheter, og de enkelte kristne innen den enkelte menighet, må 

regne med ulike former for uenigheter (læremessige motsetninger, 

personlige motsetninger etc) der det ligger en utfordring i det å kunne 

"akseptere hverandre", "tåle hverandre" og "refse hverandre". Det som 

skjer i dag i tilknytning til den karismatiske bevegelse er at man går inn 

for en "verdensomspennende enhet". En slik enhet er ikke bare ubibelsk. I 

tillegg maskerer den faktiske motsetninger mellom kristne. 

Jesus forkynte at hans rike ikke var av denne verden. Det jødiske folk ville 

gjøre ham til sin leder men det var ikke derfor han var kommet. Når dette 

gikk opp for folket vendte de seg mot ham. Kirken kan ikke ta Jesu plass. 

Først når han kommer igjen vil fredsriket kunne opprettes. 

Resultatet av en slik ubibelsk enhet kan ikke bli annet en "splid og 

uorden". Venner står mot hverandre og familier har blitt delt. Dette har 

vært frukten bl.a. av Toronto-bevegelsen. Det er derfor en fare for at man 

bygger en falsk enhet dersom man ikke går tilbake til utgangspunktet for 

uenighet og tar et oppgjør med ubibelsk lære og praksis, slik at det som 

skiller de troende kan komme frem i lyset og ikke holdes skult. 

b) Bibelen forkynner trengsel i de siste tider. 

Ingenting i Guds ord tilsier at de siste tider vil være en tid der det vil være 

misjon og fremgang for evangeliet. Og det er ingenting i Bibelen som 

tyder på at endetiden vil være preget av at mange mennesker blir frelst. I 

Matt 24,37 sier Jesus:" Som det var i Noahs dager, slik skal det være når 

menneskesønnen kommer." 1. Mos.6,5 beskriver mennesket i de dager 

slik: "Herren så at menneskenes ondskap var stor på jorden. Alle tanker 

som rørte seg i deres hjerter var onde dagen lang." Tvert i mot forteller 

Bibelen om trengsler, frafall og forførelse av Guds folk. Derfor spør Jesus 

om han vil finne troen på jorden når han kommer igjen. (Luk. 18,8). 

d) Jesus kommer overraskende på oss. 

Jesus sier han skal komme som en "tyv om natten". Læren om vårt 

herredømme over denne jord kan gjøre mennesker mindre oppmerksom 

på de endetidstegn som Guds ord forteller skal komme foran Jesu 

gjenkomst og opprykkelsen. Dette kan være nærmere i tid enn vi aner. 

Derfor er det viktig å huske mesterens formaning om at vi må våke og be 

og "se til at ingen forfører oss". 

d) Feil fokus. 

Herredømmeteologien innebærer en helt ny måte og se vår jordiske 

tilværelse på. Den bygger på at vi må ta kontroll over vår tilværelse her 
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på jorden og forandre den til det bedre før Jesus kan komme. Det kan føre 

til at vårt fokus blir rettet mot det å forandre samfunnet i stedet for å 

rette vår oppmerksomhet mot Jesus og hans komme og det å møte 

mennesker med kjærlighet. 

e) Viljefrihet 

Ved å henvise til at Gud vil at alle mennesker skal bli frelst blir vi innbilt at 

vi gjennom intens bønn kan tvinge fram en vekkelse som mer eller mindre 

skal "velte" over alle mennesker. Dermed blir det ikke lenger snakk om 

Guds suverene inngripen, men et resultat av menneskelige anstrengelser. 

For bønn er ikke et maktmiddel vi kan bruke til å tvinge eller manipulere 

Gud til å gjøre det vi vil, uansett hvor gode hensikter vi måtte ha. 

På denne måten glemmer vi at et menneskes frelse er avhengig av at 

man gjør et selvstendig valg basert på en erkjennelse og en akseptering 

av Jesu forsoning på Golgata. Og uten at et menneske går inn i en slik 

prosess, men i stedet bygger på en overfladisk vekkelsesbølge, blir troen 

bygget på sandgrunn. Det er derfor helt avgjørende at en trosbeslutning 

(med eller uten en etterfølgende "vekkelsesbølge") skjer på grunnlag av 

en forkynnelse av Guds ord der mennesker får presentert det evangeliske 

budskapet på en klar og tydelig måte. Å la seg "rive med" uten å tenke 

igjennom konsekvensene på forhånd er også noe Jesus advarer mot (Luk. 

14, 25-35). 

f) Det er et sterkt preg av elite-tenking i denne forkynnelsen. 

Gjennom "oss" (den karismatiske bevegelse) skal det komme en 

verdensomfattende vekkelse. Ved å skille mellom 1. klasse-kristne og 2. 

klasse-kristne, legges det opp til klasseskille i Guds menighet, noe som 

bryter med bibelens prinsipp om at vi alle er likeverdige brødre og 

søstere. 

g) Supermennesker 

Dersom en forkynnelse fokuserer på at vi tilhører en kirke som "seirer" på 

alle områder så skaper dette et feil bilde av hva bibelen sier om hvordan 

våre liv skal være. Jesus forteller om tolleren som gikk bort rettferdig 

etter å ha slått seg for brystet og bekjent sin synd. Fariseeren med løftede 

hender var ikke rettferdig, for han hadde tro på seg selv. Og Paulus roste 

seg ikke av sin styrke og kraft men av sin svakhet. 

I sterk kontrast til dette står ledere fra Trosbevegelsen som hevder at vi 

er Guder og 

små messiaser. Benny Hinn sier for eksempel at "Kristen betyr salvet og 

derfor er du en liten Messias som vandrer på jorden."18 Morris Cerullo har 

frekkhet nok til å hevde at "Når du ser på meg ser du ikke Morris, du ser 

på Gud du ser på Jesus"19 
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Når man leser Joel Kap.2 v.1 og 11 ser vi at den armê som beskrives ikke 

er menigheten, men en hær som Gud sender ut når han skal holde dom 

over folkene. 

h) Vi forlanger av Gud 

Jo mer man hører på forkynnere i den karismatiske bevegelse, jo 

tydeligere blir det at mange av dem krever Guds rike og dets velsignelser 

her og nå. De oppfordrer sine tilhengere å gjøre krav på det som 

rettmessig tilhører dem. Det være seg penger, helse, autoritet eller andre 

ting som mennesker har det med å ønske for seg selv her på jorden. 

Benny Hinn sier det slik "Jeg blir syk av å høre om gater av gull i 

himmelen. Hører jeg det en gang til så kommer jeg til å kaste opp. Jeg vil 

ha det NÅ!"20 

De første kristne var ikke preget av at de eide mye og hadde stor 

innflytelse men av fattigdom forfølgelse og drap. Men de stolte på Gud og 

hans løfter. 

i) Løftene oppfylles ikke 

For mange falske profeter vil stå frem og føre mange vill sier bibelen. Ja 

forførelsen vil være en fare selv for de utvalgte. (Matt 24) 

For mer enn 2000 år siden advarte profeten Jeremia mot falske profeter. 

Gjennom ham talte Gud og advarte folket. Jeremia 23. 15-32 er vel verdt 

å lese. Når Guds folk tok imot falske profeter gikk det dem ille. Og 

advarslene taler og til oss i dag. 

Er Gud plutselig begynt å lyve, har vi misforstått budskapet eller er disse 

profeter falske? Ser vi hva Guds ord sier i 5.Mos 18,22 er det siste som er 

tilfelle. Der står det: "Når en profet taler i herrens navn, og det han sier 

ikke skjer og ikke går i oppfyllelse, da er det ikke et ord fra Herren. Det er 

profeten selv som har vert frekk nok til å tale og da skal du ikke være 

redd ham." 

j) Falske ånder 

Kristendom gjennom disse bevegelser er ikke et spørsmål om å høre sunn 

bibelundervisning og bygge sin tro på å det, men å åpne for fenomener 

med okkulte innslag og farlige psykologiske effekter. John Arnott prøver å 

berolige sine tilhengere ved å be dem ikke "Drømme om at de blir 

forført"21, mens Bibelen sier oss i 1.Joh.4,1:"Prøv åndene om de er fra 

Gud. For det er gått mange falske profeter ut i verden" 

k) Dårlig frukt 

Etter mange år med karismatisk bevegelse, profetier om vekkelse, 

Toronto-møter osv. ser det ut til at det åndelige og moralske forfall i 

samfunnet likevel øker. Til tross for at Gud angivelig de senere år har 

kommet med sin ånd på en ny og sterk måte, så har kristendommens 

innflytelse minket. 
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Latteren fra Toronto-møtene har stilnet, men har verden blitt et bedre 

sted? Vi hører tall blir nevnt: "20 000 tusen har blitt frelst som en følge av 

vekkelsen i Toronto!" 22 

l) De kristne blir møtt med avsky 

I stedet for at denne bølgen har ført til at kristendommen har fått en 

større innflytelse her i Norge, har den tvert i mot etterlatt seg en rekke 

mennesker med åndelige og psykiske problemer som belaster det 

offentlige hjelpeapparatet og som på ingen måte er noe "godt vitnesbyrd". 

Ufrelste mennesker jeg møter ser med avsky på forsamlinger der de har 

opplevd manipulerende ledere som skaper suggererende effekter for å 

bringe menigheten til ekstatiske nivåer. 

Nyhetsinnslag fra Toronto-møter fikk mange til å utbryte at:" De kristne 

er blitt gale". 

m) Loviskhet. 

Gud gav menneskene de 10 bud og vi greier ikke å holde dem. Det siste vi 

trenger er nye regler og krav som skal kunne forandre denne klode til 

paradis. 

Mannsbevegelsen "Promise keepers" har i boken "syv løfter for en mann 

som holder ord" lansert 7 nye bud som menn over hele verden forplikter 

seg til å holde. Dette skal så i neste omgang få konsekvenser for 

samfunnet rundt oss. En navlebeskuende tilværelse der man kjemper mot 

sin syndige natur og går på nederlag etter nederlag er det sannsynlige 

resultat av en slik lære. 

n) Israel frarøves løftene. 

Guds løfter til Abraham, Isac og Jakob er nevnt flere ganger i det gamle 

testamentet og gjentatt i det nye testamentet. Men herredømmeteologi 

erstatter menigheten med Israel. Når man hevder at Jesus regjerer ved 

menigheten i dag, så frarøver man Israel det løfte de har om at Jesus en 

gang skal regjere som Jødenes konge. (Luk 1,33 Sak 12,10) 

Den kjente amerikanske skribenten Dave Hunt skriver: 

"Gjennomrettet paradis. 

Da Adam og Eva ble kastet ut av Edens hage for sitt opprør, ble livets tre 

voktet av det flammende sverd som er Guds straffedom. Mennesket 

flyktet fra dette sverdet, for det ville bringe evig død. Verden har bøyd seg 

unna og klaget over at en slik dom er for hard, og til og med nektet for at 

det er reelt. Men det er ingen vei utenom dommen. Mennesket må bli født 

på nytt og bli og bli født inn i Guds familie. 

En gang ble en fullkommen ren og syndfri person, som er både menneske 

og Gud, 

ført frem for sverdet og fikk stukket det gjennom hjertet for vår skyld. 
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Blodet hans kvelte flammen og gav tilgang til livets tre. Han er Veien, 

Sannheten og Livet for alle som tror at han tok Guds straffedom på seg i 

deres sted. 

Utrolig nok har verden forkastet ham og stukket sitt eget sverd av hat og 

stolthet gjennom hans hjerte. For å akseptere hans offer må man innse 

sin synd, se at guds straff var rettferdig, og dessuten at gjenopprettelsen 

til samfunn med Gud bare kommer som en gave av nåde ved Jesu død i 

vårt sted. Stolthet har hindret mennesker adgang til Gud og frarøvet dem 

Guds nåde, tilgivelse og det evige livet han tilbyr. 

Konger og prester, religiøse og humanistiske guruer, miljøvernere, 

antropologer, psykologer, sosiologer, revolusjonære, og politiske leder av 

alle farger har tilbudt sin løsning. Det er, har de lovet, en vei utenom 

dommen. Paradis kan opprettes dersom vi alle samarbeider, elsker 

hverandre deler likt og ikke minst følger dem. Men selvforbedrings 

oppleggene deres har sviktet. Det er ondskap kamuflert som godhet og 

verdens lidelse har økt. 

Gud er tålmodig, men hans dom kommer til sist. Ondskapen var så stor i 

Noahs dager at Gud til sist renset jorden med en flom. Ondskapen i 

Sodoma og Gomorra skapte en slik stank at Gud utslettet dem med ild... 

Gud er ikke spottet. Hans tålmodighet begynner å bli tynnslitt. Millioner av 

barn er drept i mors mage, ekteskapet er latterliggjort, sex, vitenskap og 

nytelse er tilbedt. 

Alle typer perversiteter blir akseptert og brakt inn for Guds ansikt. 

Dommen må falle over en verden som kanskje er ondere en den var på 

Noahs og Lots tid. 

Hvor nært er Jesu komme? 

Paradis vil gjenopprettes. Et nytt univers vil bli skapt. Men den rensende 

dommen må komme først. Den rettferdige harme og velfortjente straff 

kan ikke vente mye lenger. Priset være Gud! Han har lovet at 

opprykkelsen kommer før Guds vrede og hevn utøses over denne verden. 

Vi må være veldig nært denne vidunderlige begivenhet, og dessverre, den 

skrekk den vil være for vantro mennesker. "23 

5. Hvordan bør kristne forholde seg til herredømmeteologien? 

Mennesker løper frem til en plattform i et begeistret møte hvor man blir 

suggerert inn i massehysteri og hypnoselignende transer. Kan man si at 

de er frelst? Hva, eller hvem har de egentlig tatt i mot? Når man har fått 

dette "kicket" er man da frelst? I verste fall kan dette være å lure 

mennesker! 

Mange av de moderne vekkelsesmøter inneholder mye lovsang, 

vitnesbyrd, manifestasjoner av forskjellig art, og av og til underholdning 

slik som i UiOs "impact tour" der muskelmenn og folkedans ble brukt for å 

trekke folk . Men uten at evangeliet forkynnes klart og tydelig kan ikke 
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mennesker lære å kjenne den Jesus de tar i mot. "Impact tour" har og 

lansert en essens av herredømmeteologien når de skriver på plakatene 

sine "Its your world. Take it!" 

Gjennom de nye karismatiske bevegelser som Toronto og Pensecola har et 

nytt syn på den hellige ånd blitt akseptert av mange frelste. Man snakker 

om en fornyelse og en forfriskning av ånden. Og at DHÅ besøker oss på 

en ny kraftfull måte, og at dette skaper manifestasjoner og helbredelser. 

Men hvorfor har Gud holdt dette tilbake i alle disse år? Har de kristne bedt 

og fastet for lite? Er det i så fall de troendes ansvar at mange har gått 

fortapt? 

Vårt ønske er ikke å være negativ eller kritikksyk men å se fakta i øynene 

og være på vakt mot farene. 

Det ser ut til at man glemmer at vi som troende har DHÅ boende i oss. 

Han kommer ikke igjen og igjen, men er hos oss hele tiden. Vi er fylt av 

Guds Ånd og trenger ikke reise verken til Toronto eller Pensacola for å 

motta den! Så gå ikke over bekken etter vann: Gud har allerede i Kristus 

velsignet deg med all Åndens velsignelse i himmelen (Ef. 1,3). La deg 

heller ikke friste til å være med på "store ting", men rett i stedet 

oppmerksomheten mot hvordan du på en enkel måte kan praktisere din 

kristne tro i hverdagen: "Menneske, Herren har jo sagt deg hva godhet er, 

og hva han krever av deg: at du skal gjøre det som er rett, vise trofast 

kjærlighet og vandre ydmykt med din Gud." (Mika 6,8) 

Mitt råd er: "La dere ikke så lett bli drevet fra vett og sans" (2.Tess. 2,2). 

Og: "Vær tilfreds med det dere har. For Gud har sagt: Jeg slipper deg 

aldri og svikter deg ikke" (Hebr. 13,5). 

I et av sine møter med fariseerne sier Jesus." Guds rike kommer ikke på 

en slik måte at en kan se det med øynene. Ingen vil kunne si: Se her er 

det eller der er det. For guds rike er iblant dere" Luk. 17,20-21. (noen 

oversettelser bruker ordet "inne i" i stedet for iblant. Her har man nok 

valgt feil betydning av det greske ordet «entos», da det ikke kunne være 

inne i fariseerne som forkastet Jesus.) 

Ja, i hjertet til troende gjenfødte mennesker, regjerer Jesus som Konge! 

6. Forberedelse for Antikrist? 

I boken "Innta byene for Gud" skriver John Dawson på side 51."Den 

verdensomspennende storbykulturen, de store handelsspråkene og de 

internasjonale kommunikasjons- og transportsystemene bereder grunnen 

for en åpenbaring av Jesus som vil påvirke hvert eneste menneske på 

jorden. Det faktum at Bibelen forutsier at antikristens ånd vil benytte seg 

av de samme muligheter skal ikke bekymre oss." 24 

Det burde i høyeste grad bekymre oss! I Illustrert bibelleksikon leser vi 

om "Antikrist": "Dette navn er benyttet 4 steder i det nye testamente, alle 

steder hos Johannes: 1.Joh.2 18-22; 4,3 og 2. Joh 7. Det er sammensatt 
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av anti og Kristus. Motsetningen til Kristus fremgår av anti, som her må 

ha sin sterkeste betydning av imot. Da selve ordet også betyr istedenfor, 

er det likevel mulig at det finnes en dobbel betydning i navnet, han er 

både Mot-Kristus og en falsk Kristus, Kristi motsetning og Kristi 

etterligner." (min understreking)25 

Og når vi leser 2.Tess. kap. 2 ser det ut som at den lovløse vil være en 

direkte trussel mot de troende og at han vil hylles av dem og forføre dem. 

(v.9) 

Disse bevegelser er ikke enkeltstående og uavhengige, men en del av en 

større forførelse som pågår over hele verden og som truer de fleste 

kristne menigheter over hele verden i dag. Ser vi gjennom 

herredømmeteologien i dag begynnelsen på en verdensomspennende 

religiøs bevegelse som vil brukes av en fremtidig person som viser seg å 

være antikrist? 

Gjennom falske tegn og under, falske profeter, okkult religiøs aktivitet og 

et falskt evangelium blir mange kristne forført. Vil de bli igjen når kristne 

opprykkes for å møte den sanne Jesus, glad for å være kvitt negative og 

kritikksyke mennesker? Skal da den jordiske antikrist, han som 

mennesker tror er den egentlige Kristus, stå frem og motta tilbedelse fra 

alle? Og skal de føle at de aldri har hatt det så godt? 

Bibelen sier oss at før Jesus kommer vil den Lovløse stå frem å hevde at 

han er Messias, og at han har til hensikt å regjere over jorden. Ingen ting 

vil passe ham bedre enn å kunne arbeide gjennom en 

verdensomspennende organisasjon som gir seg ut for å være en sann 

kristen organisasjon. Dermed vil mange kristne akseptere denne personen 

som Kristus. Kan det tenkes at herredømmeteologien i virkeligheten 

kommer til å være et skritt i retning av å lage en slikt grunnlag for den 

Lovløse? I så fall, har vi kristne all god grunn til å advare mot dette og 

vende det ryggen. 

Avslutning: 

Til tross for alle påståtte profetier om hvor fantastisk alt skal bli på denne 

jord, så er det et faktum at vi alle blir syke, eldre, får rynker og til slutt 

dør. Dette er resultatet av vi lever på en jord som på grunn av syndefallet 

er skilt fra Gud. Og det rammer alle, troende og ikke troende. Og det vil 

forbli slik til Jesus kommer igjen. Dette må ikke fylle oss med en apatisk 

holdning, men oppmuntre oss til å bringe evangeliet ut til mennesker som 

lever uten Jesus. 

Og hva som enn måtte ramme oss, så har vi et håp: At vi en dag skal få 

leve i himmelen i paradisiske tilstander sammen med Jesus! 

Jesus sier :"Meg er gitt all makt i himmel og på jord" (Mat. 28, 18) 

Fredsriket vil ikke bli opprettet før Jesus kommer igjen. Dersom vi tror at 

mennesker vil være i stand til å gjøre dette, så prøver vi å erstatte Jesus: 
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Da er det ikke han som kan, men vi. Om vi er i stedet for Kristus er vi 

også mot Kristus, eller på gresk "Antî Christos". 

Vårt håp er ikke en endetids vekkelse eller vårt herredømme over denne 

jord, men en oppstandelse til evig liv, der alt er nytt og vi "står opp i 

kraft" 1. Kor.15.43 

1 Hank Hanegraaff "Countrefeit Revival" Word publishing 1997 s.234 

2 Jonathan David "Apostoliske strategier som forvandler Nasjonene" Logos 

forlag 1999 

3 H. Hanegraaff s.150 

4 Ibid. s160 

5 Bladet "Visjon" nr11/12 -98 s.9 

6 H. Hanegraaff s.158 

7 Ibid. s.108 

8 Paul Y. Cho "Bønn Nøkkelen til vekkelse" Rhema forlag 1991 s.97 

9 Audio-Kasetten "Countrefeit revival" med H.Hanegraaff 

10 Samme som note 9 

11 Bladet "Flammende ild" nr5 -98 s.24 

12 Bladet "Magazinet" 5.Mars 99 s.3 

13 Geir Harald Johannessen "Vekkelse eller villfarelse" s.129 Lunde forlag, 

revidert utgave 1996. 

14 Ibid. s.129 

15 Ibid. s.130 

16 http://www.cc.org/ 

17 Avisen "Norge I DAG" nr15 2000 

18 Fra Videoen "The great Apostasy, the lost sign." The Christian 

Senteniel. (http://www.cultlink.com/) 

19 H. Hanegraaff. "Christianity in Chrisis" s.38 Word Publishing. 1993 

20 Videoen "The great apost..." 

21 Audio kassetten "Counterfeit revival" 

22 Visjon nr.3 -99 

23 Dave Hunt "How close are we?" s.308-310 Harvest House Publishers 

1993 

24 John Dawson "Innta byene for Gud" s.51 Prokla media 1991 
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25 Illustrert norsk Bibelleksikon, Oslo 1965 Redaktør Thoralf Gilbrant 

kolonne 272 

Annen lit. Dave Hunt "Occult invasion" Harvest House 1998 

http://www.discernment-

ministries.org/JoelsArmy.pdf?fbclid=IwAR2sJcY7NC1wmUTFwjv4jRb00hIp

eJGLESOXBzK-eZmWLrZFXdMgctCSBVw 

La oss avslutte med å si at det ikke spiller noen rolle hvor mye «røde 

kors»-virksomhet alle disse som blir heist opp som helter driver med. Det 

spiller ingen rolle hvor mange varme sokker en menighet har gitt til barn 

som fryser når vi står for Jesus Kristus i Dommersetet hvis vi har ledet 

mennesker til denne skitne, prostituerte, falske bruden.  

Kapittel 10 – «Kristne» aviser 
At KS (korsets seier), Dagen, Vårt Land og Norge Idag greier å holde nesa 

over vann er kun fordi de passer på å få støtte fra staten. Slik er det også 

med de fleste menigheter.  

https://www.medier24.no/artikler/fem-aviser-far-til-sammen-164-

millioner-i-pressestotte-og-stikker-av-med-halve-potten-sjekk-hele-lista-

her/440221 

De fleste aviser og menigheter overlever på grunn av statsstøtte og noen 

er så heldige at de har noen «rike onkler» som KS har Håkon Jahr. 

Dette hemmer selvfølgelig det redaksjonelle innholdet og har gått kraftig 

ut over friheten som debattsider gir. Man kan i dag ikke trykke noe 

negativt om for eksempel den katolske kirke som går på lære og dogmer. 

Ja man kan slå opp stort når det gjelder medlemsjuks og overgrep av 

barn, men utenom det er det nesten umulig å få dem til å trykke 

sannheten. KS er vel de som kompromisser mest og som har flest artikler 

som er rene bestillingsverk for å kunne bekrefte abonnentene. Eller 

kanskje Dagen er den verste? Vanskelig å si. Vi kan her gi en historie som 

burde ryste de fleste. 

Saken gjelder en annonsekampanje jeg sto i spissen for i forkant av 

feiringen av 500 årsjubileet til Reformasjonen den 31. oktober 2017. Da 

Norges Kristne Råd hadde lagt ut en del av sin møteprotokoll på nett, 

fremgikk det at «feiringen skulle foregå økumenisk», som de sa. Oversatt 

til godt og klart forstårlig norsk, betyr det at det skulle feires sammen 

med alle kirkesamfunn og medlemssamfunn, altså Reformasjonen skulle 

feires sammen med RKI. Det er jo da i realiteten en umulighet. 

Vi ønsket å advare mot dette hykleriet om at det ikke lenger er noen 

protest og at alle skal tilbake til Roma og da vi visste at vi ikke ville nå 

frem med leserbrev eller gjennom debattsider i noen aviser ble vi en 

gruppe på Facebook som tok en innsamling til en annonsekampanje. Vi 

http://www.discernment-ministries.org/JoelsArmy.pdf?fbclid=IwAR2sJcY7NC1wmUTFwjv4jRb00hIpeJGLESOXBzK-eZmWLrZFXdMgctCSBVw
http://www.discernment-ministries.org/JoelsArmy.pdf?fbclid=IwAR2sJcY7NC1wmUTFwjv4jRb00hIpeJGLESOXBzK-eZmWLrZFXdMgctCSBVw
http://www.discernment-ministries.org/JoelsArmy.pdf?fbclid=IwAR2sJcY7NC1wmUTFwjv4jRb00hIpeJGLESOXBzK-eZmWLrZFXdMgctCSBVw
https://www.medier24.no/artikler/fem-aviser-far-til-sammen-164-millioner-i-pressestotte-og-stikker-av-med-halve-potten-sjekk-hele-lista-her/440221
https://www.medier24.no/artikler/fem-aviser-far-til-sammen-164-millioner-i-pressestotte-og-stikker-av-med-halve-potten-sjekk-hele-lista-her/440221
https://www.medier24.no/artikler/fem-aviser-far-til-sammen-164-millioner-i-pressestotte-og-stikker-av-med-halve-potten-sjekk-hele-lista-her/440221
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kontaktet de «kristne» aviser og ba om pris på en helside. Alle utenom 

Dagen avslo å sette inn annonsen. Annonsen var full av Guds Ord. 

http://libertyboy.blogspot.com/search?q=annonse 

KS og Vårt Land sa nei, mens Dagen og Norge Idag vurderte saken. 

Redaktør i Norge Idag, Finn Jarle Sæle, som lyver når han fremmer «Vi 

taler når andre tier», sensurerte annonsen kraftig (sensur er noe disse 

blekkene er meget gode på) og sendte den i retur. Det hele var så latterlig 

trist så vi avsto. 

Dagen sa til slutt ja til en fire ukers kampanje og vi fikk satt inn 

Advarsel#1 med en avtale om pris og om at vi skulle ha en kampanje på 

fire uker. Altså fire annonser. Advarsel#2 var allerede klar da vi fikk en 

telefon om at kampanjen måtte avlyses da Dagen hadde fått for mange 

klager og mistet for mange abonnenter.  

https://www.sokelys.com/?p=15568 

De bryter altså avtalen, noe som er alvorlig, men de har ikke noe valg. 

Deres lesere vil ikke ha Guds Ord.  

I ettertid så vet vi at våre advarsler var mer enn berettiget da feiringen av 

500-årsjubileet nærmest var grotesk. Man kysset katolske presters føtter 

og ba om tilgivelse for splittelsen av «kirken». Paven fortsetter å forbanne 

dem som mener Reformasjonen var fra Gud. Redaktørene i disse 

gudsfiendtlige blekkene står og pisser på gravene til martyrene. De skal 

selvfølgelig svare for dette en dag. 

Det er ikke bare det at disse vrak av noen redaktører prøver å kneble alt 

og alle som vil frem med Sannheten, men de opphøyer seg selv til å 

sensure alt og alle som kommer med det ekte Evangelium. Det er fordi de 

elsker penger og har blitt spottere av Sannheten. De tror de tjener Gud, 

men i realiteten så tjener de antikrist. De er globalister og politisk 

korrekte og deres blekker er fullt av politisk stoff. De er totalt engasjert i 

partipolitikk og løfter opp den ene løftebryteren etter den andre. 

Det ser dessverre ut til at den «menige kristne», lekmannen, er totalt 

forblindet og ikke kan se dette. Det er fordi han/hun er frafallen. Det betyr 

igjen at frafallet er meget stort. 

Mye, mye mer kan sies og skrives om disse lik av noen radbrekkere som 

kun tenker på å få flere abonnementer, (les: mer penger). Jeg har mange 

historier på lager. Spesielt fra KS og Dagen. Noen av dem er på trykk på 

min blogg. Sjekk selv. Det er kanskje én som bør trekkes frem, da det er 

et av de mest åpenbare bestillingsverk av Anne Gustavsen. 

http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/pinsevenner-og-andsdpte-

katolikker.html 

Frank Erlandsen burde hatt et egent omtale her i denne boka sammen 

med Anne Gustavsen og mange, mange andre. Men hvis jeg skulle trekke 

http://libertyboy.blogspot.com/search?q=annonse
https://www.sokelys.com/?p=15568
http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/pinsevenner-og-andsdpte-katolikker.html
http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/pinsevenner-og-andsdpte-katolikker.html
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frem og trykke alle de grusomme løgner som de sveiser sammen så ville 

vi fått en tykk bok. Men i de over 150 innlegg angående diverse emner på 

min blogg er det fritt frem å forske seg frem til meget deprimerende 

lesning hvis man orker det. Dessverre er det slik at når man tester alt, så 

finner man mye råttenskap.   

Kapittel 11 – Frelsesbønn 
De aller fleste kristne praktiserer dette. Jeg vil ikke skrive om dette om 

igjen da det finnes et kapittel i «Hovmod». Det gjengis her. 

Fra boka HOVMOD – http://norway.com.ph/hovmod/ 

 – kan lastes ned gratis i PDF 

For virkelig å komme inn på kjernen av hovmodighet, må vi prøve å forstå 

hva som egentlig skjer. Vi er selvfølgelig alle superhovmodige i tiden den 

Hellige Ånd holder på og overbeviser om synd og nøder til omvendelse. 

Det er Guds Kjærlighet som drar oss til Jesus Kristus og vi må veien om 

det fullbrakte verket på korset, oppstandelsen og opprykkelsen. Vi er nødt 

til å akseptere Blodet som det eneste som renser oss fra syndens 

knallharde grep. Det er også Blodet som kan rense oss fra hovmodighet. 

Blodet renser alt. Hvis vi slipper det til. Så i det øyeblikket vi omvender 

oss til en total underkastelse, ber om tilgivelse for synder, spesielt 

hovmodighet, vil hovmodet begynne å forsvinne etter hvert som Kristus 

får skikkelse i oss, vi får et fornyet sinn og blir født på ny. I hvilken som 

helst rekkefølge Jesus bestemmer. 

Men dette skjer for tiden meget sjeldent i menigheter i den vestlige 

verden. Fordi det blir ikke forkynt et rent evangelium lenger: 

8 Men selv om vi eller en engel fra himmelen skulle forkynne dere et 

annet evangelium enn det vi har forkynt dere, han være forbannet! 9 Som 

vi før har sagt, så sier jeg nå igjen: Om noen forkynner dere et annet 

evangelium enn det som dere har mottatt, han være forbannet! Gal 1:8f 

Selve denne «oppfinnelsen» av en frelses bønn («a sinner’s prayer» – 

«prayer of salvation») er meget gammelt stoff. Hvis man er ytterst 

spissfindig kan man påstå at den går helt tilbake til det gnostiske og det 

«nikolaittiske». Definitivt i perioden etter Luther og selvfølgelig mer og 

mer fra tider og etter tiden som Charles Finney (1792 – 1875) og Dwight 

Moody (1837 – 1899). Vi snakker om tider ikke spesielt om personen selv 

om disse begynte å ta dem som ble kalt av Herren inn på «bakrommet» 

og der betjene dem. Det er ikke bevist, snarer tvert imot at disse tok i 

bruk det vi i dag kaller alterkall og deretter en frelsesbønn, men 

grunnlaget for dette ble lagt da dette konseptet med «bakrommet» ble 

utvannet i det dåp i vann ikke alltid fant sted. Det var først ved 

begynnelsen av år 1900 at alterkall ble innført i stor skala ved Billy 

Sunday og sener ved massemøtene til Billy Graham. I senere tid er det vel 

Reinhard Bonnke som de fleste forbinder med dette. 

http://norway.com.ph/hovmod/
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Alterkall og bønnerommet (bakrommet) skal selvfølgelig byttes ut med 

dåpsbassenget eller nærmeste innsjø eller strand. Eller en bøtte med vann 

for den saks skyld. Er det vilje til å døpe er også en mulighet for dåp. 

Alltid. Om du så er i Sahara og må velsigne sand som vann. Det som også 

bør nevnes her er at det er trist at Luther ikke tok et oppgjør også med 

«barnedåpen». Han manglet jo et par tre «teser» for å si det mildt. 

37 Men da de hørte dette, stakk det dem i hjertet, og de sa til Peter og de 

andre apostlene: Hva skal vi gjøre, brødre? 38 Peter sa til dem: Omvend 

dere, og la dere alle døpe på Jesu Kristi navn til syndenes forlatelse, så 

skal dere få Den Hellige Ånds gave. Apg 2:37f 

Vi henger ikke ut noen av disse Guds menn og evangelister som helt 

sikkert ledet og leder tusenvis inn på veien til Himmelen, men vil her 

forklare poenget med det hovmodige i det konkrete «fenomenet»; 

«frelsesbønn». Mange eller flere av disse har også i sin forkynnelse 

gjenfødelse som er det vi må konsentrere oss om. Men de har også det 

som ikke skal være der, nemlig deklarasjonen om at «nå er du frelst». Og 

vi snakker ikke om frelst ut av denne verden. Vi snakker om at det blir 

slått fast at når du dør, vil du gå til Himmelen. Altså snakker vi også om 

«evig sikkerhet». Som vi også vil komme tilbake til. Det er dette som er 

hovmodet. Vi nevner navn kun for å få frem perioden og rekkefølgen dette 

beviselig har forgått. Vi setter fingeren på hovmodet som har forkommet, 

selv hos Guds menn som har et «stort» navn i historien. Vi ønsker å få 

lagt åpent for dagen hvor lenge dette har foregått. 

Vi ønsker også å nevne at det er gjort undersøkelser der tallet for frafall 

etter en frelsesbønn ved et alterkall er hele 84-97 %. Man kan selvfølgelig 

argumentere med hvordan dette kan bli stadfestet, men la oss heller ikke 

argumentere, men bare fastslå at frafallet er enorm. 

Det vi gjør er å at vi opphøyer oss til å bestemme hvem som går til 

himmelen. Det er mulig vi kommer tilbake ved alle feilene ved en 

frelsesbønn senere i boka, men det er kun det hovmodige i det, som vi 

skal omhandle i dette kapitlet. Det finnes bøker i dag som omhandler 

dette og et par er «Ten Indictments Against the Modern Church» av Paul 

Washer og kanskje spesielt «The Sinner's Prayer – Fact Or Fiction?» av 

Andrew Strom. Selv et søk på nettet gir mange millioner av treff og 

Wikipedia har til og med kommet med en artikkel. 

2Kor 5:10: For vi skal alle åpenbares for Kristi domstol, for at enhver kan 

få igjen det som er skjedd ved legemet, etter det han gjorde, enten godt 

eller ondt. 

Åp 20:15: Og hvis noen ikke ble funnet innskrevet i livets bok, ble han 

kastet i ildsjøen. 

Så det er altså Jesus som vil holde dom. Som en dag vil gi beskjed om 

hvem som går hvor. At vi har tatt på oss den rollen, det er det som er 
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katastrofen av hovmod. Vi kan ramse opp skriftsteder i fleng om løfter og 

forklaringer, men vi kommer ikke utenom: 

5 Jesus svarte: Sannelig, sannelig sier jeg deg: Uten at en blir født av 

vann og Ånd, kan han ikke komme inn i Guds rike. 6 Det som er født av 

kjødet, er kjød, og det som er født av Ånden, er ånd. 7 Undre deg ikke 

over at jeg sa til deg: Dere må bli født på ny! 8 Vinden blåser dit den vil. 

Du hører den suser, men du vet ikke hvor den kommer fra og hvor den 

farer hen. Slik er det med hver den som er født av Ånden. Joh 3:5-8 

Peter sa til dem: Omvend dere, og la dere alle døpe på Jesu Kristi navn til 

syndenes forlatelse, så skal dere få Den Hellige Ånds gave. Apg 2:38 

Likeledes: 

23 Men den time kommer, og er nå, da de sanne tilbedere skal tilbe 

Faderen i ånd og sannhet. For det er slike tilbedere Faderen vil ha. 24 Gud 

er ånd, og de som tilber ham, må tilbe i ånd og sannhet. Joh 4:23f 

Kan noen fortelle meg hvordan vi skal kunne tilbe i ånd og sannhet uten å 

være i ånd og sannhet? 

Disse skriftsteder omhandler det samme. Hvis ikke er der motsigelser i 

Skriften og det er det ikke. Hvis vi tror det er vi mildt sagt på ville veier. 

Dette er også hovmod. Vi får være ydmyke på at vi ikke skjønner alt, 

enda. 

Forkynnelsen om omvendelse, dåp, syndenes forlatelse og Ånds dåp er 

forlengst lagt på hylla. Dette kommer av den fatale feiltagelsen som kom 

etter pekefingerforkynnelsen også ved kjente evangelister. Det er 

merkelig at vi ikke kan greie å holde oss midt i veien midt i lyset mer enn 

i noen få år. Selv «Azusa Street»-vekkelsen dabbet av ganske fort. Også 

på grunn av hovmod. 

Som sagt så er det altså hovmodet ved å opphøye seg til Jesus at vi faller 

i utakt med Skriften. For i det øyeblikket vi sier at «nå er du frelst», så 

opphøyer vi oss. Mange er ikke klar over dette, men det er like vel tilfelle. 

Matt 10:22: Og dere skal bli hatet av alle for mitt navns skyld. Men den 

som holder ut til enden, han skal bli frelst. 

Så enkelt er det. Det er Jesus som bestemmer. Uansett. Vi må ydmyke 

oss til å la Ham bestemme en dag hvem som går hvor. Det er selvfølgelig 

en katastrofe også å si at han eller hun går til Helvete. Begge ting er like 

feil. Begge ting er dømmende. Hvis vi bare kunne bli så ydmyke og 

innrømme at Jesus bestemmer. Ja vi har løftene og løftene kan ikke 

svikte, men likevel forteller vi ikke Gud Allmektig hva Han kan og ikke 

kan. 

Saken er jo den at når du er gjenfødt, har du ikke behov for å hele tiden 

bli minnet på at nå er du frelst, at «det er i orden med deg». Vi takker 

Jesus 24/7 for gjenfødelsen. Hva vi snakker med Ham om er én ting, men 
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hva vi proklamerer inn i andres liv er en annen ting. Ingen uten den 

Hellige Ånd kan proklamere frelse inn i et hjerte. Og når det er gitt garanti 

fra den Hellige Ånd, trenger vi ikke å høre det fra andre. 

Det er de samme personer som kritiserer for eksempel barnedåp som ber 

en kvikk frelsesbønn og sender folk ut i verden med et klapp på skulderen 

og et lykke til. Akkurat som Gud Allmektig er avhengig av lykke. Hovmod. 

De samme personer er også de som legger til grunn dette for å forsvare å 

gi referanser i Skriften for «fenomenet» «frelsesbønn». 

Her kommer noen gaver - 

Men Åndens frukt er kjærlighet, glede, fred, langmodighet, mildhet, 

godhet, trofasthet, saktmodighet, avholdenhet. Gal 5:22 

For med dette å si at: 

Noe som produseres - 

La enten treet være godt og dets frukt god, eller la treet være dårlig og 

dets frukt dårlig. For på frukten skal treet kjennes. Matt 12:33 

Men noe falt i god jord og bar frukt: noe hundre foll, noe seksti foll, og 

noe tretti foll. Matt 13:8 

Men de glemmer (som mange andre) og gjør den store feilen (som mange 

andre); de tar ting ut av kontekst. Derfor kan ikke noe stå alene. Det er 

summen av Guds Ord som er sannhet: 

1 Til frihet har Kristus frigjort oss. Stå derfor fast, og la dere ikke igjen 

legge under trelldommens åk. 2 Se, jeg, Paulus, sier dere: Hvis dere lar 

dere omskjære, så vil Kristus ikke være til noe gagn for dere. 3 Igjen 

vitner jeg for hvert menneske som lar seg omskjære, at han skylder å 

holde hele loven. 4 Dere er skilt fra Kristus, dere som vil bli rettferdiggjort 

ved loven, dere er falt ut av nåden. 5 For i Ånden venter vi ved tro på det 

som rettferdigheten gir oss håp om. 6 For i Kristus Jesus betyr det ikke 

noe om en er omskåret eller uomskåret, her gjelder bare tro, virksom ved 

kjærlighet. 7 Dere løp godt! Hvem hindret dere fra å være lydige mot 

sannheten? 8 Denne overtalelsen kom ikke fra ham som kalte dere. 9 En 

liten surdeig syrer hele deigen. 10 Men jeg har den tillit til dere i Herren, 

at dere ikke vil mene noe annet. Men den som forvirrer dere, skal bære 

sin dom, hvem han så er. 11 Men jeg, brødre – hvis jeg ennå forkynner 

omskjærelse, hvorfor blir jeg da ennå forfulgt? Da er jo korsets anstøt 

gjort til intet. 12 Måtte de bare skjære seg fordervet, de som oppvigler 

dere! 13 For dere ble kalt til frihet, brødre. La bare ikke friheten bli et 

påskudd for kjødet, men tjen hverandre i kjærlighet. 14 For hele loven er 

oppfylt i ett bud, i dette: Du skal elske din neste som deg selv! 15 Men 

om dere biter og eter hverandre, da se til at dere ikke blir fortært av 

hverandre! 16 Men jeg sier: Vandre i Ånden! Så skal dere ikke fullføre 

kjødets lyst. 17 For kjødet begjærer imot Ånden, og Ånden imot kjødet. 

De to står hverandre imot, for at dere ikke skal gjøre det dere vil. 18 Men 
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hvis dere blir drevet av Ånden, da er dere ikke under loven. 19 Kjødets 

gjerninger er åpenbare. Det er slikt som utukt, urenhet, skamløshet, 20 

avgudsdyrkelse, trolldom, fiendskap, trette, avindsyke, sinne, 

ærgjerrighet, splittelse, partier, 21 misunnelse, mord, drukkenskap, 

svirelag og annet slikt. Om dette sier jeg dere på forhånd, som jeg også 

før har sagt dere: De som gjør slikt, skal ikke arve Guds rike. 22 Men 

Åndens frukt er kjærlighet, glede, fred, langmodighet, mildhet, godhet, 

trofasthet, saktmodighet, avholdenhet. 23 Mot slike er loven ikke. 24 De 

som hører Kristus Jesus til, har korsfestet kjødet med dets lidenskaper og 

lyster. 25 Dersom vi lever i Ånden, da la oss òg vandre i Ånden! 26 La oss 

ikke ha lyst til tom ære, så vi egger hverandre eller misunner hverandre. 

Gal 5:1-26 

Et kapittel er jo minimum av hva vi må håndtere hvis vi skal gi en solid 

referanse om ting som er meget vanskelige. 

Sal 119:160: Summen av ditt ord er sannhet, og til evig tid står all din 

rettferds lov fast. 

Så når noen da febrilsk prøver å finne skriftsteder som underbygger en 

«frelsesbønn», kommer de til kort. Fordi det er mer enn Åndens frukt. Det 

er også i meget stor grad Høstens frukt. Vi vil komme tilbake til dette 

senere, i kapittel 11. Men for å ta det videre og bruke Gal. 5:22 alene for 

å si at når man har bedt en «frelsesbønn» for noen så er det bare å se 

etter Åndens Frukt og hvis man finner noe av det, så er alt i orden. Vel jeg 

kan da fortell at ingen er «frelst». Fordi det begynner med Kjærlighet og 

vi skal elske nesten som oss selv og ingen jeg vet om uten Jesus har klart 

det 100 %! 

Likeledes må vi si at hvis en har en av feilene under Gal. 5:19-21 så er 

man ikke «frelst». Sludder og hovmod selvfølgelig, begge deler. 

Så vi er altså ikke ute etter å påpeke feil og mangler ved forkynnelsen til 

noen, men trekker frem navn blant «støttene», fordi det er blitt praktisert 

noe som vi vil kalle hovmod. Vi er alle hovmodige på en eller annen måte 

og alle disse kjente forkynnere har, ved hjelp av den Hellige Ånd, kanskje 

ledet millioner til Jesus, men det er ikke poenget. Poenget er at vi må 

forstå at selv de mest «drevene» støttene faller inn under dette 

hovmodet. 

Det er nemlig slik at lettvintheten har tatt overhånd. 

Hvem er det som sier at det skal være så lettvint å komme inn i 

Himmelen? Det er nå godt så langt av vi ikke trenger å tro for å komme 

inn i Himmelen. Guds Nåde er nok. Vel, det er en stor løgn. 

Ikke alle vil komme til Himmelen: 

15 Men utenfor er hundene og trollmennene og de som driver hor og 

drapsmennene og avgudsdyrkerne og hver den som elsker og taler løgn. 

16 Jeg, Jesus, har sendt min engel for å vitne om dette for dere i 
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menighetene. Jeg er Davids rotskudd og ætt, den klare morgenstjerne. Åp 

22:15f 

Jesus sier til ham: Jeg er veien og sannheten og livet. Ingen kommer til 

Faderen uten ved meg. Joh 14:6 

Så i tillegg til dette har vi alle lignelsene til Jesus og en del utsagn. 

13 Gå inn gjennom den trange port! For vid er den port, og bred er den 

vei som fører til fortapelsen, og mange er de som går inn gjennom den. 

14 For trang er den port, og smal er den vei som fører til livet, og få er de 

som finner den. 15 Vokt dere for de falske profeter! De kommer til dere i 

fåreham, men innvendig er de glupende ulver. 16 På fruktene skal dere 

kjenne dem. Sanker en vel druer av tornebusker, eller fiken av tistler? 17 

Slik bærer hvert godt tre god frukt, men et dårlig tre bærer dårlig frukt. 

18 Et godt tre kan ikke bære dårlig frukt, heller ikke kan et dårlig tre bære 

god frukt. 19 Hvert tre som ikke bærer god frukt, blir hogd ned og kastet 

på ilden. 20 Derfor skal dere kjenne dem på deres frukter. 21 Ikke enhver 

som sier til meg: Herre, Herre! skal komme inn i himlenes rike, men den 

som gjør min himmelske Fars vilje. 22 Mange skal si til meg på den 

dagen: Herre, Herre! har vi ikke profetert i ditt navn, drevet ut onde 

ånder i ditt navn, og gjort mange kraftige gjerninger i ditt navn? 23 Men 

da skal jeg åpent si til dem: Jeg har aldri kjent dere. Vik bort fra meg, 

dere som gjorde urett! Matt 7:13-23 

23 En sa da til ham: Herre, er det få som blir frelst? Men han sa til dem: 

24 Strid for å komme inn gjennom den trange dør! For mange, sier jeg 

dere, skal søke å komme inn og ikke være i stand til det. Luk 13:23f 

Som vi ser så er det ikke bare porten som er trang, men veien også. Når 

har vi tenkt å få med oss dette? I dag er jo veien så vid at det nesten er 

umulig å komme på avveie. Kanskje vi har referert til det før eller senere, 

men les den nest meste leste boka i England etter bibelen; en «Pilgrims 

reise» (The Pilgrim's Progress) av John Bunyan. Les også samtidig 

hvordan han kom til å skrive boka i fengsel. 

Vi gir oss ikke til å gi flere referanser. Les Skriften nøye og du vil finne at 

den forføreriske lettvintheten som nå preger forkynnelsen ikke finnes i 

Skriften. Ta for eksempel et par eksempler til fra Lukas. 

Vi vil bare minne om at det som er umulig for mennesker er helt klart 

mulig for Gud og at alle trenger å bli født på ny og det skal vi ikke engang 

undre oss over. 

Så for å avslutte dette kapitlet med å si det kort. Vi må være ydmyke nok 

til å overlate til Herren å gi garanti for evig liv. 

Når vi hører om ydmykhet tenker vel mange på en smilende pastor med 

lua i hånda. Men nei. Ydmykhet er modig tillit i en Gud som holder løfter 

og som vi kan ha 100 % tillit til. Ydmykhet er å ha tillit til Far. Ydmykhet 

er å overlate alle ting til Ham. 
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Så nå etter hvert ut i sjette kapittel begynner vi å forstå toppen av isfjellet 

når det gjelder hovmod. Etter hvert vil vi også ta et lite blikk på hva som 

befinner seg under vannskorpen og siden overlate til leseren selv å 

vurdere om hovmod er DET viktige å ta tak i i alles liv, også gjenfødte liv. 

Det er selvfølgelig lederskapet, pastorer og eldste, som må ta 

hovedskylden for tilstanden i menigheten. Som kommer av at de som få 

som kommer til tro blir utsatt for denne hysteriske, vanvittige, falske 

«frelsesbønn». Men når det er sagt så har hver enkelt medlem gjort 

jobben sin med å teste alt. Når vi nå virkelig setter fart på saken og 

kommer med påstander som kan falle tungt for mange å svelge, så er det 

bare å gå inn i bønn og be den Hellige Ånd åpenbare for oss om det er 

ifølge skriften eller ikke. 

Utfallet må jo alle være enige om. At det nå må bli slutt på den 

lunkenheten som er årsaken til at vi i dag muligens ikke har mer en ca 2 

% gjenfødte av dem som kaller seg kristne. Dette på grunn av en ting; 

hovmod. 

Det som kreves i stedet for en enkel frelsesbønn er Evangeliet om total 

overgivelse. Når Jesus kan se i hjertet at det finner sted en total 

underkastelse vil den Hellige Ånd gjøre resten. Det er jo det som er 

løftene. Det er jo dette som er å kalle noen Herre. 

12 Men alle dem som tok imot ham, dem gav han rett til å bli Guds barn, 

de som tror på hans navn. 13 De er ikke født av blod, heller ikke av kjøds 

vilje, heller ikke av manns vilje, men av Gud. 14 Og Ordet ble kjød og tok 

bolig iblant oss. Og vi så hans herlighet, en herlighet som den en enbåren 

Sønn har fra sin Far, full av nåde og sannhet. Joh 1:12-14 

Det er jo dette som er å ta imot. Det er jo dette som er å tro. Du er født 

av Gud. Født på ny! 

Men tro er full visshet om det en håper, overbevisning om ting en ikke 

ser. Heb 11:1 

I definisjonen av tro ligger i total overgivelse. Ikke noe annet gjelder. Ikke 

noe. 

Når det nevnes tall som 2% ønsker vi ikke å gå i dybden på det, men 

leseren kan jo begynne å regne ut selv. Begynn å test denne påstanden. 

Leonard Ravenhill går langt i sine påstander, men vi er enig. Han sier 

blant annet for å sette det på spissen: «Frelsesbønnen» har ledet flere til 

helvete enn alle barene i Amerika til sammen.» 

Når noen sier «be etter meg» og avslutter med «nå er du frelst» så 

forkynner de et annet evangelium. 

Til sist i dette Kapittel bør det nevenes noe om «God-TV» (ingen bestemt 

kanal er nevnt, det brukes som en felles nevner) og nettsider. Disse 

kanaler er jo eksperter på å deklarere at; «be etter meg så vil du gå til 
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Himmelen når du dør». Men de har ikke bare dette problemet. Hvem skal 

døpe dem som «tar imot» etter en falsk «frelsesbønn»? Aldri har jeg hørt 

om at noen har bedt noen om straks å oppsøke en lokal bibeltro menighet 

å la seg døpe. Aldri. Jeg har spurt venner og de kan bekrefte at dette er 

aldri nevnt. «God-TV» har dermed et stort problem. Et dobbelt stort 

problem som de må svare for en dag. Hovmod. 

Selv djevel tror på Jesus. Hitler trodde på Gud. Muslimer og Hindu tror på 

Jesus. Det er mange som tror på Jesus. Selv Breivik tror på Gud. Hvordan 

er det med deg; tror du på Jesus. Vel det er ingen garanti for ikke å 

tilbringe evigheten i Helvete. Du må bli født på ny. - 

Gud er Ånd, og de som tilber ham, må tilbe i Ånd og Sannhet. Joh 4:24 

Det som er verdt å merke seg er jo at de som mener at å si at "jeg tror på 

Jesus" gir garantert inngang til Himmelen alltid underbygger dette med 

brevene til Paulus. Hvorfor i all verden kan de ikke se at de biter seg selv i 

halen. Brevene ble jo nettopp skrevet for å få fjernet denne løgnen av et 

utvannet "lite" evangelium til menigheter som hadde gått over til disse 

løgnene. Natt og dag med tårer i tre år måtte Paulus formane. Og dette er 

det de referer til? Jeg vet ikke om jeg skal le eller gråte. 

For å forklare hvor skjevt og djevelsk det hele har blitt (klippet fra en 

nettside i en større menighet): 

«Hvordan bli kristen: 

Dette kan du gjøre ved å be en enkel bønn: 

Gud. Takk at du sendte Jesus Kristus og viste oss hvem du er. Takk at 

Jesus døde og stod opp igjen for alle og for meg. La meg bli ditt barn og 

leve resten av livet som en etterfølger av deg. 

Takk.» 

Ikke bare går de på akkord med sine egne doktriner med selvfølgelig er 

det hele en spott mot Guds ord. 

I skrivende stund har jeg akkurat gått til innkjøp av en ny «Spirit-Filled 

Life», «studie bibel», (2002-utgaven), som kom i posten i går. Jeg passet 

på å kjøpe ny nå når vi var i Norge da Amazon er meget raske på 

leveringer av bøker til Norge. Den forrige utgaven beordret den Hellige 

Ånd gitt bort på Manila International Airport. Ja man må alltid være berett 

til å gi bort Guds Ord. For intet har vi fått det og for intet skal vi gi det. 

Når man kommer i snakk med en som trenger en Bibel, spesielt når da 

hun skal reise alene til et muslimsk land, bør vi være ultraraske til å 

reagere, uansett hvor mange gul, blå, grønne og røde understrekninger vi 

har i vår «favorittbibel». 

Denne nye Bibelen derimot, som er nesten kopi av den gamle, har blitt 

tillagt diverse ekstra på slutten som ikke var i den gamle. En del mer eller 

mindre kjente evangelister og andre har kommet med noen 
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«behjelpelige» tillegg. Dette er jo en «studie Bibel» så skulle bare mangle. 

Men en av dem har skrevet noe som man har kalt «Hvordan lede en 

person til Frelse» og det har blitt hva jeg vil kalle et særdeles trise forslag. 

Jeg bladde litt raskt igjen for å bli kjent, sånn som man gjør med nye ting 

noen ganger, og mine øyne falt på avslutninger hvor det står: 

«... du kan nå bli sikker på at du vil ha evig liv i Himmelen» – «Når du ber 

etter meg vil Han tilgi deg for synd og Han vil gi deg evig liv.» 

Så kommer da en mer eller mindre kjent frelsesbønn som inneholder; 

«jeg ber deg gi meg evig liv». 

Så som vi skjønner så har man nå greid å få sneket dette ytterst farlige 

falskneriet inn i Biblene bakveien. Forlaget skryter av over 2 millioner 

solgt på omslaget og da blir jo det som skulle vært en gledesmelding en 

sørgemelding. For at mange millioner i tillegg har lært denne løgnen i 

menigheter, bibelskoler, lederskoler eller andre doktrineproduserende 

steder, kan vi bare gråte over. 

Nok en gang er Gjenfødelse utelatt. Nok en gang omgår man vanndåpen 

og Åndsdåpen. Nok en gang kommer man med en forsikring om at «be 

etter meg så går du til Himmelen når du dør». Hvilket hovmod. De 

ansvarlige står for fall. 

Kapittel 12 – Billy Graham Evangeliske Organisasjon 
Billy Graham Evangelistic Association (BGEA) 

Når vi nå har forstått hvor ille det er i Norge ved å gi noen ytterst få 

eksempler på og ved noen av de verste kjeltringene innen falsk lære og 

forvrengt evangelium, så vil vi gå videre til den største av dem alle i den 

senere tid. Vi snakker om avdøde Billy Graham og hans sønn Franklin 

Graham. Selv om BG er død (hans sønn har tatt på seg hans kappe), så 

vil vi konsentrere oss om ham. Vi vil først legge ved de linker som er 

gode. De er da på engelsk. Litt av grunnen til denne boka, er jo nettopp at 

det meste materiale når det gjelder det store frafallet er på engelsk. Både 

på YouTube og ellers i andre søk, får man treff opp på engelsk, hvis man 

selv vil ta bryderiet med å teste alt. Som vi jo må. Men mange gir opp 

fordi deres engelsk ikke er tilstrekkelig god nok til å få med seg alt og 

man synes det er tungt. Vel, det syntes også jeg i begynnelsen. Men ved 

Herrens hjelp lærte jeg meg mer og mer og ga ikke opp. 

Referanser: 

https://www.youtube.com/watch?v=0EPG8H2yT20 

https://www.youtube.com/watch?v=8YtX1DirDI4 

https://www.youtube.com/watch?v=2cTr34ZnGG0 

https://www.youtube.com/watch?v=INPyY0QjgpY 

https://www.youtube.com/watch?v=0EPG8H2yT20
https://www.youtube.com/watch?v=8YtX1DirDI4
https://www.youtube.com/watch?v=2cTr34ZnGG0
https://www.youtube.com/watch?v=INPyY0QjgpY
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og det er mye mer. 

Les også: 

https://www.amazon.com/Billy-Graham-His-Friends-

Hidden/dp/1891117173/ref=sr_1_1?keywords=billy+graham+and+his+fr

iends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-1 

samt hans biografi: 

https://www.amazon.com/Just-As-Am-Autobiography-Graham-

ebook/dp/B005LC1RVS/ref=sr_1_6?keywords=billy+graham+and+his+fri

ends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-6 

Billy Graham har helt fra starten av vært knyttet til RKI. Hans sønn 

Franklin skryter av at de de to første årene av BG sine «korstog» ble 

sponset av RKI. Så var det også Randolf Hurst, mediamagnaten og 

katolikken (selv om hans religiøse ståsted var noe tvilsomt), som satte 

det hele i gang med å beordre «puff Graham». Mulig han, Hurst, også var 

en jesuittagent? Man kan jo kun spekulere i hvem som er agenter. Det er 

klart at når man oppfører seg i takt med visse «lands» interesser, men 

ikke er «statsborger», så vil man alltid lure. Derfor vil jeg alltid lure på 

visse menneskers agenda eller bakenforliggende hensikter om du vil. 

Satan er som vi vet meget slu. Likeledes hans tjenere som gjør seg om til 

rettferdighetens tjenere. Vær alltid på vakt! Da blir du ikke så lettlurt. Slå 

gjerne opp på nettet for eksempel om medlemmer av «Knights of 

Columbus» eller «Knight of Malta». 

Ta for eksempel Billy Graham, og Franklin for den sak skyld. Paven har 

det samme evangeliet som jeg har Billy uttalt. Han, paven, er den største 

evangelist i verden, har han videre sagt. Når slikt kommer fra en som 

mener seg å kjenne Skriften meget godt og som da noen ganger nesten 

taler på vegne av statsledere, må vi virkelig lure. En ting er sikkert, Billy 

Graham var i lomma på Vatikanet. 

Så nå vet vi hvordan han kom «til makten». Hvordan hans korstog ble en 

virkelighet. Nøye planlagt og satt i scene av andre med en viss agenda. 

Hele fem pavebesøk rakk Billy å få med seg før han døde. Det hadde blitt 

flere om hans helse ikke hadde sviket på slutten. Men da sendte han sin 

datter Anne Graham Lotz til begravelsen til pave John Paul II og sin sønn 

Franklin til innsettelsen av pave Frans. Både Billy og Franklin har talt i 

RKI-«kirker». Franklin Graham bruker sågar katolske prester til 

innledende eller avsluttende bønn på sine stevner og til møteverter bruker 

han medlemmer av «Knights of Columbus» (The Knights of Columbus is 

the world's largest Catholic fraternal service organization – 

wikipedia). 

Det er nærmest endeløst hvordan disse avslører seg hundrevis av ganger 

som tjenere av Satan uten at en eneste leder i Norge løfter på øyelokket. 

Slik er det også med de andre norske tros-kjeltringer nevnt over. Det ser 

https://www.amazon.com/Billy-Graham-His-Friends-Hidden/dp/1891117173/ref=sr_1_1?keywords=billy+graham+and+his+friends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-1
https://www.amazon.com/Billy-Graham-His-Friends-Hidden/dp/1891117173/ref=sr_1_1?keywords=billy+graham+and+his+friends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-1
https://www.amazon.com/Billy-Graham-His-Friends-Hidden/dp/1891117173/ref=sr_1_1?keywords=billy+graham+and+his+friends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-1
https://www.amazon.com/Just-As-Am-Autobiography-Graham-ebook/dp/B005LC1RVS/ref=sr_1_6?keywords=billy+graham+and+his+friends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-6
https://www.amazon.com/Just-As-Am-Autobiography-Graham-ebook/dp/B005LC1RVS/ref=sr_1_6?keywords=billy+graham+and+his+friends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-6
https://www.amazon.com/Just-As-Am-Autobiography-Graham-ebook/dp/B005LC1RVS/ref=sr_1_6?keywords=billy+graham+and+his+friends&qid=1560421720&s=gateway&sr=8-6
https://en.wikipedia.org/wiki/Catholic_Church
https://en.wikipedia.org/wiki/Fraternal_and_service_organizations
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ut til at om man er definert som en kristen leder så kan man tillate seg 

nesten alt uten at det blir reagert. Og er det noe som er så ille slik at man 

nesten er nødt for å ta «affære» så blir reaksjonen at man feier det under 

teppet. Noen ganger går det jo da litt for langt slik at dette ikke lykkes. Vi 

avstår fra å nevne tilfellene.  

Hvis det kom katolikker til BG sine korstog, eller Franklin sin «vekkelser» 

for den sak skyld, blir de alltid oppmuntret til å ikke å glemme å gå i 

kirken på søndag. Det vil si enhver som kommer frem til et «alterkall» blir 

bedt om å returnere til sine lokale menigheter. Og har de ikke en 

menighet fra før av blir de fanget opp av møteverter fra RKI. De eneste 

han ikke ville greie å lure er vel adventister siden de går til «kirke» på 

lørdag. Ikke at det er noe galt i det, men dessverre er det noe galt med 

andre deler av adventistenes doktriner. Vi vil ikke ta opp dette i denne 

boka. Heller ikke andre spesielle retninger som mormonere og Jehovas 

Vitner som dog Grahams mener er gjenfødt og er på vei til Himmelen.  

Ifølge Graham er alle på vei til Himmelen. Bare de viser en liten snev av 

godhet. Ref. video fra CNN og Schuller.  

 

At norske ledere er fjernt fra å skjønne hva som har foregått vises ved 

siste korstog-invitasjon av et såkalt «vekkelse» forsøk ved Franklin 

Graham. 

Graham hykleriet – utdrag fra min blogg. 

«Helt siden starten i 1950 har Billy Graham Evangelistic Association (BGEA -Billy og 

Franklin) fortalt katolikker som ønsker å omvende seg at de skal gå tilbake til den 

Romersk Katolske Institusjon. Franklin Graham bruker katolske prester til å be på 

sine møter. Han har Knight of Columbus (The Knights of Columbus is the world's 

largest Catholic fraternal service organization) som møter-verter og han var tilstede 

ved innsettelsen av Frankiboy. Han har dessuten talt i Katolsk kirke i Polen. Listen er 

lang som beviser hans forkjærlighet for Roma, antikrist. 

 

Det var den katolske kirke som sponset de to første årene av Billys korstog og dette 

skryter Franklin av. Den kjente overgitte katolikken og mediemagnat Randolf Hearst 

ga ordre om å «puff Graham» så tidlig som i 1949. Dette var starten på en lang rekke 

med pavebesøk, fem i alt for Billy. 

BGEA elsker Vatikanet, det antikristlige. Dette er hva Jesus sier: 

Og jeg hørte en annen røst fra himmelen si: Kom ut fra henne, mitt folk! for at dere 

ikke skal ha del i hennes synder, og for at dere ikke skal få del i hennes plager. Åp 

18:4 

Når da de samme menneskene som ikke vil ha Graham på Norges besøk kan ga til 

ytterligheter for å få pavens hoff predikant, Cantalamessa, på besøk til 

Hedmarktoppen i 2015 så blir jo hykleriet enormt da de nå sier at de ikke vil ha 

Graham som nettopp støtter opp om dette med Paven med alt han har. For de sier; 

«vi vil ikke ha Graham for han støtter Trump». De kan ta inn antikrist, men en som 

støtter Trump, nei der går grensen.   
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«Kristen Norge» må jo være noe av det mest hyklerske som finnes. Og spør du meg 

så topper faktisk pinsevenner den statistikken. Andreas Hegertun sier at Filadelfia 

ikke kan være med på dette. Altså å støtte Graham-besøket. Han sier rett ut at de vil 

gjerne ha en som forkynner Jesus, men ikke hvis han støtter Trump. Hans far Terje 

går samme veien og sier at kirken taler gjennom Frans når paven går imot folk som 

Trump. (Populistiske statsledere) Det var jo nettopp disse som sto så kraftig på 

barrikadene både i 2006 (Terje) når de skrotet Frikirkerådet til fordel for et samarbeid 

med katolikker gjennom Norges Kristen Råd og i 2015 da Andreas som 

Pinsebevegelsens pressetalsmann og medlem av komiteen på Hedmarktoppen 

trumpet igjennom Cantalamessa.   

Mange kjente hyklere kunne vært nevnt, men det er ikke poenget. Poenget er at det 

hykles dobbelt. Og dette blir langt merke til i Himmelen. Først sier man at ja vi vil 

gjerne ha Franklin Graham som da er en paveelsker, men vi vil ikke ha dem som 

støtter en demokratisk valgt statsleder som holder sine valgløfter. De legger seg jo 

på linje med antikristlige Hollywood. De kan ikke lese verken Skriften eller skriften på 

veggen eller egne skrifter. 

Jeg er ingen Trump-tilhenger da jeg ikke involverer meg i politikk; dette er på linje 

med Jesus og hans vilje. Jeg involverer meg dog i det som har med endetiden å 

gjøre og denne hyklerske villfarelsen er nettopp et tegn på at Jesus kommer snart. 

Hvem som går hvor skal ikke vi bry oss med, men det skulle ikke forundre meg om 

både Trump og Pence går foran en rekke kjente pinsevenner.» 

Du skal lete lenge hvis du vil finne at Billy Graham noen gang talte imot 

Roma. Snarer tvert imot talte han Romas sak hele tiden. Han unngikk 

derfor ømtålige emner og var i dette konsekvent. At denne mannen blir 

fremstilt som en helt blant evangeliske kristne er en gedigen skandale. 

Men sånn er det når man ikke vil løfte en finger for å teste noe som helst. 

At RKI og verdensledere fremstiller ham som en helt er helt forståelig. 

Han var som mange andre nevnt her i boka likt av alle. Ta en god sjekk 

på dem som er likt av alle. 

Luk 6:26 Ve dere når alle mennesker taler vel om dere, for det gjorde 

også deres fedre med de falske profeter! 

Kapittel 13 – Kundalini  
Utdrag fra bloggen: 

Mystiske kristne 
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Hvordan Kundalini ånden har sneket seg inn i menigheten gjennom 

katolske mystikere, New Age og Vineyard-bevegelsen samt «den tredje 

bølgen» 

Jeg har i lengre tid fundert noe på om det finnes en kobling mellom den Romersk 

Katolske Institusjon (RKI) og New Age.  

Som kjent har Vatikanet i lengre tid holdt på å invitere det de før kalte bastarder 

og kjettere, men nå kaller bortkommende brødre, tilbake til «Moder-kirken». Både 

Pave Frans og Kenneth Copeland med flere går nå så langt at de sier rett ut at de 

som sier at det er feil at alle må tilbake til Roma er fra djevelen. Det er 

selvfølgelig trist å følge denne utviklingen og enda tristere er det å se at de som 

prøver og virke mest «hellige» i Norge også følger opp om dette. 

Metodistene skriver på en av sine sider: 

KONTEMPLATIV BØNN 

Gammel visdom aktualiseres 

På denne siden vil du kunne lese om det som i den kristne tradisjonen er kalt 

kontemplasjon. Dette er en bønn uten ord og begreper, en hvilens bønn. Den fikk 

en renessanse i forrige århundre. I mange år hadde evangeliets kontemplative side 

hatt trange kår, selv i klostrene var det slik. En av de tingene som var med å skape 

en fornyet interesse og forståelse for kontemplativ bønn, var inspirasjonen fra 

Østens religioner. Mange ble tiltrukket av det som i Østen går under benevnelsen 

meditasjon. Det førte til at flere begynte å grave i sin egen kristne tradisjon, og 

det skapte en markert kontemplativ orientering som har bredt seg i den 

verdensvide kirke. Navn som Thomas Merton, John Main, Thomas Keating, William 

Johnston, Henri Le Saux og Bede Griffiths er navn som kan nevnes i denne 

sammenheng. 

La oss ta noen stikkord i mest mulig riktig rekkefølge; 

Så man har altså leddene i denne rekkefølge; RKI – kontemplativ bønn – mystikk – 

Østens mystikk – meditasjon – yoga – «RKI karismatiske bevegelse» – økumene – New 

Age – Vinyard m/John Wimber – NAR m/Peter Wagner – Den tredje bølgen – 

Kundalini – TOTAL FORFØRELSE OG FRAFALL. 

Romersk katolske innflytelser 

Wimber ga stor troverdighet til romersk-katolske kilder for å etablere gyldigheten 

av mirakler. (Power Healing, s. 7). Han motsatte seg de falske påstandene om 

helbredelse av “Elmer Gantrys, menn og kvinner, for materiell gevinst på de 

troendes bekostning”, med den katolske kirkens “strenge kriterier” for å validere 

sanne mirakler fra Gud (Power Healing, s. 10). Wimber antydet at den romersk-

katolske tilnærmingen til mirakler var mer pålitelig enn protestantene (Power 

Healing, s. 11). 

Men hvorfor skal dette overraske oss? Wimber kone Carol ble oppdratt i den 

romersk-katolske kirke. Wimber uttalte at han og Carol var blitt gift på nytt i den 

katolske kirken etter å ha vært skilt for en stund over ekteskapsproblemer. Ingen 

av Wimbers har noen sinne avvist deres romersk-katolske opplevelser – en annen 

grunn til at okkulte påvirkninger av romersk-katolsk mystikk kommer til uttrykk i 

Vineyard. 
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I tillegg skrev Wimber for den katolske karismatiske publikasjonen, New Covenant 

(juni 1988). Hans artikkel, “Hvorfor elsker jeg Maria,” bekreftet ikke de katolske 

dogmer av Maries syndfrihet, hennes evige jomfruelighet eller hennes opprykkelse 

til himmelen. Men det gav heller ingen tilbakekallelse av dem. En slik artikkel gav 

inntrykk av at Wimber ikke hadde noe problem med den katolske tilnærmingen til 

Maria, den katolske troen på Maria som “Guds mor” og de ubibelske 

læresetningene som deltar i ærbødigheten for henne. (Dessuten unnskyldte 

Wimber i sin økumeniske glede til erkebiskop av Los Angeles på vegne av alle 

protestanter.) (fritt oversatt)» 

Link: http://www.inplainsite.org/html/vineyard_john_wimber.html 

Som vi kan lese videre i denne artikkel, så er ikke veien lang fra «RKI-mystikk» til 

«okkult New Age» eller vise versa. Forbindelsen er der allerede på 60-70 tallet. 

Mye av det som var medvirkende til dette var hippiebevegelsen, The Beatles, 

Musikaler som «Hair» og «Jesus Christ Superstar» og festivaler som Woodstock. 

Mange unge kristne begynte å føle seg godt hjemme i «All you need is love – love, 

love, love» og Østens Hare Krishna. 

For at dette ikke skal bli for langt, må jeg gå over til den Norske biten. Det reiste 

en del kristne pastoren og lekmenn over til Toronto og Florida og også Lakeland. 

Disse brakte med seg Kundalini-ånden til Norge. At vi senere inviterte folk som 

Rodeny Howard-Browne og Bill Johnsen gjorde ikke ting bedre. 

På en side kan vi lese: 

Ledere i IMI-kirken i Stavanger v/ Martin Cave, Storsalen i Oslo (Normisjon), OASE 

v/Arne Simonnes, Einar Ekerhovd og Trond Løberg, Ungdom i oppdrag (UiO) v/Alf 

Magnus, Kristkirken v/Reidar Paulsen i Bergen, Filadelfia i Vennesla v/Gunnar 

Jeppestøl, Elin Fagerbakke ( Kvinner i nettverk), Anne Christiansen (Jesuskvinner), 

Håkon Fagervik (Nordic harvest mission Nordisk bønnesenter), Salem 

misjonsmenighet v/Geir Johannessen, Kristiansand og flere går god for – og bidrar 

nå til å innføre denne ånd og denne tankegang i norske menigheter. 

Link: http://www.bbif.no/aktuelt/apologetikk/forfoerelse/ 

Det snakkes om det som skjedde under den såkalte «tredje bølgen». 

Videre kan vi nevne fra samme nettside: 

Også i 2009 ble det avholdt møter med John og Carol Arnott i Bergen og i juni 2012 

i IMI-kirken Stavanger. En antikristelig ånd er tilstede der Arnott, Howard-Browne 

og Randy Clark (og likesinnede) er – og der de blir invitert.  

Nytt i 2010 er ReformNorge, lederkonferanse “Himmelen inntar jorden” med Bill 

Johnson (fra Bethel Redding) og John & Carol Arnott (Toronto TACF). 

Pinsemenigheten Filadelfia v/Daniel Egeli er arrangør og innbyder med bl.a. Alv 

Magnus, Håkon Fagervik, Elin Linde Fagerbakke, Einar Ekerhovd, Asbjørn Simonnes 

og Tore Kjell Drangsland (CTF Oslo). 

Som vi kan forstå så startet det hele med RKI – kontemplativ bønn – mystikk – 

Østens mystikk – meditasjon – yoga – «RKI karismatiske bevegelse» – økumene og 

New Age og videre til de evangeliske menigheter via bl.a. Vineyard bevegelsen. 

http://www.inplainsite.org/html/vineyard_john_wimber.html
http://www.bbif.no/aktuelt/apologetikk/forfoerelse/
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En som er en foregangsmann for dette i Norge er bloggeren Bjørn Olav Hansen. Han 

skriver på sin blogg hvor han underviser om kontemplativ bønn: 

Fra undervisningen om kontemplasjon, del 1; 

«Kontemplative mennesker er mennesker hvis hjerte er helt overveldet, og fanget 

av Herren Jesus. Det er mennesker som er himmelvendte i en slik grad, at de setter 

djupe spor etter seg på jorda. I deres liv kan en tydelig se avtrykk etter Gud.» 

http://bjornolav.blogspot.com/2007/10/fra-undervisningen-om-kontemplasjon-

del.html 

Vi skal huske på at de som innførte denne type bønn var de samme som utførte 

mord og tortur av utallige bibeltro mennesker.  

Dette er hva Bjørn Olav Hansen skriver om seg selv på sin blogg: 

Pastor i Det Norske Baptistsamfunn. Forstander for Kristi himmelfartskapellet. 

Medlem av Ekumeniska kommuniteten i Bjärka Säby. Nestleder Nasjonalt Bønneråd. 

Forfatter. 

Etter å ha studert hans blogg innlegg over en tid kan jeg forsikre at han har de 

fleste av karakteristikkene som kvalifiserer til å bli kalt «Norges største mystiker» – 

«en norsk Charles de Foucauld» om du vil eller noe av de andre katolske mystikere 

som han skriver så varmt om. Hvis man gidder å bruke 15 minutter på å «skrolle» 

bloggen til Bjørn Olav Hansen, vil man finne igjen alt det som linkes opp imot 

økumene og til slutt Kundalini. Han sier seg altså å være pastor og forstander, 

økumenikker og bønneråds nestleder samt forfatter. Ikke småtteri. På toppen av 

dette vil han fremstå som en «hellig person» som vet å forklare andre de Bibelske 

sannheter. Sannheten er derimot at hans blogg er full av RKI – kontemplativ bønn – 

mystikk – Østens mystikk – meditasjon – «RKI karismatiske bevegelse» – økumene og 

de andre kjennetegn som gjør at man bør flykte for ikke å bli smittet av Kundalini. 

Det er på sin plass å advare mot dette som har ødelagt så mange mennesker. Folk 

har vitnesbyrd om at det tar årevis å komme ut av slik forførelse. Ta derfor avstand 

fra dem som er navngitt i denne artikkel og advar andre om at: 

14 Og det er ikke noe å undre seg over, for Satan selv skaper seg jo om til en lysets 

engel! 15 Da er det ikke noe stort om også hans tjenere omskaper seg til 

rettferdighets tjenere. Men for dem skal enden svare til deres gjerninger. 2Kor 

11:14f 

For de som ikke har kjennskap om Kundalini og andre onde ånder bør 

man kanskje ta seg en tur på nettet og bli opplyst. Som sagt så er det 

dessverre lite om dette på norsk. Men hva som utspiller seg på YouTube 

videoer trenger man jo ikke oversette så mye av.  

Denne bør leses: 

https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-

UPDATED-

ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&

sr= 

Den er oversatt til norsk og kan leses her: 

http://bjornolav.blogspot.com/2007/10/fra-undervisningen-om-kontemplasjon-del.html
http://bjornolav.blogspot.com/2007/10/fra-undervisningen-om-kontemplasjon-del.html
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
https://www.amazon.com/KUNDALINI-WARNING-Spirits-Invading-UPDATED-ebook/dp/B004WDZSX0/ref=tmm_kin_swatch_0?_encoding=UTF8&qid=&sr=
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http://alarm.gratisnettside.no/?&mid=5153 

Kapittel 14 – Baptister 
Vi har vært innom forskjellige kirkesamfunn og vil egentlig ikke fremheve 

noen av dem som verre enn andre. RKI regner vi ikke som et 

kirkesamfunn. Baptister bør dog få et eget kapittel, da de har meget 

seriøse lærefeil. Feil som gjør at mange blir ført vill. Den mest farlige i dag 

er vel kanskje hyper-grace doktrinen. Ikke at den bare finnes i 

baptistkretser, men siden de har markert seg med «One time saved, 

always saved» – OSAS – «en gang frelst alltid frelst» og den forferdelig 

utvelgelsesteorien innen T.U.L.I.P. – kalvinismen, så har denne OSAS 

doktrinen blitt et varemerke for baptister. Flere andre kirkesamfunn 

avskriver OSAS og forholder seg til: 

Matt 10:22 Og dere skal bli hatet av alle for mitt navns skyld. Men den 

som holder ut til enden, han skal bli frelst. 

Dermed blir de ikke så sårbare for hyper-grace selv om de også har falsk 

nådeforkynnelse. Disse kirkesamfunn avskriver også kalvinismen. La oss 

starte med John Calvin, Jean Calvin, eller som han egentlig het, Jehan 

Cauvin. 

Han ble også kalt «paven av Genova». Ikke uten grunn. Han var en 

morder og en forfølger av rettroende som også pavene av Roma har vært. 

Hans T.U.L.I.P.-oppskrift er rent oppspinn og vi ønsker ikke å gå inn på 

mer enn en del av læren, nemlig:  

Ubetinget utvelgelse: (U: Unconditional election) Gud valgte i evigheten 

dem han vil frelse, uten noen vilkår eller forbehold. Fordi valget skjedde 

før den utvalgte ble født innebærer dette også en predestinasjonslære. 

Så uansett hva jeg måtte lære og oppdra min 9 år gamle datter om, så 

kan det hende hun er bestemt for Helvete. Man må jo være gal for å finne 

opp en slik doktrine, og enda mer gale er baptistene når de ikke nå snart 

benekter denne falske lære. Jeg er så glad for at Skriften bl.a. sier 

følgende: 

Ord 22:6 Lær den unge den vei han skal gå! Så viker han ikke fra den når 

han blir gammel. 

Og følgende: 

Herren er ikke sen med løftet, slik noen holder det for senhet. Men han 

har tålmodighet med dere, for han vil ikke at noen skal gå fortapt, men at 

alle skal komme til omvendelse. 2Pet 3:9 

3 Dette er godt og til behag for Gud, vår frelser, 4 han som vil at alle 

mennesker skal bli frelst og komme til sannhets erkjennelse. 1Tim 2:3f 

http://alarm.gratisnettside.no/?&mid=5153
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Så dere som har denne forferdelige vranglæren og ikke vil omvende dere, 

vennligst hold det for dere selv, så kan de hende at Gud er nådig mot 

dere foran Jesu Kristi Domstol. 

https://no.wikipedia.org/wiki/Kalvinisme 

For mye av denne læren fra Calvin forhindrer selve evangeliet og 

forvrenger sannheten om Jesus Kristus. Calvin omvende seg aldri fra 

mordet på Michael Servetus. Dette er da meget dårlig frukt. Calvin sluttet 

heller aldri å ha visse forbindelser til RKI. Så hans liv og lære tilhører 

Satan og hører ikke hjemme i noe kirkesamfunn. Hvis man søker på 

nettet, finner man uhyggelige beskrivelser av denne mannen. Vi skal ikke 

gå inn på dette her, men bare slå fast at når baptister (og andre) ikke vil 

omvende seg fra å forkynne denne vranglæren, vil de også måtte svare 

for dette en dag.  

En annen grunn til at vi ønsker å nevne Calvin er at mange av dagens 

ledere oppfører seg likt som han. De er småpaver som med vilje feiltolker 

Skriften for å opprettholde sine posisjoner og sin status. De er villige til å 

ty til nærmest alt for å få til dette. Dette da selvfølgelig åndelig, da selv 

Vatikanet har sluttet å bedrive åpenlyst mord etter Vatikan II. Men vi vet 

følgende: 

1Joh 2:11 Men den som hater sin bror, han er i mørket og vandrer i 

mørket. Han vet ikke hvor han går, for mørket har blindet hans øyne. 

1Joh 3:15 Hver den som hater sin bror, er en morder, og dere vet at 

ingen morder har evig liv værende i seg. 

Dessuten forkynner baptister at «Nådegavene har opphørt». Såkalt 

cessationisme (ceased=opphøre). Altså at etter apostlenes død (Peter, 

Johannes, osv.) var ikke nådegavene, slikt som å tale i tunger, 

helbredelse osv., lenger i funksjon blant troende. Så de kaller blant annet 

meg en løgner siden jeg forfekter å kunne tale et annet språk gitt meg av 

Jesus Kristus. Spesielt hos pinse- og trosbevegelsen blir jo dette, 

cessationisme, sterkt tilbakevist. Nå har jo de gått for langt i andre 

«karismatiske» retninger, spesielt da trosbevegelsen, men det er en 

annen sak. 

Noe som også bør nevnes i denne sammenheng er den utbredte læren om 

«pre-trib-rapture». Altså at menigheten vil bli rykket opp i hemmelighet 

føre den omtalte trengsel: 

Men Skriften sier følgende: 

29 Men straks etter de dagers trengsel skal solen bli formørket og månen 

skal ikke gi sitt skinn. Stjernene skal falle ned fra himmelen, og 

himmelens krefter skal rokkes. 30 Da skal Menneskesønnens tegn vise seg 

på himmelen, og alle folk på jorden skal bryte ut i klagerop, og de skal se 

Menneskesønnen komme på himmelens skyer med kraft og stor herlighet. 

Matt 24:29f 

https://no.wikipedia.org/wiki/Kalvinisme


 

94 

Dette med at menigheten vil bli rykket bort føre den nevnte trengsel er en 

forferdelig vranglære da den lærer troende og IKKE forberede seg på den 

kommende trengsel. 

Her er en link som er interessant, men da på engelsk: 

https://www.youtube.com/watch?v=-

qgyjI_0kaM&feature=share&fbclid=IwAR3vk_KnHp5U71c3jBPpS5F6FnddF

4aL822hnvYC7zKrS8eJOSRBIjypgiY 

For å avslutte ved å gå tilbake til OSAS: De som har denne læren sier rett 

og slett at Han som har Allmakt til å skrive noen inn i Livets Bok IKKE har 

Allmakt til å stryke noen ut. Dette er selvfølgelig grov blasfemi. Det er 

flere steder i Skriften som kan vises til: 

Da sa Herren til Moses: Hver den som har syndet mot meg, ham vil jeg 

stryke ut av min bok. 2M 32:33 

La dem bli utslettet av de levendes bok, og la dem ikke bli innskrevet med 

de rettferdige! Sal 69:29 

Den som seirer skal på samme vis bli kledd i hvite klær. Jeg skal så visst 

ikke utslette hans navn av livets bok, og jeg vil kjennes ved hans navn for 

min Far og for hans engler. Åp 3:5 

Og likeledes kan vi ta livet at denne forferdelig læren om arvesynden: 

Da jeg bare var et foster, så dine øyne meg. I din bok ble de alle 

oppskrevet, de dagene som ble fastsatt da ikke én av dem var kommet. 

Sal 139:16 

Som vi vet så er det noen som går fortapt. Enda de alle var innskrevet fra 

begynnelsen. Dette tar også og rydder vei for misforståelsen om en 

utvelgelselære. Alle barn er innskrevet fordi Jesus sier: 

Matt 19:14 Da sa Jesus: La de små barn være, og hindre dem ikke fra å 

komme til meg, for himlenes rike hører slike til. 

Så nå da vi vet at Han som har makt til å skrive inn også har makt til å 

stryke ut, bør vi være mer forsiktig både i tanke og tale. Spesielt bør de 

som på død og liv gjerne vil sette spørsmålstegn ved Herrens ALLMAKT. Ja 

vi har lovnader og vi har profetier, men de går aldri på tvers av resten av 

Skriften. Så igjen trengs det en smule ydmykhet, ikke bare hos baptister, 

men hos hele menigheten, selv hvor falsk den har blitt i dag. Jo større 

hovmodighet og falskhet jo mer trenger vi å ydmyke oss å få tilgivelse.  

Kapittel 15 – Den kommende store «vekkelsen» 
De fleste falske doktriner og personer samt kirkesamfunn og menigheter 

som er nevnt punktvis i innledningen kan oppsummeres i dette kapittelet. 

Det er de som forkynner en gedigen internasjonal vekkelse som er rett 

rundt hjørnet. Intet hadde vært bedre enn en gedigen internasjonal 

vekkelse. For å kunne tro og håpe på det må vi først bestemme oss for 

https://www.youtube.com/watch?v=-qgyjI_0kaM&feature=share&fbclid=IwAR3vk_KnHp5U71c3jBPpS5F6FnddF4aL822hnvYC7zKrS8eJOSRBIjypgiY
https://www.youtube.com/watch?v=-qgyjI_0kaM&feature=share&fbclid=IwAR3vk_KnHp5U71c3jBPpS5F6FnddF4aL822hnvYC7zKrS8eJOSRBIjypgiY
https://www.youtube.com/watch?v=-qgyjI_0kaM&feature=share&fbclid=IwAR3vk_KnHp5U71c3jBPpS5F6FnddF4aL822hnvYC7zKrS8eJOSRBIjypgiY
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hvilken tid vi lever i og hva slags frukt, liv og lære disse som går i spissen 

for dette utsagnet om en snarlig gedigen vekkelse har. 

Så hvilken tid lever vi i? Jesus sier: 

28 Lær en lignelse av fikentreet: Når grenene har fått sevje og bladene 

springer ut, da vet dere at sommeren er nær. 29 Slik skal dere også, når 

dere ser dette skje, vite at han er nær og står for døren. 30 Sannelig sier 

jeg dere: Denne slekt skal slett ikke forgå før alt dette skjer. 31 Himmel og 

jord skal forgå, men mine ord skal slett ikke forgå. 32 Men denne dagen 

eller timen kjenner ingen, ikke engang englene i himmelen, ikke engang 

Sønnen, men bare Faderen. 33 Vær på vakt, våk! For dere vet ikke når 

tiden er der. 34 Det er likesom med en mann som drog utenlands. Han 

forlot sitt hus og overlot styret til sine tjenere og satte enhver til hans 

gjerning, og dørvokteren befalte han å våke. 35 Våk derfor! For dere vet 

ikke når husets herre kommer, om det blir sent på kveld eller ved midnatt 

eller ved hanegal eller tidlig om morgenen – 36 for at han ikke skal finne 

dere sovende når han plutselig kommer! 37 Det jeg sier til dere, sier jeg til 

alle: Våk! Mark 13:28-37 

Vi vil altså vite tiden basert på lignelsen med at vi kan se at noe skjer som 

er et tegn på Hans komme. Men altså IKKE dagen eller timen. Så hva er 

så de tegn vi kan lete etter? Jesus Kristus sier i sitt Ord dette og mere; 

1. Jødene skal få sitt land tilbake før Hans komme 

2. Det skal være som i Noahs dager 

3. Det skal være som i Lots dager 

4. Det skal være tiltagende naturkatastrofer 

5. Det skal bli et stort frafall 

Det er mange andre ting vi kunne listet opp, og vi kunne fylt denne bok så 

det ble tusen sider, men det er ikke poenget. Fordi tror man ikke disse få 

ting så vil man ikke tro 100 andre. 

Som vi alle vet så fikk Jødene sitt land igjen for over 70 år siden. At det er 

tiltagende naturkatastrofer kan vel ingen benekte. Hele verden er jo 

opptatt av klimaendringer blant annet. Som diverse forskere forfekter vil 

gi en meget stort økning i naturkatastrofer.  

Så la oss ta stilling til om det er i Noahs og Lots dager. Det skal ikke mye 

opplesning av nyheter for å finne ut at det er det. Gudløsheten, 

griskheten, (les: kjærlighet til penger) og ikke minst umoralen er enorm. 

Som jeg vil forfekte; det er verre enn i de dager da Noah og Lot levde 

fordi de hadde ingen Bibel. De lærte aldri om Bibelen på skolen. De fikk 

aldri høre om en Frelser som hadde gitt sitt liv for dem. I dag har vi ingen 

unnskyldning, spesielt ikke i Vesten. Ja, det finnes mange som ikke har 

hørt om Jesus og dette blir også brukt av dem som gjerne vil utsette Hans 

komme. De forveksler folkeslag med enkeltpersoner. Men uansett så vil 
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det selvfølgelig være noen som ikke har hørt om Ham den Dagen Han 

kommer. Hva som vil skje med dem, overlater vi til Ham. Jesus Kristus 

sier til oss som kan lese, Våk! Og det er vi ikke særlig gode på! 

Så må vi da ta stilling til dette med et enormt frafall. Så stort at selv 

utvalgte vil bli ledet vill og at intet menneske ville blitt frelst om ikke 

Jesus satte en stopper for forførelsen. Jeg mener å se dette. Det man i 

dag tenker på som menigheten er skikkelig møkkete. Over hele verden. Vi 

trenger ikke liste opp mer fordi vi har alt nevnt i foregående kapitler hva 

som foregår. Hva som læres bort og hva som praktiseres. Hvilken frukt 

som bringes frem.  

Det vil derimot komme en «vekkelse» med tegn og under og den er fra 

satan. Denne vekkelsen er etter min mening allerede i gang og har vært 

det lenge. Disse såkalte vekkelser har spred ut så mye surt at hele deigen 

er nå gjennomsyret. Det kan etter det jeg kan skjønne ikke bli verre enn 

det er nå. Men det skal det faktisk bli. Denne «vekkelsen» vil tilta og spre 

om seg og bane vei for antikrist. Og enden på det hel vil bli dette: 

Den lovløse kommer etter Satans virksomhet med all løgnens makt og 

tegn og under. 2Tess 2:9 

For falske messiaser og falske profeter skal stå fram og gjøre store tegn 

og under, for å føre også de utvalgte vill, om det var mulig. Matt 24:24 

Og det gjør store tegn. Til og med får det ild til å falle ned fra himmelen 

på jorden for menneskenes øyne. Åp 13:13 

Og dyret ble grepet, og sammen med det den falske profet, han som 

hadde gjort tegn for dyrets øyne, og med disse tegn hadde forført dem 

som tok dyrets merke og tilbad dets bilde. Disse to ble kastet levende i 

ildsjøen som brenner med svovel. Åp 19:20 

Denne falske profet vil stå frem og være i allianse med antikrist og annen 

politisk makt. (10 konger). Som vi skrev innledningsvis så mener vi han 

vil være en religiøs leder siden han er profet og gjør tegn og under. Han 

er ikke antikrist, ikke en av de 10 konger, ikke skjøgen og da står det 

altså etter min mening igjen at han er en leder for den totalt frafallende 

protestantiske menighet. Det er jo egentlig bare protestanter etter 

reformasjonen som har noe å falle ifra. 

Her er noe å reflektere over: Det kommer et stort frafall (ifølge meg så er 

vi midt oppe i det). Det kommer altså hos dem som har noe å falle fra. 

Det er vel kun protestanter – barn av reformasjonen – som har noe å falle 

fra. RKI har jo alltid vært frafallen. Like så den ortodokse kirke. 

Selvfølgelig muslimer, hinduer, buddhister, osv.  

Altså må nødvendigvis den falske profet være leder av den falske 

vekkelsen som får dem som har noe å falle fra til å falle fra ... ENIG? 

Vi kan også kalle dette frafallet eller «vekkelsen»; TEGN OG UNDER-

BEVEGELSEN – det er de samme falske menigheter og folk som vi har 
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nevnt før. De utenlandske aktørene er mange og de fleste av dem er ikke 

nevnt i den punktvise oversikten, som for eksempel Benny Hinn. Han 

burde få et eget kapittel som så mange, meget mange andre. Men det er 

ikke hensikten med boka å ta for oss hver eneste ulv i fåreklær. Det er på 

sin plass å nevne en del av de norske, da det ser ut til at de fleste tror 

ulvene er ledere av saueflokken. Noe de også er, men da på en utrolig 

sleip falsk måte. De som er nevnt spiller på samme laget som Satan og 

antikrist. Det er på tide at dette går opp for leseren. Det er på tide at 

menigheten vekkes. Akkurat i skrivende stund har de som tror de er mest 

bibeltro og hellige, Pinsebevegelsen, kommet med et såkalt dokument om 

bl.a. gjengifteregler. Totalt falsk lære. 

Kapittel 16 – Den rene hvite Bruden uten flekk og lyte. 
Vi har brukt en del kapitler på å få beskrevet av vi er midt oppe i det store 

frafallet og at de fleste tilhører den falske bruden. Den prostituerte, 

Skjøgen, hora som er beskrevet i Åpenbaringen 17.  

Det er dog en rest som har vasket sine klær, salvet sitt hode, kjøpt gull og 

bruker øyensalve. Det er den rene bruden som Jesus Kristus er i ferd med 

å preparere for sin gjenkomst. Denne Bruden er en ventende, lengtende 

brud som er rastløs i sin iver etter å se Brudgommen. Hun er årvåken og 

helliggjør seg på daglig basis. Hun sørger for at hun er våken og klar til 

enhver tid.  

Disse gjenfødte finnes det noen av, men de fleste har tatt med seg for lite 

olje. Altså har de ikke den ekstra oljen som trengs når ropet kommer. Det 

merkelige med lignelsen om de ti jomfruer er jo at alle sovnet; 

1 Da skal himlenes rike være å ligne med ti jomfruer som tok sine lamper 

og gikk ut for å møte brudgommen. 2 Men fem av dem var uforstandige og 

fem kloke. 3 De uforstandige tok sine lamper, men de tok ikke olje med 

seg. 4 Men de kloke hadde også tatt med seg olje i kannene sammen med 

lampene sine. 5 Da det drog ut før brudgommen kom, slumret de alle inn 

og sov. 6 Men midt på natten lød det et rop: Se, brudgommen kommer! 

Gå ham i møte! 7 Da våknet alle jomfruene og gjorde sine lamper i stand. 
8 Men de uforstandige sa til de kloke: Gi oss av deres olje, for våre lamper 

slokner! 9 Men de kloke svarte: Nei, det ville ikke bli nok både til oss og til 

dere. Gå heller til dem som selger og kjøp til dere selv. 10 Mens de var 

borte for å kjøpe, kom brudgommen. Og de som var rede, gikk inn med 

ham til bryllupsfesten. Og døren ble stengt. 11 Til sist kom da også de 

andre jomfruene, og de sa: Herre, herre, lukk opp for oss! 12 Men han 

svarte og sa: Sannelig sier jeg dere: Jeg kjenner dere ikke! 13 Våk derfor! 

For dere kjenner ikke dagen eller timen. Matt 25:1-13 

Så la oss som mener vi står, også være ydmyke nok til å innrømme at vi 

også kan sovne av og til. La oss derfor så lenge det er tid skjerpe 

hverandre og advare en gang for mye i stedet for en gang for lite. En ting 

som det bør advares mot er altså uforstand. Dette sammen med vantro, 
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hovmod og hykleri er hovedsynder og hovedgrunner til at bruden er 

skitten. 

20 Han la til: Det som kommer ut fra mennesket, det gjør mennesket 

urent. 21 For innenfra, fra menneskehjertet, er det de onde tankene 

kommer: utukt, tyveri, mord, 22 hor, griskhet, ondskap, svik, utskeielser, 

ondt øye, spott, hovmod, uforstand. 23 Alt dette onde kommer innenfra og 

gjør mennesket urent. Mark 7:20-23 

Legg merke til hva slags synder uforstand er nevnt sammen med her! 

Dårskapen hersker i menigheten. En dåre er en som ikke tror på Gud. 

Derfor sier Jesus Kristus: 

Men jeg sier dere: Den som uten grunn harmes på sin bror, skal være 

skyldig for domstolen. Og den som sier til sin bror: Raka! skal være 

skyldig for Rådet. Og den som sier: Du dåre! skal være skyldig til helvetes 

ild. Matt 5:22 

Man kan ikke si til en bror at du tror ikke på Gud. Av den enkle grunn at vi 

kan ikke se til hjertet. Men vi kan kalle ting for dårskap og det gjøres flere 

steder i Skriften. Raka betyr nærmest «idiot». Så heller ikke skal vi kalle 

en bror dette og da heller ikke harmes på ham uten grunn. Men vi har 

grunner nok til å harmes på brødre og vi har grunner nok til å kalle ulver 

for idioter. Og en som beviselig ikke er en bror fordi han benekter Gud 

kan vi selvfølgelig kalle en gudsfornekter, altså en dåre.  

Hvorfor ta opp dette? Jo fordi det i dag har blitt så inderlig feil å kalle en 

spade for en spade. Det er mer viktig å være politisk korrekt (les: sitte 

stille i båten og ikke si imot ledelsen) i stedet for å være en som blåser i 

sjofarhornet.  

Og det det har blitt så inderlig vanlig at borgere av Himmelen skal blande 

seg bort i verdenspolitikk. Bruden har da verken lyst eller tid til slike 

verdslige ting. Det finnes ingen unnskyldning for en troende å blande seg 

inn i politikk. Spesielt partipolitikk. Ja vi sjekker hvor landet ligger i 

forhold til profetiene, men dette har noe med å vente på Brudgommen å 

gjøre. Ikke å forberede verden for Jesus sitt komme. Jesus sier til en mor 

som begynte å blande seg bort i ting hun ikke burde: 

20 Så kom mor til Sebedeus-sønnene til ham med sine sønner, og falt på 

kne for ham for å be ham om noe. 21 Han sa til henne: Hva vil du? Hun sa 

til ham: Si at disse mine to sønner skal sitte hos deg i ditt rike, en ved din 

høyre side og en ved din venstre. 22 Men Jesus svarte og sa: Dere vet ikke 

hva dere ber om. Kan dere drikke den kalk jeg må drikke? De sier til ham: 

Det kan vi. 23 Han sier til dem: Min kalk skal dere nok drikke. Men å sitte 

ved min høyre og min venstre side, det står det ikke til meg å gi, men det 

er for dem som det er beredt for av min Far. 24 Da de ti hørte dette, ble de 

harme på de to brødrene. 25 Men Jesus kalte dem til seg og sa: Dere vet 

at fyrstene hersker over sine folk, og deres stormenn har makt over dem. 
26 Slik skal det ikke være blant dere. Men den som vil være stor blant 
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dere, han skal være de andres tjener, 27 og den som vil være den første 

blant dere, skal være de andres trell, 28 likesom Menneskesønnen ikke er 

kommet for å la seg tjene, men for selv å tjene og gi sitt liv til en 

løsepenge i manges sted. Matt 20:20-28 

Her forbyr faktisk Jesus at Hans etterfølgere skal blande seg bort i 

politikk. Politikk betyr å styre byen med makt. Man kan jo prøve å 

opprette et såkalt kristent parti og ha Bergprekenen som partiprogram. Ja 

fordi det er det man må hvis man skal følge Skriften. Alle politikkere er 

løftebrytere og må omvende seg. Den absolutt verste av dem alle er 

Hareide. Verre hykler skal man lete lenge etter. Legg også merke til at 

Jesus lover begge brødrene å drikke den kalk han måtte drikke, altså med 

det å forstå at de også måtte gi sine liv, da i martyrdøden. Noe 

historikerne har greid å få med seg det når det gjelder Jakob, siden det 

står beskrevet i Ap.gj. 12:2, men tradisjonen sier at Johannes ble snytt 

for den ære det er å dø for Jesus. Har Jesus lovt deg noe så kan du være 

sikker på at det vil skje, … test alt. Selv Fox’s Book of Martyrs har ikke 

fått dette med seg. Trist. 

Noen drar det jo så langt som Hans Bratterud og underviser om «Kingdom 

Now». Enda en som kanskje begynte i Ånd, men som ser ut til ville fullføre 

i kjød. Vi må altså alle bli politikere og forretningsmenn så vi kan vinne 

verden og gjøre den klar for Jesus. Jeg kan ikke begynne å gå inn på 

denne fanatiske vranglæren, men Jesus Kristus slår i alle fall klinkende 

klart fast at Hans Rike ikke er av denne verden. Ja den blir en NY Verden 

hvor Han skal herske i 1000 år, men det er en helt annen sak.  

Alle som befatter seg med politikk er kommet inn under skjøgen. Og 

politikk florerer i enhver møkkete brud. Bare tenk på hvordan de elsker de 

pengene de får av staten. Svært få menigheter på over noen titalls 

«medlemmer» vil antagelig greie seg uten denne støtten. Det er en skam.  

Noe annet som man kan gjenkjenne den ekte Bruden på er at hun har god 

frukt. Og da høstens frukt. Og at hun er i konstant forandring da hun 

studerer Skriften. Tester alt og holder fast ved det gode. Den falske 

skjøgebruden gjør ikke det. Hun godtar alt og mener nåden dekker alt. 

Den ekte bruden derimot vet at nåden opptukter henne til å leve 

Gudfryktig. Gudsfrykt er helt fjernt fra horebruden.  

11 For Guds nåde er åpenbaret til frelse for alle mennesker. 12 Den 

opptukter oss til å fornekte ugudelighet og de verdslige lyster, til å leve 

sedelig og rettferdig og gudfryktig i den verden som nå er, 13 mens vi 

venter på det salige håp og åpenbaringen av den store Guds og vår frelser 

Jesu Kristi herlighet, 14 han som gav seg selv for oss for å løse oss ut fra 

all urettferdighet, og rense for seg selv et eiendomsfolk, som med iver 

gjør gode gjerninger. 15 Tal dette, og forman og irettesett med all 

myndighet. La ingen forakte deg. Tit 2:11-15 

Videre: 
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Jak 4:4 Troløse som dere er! Vet dere ikke at vennskap med verden er 

fiendskap mot Gud? Den som vil være verdens venn, blir Guds fiende. 

Skjøgesystemet tror det kan vinne verden ved å bli mer lik verden. Det 

finnes en haug med klovner som underholder en mengde geiter. De 

forkynner et evangelium som ikke koster noe og som heller ikke er verdt 

noe. En falsk Jesus er det de de taler om. En «jesus» som bærer over 

med synd. De sier; «Gud elsker deg og vil at du skal være lykkelig». Den 

ekte Bruden derimot vet at Gud elsker henne og vil at hun skal være 

Hellig. 

For: 

Heb 12:14 Jag etter fred med alle, og etter helliggjørelse. For uten 

helliggjørelse skal ingen se Herren.   

I skjøgemenigheten blir man i dag sett på som litt rar hvis man ønsker å 

helliggjøre seg. Man blir kalt alt mulig fra fariseer til hykler. Hvis man 

virkelig ønsker å ikke kompromisse Ordet blir man rett og slett frosset ut. 

Dette er gjentagende bevist kanskje spesielt gjennom den Norske 

«Kirke». De få som prøver å protestere der, noe de skulle gjort for lenge 

siden på grunn av andre falske doktriner og dogmer, som blant annet 

spedbarnsdåp og arvesynd, blir hengt ut i aviser og sosiale media. Selv 

den nye pinselederen Gjerme syntes det er helt greit at en i 

lovsangsteamet går rett fra lovsang til å delta som bandmedlem i «Pride»-

paraden. De verste av disse horepastorene mener til og med at Jesus ville 

gått i «Pride»-paraden. Timoteus ble på sine eldre dager klubbet ned og 

døde av skadene han fikk av å irettesette slike parader. Det er kun den 

prostituerte bruden som menger seg med verden på en slik måte at hun 

mener det finnes frihet i synd.  

Den samme Gjerme sier følgende om medlemskap og vanndåp: 

SALT BERGENSKIRKEN, BERGEN 

GODTAR BARNEDØPTE OG IKKE-DØPTE MEDLEMMER 

Pastor Øystein Gjerme: – Vi forkynner og praktiserer troende dåp, det er 

den eneste dåpen som kirken vår anerkjenner. Men det er viktig for oss å 

innse at vi driver misjonsvirksomhet. Vi forsøker å nå unådde folk i et 

luthersk land, der folket er blitt barnedøpt enten de vil det eller ikke. I 

møte med den store gruppen har vi valgt overfor myndighetene å la folk 

få sitt medlemskap i kirken vår, så de kommer innenfor menigheten og 

den sonen der de møter forkynnelsen og involveringen. Den store testen 

vår blir om vi har en tydelig nok dåpspraksis, -forkynnelse og -teologi. Det 

blir vår test som menighet. 

Se oversikt her: 

http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/kjrlighet-til-penger-er-roten-til-

alt.html 

http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/kjrlighet-til-penger-er-roten-til-alt.html
http://libertyboy.blogspot.com/2015/04/kjrlighet-til-penger-er-roten-til-alt.html
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Det jeg lurer på er om disse menigheter også sier som Svartdahl i 

Filadelfia Oslo; kom å ta nattverd så er du frelst! 

Den hvite rene Brudene vil alltid vente og våke. La oss ta et eksempel. 

Når den ekte bruden har blitt fortalt at forloveden ikke kommer hjem før 

klokken fire, vil hun likevel sjekke alle busser som stopper på busstoppet 

utenfor i håp om at han kommer før. Hver gang mobilen ringer vil hun 

tenke; «håper det er han», selv om han har sagt at han ikke vil ringe 

denne dagen. Hennes lengsel overgår fornuften. Hennes kjærlighet har 

ingen grenser. Men hva finner vi hos skjøgen som er mer opptatt med å 

tilfredsstille andre enn sin forlovede? Som flørter med alle på alle barer 

hun svinger innom. Som tilbyr en dårlig kopi av det verden allerede har i 

det håp om å lokke alle etter seg. En skitten vemmelig kvinne som en 

gjenfødt vil gjenkjenne på 100 km avstand bare hun så vidt tittet over 

horisonten. Men hva gjør de såkalte kristne i dag? De hyller henne som 

den ekte bruden. Deres kjærlighet til verden har forblindet dem.  

Å se forskjell på hora og den rene Bruden burde være enklere enn å se 

forskjell på sort og hvit. Men menigheten greier det ikke. Hvorfor? Fordi 

den vil ha hora. De vil ha henne. Følgende har skjedd fordi de vil ha 

henne: 

2Tess 2:11 Derfor sender Gud dem kraftig villfarelse, så de tror løgnen, 

 9 Den lovløse kommer etter Satans virksomhet med all løgnens makt og 

tegn og under. 10 Det skjer med all urettferdighetens forførelse blant dem 

som går fortapt, fordi de ikke tok imot kjærlighet til sannheten, så de 

kunne bli frelst. 11 Derfor sender Gud dem kraftig villfarelse, så de tror 

løgnen, 12 for at de skal bli dømt, alle de som ikke har trodd sannheten, 

men hadde sitt behag i urettferdigheten. 2Tess 2:9-12 

La oss huske dette: 

1. Joh 2:29 Når dere vet at han er rettferdig, så skjønner dere også at 

hver den som gjør rettferdighet, er født av ham. 

Og 

Mine barn, la ikke noen forføre dere! Den som gjør rettferdighet, er 

rettferdig, likesom Han er rettferdig. 1. Joh 3:7 

Og mer 

På dette kan Guds barn og djevelens barn kjennes. Hver den som ikke 

gjør rettferdighet, er ikke av Gud, heller ikke den som ikke elsker sin bror. 

1. Joh 3:10 

Du elsker ikke en som du lar vandre mot stupet uten å prøve å stoppe 

ham. Det er i advarselen kjærligheten ligger. Skriften er full av advarsler 

fra første til siste bok. Faktisk er det slik at vi hadde hatt en meget tynn 

Bibel hvis man skulle ta ut alle advarsler. Når et hus brenner kan ikke en 

brannmann stå stille og se på. Han står heller ikke og hvisker; «kom ut». 
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Han tar en øks og slår inn døren og drar dem som sover om så ut 

skrikende etter håret.  

Derfor roper vi så høyt i denne boka: 

4 Og jeg hørte en annen røst fra himmelen si: Kom ut fra henne, mitt 

folk! for at dere ikke skal ha del i hennes synder, og for at dere ikke skal 

få del i hennes plager. 5 For hennes synder når like til himmelen, og Gud 

har kommet i hu hennes urettferdige gjerninger. 6 Gi henne igjen som hun 

har gitt! Gjengjeld henne dobbelt etter hennes gjerninger! Skjenk henne 

dobbelt i det beger hun selv har fylt! 7 Så mye som hun har opphøyet seg 

selv og levd i overflod, så mye skal dere gi henne av pine og sorg. Fordi 

hun sier i sitt hjerte: Jeg sitter som dronning og er ikke enke, sorg skal 

jeg aldri se! – 8 derfor skal hennes plager komme på én dag: død og sorg 

og hungersnød. Hun skal bli oppbrent med ild. For sterk er Gud Herren, 

som dømte henne. Åp 18:4-8 (uthevet av forfatter) 

Kom bort fra denne urene bruden. Kom og rens dere og vask deres klær 

og bli rede før det er for sent. Ikke la dere forblinde av disse forførere som 

sier; la oss gjøre felles sak med hora. Fordi det er det ØKUMENE dreier 

seg om. Å gjøre felles sak med den prostituerte og alle hennes barn.  

Så når Egil Svartdahl får Økumene-prisen i 2011 av NKR for å være best i 

klassen til å lede troende til hora istedenfor til Bruden, så skjønner vi at 

han er en fyr som det må advares mot. Noen lurer i den forbindelse på 

hvordan så flinke folk som er så godt likt kan gjøre så mye ugagn. Flere 

teologer mener da også faktisk at de aldri har vært gjenfødt i den 

forbindelse at det ikke går an å falle fra. Hva som gjelder med Svartdahl 

og hans like overlater vi til Jesus Kristus, men vi vil legge ved som 

vedlegg 1. en profeti som kom i 1967 gjennom Stanley Frodsham. Les den 

nøye så vil du forstå hvordan det hele har seg. Da vil det gå frem at det er 

nettopp folk som Svartdahl og Graham som er de farligste. De som er 

best likt og som folk flest ser opp til. Legger også ved som vedlegg 2 

«Den smale veien» av Frank Mangs. Les nøye begge to! 

Jeg lurer på hva som skjer rundt nattverd og innbydelse til nattverd i de 

forskjellige menigheter. Nå har jo RKI og ELO blitt enige om Eukaristien, 

så snart begynner de kanskje å ta nattverd sammen. Å minnes Jesus ved 

å ete av brødet og minnes og takke for den nye pakt Han ga oss ved å 

drikke av vinnen (saften) er jo kun for dem som er gjenfødt. Ikke for 

vantro. Ikke for dem som ikke er døpt i vann og Ånd. Du må være en del 

av den Hvite Rene Bruden for å ta del i nattverden. Vi må ha et sinn og 

være fullkommene til ett i Ånd for å delta i dette. Er det noen 

uoverensstemmelser så må vi først løse dem før vi går inn i nattverd 

sammen. Men i dag bryr man seg ikke noe om dette. Nattverd har blitt en 

fariseerhandling som tas av en haug med geiter i de fleste menigheter av 

noen størrelse. Hora og bruden kan ikke ta nattverd sammen! 

Det er så mye trist oppe i alt det gode om at vi nærmer oss Jesus Kristus 

sin gjenkomst. Menigheten burde jo vært i ekstase over det som er nødt 
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til å bli fullbyrdet, men i stedet går menigheten rundt og jager etter gode 

følelser. Se opp for følelser; de vil skuffe deg en dag. Å være en gjenfødt 

har ingen ting med gode følelser å gjøre, Helliggjørelse heller ikke. 

Helliggjørelse er ofte forbundet med fortvilelse, anger, fristelser, 

forfølgelse og smerte. 

Så vil jo da en mengde si; «ta først bjelken ut av ditt eget øye osv». 

Likeledes; «DU SKAL IKKE DØMMME!» Jeg kan fortelle deg at alle bjelker 

forsvinner den dagen man blir gjenfødt. Det er ikke slik at Jesus føder 

noen på nytt med en gedigen bjelke i øyet. Man er jo så flinke til å si at 

når man blir «frelst» – da ut fra denne verden – så blir alt nytt. Men 

bjelker beholder man altså. Ja for nå snakker vi Åndelig. Likeledes la oss 

ta et oppgjør med det at man ikke skal dømme. Les dette: 

1 I det hele høres det om hor blant dere, og det slikt hor som ikke engang 

nevnes blant hedningene: at en mann lever med sin fars hustru. 2 Og dere 

er oppblåste! Burde dere ikke heller sørge, slik at han som har gjort dette, 

kunne bli støtt ut fra dere? 3 Jeg som nok er fraværende med legemet, 

men til stede i ånden, jeg har allerede – som om jeg var hos dere – felt 

dommen over ham som har gjort dette. 4 I vår Herre Jesu navn skal dere 

og min ånd samles i vår Herre Jesu kraft, 5 for at han som har syndet skal 

overgis til Satan til kjødets ødeleggelse, for at hans ånd kan bli frelst på 

den Herre Jesu dag. 6 Det passer dårlig at dere roser dere! Vet dere ikke 

at en liten surdeig syrer hele deigen? 7 Rens derfor ut den gamle surdeig, 

så dere kan være ny deig, siden dere jo er usyret. For vårt påskelam er 

slaktet, Kristus. 8 Så la oss holde høytid, ikke med gammel surdeig, ikke 

med ondskapens og lastens surdeig, men med renhets og sannhets 

usyrede brød! 1Kor 5:1-8 

Så Paulus dømmer? Ja faktisk helt klart og han dømmer rettferdig fordi 

Jesus sier jo nettopp dette. Døm rettferdig. Det som fariseere ofte 

forfekter er dømming av hjerte og det skal man ikke gjøre. Fordi bare 

Jesus Kristus kan se til hjerte. Men de er ikke selv klar over at når de selv 

slenger ut av seg DØM IKKE, så dømmer de selv på den måten Jesus sier 

er forbudt. Det skulle jo ta seg ut hvis man er blitt gjenfødt og ikke kan 

dømme mellom rett og galt. Ondt og godt. Skjøgen og Bruden. Derfor, og 

her skal vi være forsiktig, er det lett å trekke i tvil gjenfødelse for dem 

som absolutt ikke vil høre på fornuft når det gjelder emnet; «skjøgen», 

men én ting er sikkert og der at de som forfekter det samme som Håkon 

Jahr (som har vanskelig for å tro at Jesus Kristus kan forvandlet et 

menneske) -  at man IKKE trenger å forholde seg til følgende: 

Og jeg hørte en annen røst fra himmelen si: Kom ut fra henne, mitt folk! 

for at dere ikke skal ha del i hennes synder, og for at dere ikke skal få del 

i hennes plager. Åp 18:4 

idet at man ikke er forpliktet til å ta stilling til da for eksempel hvorfor vi 

fikk reformasjonen, ligger tynt ann foran Jesus Kristus sin Domstol. Jahr 

skjønner ikke at han umulig kan GÅ PÅ VEIEN TIL HIMMELEN når det er 
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deler av Skriften han nekter å forholde seg til. DE MÅ OMVENDE SEG de 

som er av hans like! Se for øvrig: 

http://libertyboy.blogspot.com/2015/08/filadelfia-oslo-godkjenner-

verdens.html 

Forsamlingen sover, forsamlingene er lunkne. Å sove er selvfølgelig verre 

enn å være våken, men vi skal også være klar over at det er verre å være 

lunken enn kald. Det finnes ikke rom for omvendelse når man sover eller 

er lunken. Det er jo det store problemet i Vesten i dag. Ingen mener seg å 

trenge omvendelse. Det finnes ikke syndenød. En som kommer inn i en 

menighet i dag kommer aldri i syndenød av det falske evangeliet som 

forkynnes og den lovsangen som tilbys. Ingen vil innrømme at det må 

være noe feil ved for eksempel en sang som «Amazing Grace» – «Å nåde 

stor». Vi må ta det på engelsk: 

Amazing Grace, How sweet the sound 

That saved a wretch like me 

I once was lost, but now am found 

T'was blind but now I see  

Altså; Underfulle nåde som frelste et vrak som meg. (TEKST av en 

slavehandler som fortsatte å selge slaver etter sin «omvendelse». Som 

Keiser Konstantin som fortsatte med mord etter sin «omvendelse». Og 

mange andre eksempler kan gis på at man har «omvendt» seg, men 

fortsetter i det samme sporet. Det kan jo da ikke være noen omvendelse 

idet man i omvendelsen snur 180 grader og går i stikk motsatt retning. Ja 

vi kan alle snuble og til og med falle i den første tiden for Helliggjørelse, 

men pilen vil tydelig peke i en retning. 180 grader! 

For å slå det fast: NÅDEN FRELSER INGEN! Nåden utsetter dommen. Og 

opptukter oss til å leve Gudfryktig. Det er kun Jesus Kristus sitt utøste 

Dyrebare Blod som renser fra synd. Det er kun Jesus som føder noen på 

nytt. Ingen nåde, ingen pastor, ingen sanger og ikke nattverd og ikke 

vanndåp og ingen ting annet enn å bli vasket ren i Blodet til Jesus Kristus, 

Guds Enbårne Sønn, gir gjenfødelse. Man kommer til tro (skjønner at man 

trenger en frelser) etter å høre (eller lese) Ordet, omvender seg fra vantro 

og alt det som følger med at man er vantro (annen synd), blir døpt i vann 

og Jesus Døper i Ånd eller i omvendt rekkefølge hvis Jesus bestemmer 

det. Konf: 

Peter sa til dem: Omvend dere, og la dere alle døpe på Jesu Kristi navn til 

syndenes forlatelse, så skal dere få Den Hellige Ånds gave. Apg 2:38 

47 Da sa Peter: Kan vel noen nekte dem vannet, så de ikke skulle bli døpt, 

disse som har fått Den Hellige Ånd likesom vi? 48 Og han bød at de skulle 

bli døpt i Jesu Kristi navn. De bad ham da bli hos dem noen dager. Apg 

10:47f 

Jesus svarte: Sannelig, sannelig sier jeg deg: Uten at en blir født av vann 

og Ånd, kan han ikke komme inn i Guds rike. Joh 3:5 

http://libertyboy.blogspot.com/2015/08/filadelfia-oslo-godkjenner-verdens.html
http://libertyboy.blogspot.com/2015/08/filadelfia-oslo-godkjenner-verdens.html
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Altså Peter forkynner selvfølgelig det samme evangeliet som Jesus 

forkynner til Nikodemus. 

Slik at når alle liker sangen Amazing Grace uten at noe som helst skjer så 

er det noe galt. La oss ta et eksempel jeg har hørt.  

Et Hells Angels-medlem er blitt myrdet og skal begraves. Hele det lokale 

Hells Angles møter opp i begravelsen. Presten sier: «da er vår bror død, 

men vi skal alle møte ham i Himmelen en gang». Alle sier amen og så 

synger alle Amazing Grace, feller en skjult tåre eller to og går hjem til 

klubblokalet og fortsetter med sitt.  

I enhver begravelse begås denne grove synden av presten. I enhver 

begravelse kan hvem som helst synge Amazing Grace og syntes det er 

rørende og flott sang. Men hvis man skulle sette inn den rette teksten vil 

det bli slik:  

“Amazing Blood of Jesus Christ 

That can save a sinner like me” 

Men da vil ingen like det (uten da eventuelt en som kommer i syndenød 

og skjønner at han trenger en frelser). En slik sang vil ikke bli valgt og 

brukt i en begravelse. Særlig hvis vi legger til følgende. 

I know I need to repent from my sin 

So Jesus can give me a new birth 

Altså kan man ikke forfekte å synge en slik sang som «Amazing Grace» og 

dermed erklære seg seende av nåde. Som sagt så finnes det sikkert 

mange som har blitt berørt av denne sangen som kan ha ført dem inn på 

en vei som til slutt førte til at de kom til tro og ble gjenfødt. Men det gjør 

ikke sangen mindre falsk. Mange har jo et vitnesbyrd om hva slags 

merkelige ting som kan lede dem til å ta frem sin konfirmasjons-bibel og 

begynne å lese uten at det gjør ting Hellig eller at man kan forfekte at 

man har gjort en Hellig handling ved å konfirmere en spedbarnsdåp.  

Dette kapitlet kunne blitt meget langt hvis jeg skulle legge inn alt jeg har 

på hjerte. Men la oss fortsette litt til. Konseptet med å «komme til tro» er 

for lengst byttet ut med at «jeg ble frelst». Frelst fra av hva eller til hva? 

Frelst inn i Himmelen? Så hvis man ber en frelsesbønn så har man blitt 

frelst inn i Himmelen? Man har fått en billett man kan vise frem ved 

inngangen? Vel den billetten vil ikke være noe verdt foran Jesus Kristus 

sin Domstol. Hele forkynnelsen om at man kommer til tro, blir døpt i vann 

og Jesus døper en i den Hellige Ånd og Ild og utruster til å gå ut og 

formidle evangeliet er totalt borte fra forsamlingen. I dag er det å komme 

til tro ikke lenger nødvendig. Ikke lenger å la seg begrave med Kristus og 

bli oppreist med Ham for å vandre med Ham. Det holder med at man 

aksepterer at nåden frelser. Det er faktisk blitt så ille at svært få «kristne» 

tror på noe som helst av 1. Mosebok 1-12. Om de ikke er fullkommene 

medlemmer av fugletitter Darwin sin menighet så er de i alle fall enig i det 

meste som kommer derfra. Eller de kjører en blanding. En tofaset teori 
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om at Gud skapte universet, men trengte hjelp av evolusjonen til å få det 

hele å virke. Et slags utvannet «Intelligent design» … 

Og er det noe vi lurer på, så forfekter vi at å faste fra kjøtt i to dager vil gi 

svaret. Vi har mange slags faster. De to utenlandske falske som forfekter 

at noe helt utrolig skal skje hvis du faster, er Derek Prince og Jentezen 

Franklin og for eksempel Paula White. Mange av de «store» navn har jo 

denne falske læren. De to første har skrevet bøker om dette og kommet 

med noen helt utrolige utsagn når det gjelder «kraften» i faste. Her skal 

jeg fortelle dere en sannhet: Faste har med sorg å gjøre og én ting er 

sikkert; BRUDEN SØRGER IKKE! 

Ingen forhold av å holde avstand til forskjellig mat eller mat totalt kan 

bringe Den Rene Hvite Bruden nærmere brudgommen. De som nevnt over 

og andre som har denne absurde falske forkynnelsen om «faste» sier i 

realiteten dette; «først måtte Jesus dø på korset og så må vi faste og så 

vil ting skje». Noen som selvfølgelig er ytterst blasfemisk. 

Her er noe av hva Jesus Kristus sier om faste: 

33 De sa til ham: Johannes' disipler faster ofte og holder bønner. Det 

samme gjør fariseernes disipler. Men dine disipler eter og drikker. 34 Jesus 

sa til dem: Kan dere vel få brudesvennene til å faste så lenge 

brudgommen er hos dem? 35 Men de dager skal komme da brudgommen 

blir tatt fra dem, da skal de faste, i de dager. 36 Han sa også en lignelse til 

dem: Ingen river en lapp av et nytt klesplagg og setter den på et 

gammelt. Ellers river han også det nye i stykker, og lappen av det nye 

passer ikke til det gamle. 37 Og ingen fyller ny vin i gamle skinnsekker, for 

da vil den nye vinen sprenge sekkene, vinen renner ut og sekkene blir 

ødelagt. 38 Men ny vin skal fylles i nye skinnsekker. 39 Og ingen som har 

drukket gammel vin, har lyst på ny. Han sier: Den gamle er god. Luk 

5:33-39 

Faste kommer fra dette:   

Dette skal være en evig lov for dere: I den sjuende måned, på den tiende 

dag* i måneden, skal dere faste og ikke gjøre noe arbeid, verken den 

innfødte eller den fremmede som bor blant dere. 3M 16:29  

*Forsoningsdagen, «yom kippur», er den helligste og mest alvorstunge 

dagen i det jødiske religiøse året. Dagen blir overholdt som et bots- og 

fastedag, der alt ikke livsnødvendig arbeid må unngås. Overholdelse av 

yom kippur er påbudt i henhold til Toraen (tredje Mosebok 23, 26–32 og 

25,9) og er den eneste av jødiske religiøse fastedagene som også 

overholdes når den faller på en sabbat. 

https://snl.no/forsoningsdagen 

I stedet for å skrive det på nytt; la oss ta å legge inn et kapittel fra boka 

«Hovmod»: 

https://snl.no/forsoningsdagen
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Under den nye pakt forbyr Jesus faste, altså å bedrøve og/eller plage 

sjelen. Altså å sørge. Riktig faste er ikke å avholde seg fra mat. 

Det er den riktige fasten som er beskrevet og påbudt av Jesus i den Gamle Pakt Han 
forbyr. Å bedrøve sjelen ved en bestemte dag som jødene hadde økt til to ganger i 
uken. Jesus snakker aldri om å avholde seg fra mat i en periode eller fra forskjellig 
type mat i forskjellige perioder. Og derfor avholdt Han selv heller ikke fra dette. Uten 
på den dagen Han selv hadde utskrevet for dette, antagelig. Som vi vet så er Han 
Herre over alt og gjør som Han vil med alt. Han måtte jo lære opp jødene i for 
eksempel hva Sabbat var. 

Noen vil påstå at Jesus fastet og at han avholdt seg fra og spise. Det vil vi uttale oss 
om senere, men først; 

14 Da kom Johannes' disipler til ham og sa: Hvorfor faster vi og fariseerne så mye, 
men dine disipler faster ikke? 15 Og Jesus sa til dem: Kan vel brudesvennene 
sørge så lenge brudgommen er hos dem? Men de dager skal komme da 
brudgommen blir tatt fra dem, og da skal de faste. 16 Ingen setter en lapp av 
ukrympet tøy på et gammelt klesplagg, for da river en slik lapp med seg mer av 
plagget, og riften blir verre. 17 Heller ikke fyller en ny vin i gamle skinnsekker, for da 
vil sekkene revne, så vinen spilles, og sekkene blir ødelagt. Nei, ny vin fyller en i nye 
skinnsekker, da blir begge deler bevart. Matt 9:14-17 

Og i tillegg har vi lignelsen om nye/gamle vin-sekker og vin samt gamle klær og nye 
lapper. som vi ikke ser noen grunn til å utlegge da det bør være plenty når Jesus 
sier; IKKE gjør det. Men vi vil legge til at Lukas skriver; «de sier den Gamle vinen er 
god». Ja de gjør faktisk mange i dag også. De vil ikke ha den Nye. 

Noen vil komme med utsagnet om at vi IKKE er sammen med brudgommen. Altså 
bruden er her på Jorden mens brudgommen, Jesus sitter ved Faderens Høyre Hånd 
i Himmelen så derfor skal vi faste. At brudgommen er tatt fra oss. Eller de vil gå så 
langt å si at dette gjaldt brugdesvennene ikke bruden. Vel de må bare holde på, men 
en dag vil det hovmodet forsvinne. DET BER VI OM I JESUS NAVN. 

16 Om en liten stund ser dere meg ikke lenger. Og om en liten stund igjen skal dere 
se meg. 17 Da sa noen av hans disipler til hverandre: Hva mener han med dette som 
han sier til oss: Om en liten stund ser dere meg ikke lenger, og om en liten stund 
igjen skal dere se meg, og: Jeg går til Faderen? 18 De sa derfor: Hva betyr dette 
som han sier: En liten stund? Vi skjønner ikke hva han taler om. 19 Jesus visste at 
de ville spørre ham, og han sa til dem: Er det dette dere drøfter med hverandre, at 
jeg sa: Om en liten stund ser dere meg ikke lenger, og om en liten stund igjen skal 
dere se meg? 20 Sannelig, sannelig sier jeg dere: Dere skal gråte og klage, men 
verden skal glede seg. Dere skal sørge, men deres sorg skal bli til glede! 21 Når en 
kvinne skal føde, har hun sorg, fordi hennes time er kommet. Men når hun har født 
barnet, minnes hun ikke sin trengsel mer, i glede over at et menneske er født til 
verden. 22 Slik har også dere sorg nå. Men jeg skal se dere igjen, og deres hjerte 
skal glede seg, og ingen tar deres glede fra dere. 23 Og på den dag skal dere ikke 
spørre meg om noe. Sannelig, sannelig sier jeg dere: Alt det dere ber Faderen om, 
skal han gi dere i mitt navn.Joh 16:16-23 

Vel her er våre klare råd til dem som tror det er slik å forstå; at Jesus er tatt fra oss, 
altså fraværende. Fast natt og dag i sekk og aske med ansiktet mot jorden i gråt og 
tenners gnissel. Fordi du er altså ikke engang kommet til tro. 

Likeledes så er du antagelig så forvirret at du bør gå til undersøkelse hos dine brødre 
fordi det er dusinvis med steder som Jesus sier; Jeg skal ikke forlate dere, jeg sender 
dere en annen talsmann, osv osv. Det er for opplagt at Guds Rike er inne i oss 
representert ved den Hellige Ånd, Jesus på jord. Å påstå at vi ikke er ett med Fader, 
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Sønn og Hellige ånd er å påstå om seg selv at man ikke er gjenfødt. Vi bruker ikke 
mer ord på det. 

Bare for hjelpe de enda agnostikere som leser; I de dager med faste som Jesus 
snakker om er at disiplene vil bedrøve sin sjel fra fredag til søndag. Det er alt. Hvis 
du ikke tror det var slutt på «fasten» og festen begynte når Jesus plutselig stod midt 
iblant dem må du tro om igjen. Gi meg noe å spise var ordren. 

En annen hendelse som kanskje kommer til din hukommelse er da Jesus måtte i 
rettesette disiplene og si: Hvor lenge må jeg være hos denne vrange og vantro slekt? 
(Fritt oversatt) Og etter at Han drev ut denne vrange ånden fortalte Han dem årsaken 
til at de ikke kunne gjøre det. Vantro og hovmod selvfølgelig. 

19 Da disiplene ble alene med Jesus, gikk de til ham og spurte: Hvorfor kunne ikke vi 
drive den ut? 20 Han sa til dem: For deres vantros skyld! Sannelig sier jeg dere: Om 
dere har tro som et sennepsfrø, kan dere si til dette fjellet: Flytt deg herfra og dit! Og 
det skal flytte seg. Og ingen ting skal være umulig for dere. 21 Men dette slag farer 
ikke ut uten ved bønn og faste. Matt 17:19-21 

I forskjellige oversettelser er ikke vers 21 tatt med. 

Matthew 17:20-22 

New International Version (NIV) 

20 He replied, “Because you have so little faith. Truly I tell you, if you have faith as 
small as a mustard seed, you can say to this mountain, ‘Move from here to there,’ 
and it will move. Nothing will be impossible for you.” 

[21] [a] 

22 When they came together in Galilee, he said to them, “The Son of Man is going to 
be delivered into the hands of men. 

Footnotes: 

1. Matthew 17:21 Some manuscripts include here words similar to Mark 
9:29. (Som vi ser også i mange overseteseler utelater «and fasting») 

I tillegg er dette kun oversettelsen i Markus mange steder. 

(Som det er notert i NKJV – NU omgår «and fasting») 

Mark 9:29 

New International Version (NIV) 

29 He replied, “This kind can come out only by prayer.[a]” 

Footnotes: 

1. Mark 9:29 Some manuscripts «prayer and fasting» 

I Lukas nevnes ikke dette med ett ord. Men Jesus sier: 

Jesus svarte og sa: Du vantro og vrange slekt! Hvor lenge skal jeg være hos dere og 
tåle dere? Før din sønn hit. Luk 9:41 

Merkelig å tenke på at et så omstridt vers her fører til så mye villfarelse. Versene er 
ikke med i mange av de tidligere kopier og oversettelser og er svært omdiskutert helt 
opp til i dag. Vi kunne skrevet en egen bok om versene og deres betydning, men vi 
vil ikke gjøre det. Vi vil bare slå fast at dette ikke er nok til å bygge en doktrine om 
faste på. Snarere tvert imot. 

La oss slå det fast. Faste, det som er å avholde seg fra å spise, er ikke nevnt som et 
påbud. 

Den Fasten Jesus snakker om vil alltid bli den utkrevende faste. 
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Dette skal være en evig lov for dere: I den sjuende måned, på den tiende dag* i 
måneden, skal dere faste og ikke gjøre noe arbeid, verken den innfødte eller den 
fremmede som bor blant dere. 3M 16:29 
* den store forsonings-dagen, Jom Kippur 

Så det med at man ikke spiser, kommer jo av at man ikke skal gjøre noe arbeid. Så 
skakt kan det bli. Vil du faste etter dette så kan du ikke gå på jobben, men du må kle 
deg i sekk og aske og bedrøve dit hjerte. Samtidig må du salve dit hode og ikke se 
sorgfull ut hvis du må gå ut. Og du har ikke lov å snakke om det. I tillegg syntes jeg 
du skulle la deg omskjære og holde hele loven. 

Hvis du snakker om, bare nevner med ett ord til noen at du faster, er det hovmod. 
Hvis du ikke sørger for at ingen får vite om det, er det hovmod. Likeledes hvis du 
velger å faste bør du vurdere å gå avsides så du også kan kle deg i sekk og aske. 
Likeledes bør du holde den fastedagen som er utskrevet i Loven. Likeledes bør du 
faste som nevnt i flere steder i det GT. Og hvis du vil være ganske så fariseer så fast 
to ganger i uken. Pass på at det ikke er fra mat, men at du bedrøver og plager sjelen. 

Så når Jesus snakker om faste så er det den fasten Han har utskrevet Han snakker 
om. Faste har med å bedrøve og/eller plage sin sjel. Den norske oversettelsen skulle 
vært mer forsiktig med saken. I KJV heter det alle disse steder. 

And [this] shall be a statute for ever unto you: [that] in the seventh month, on the 
tenth [day] of the month, ye shall afflict your souls, and do no work at all, [whether it 
be] one of your own country, or a stranger that sojourneth among you: Lev.16:29 
« afflict your souls» – rett oversatt; bedrøve din sjel. Eller plage din sjel. 

Strong's H6031 – `anah 

Slå opp her så finner du ut mer: 

http://www.blueletterbible.org/lang/lexicon/lexicon.cfm?Strongs=H6031&t=KJV 

Så det er meget viktig at vi behandler dette korrekt av flere grunner. Hovedgrunnen 
er selvfølgelig at Jesus sier at det er ingen anledning for brudesvennene (og da 
selvfølgelig bruden) å faste når de er sammen med brudgommen. 

Andre grunner er jo at når man holder på å fortelle troende at de må avholde seg fra 
mat sånn og sånn, Daniel faste og andre faster i et måltid eller annen hver dag osv, 
osv så er det falskt og det forvirrer alle som tror på det. 

Mange snakker om at vi skal avholde oss fra mat ved «åndelige slag». Dette er det 
heller ikke hold for i Skriften. Det er faktisk ikke hold for noen av alle disse tingene 
som nå er forkynt i over 1500 år. Så hva er så vitsen med faste? 

I den nye pakt, ingen. Man blir ikke mer Hellig. Noen tror jo det. Man oppnår faktisk 
ingen ting annet enn å hykle. Jeg har hørt at en del påstår at det virker. Så klart det 
virker, det er jo brukt sammen med bønn og vår Far hører bønn og bærer over med 
vår uvitenhet. Du kan jo prøve å revansjere et bønne svar og så teste om det 
«virket» med «bare» bønn. 

Men når du nå vet at Herren forbyr å faste (i den betydning å bedrøve eller plage sin 
sjel) vil ikke Jesus lenger bære over med hykleriet som dette er. Og spesielt ikke 
med det voldsomme hykleriet det er å pålegge andre å gjøre dette og lære at dette er 
et pålegg fra Herren. Som at man må faste noen dager før man kan bli døpt! 

Akkurat som når brudesvennene ikke kan faste så kan altså bruden eller 
brudgommen selv. Akkurat som en brud eller brudgom går rundt i sorg kledd i aske 
og kaster aske opp i luften. Bedrøver sin sjel til de grader. Vi er trolovet med Jesus 
og vi skal ikke faste. Vi skal juble. Gå ut og fortelle de gode nyheter. 

http://www.blueletterbible.org/lang/lexicon/lexicon.cfm?Strongs=H6031&t=KJV
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Så klart disiplene fastet. De var jo født under loven og levde under loven. Selv etter 
denne undervisning fastet de noen ganger fortalt i Apg. Men de gjorde mye annet 
som var foreskrevet under loven også. Men å «faste» fra mat blir ikke mere riktig av 
den grunn. Når Jesus sier; «når dere faster» – altså bedrøver deres sjeler – så sier 
Han ikke annet at de overholder de påbud gjort under Mose Loven. Men som sagt 
han sier ikke; at de skal faste; Han sier, de som er med brudgommen, (da inkludert 
bruden), kan ikke faste (altså bedrøve sin sjel eller plage sin sjel) 

16 Når dere faster, skal dere ikke gå med mørkt ansikt, slik hyklerne gjør. De gjør 
ansiktet sitt ukjennelig for å vise folk at de faster. Sannelig sier jeg dere: De har alt 
fått sin lønn. 17 Men du, når du faster, da salv ditt hode og vask ditt ansikt, 18 så ikke 
menneskene ser at du faster, men bare din Far som er i lønndom. Og din Far, som 
ser i det skjulte, skal lønne deg. 19 Samle dere ikke skatter på jorden, hvor møll og 
rust tærer, og hvor tyver bryter inn og stjeler. 20 Men samle dere skatter i himmelen, 
der verken møll eller rust tærer, og tyver ikke bryter inn og stjeler. 21 For hvor din 
skatt er, der vil også ditt hjerte være. Matt 6:16-21 

Noen har skrevet bøker om «når dere faster» og har dermed lagt ut en falsk doktrine 
om at «vi er pålagt å faste under den nye pakt». Som nevnt før: Jødene var pålagt og 
bedrøve og plage sin sjel en gang i året. Dette hadde de da altså utvidet til et par 
ganger i uken og for sikkerhet skyld lagt til at de ikke skulle spise. Det er forstålig 
fordi loven sier at når dere plager dere selv på den store forsonings-dagen skal dere 
ikke arbeide. Og den som ikke arbeider skal heller ikke ete. 

Hvorfor har vi så lite greie på dette? Fordi vi ikke har studert ordet, men kjøpt alt uten 
å teste. Hvorfor er vi ikke like opptatt av de andre korrekser som Jesus kommer med 
i bergprekenen, nedskrevet av blant andre Matteus i Kapittel 5-7. Som for eksempel; 

15 Vokt dere for de falske profeter! De kommer til dere i fåreham, men innvendig er 
de glupende ulver. 16 På fruktene skal dere kjenne dem. Sanker en vel druer av 
tornebusker, eller fiken av tistler? 17 Slik bærer hvert godt tre god frukt, men et dårlig 
tre bærer dårlig frukt. 18 Et godt tre kan ikke bære dårlig frukt, heller ikke kan et 
dårlig tre bære god frukt. 19 Hvert tre som ikke bærer god frukt, blir hogd ned og 
kastet på ilden. 20 Derfor skal dere kjenne dem på deres frukter. 21 Ikke enhver som 
sier til meg: Herre, Herre! skal komme inn i himlenes rike, men den som gjør min 
himmelske Fars vilje. 22 Mange skal si til meg på den dagen: Herre, Herre! har vi 
ikke profetert i ditt navn, drevet ut onde ånder i ditt navn, og gjort mange kraftige 
gjerninger i ditt navn? 23 Men da skal jeg åpent si til dem: Jeg har aldri kjent dere. 
Vik bort fra meg, dere som gjorde urett! 24 Derfor – hver den som hører disse mine 
ord og gjør etter dem, han blir lik en forstandig mann som bygde huset sitt på 
fjellgrunn. 25 Og regnet skylte ned, og flommen kom, og vindene blåste og kastet 
seg mot dette huset. Men det falt ikke, for det var grunnlagt på fjell. 26 Men den som 
hører disse mine ord og ikke gjør etter dem, han blir lik en uforstandig mann, som 
bygde huset sitt på sand. 27 Og regnet skylte ned og flommen kom, og vindene 
blåste og kastet seg mot dette huset. Og det falt, og fallet var stort. 28 Og det 
skjedde da Jesus hadde endt denne talen, da var folket slått med undring over hans 
lære. Matt 7:15-28 

Fordi vi finner det svært så praktisk å faste fra mat, og tror dermed at vi kan slå to 
fluer i en smekk idet vi tilfredsstiller både Herren og kjødet i det vi trenger å gå ned et 
par kilo. Det kan jo hende at vi også tenker at når jeg avholder meg fra mat så sparer 
jeg jo penger, men med dette samler vi oss skatter her på jorden, hvis vi da ikke gir 
alle pengene vi ikke brukte på mat til en som trengte det da. Men vi bruker det vel 
heller på den siste utgaven av en mobiltelefon, selv om den vi har virker aldeles 
utmerket. 
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Hvorfor lar vi oss rett og slett ikke omskjære. Jeg er sikker på at hvis Jesus hadde 
sagt under bergprekenen «når dere kommer og lar deres barn omskjære» osv, så 
hadde noen kommet opp med en doktrine som sier at vi MÅ omskjæres. Dette kan jo 
dras ut i det uenderlige. Vær forsiktig når du tar oppvasken at du renser alt etter 
forskriftene «når dere renser kopper og kar» osv. 

Nei vi skal ikke dra det mye lenger, men når jeg står opp om morgenen så takker jeg 
Jesus for at Hans Rike er i meg ved den Hellige Ånd, så når jeg er ferdig med å 
studere Ordet og be så spiser jeg frokost. Og når jeg spiser frokost så drikker jeg 
altså ikke blod eller noe offer til avguder, men koker egget akkurat som jeg vil ha det. 
I Jesus navn. Så går jeg ut og forkynner de Gode Nyheter og prøver å ikke bli for 
mye plaget og bedrøve sjelen av alt det onde jeg ser og over alle de mennesker som 
tydeligvis trenger å korrigere sin vei en smule da deres livsførsel ikke akkurat vitner 
om et liv i Tro og Helliggjørelse. 

Nå vil jo noen si at at det står «når dere gir almisser» og «når dere ber» og dermed 
påpeke at vi kanskje heller ikke trenger å be og gi tiende. Vel, jeg tror ikke vi trenger 
å kommentere dette så mye. Det eneste som vi trenger å si er følgende. Når dere er 
samme med brudgommen kan dere ikke sørge. Langt mindre oppføre seg hyklersk i 
det å ikke spise og forfekte av vi med dette Ærer Ham. 

Vær sammen med brudgommen så vil han minne dere på at Han har byttet ut fasten 
(plage sin sjel) for lenge siden med at vi skal ut og fortelle og gjøre de God Nyheter. 
Og når du gjør dette, skal vi gjøre som den første menighet. 

41 De som nå tok imot hans ord, ble døpt. Og den dagen ble det lagt til omkring tre 
tusen sjeler. 42 De holdt urokkelig fast ved apostlenes lære og ved samfunnet, ved 
brødsbrytelsen og ved bønnene. 43 Og det kom frykt over hver sjel, og mange under 
og tegn ble gjort ved apostlene. 44 Alle de troende holdt sammen og hadde alt felles. 
45 De begynte å selge eiendeler og gods, og delte ut til alle etter som enhver trengte 
det. 46 Hver dag kom de trofast og med ett sinn sammen i templet, og i hjemmene 
brøt de brødet, og holdt måltid med fryd og hjertets enfold. 47 De lovet Gud og var 
velsett av hele folket. Og Herren la hver dag dem som ble frelst, til menigheten. Apg 
2:41-47 

Om Jesus fastet? Vel det er nå slik at Han er Herre over sabbaten og også Herre 
over det å bedrøve sin sjel. Noen forfektet at han fastet fra mat i ørkenen siden det er 
brukt et ord som faste i diverse oversettesler. I Markus er det derimot ikke nevnt i det 
hele tatt og Lukas skriver at «han ikke spiste». Så det tyder på at Matteus som har 
en ganske så «Jødisk-vinklet» fortelling bruker ett ord han ikke skulle bruke som rett 
og slett betyr «å ikke spise». 

Vi vet jo nå at den fasten som gjelder er å bedrøve sin sjel og jeg tviler på at Jesus 
gikk inn i ørkenen drevet av den Hellige Ånd for å faste i den betydning vi har i dag. 
Han gikk inn for å bli fristet av djevelen. Han tok rett og slett ikke med seg hverken 
skreppe eller noe annet. Kan noen fortelle meg hvordan Han skulle tatt med seg 
proviant for førti dager? 

Som nevnt så er det helt klart at Jesus ikke avholdt seg fra hverken mat eller drikke 
da han ble kalt både fråtser og alkoholikker. MEN en ting er sikkert. Da Jesus levde 
her på jorden levede Han som han forkynte. Selv om vårt liv spriker i liv og lære så 
har det aldri gjort det for Jesus. Det kunne kanskje en del bedrevitere konsentrere 
seg om i stedet for å lage noen falske regler om å avholde seg fra mat. 

Husk, en løgn blir ikke sannhet over tid. Ikke over 1000 år og ikke over 2000 år – 
aldri. Og heller ikke blir den en sannhet hvis den blir fortalt mange nok ganger. 

Jeg lurer på; når vi faster så påberoper vi oss i etterkant å ha fått bønnesvar. Burde 
vi ikke heller si faste-svar? Hva er det Jesus lærer oss om dette? Jo det er på grunn 
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av vantro at vi ikke får svar. Det er ikke fordi vi fastet for lite eller lignende. Vi er så 
hovmodige at vi aldri vil innrømme vantro. Det er et nederlag som svir. Men vi bør 
heller rope som en annen hedning; «Jeg tror, hjelp min vantro». Ikke prøve å tvinge 
frem et svar gjennom en hyklersk handling som å stå over et måltid mat. 

Vi kan ikke forlate dette uten å gå tilbake og minne om hva Herren mener med å ta 
konsekvensen av å bedrøve og plage vår sjel. 

1 Rop av strupen, spar ikke! Oppløft din røst som en basun og forkynn for mitt folk 
dets overtredelse og for Jakobs hus dets synder! 2 Meg spør de dag for dag, de 
krever å få vite mine veier. Som om de var et folk som har gjort rettferdighet og ikke 
forlatt sin Guds lov, krever de av meg rettferdige dommer. De vil at Gud skal komme 
nær til dem. 3 Hvorfor faster vi, og du ser det ikke? Hvorfor plager vi vår sjel, og du 
akter ikke på det? – Se, på den dag dere faster, gjør dere som dere lyster og utbytter 
deres arbeidsfolk. 4 Se, for å trette og strides faster dere, for å slå med ugudelighets 
neve. Dere faster ikke slik nå at deres røst kan bli hørt i det høye. 5 Er dette den 
faste jeg finner behag i, en dag når et menneske plager sin sjel? At en bøyer sitt 
hode som et siv og rer sin seng i sekk og aske – kaller du det en faste og en dag 
som behager Herren? 6 Er ikke dette den faste jeg finner behag i, at dere løser 
ugudelighets lenker, sprenger åkets bånd, slipper undertrykte fri og bryter hvert et 
åk? 7 Er det ikke dette at du bryter ditt brød til den som sulter, og lar hjemløse 
stakkarer komme i hus – når du ser en naken, at du da kler ham, og at du ikke drar 
deg bort fra dem som er av ditt eget kjøtt og blod? 8 Da skal ditt lys bryte fram som 
morgenrøden, og din legedom snart spire fram. Din rettferdighet skal gå fram for ditt 
åsyn, og Herrens herlighet skal danne din baktropp. 9 Da skal du påkalle Herren, og 
han skal svare. Da skal du rope, og han skal si: Se, her er jeg! Når du får bort hvert 
åk iblant deg og lar være å peke fingrer og tale ondt, 10 når du tar fram til den sultne 
det som du selv har lyst til, og metter den lidende sjel, da skal ditt lys opprinne i 
mørket, og din natt skal bli som midt på dagen. 11 Herren skal lede deg hele tiden. 
Han skal mette deg midt i ødemarken, og dine ben skal han styrke. Du skal bli som 
en vannrik hage, som et kildevell der vannet aldri svikter. 12 Sønner av deg skal 
bygge opp igjen ruinene fra gammel tid. Grunnvoller som har ligget der fra slekt til 
slekt, skal du gjenreise. Og de skal kalle deg den som murer igjen murbrudd og 
setter veier i stand, så folk kan bo i landet. 13 Når du holder din fot tilbake på 
sabbaten, så du ikke driver ditt yrke på min hellige dag, og du kaller sabbaten en lyst, 
kaller Herrens hellige dag ærverdig, og du ærer den, så du ikke går dine egne veier, 
ikke gjør din gjerning eller fører tomt snakk – 14 da skal du glede deg i Herren, og jeg 
vil la deg fare fram over landets høyder og la deg nyte Jakobs, din fars arv. For 
Herrens munn har talt. Jes 58:1-14 (UNDERSTREKING LAGT TIL) 
 
Det er altså ca 2700 år siden Jesus fortalte hvordan menigheten skulle faste. Igjen 
ser vi at det ikke dreier seg om å avholde seg fra mat. Det er heller at; ...du bryter ditt 
brød til den som sulter ... 

Vil du faste? Vel åpne ditt hjem for de hjemløse og inviter de fattige på middag og kle 
dem opp med dine beste klær i samme slengen. Men hva gjør vi. Jo vi faster fra en 
type mat og skritter over den fattige både inn og ut av menigheten. For et hykleri, for 
en bespottelse for et ultra super hovmod. 

Så hvis vi faster på denne måten, at du hjelper dem som er i nød, ja da skal vi faste 
hver dag. 

For å avslutte med noe velkjent, men allikevel ukjent: 

1 Herren Herrens Ånd er over meg, fordi Herren har salvet meg til å forkynne et godt 
budskap for de elendige. Han har sendt meg til å forbinde dem som har et 
sønderbrutt hjerte, til å utrope frihet for de fangne og frigjørelse for de bundne, 2 til å 
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utrope et nådens år fra Herren og en hevnens dag fra vår Gud, til å trøste alle 
sørgende, 3 til å gi de sørgende i Sion hodepryd istedenfor aske, gledes olje 
istedenfor sorg, lovprisnings drakt istedenfor en avmektig ånd. De skal kalles 
rettferdighetens terebinter, Herrens plantning til hans ære. Jes 61:1-3 

Dette kjenner vi godt til og dette refereres hyppig. Ofte fordi Jesus leser fra dette når 
Han kommer tilbake fra ørkenen og har vært fristet av Satan. 

Men det stopper med et komma i vers to. Men la oss forsette til punktum å få med 
oss «til Hans Ære» 

Vi må igjen minne om at når Jesus snakker om «faste» så snakker han alltid om å 
plage eller bedrøve vår sjel. Altså ha medlidenhet med at vi og andre ikke er i stand 
til å holde Hans bud og elske Ham. Ikke om å ikke spise. 

Derfor står det her at vi ikke lenger skal bedrøve og plage vår sjel med å kle oss i 
sekk og aske. Vi skal i stedet for sekk ha lovprisning drakt og i stedet for aske ha 
kroner på hodet og i stedet for sorg og en plaget sjel; glede i den Hellige Ånd og 
selvfølgelig mest av alt; DA skal vi kalles store rettferdige trær som er plantet til Hans 
ære. 

Allerede her er det gjort slutt på «faste» når vår Frelser kommer. Når Brudgommen 
kommer. Og igjen til dere alle som er gjenstridige. Ring meg så skal jeg gjerne bytte 
ut deres sekker og aske og tomme matpakker med det levende Brød. Ordet. Åpne 
Skriften og studer før du kaster deg ned med forsettende «faste» i sekk og aske. Du 
ærer ikke Herren med den type handlinger. Spesielt hvis du lærer bort at man må 
faste for å bli døpt. Det blir gjort i dag og en dag vil noen måtte svare for dette. Ja 
hvis du lærer bort at man må avholde seg fra mat av noen som helst grunn vil du en 
dag ha et problem. 

Det er faktisk ganske ille å lære bort at Jesus måtte dø og så må vi faste for at noe 
skal skje. Mange går i dag rundt med en følelse av at de ikke «får det til» på grunn av 
en mengde falsk forkynnelse. Som at vi må faste. Dette kan føre troende ut i en slags 
utilstrekkelighet og senere frafallenhet. Det er også en annen side ved dette med 
fasten. Det er så innsauset at det vil ta en porsjon ydmykhet å innrømme at vi har 
forkynt feil i så mange år. Men nå tok det jo også for noen nesten hundre år å gi 
kvinner adgang til eldste, og noen har jo ikke forstått det enda. 

Det er skrevet MANGE bøker om faste. I Skriften derimot er det veldig lite om faste. 
En av de verste bøker jeg har kommet over har tittelen «Fasting» og har undertekst: 
«Nøkkelen til å frigjøre Guds Kraft i dit liv». Forfatteren sier innledningsvis: 

«En tapt nøkkel til vellykket kristen liv, som finnes i hele Bibelen, har blitt satt til side 
og forlagt av kirken av i dag. Denne nøkkelen er faste. Faste, som jeg ville definere 
det, er "frivillig avståelse fra mat for åndelige formål." Noen ganger faster folk, ikke 
bare fra mat, men også fra vann, men dette er imidlertid et unntaket snarere enn en 
regelen.» 

Han fortsetter å si at: « Faste er også en akseptert del av de fleste andre største 
religioner, slik som Hinduisme, Buddhisme og Islam». 

Som kanskje leseren skjønner så leste jeg ikke mye etter dette. Trengs det å 
kommenteres? Nei. Alle skjønner at kraften i et kristent liv er Jesus ved den Hellige 
Ånd. De andre feil i denne korte undertittel og innledning er også grove, men alt faller 
på dette. 

Dette sluker troende rått og bruker dette i sin forklaring på hvorfor de faster. Det er 
en ganske kjent forfatter og tjeneste som står bak. 

Ve til dere alle som lærer at «Jesus møtte dø og vi må la være å spise, så vil ting 
skje». 
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Så hvis vi sier at vi trenger å faste bør vi også omskjære våre barn på den 
åttende dag og gjøre ganske mye annet. For eksempel hvis det bor noen 

jøder i nærheten bør vi omskjære de troende som har en jødisk mor, men 

hedensk far. Bare for å ta hensyn til dem. 

1 Han kom da til Derbe og Lystra. Og se, der var det en disippel som hette 
Timoteus, sønn av en jødisk kvinne som var troende, og en gresk far. 
2 Han hadde godt vitnesbyrd av brødrene i Lystra og Ikonium. 3 Ham ville 
Paulus ha med seg på reisen. Han omskar ham av hensyn til de jødene 

som bodde i de traktene, for alle visste at hans far var greker. Apg 16:1-3 

Dette er vel det mest groveste eksempel på at vi ikke alltid bør gjøre det 

som apostlene/disiplene gjorde. Som å forråde Jesus, som å ta av kassa, 
som å benekte Jesus, som å løpe fra ham den natten har ble forrådt. Alle 

gjorde det. Alle forlot ham. Vi hadde også gjort det. Eller å legge opp til at 
Jesus må si til deg «vik bak meg Satan». Eller å foreslå å bygge noen 

hytter når noen hellige åpenbarer seg. Det er endeløst med feil som både 

profeter, konger og ledere gjorde i GT og som mange også gjorde under 
den nye pakt beskrevet i NT. Hvorfor nevne dette? Jo fordi nye falske 

doktriner blir bygget på at man med vilje (eller fordi man er uforstandig – 

like ille begge to) vrir på Skriften. Ta for eksempel dette; 

9 Jeg er døren. Om noen går inn gjennom meg, skal han bli frelst. Og han 

skal gå inn og gå ut og finne føde. 10 Tyven kommer bare for å stjele og 

myrde og ødelegge. Jeg er kommet for at de skal ha liv og ha overflod. 
11 Jeg er den gode hyrde. Den gode hyrde setter sitt liv til for fårene. Joh. 

10:9-11 

Her blir det å ha overflod brukt til å konstruere en kjent doktrine om 

«prosperity» eller velstand om du vil. At Gud vil at vi skal være rike. Alle 

med en liten åpenbaring av Skriften som leser dette kapitlet vil forså at 

dette ikke er tilfelle. 

Vi kan videre lese at Paulus viste tegn til både uvilje i å tilgi 

vedkommende Markus (hvis det var noe å tilgi) og til overilet «utskjelling» 

av Peter da Peter hyklet ved sitt skjulte samfunn med de av hedningene 

som var kommet til tro. Ref: 

37 Barnabas ville da også ha med Johannes med tilnavnet Markus. 38 Men 

Paulus mente at de ikke skulle ta med ham som hadde forlatt dem i 

Pamfylia og ikke gått med dem i arbeidet. 39 Det ble da så bitter uenighet 

at de skiltes fra hverandre. Barnabas tok med seg Markus og seilte av 

sted til Kypros. Apg 15:37-39 

11 Men da Kefas kom til Antiokia, sa jeg ham imot like opp i ansiktet, fordi 

han opptrådte klanderverdig. 12 Før det kom noen fra Jakob, åt han 

sammen med hedningene. Men da de kom, trakk han seg tilbake og holdt 

seg unna, fordi han var redd for dem som var av omskjærelsen. 13 Og 

sammen med ham hyklet også de andre jødene, slik at til og med 

Barnabas ble revet med av hykleriet deres. 14 Men da jeg så at de ikke 

gikk rett fram etter evangeliets sannhet, sa jeg til Kefas i alles nærvær: 
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Når du som er jøde, lever etter hedensk skikk og ikke som jøde, hvordan 

kan du da tvinge hedningene til å leve som jøder? Gal 2:11-14 

Mange, mange flere tilfeller kan nevnes for ikke å snakke om GT. Så det 

er ikke så rart at apostlene som var født under loven, oppvokst med loven 

fortsatte å holde fast ved å faste fra tid til annen. Man skal huske på at 

veldig mange av disse også ville holde fast ved omskjærelsen og 

retningslinjer fra Moseloven. Ref. Ap gj. 15. 

Det er en ting jeg aldri kommer til å slutte å under meg over; hvordan 

kan man etter ha blitt gjenfødt fortsette å holde slaver? Det er med 

undring hvordan jeg leser Paulus behandler dette tema. Det ble jo laget 

de verste doktriner av dette og dette første til bl.a. i USA noen forferdelige 

tilstander over flere hundre år og også i verden generelt. En voldsom 

rasisme som helt opp til i dag henger igjen i mange land og jeg sier da 

dette om dem som kaller seg kristne. Problemet var vel kanskje at det 

hadde vært slik i alle tider. Slaveri var faktisk vanlig hos jødene selv om 

de ble kalt tjenere.  

2M 22:21 En fremmed skal du ikke plage og ikke undertrykke, for dere 

har selv vært fremmede i landet Egypt. 

Lenge før dette vet vi hva som skjedde når Sara tok med seg en 

slavekvinne fra Egypt. Slavehold har ikke ført annet enn negativitet med 

seg gjennom hele historien. Vel har noen fått valget om å bli fri, men 

valgt å bli. Men da er de jo ikke slaver lenger, men tjenere. Ekte 

slavehold, altså berøvelse av friheten er jo egentlig å bli holdt fanget mot 

sin vilje. Skriften sammenligner derfor dette med at vi kan bli slaver av 

synden. Så slaveri er konsekvent (med kanskje noen få unntak hvor 

slaven har meget stor frihet og ville blitt om han hadde fått lov å gå) 

forbundet med noe meget negativt.  

I dag er det jo forbudt i alle land så vidt jeg vet. Dessuten vil vi ikke finne 

noen slaver i Himmelen. Vel det var bare noen tanker i den forbindelse 

med at også disiplene og apostlene og andre troende helt fra starten 

gjorde så mange feil og hadde mange mangler. Dette skal vi lære av slik 

at vi ikke lager doktriner i «hytt og pine», men tester alt og gjerne flere 

ganger. Det er ikke slik at alt vi synes er bra nødvendigvis må komme fra 

den Hellige Ånd! 

Jeg bør vel snart avslutte denne preken, men først ta et annet problem i 

menigheten som har blitt stort og da spesielt i Vesten. Det er Jesabel-

ånden som her herjer i forsamlingen og blant de «kristne». De som er litt 

bevandret i Skriften vet at denne kvinnen er nevnt to ganger der. En gang 

i GT og en gang i NT. Begge ganger som noe ekstremt negativt. I åndelig 

betydning er det ikke slik at Jesabel må være en kvinne. Menn kan også 

ta denne rollen. 

Begge fortellingene om Jesabel går på at det er en ond person, i dette 

tilfelle en kvinne siden hun som oftest er betegnet som en prostituert, 
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som tar kontroll og forkynner avgudsdyrkelse. Menigheten i dag er full av 

både kvinner og menn med en Jesabel-ånd. La oss bite oss merke i hva 

som vil skje med dem hvis de ikke omvender seg. Også legge til merke til 

hvordan de opererer.  

30 Akab, Omris sønn, gjorde det som var ondt i Herrens øyne, enda mer 

enn noen av dem som hadde vært før ham. 31 Og som om det var for lite 

at han vandret i Jeroboams, Nebats sønns synder, tok han Jesabel, datter 

av sidoniernes konge Etba'al, til hustru, og gav seg til å dyrke Ba'al og 

tilbe ham. 32 Han reiste et alter for Ba'al i det Ba'al-tempel han hadde 

bygd i Samaria. 33 Akab laget også et Astarte-bilde. Han gjorde enda mer 

for å vekke Herrens, Israels Guds harme. Han bar seg verre at enn noen 

av dem som hadde vært konger i Israel før ham. 1Kong 16:30-33 

Den gang Jesabel utryddet Herrens profeter, hadde Obadja tatt hundre 

profeter og gjemt dem i to huler, femti mann i hver hule, og forsørget 

dem med brød og vann. 1Kong 18:4 

Men send nå bud og la hele Israel komme sammen til meg på Karmel-

fjellet, og likeså de fire hundre og femti Ba'als profeter og de fire hundre 

Astartes profeter som spiser ved Jesabels bord! 1Kong 18:19 

Det har aldri vært noen som Akab, han som solgte seg til å gjøre det som 

var ondt i Herrens øyne, fordi hans hustru Jesabel egget ham. 1Kong 

21:25 

30 Så kom Jehu til Jisre'el. Da Jesabel hørte det, sminket hun øynene, 

pyntet seg på hodet og så ut gjennom vinduet. 31 Da Jehu kom inn 

gjennom porten, ropte hun: Kommer du med fred, du Simri som slo din 

herre i hjel? 32 Men han så opp mot vinduet og sa: Hvem holder med 

meg? Hvem? Da så to-tre hoffmenn ut gjennom vinduet. 33 Han ropte: 

Kast henne ned! Og de kastet henne ned, og blodet sprutet oppetter 

veggen og på hestene, og han lot hestene tråkke henne ned. 34 Så gikk 

han inn. Da han hadde ett og drukket, sa han: Sørg for at denne 

forbannede kvinnen blir begravet! Hun er jo kongedatter. 35 Men da de 

kom for å begrave henne, fant de ikke annet av henne enn hodeskallen og 

føttene og hendene. 36 De kom tilbake og fortalte ham det. Da sa han: 

Dette er det ord som Herren talte gjennom sin tjener tisbitten Elias da han 

sa: På Jisre'els mark skal hundene ete opp kroppen til Jesabel. 37 Liket av 

Jesabel skal bli som møkk på jorden på Jisre'els mark, så ingen skal kunne 

si: Dette er Jesabel. 2Kong 9:30-37 

20 Men jeg har imot deg at du tåler kvinnen Jesabel, hun som sier at hun 

er en profetinne, og som lærer og forfører mine tjenere til å drive hor og 

ete avgudsoffer. 21 Jeg gav henne tid til å omvende seg, men hun ville 

ikke omvende seg fra sitt horeliv. 22 Se, jeg kaster henne på sykeseng. Og 

de som driver hor med henne, skal komme i stor trengsel, hvis de ikke 

omvender seg fra hennes gjerninger. 23 Hennes barn vil jeg rykke bort ved 

død. Og alle menighetene skal kjenne at jeg er den som gransker nyrer og 

hjerter, og jeg vil gi hver av dere etter hans gjerninger. Åp 2:20-23 
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Som vi forstår så må man snarest omvende seg hvis man har en snev av 

Jesabel-ånd. Ledere og lekmenn er dessverre full av denne ånden. Den 

viser seg på all slags vis i menighetsammenheng.  

For det første vil de si at hun/han er en leder og at Gud har talt spesielt til 

dem om spesielle ting. For det andre vil han/hun går sterkt imot dem som 

virkelig er Herrens utvalgte Guds menn. Siden Gud er så nådig har han 

gitt ham/henne tid til å omvende seg, men det blir slått fast at de ikke vil. 

Men hun vil bli kastet på sykeseng og hennes barn vil Jesus Kristus rykke 

bort ved død. Likeledes bør vi legge merke til at Jesus alltid gir igjen etter 

ens gjerninger.  

Ba’al-tilbedelse er noe av det Jesus beskriver som en av de groveste 

synder. Dette kommer fra den gangen mennesket prøvde å opphøye seg 

til Gud ved å bygge et tårn like til Himmelen. Vi vet alle hvordan det gikk.  

Så når disse halvgale økumene-freaks, for å si det mildt, ormeyngel, 

hvitkalkede graver, prøver å få folk tilbake til å dyrke andre guder så er 

det klart at Herren ser på dette som noe av det absolutt verste. DNK har 

ikke evangelienes Jesus, RKI har ikke evangelienes Jesus, de store 

verdensreligioner har ikke evangelienes Jesus og snart har hverken noen 

baptister, metodister, tros- eller pinsebevegelser eller andre sekter noe 

med evangelienes Jesus å gjøre lenger. Alle er ført til å dyrke Ba’al. 

Det er ting til som vi skal nevne før vi avslutter. På grunn av en totalt 

misforstått kvinnefrigjøring i Vesten og da delvis i resten av verden, har 

de som kaller seg kristen søstre begynt å ta autoritet over menn.  

1 Akab fortalte Jesabel om alt det Elias hadde gjort, og hvordan han hadde 

drept alle profetene med sverd. 2 Da sendte Jesabel en budbærer til Elias 

med disse ord: Gudene la det gå meg ille både nå og siden om jeg ikke i 

morgen på denne tid gjør med ditt liv som det er gjort med deres liv. 3 Da 

ble Elias redd, han gjorde seg i stand og drog av sted for å berge livet. Og 

han kom til Be'er-seba, som hører til Juda. Der lot han tjenestegutten sin 

bli tilbake. 4 Selv gikk han en dagsreise ut i ørkenen. Der satte han seg 

under en gyvelbusk, og han ønsket seg døden og sa: Det er nok! Ta nå 

mitt liv, Herre! For jeg er ikke bedre enn mine fedre. 1Kong 19:1-4 

Hvor mange Guds menn har lidd samme skjebne når presset fra Jesabel 

har blitt for stort. Og ikke mange har greid å reise seg igjen. Disse falske 

profeter som påstår at Skriften ikke taler noe om at ikke kvinner kan ha 

like stillinger med menn i menigheten. Dette har også sneket seg inn 

ekteskapet og forsamlingen i har i dag spilt falitt. Enhver troende er kalt 

til misjonsbefalingen. Der blir det sagt følgende: 

19 Gå derfor ut og gjør alle folkeslag til disipler, idet dere døper dem til 

Faderens og Sønnens og Den Hellige Ånds navn, 20 og lærer dem å holde 

alt det jeg har befalt dere. Og se, jeg er med dere alle dager inntil 

verdens ende! Matt 28:19f 
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Men dette gir IKKE kvinner tillatelse til å ta åndelig autoritet over menn. 

Det kan bare være en kaptein på båten. I menigheten som i ekteskapet. 

Jesabel-ånden derimot går sterkt imot dette og oppfordrer kvinner til å 

inneha alle posisjoner i menigheten. De kan ha de posisjoner som gjør 

dem til en autoritet over menn. La meg gi et eksempel. Filadelfia Oslo 

brukte årevis på spørsmålet om kvinner kunne bli eldste. De har i sine 

bestemmelser at det er eldste som bestemmer læren. Så da de tillot 

kvinner som eldste var dette feil, men ikke fordi de var kvinner, men fordi 

eldste bestemmer læren. Altså man kunne ende opp i en situasjon der 

kvinner tok åndelig autoritet over menn og det er ikke etter Skriften. 

Dette skjønte ikke lederne for noen år siden og vil heller aldri skjønne det 

fordi de er forblindet av Jesabel ånd, av Kundalini og av sin egen 

fortreffelighet og mye mer. 

Det er pastoren som utsteder eldste og det er pastoren som har ansvar 

for flokken og det er pastoren som har ansvar for læren. I dag har 

menigheten blitt en del av det vi forbinder med verdens politiske system. 

Man har menighetsmøter med demokratiske valg.    

 

Kapittel 17 – Læren om en bortrykkelse før trengselen 
Dette er en alvorlig feil som dessverre har ført mange vill. Det er en 

alvorlig sak å unnlate å forberede familie, venner og søsken i Kristus på 

trengsel. Det kan føre til frafall. Noe av det som er trist ved denne saken 

er at troende ikke greier å se forskjell på trengsel og Guds Vrede. Gud har 

lovet trengsel, men samtidig har han lovet at Hans Barn ikke vil bli utsatt 

for Hans vrede. Vi oppmuntrer alle til å studere Skriften slik at de 

skjønner dette. Da blir det lettere å se når opprykkelsen kommer til å 

skje. Som hjelp legger vi ved en link. Dette er på engelsk, men det er så 

mange illustrasjoner og referanser til Ordet at det bør være til nytte selv 

for dem som ikke har de største engelskkunnskaper: 

https://youtu.be/G0Ynrb2qugA 

Evangeliet 
Vi kan ikke avslutte denne boken uten å legge ut et lite stykke om 

Evangeliet. Slik det er. Vi konsentrerer oss her om den vestlige verden og 

hvordan den vestlige verden forholder seg til det.  

Det er en del vekkelse blant muslimer av den enkle årsak at mange har 

begynt å sjekke Koranen og funnet feil. I Vesten er det ingen som er 

villige til å teste Bibelen å finne ut om det er sant eller ikke. Det er få eller 

ingen i syndenød og det som snakkes om Gud er falskt.  

1 Men dette skal du vite, at i de siste dager skal det komme vanskelige 

tider. 2 For menneskene skal da være egenkjærlige, pengekjære, 

skrytende, overmodige, spottende, ulydige mot foreldre, utakknemlige, 

https://youtu.be/G0Ynrb2qugA
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uten aktelse for det hellige, 3 uten naturlig kjærlighet, uforsonlige, 

baktalende, umåtelige, voldsomme, uten kjærlighet til det gode, 
4 svikefulle, oppfarende, oppblåste, slike som elsker sine lyster høyere enn 

Gud. 5 De har skinn av gudsfrykt, men fornekter dens kraft. Slike skal du 

vende deg fra. 2Tim 3:1-5 

Ja, man nevner at Gud er kjærlig og nådefull. Teolog og informasjonsleder 

i Norsk Luthersk Misjonssamband, Espen Ottosen går så langt å si at Gud 

er «endeløst nådefull» og han og de fleste av disse som hevder slik vil bli 

katastrofalt skuffet en dag. Dette vil skje foran Jesus Kristus når Han 

sitter i Dommersetet. Ottesen sier videre at vi må ikke lære barn og 

ungdom om fortapelse. Han har ikke fått med seg følgende: 

For så har Gud elsket verden at han gav sin Sønn, den enbårne, for at 

hver den som tror på ham, ikke skal fortapes, men ha evig liv. Joh 3:16 

(uthevet av forfatter) 

Dette skriftstedet er en av de få som min datter på ti har lært seg utenat. 

Ottesen mener altså at vi IKKE skal fortelle barn og ungdom sannheten, 

men lyve om Evangeliet. At vi trenger Jesus Kristus for ikke å gå fortapt 

er jo hele kjernen i Evangeliet. KS har da tatt inn denne artikkel som noe 

fint og godt. Så galt kan det gå. De er totalt frafallende hele gjengen.  

De Gode Nyheter er rett og slett at vi er blitt gitt muligheten til å 

omvende oss og tro på Evangeliet. Evangeliet om at Jesus Kristus valgte å 

la seg spikre til et kors for å øse ut sitt blod etter å ha blitt dømt for 

blasfemi fordi Han fastslo at Han var Guds Sønn. Hans nedverdigelse og 

tortur var så total at Faderen selv holdt Ham i live så Hans offer kunne 

fullføres.  

I eldre tider, da Abraham ble bedt av Gud om å ofre sin sønn, ble han 

stoppet idet han løftet kniven. Da Jesus Kristus hang på korset var det 

ingen som kunne stoppe Gud i å la sin vrede gå ut over sin egen Sønn da 

all verdens synd ble lagt på Ham. Denne vrede som rettmessig skulle falt 

på oss. Det er vi som fortjener å bli korsfestet, torturert og behandlet som 

kriminelle. Men nåde er gitt for å utsette dommen. Dette for å gi oss tid til 

omvendelse og til å forkynne de Gode Nyheter slik at det blir gitt mulighet 

for å få tilgivelse for synd. Synd fordi vi ikke tror. Når Gud har ofret sin 

Sønn på denne måten for å gi oss sjansen til et Evig Liv med Ham og 

Sønnen og vi aviser dette som løgn ved ulydighet, finnes det ikke lenger 

noe som kan holde tilbake Hans vrede. Dette er Evangeliet. 

Jesus Kristus forkynte selvfølgelig det samme til Nikodemus som Han 

gjorde til disiplene.  

3 Jesus svarte og sa til ham: Sannelig, sannelig sier jeg deg: Uten at en 

blir født på ny, kan han ikke se Guds rike. 4 Nikodemus sier til ham: 

Hvordan kan et menneske bli født når han er gammel? Kan han vel annen 

gang komme inn i sin mors liv og bli født? 5 Jesus svarte: Sannelig, 
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sannelig sier jeg deg: Uten at en blir født av vann og Ånd, kan han ikke 

komme inn i Guds rike. Joh 3:3-5 

Derfor svarer Peter folket etter å ha fått kraft av den Hellige Ånd på 

Pinsedagen: 

37 Men da de hørte dette, stakk det dem i hjertet, og de sa til Peter og de 

andre apostlene: Hva skal vi gjøre, brødre? 38 Peter sa til dem: Omvend 

dere, og la dere alle døpe på Jesu Kristi navn til syndenes forlatelse, så 

skal dere få Den Hellige Ånds gave. Apg 2:37f 

Enhver bør høre dette for om mulig bli oppmuntret til å teste om Skriften 

med alle sine profetier og oppfordringer til omvendelse er korrekt. Er det 

virkelig mulig at Jesus Kristus stod opp igjen fra de døde. Er det ikke slik 

at en Allmektig Gud kan reise hvem Han vil fra de døde? Jo det er det, 

hvis vi tror på at det finnes noe mer enn det vi kan se, høre, føle, smake 

og lukte. Finnes det noe mer enn å bli født, gå på skole (for de fleste), 

arbeide, stifte familie (for de fleste) og så dø etter ca. 70/80 år? 

Jeg legger ved en av våre traktater (som da noen velger å kalle 

propaganda): 

///// 

Hva er det mennesker trenger? 

eller 

Hva er meningen med livet? 

Skal vi tro filosof Poul Lübcke, er meningen med livet det hver og en 

finner fram til. Komikerne i Monty Python, i filmen «The Meaning of Life», 

kom fram til følgende svar: «Prøv å være snill mot andre og ikke å spise 

for mye fett. Les en god bok innimellom, gå en tur og prøv og lev i fred og 

harmoni med mennesker fra alle sosiale lag og nasjoner.» 

Vel det kan sikkert være noen gode råd i det. Men det har seg slik at det 

er en som har forklart det bedre. Ingen kommer utenom å ta stilling til 

følgende: 

Hvem er Jesus? 

Noen sier: En historisk person. Som i en viss forstand er riktig. Men er 

han mer enn det? Hva sier han om seg selv? Han hevder å være Guds 

Sønn. Så er han en løgner eller snakker han sant? Noen sier han var en 

god lærer og ved den påstanden, ved hjelp av fortid, erklære at han ikke 

er i live (Hindu). 

Jesus hevder han stod opp fra de døde. Og hvis han er en god lærer 

hvordan kan han i så fall lyve? Ingen god lærer lyver! Noen sier han var 

en profet og til og med sier han ER en profet, men fornekter Hans 

Guddom, påstanden om at han er Guds Sønn (Muslim). 

Hvem tror du han er? 
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En god løgner? En falsk lærer? En gal person? Du kan ha rett. Bare en gal 

person komme med en uttalelse som helt sikkert vil dømme ham til å dø 

på et kors hvis han da ikke nektet å lyve og dermed fortalte sannheten. 

Han sier i dag som den gangen; «JEG ER GUDS SØNN». Så du må gjøre 

deg opp en mening. Enten var han gal eller han er Guds Sønn. Og er han 

Guds Sønn så vet han meningen med livet og hva vi trenger. 

Hvorfor måtte Jesus dø? 

Rett og slett fordi han var det eneste hellige offer for synd. Selv i denne 

sekulære verden, vil vi bli dømt for våre synder og dømt, i noen land, til 

døden for noen synder. Hvor mye mer vil vi bli dømt for synd foran vår 

hellige Skaper. Jesus måtte dø så vi kan ha mulighet til å arve evig liv ved 

å tro på det han gjorde på korset da han sa, «Det er fullbrakt». 

Hva er hensikten med livet ditt? 

Å tjene Ham som er verdig all tilbedelse. Å elske Gud vår Far fremfor alt, 

hans Sønn Jesus Kristus og Den Hellige Ånd vår sikkerhet for evig liv og å 

elske vår neste som oss selv. 

Hvordan kan vi være sikker på dette? 

Bare ved å teste om det er sant. Hvordan kan vi gjøre det? Å gi Jesus en 

sjanse til å bevise sine påstander. Skriften sier; Men alle dem som tok 

imot ham, dem gav han rett til å bli Guds barn, de som tror på hans navn. 

Joh 1:12 

Hva har du å tape? Hvorfor ikke teste disse påstander? Er han sannheten? 

Han hevder dette: 

Og dette er det evige liv, at de kjenner deg, den eneste sanne Gud, og 

ham 

du utsendte, Jesus Kristus. Joh 17:3 

Hellige dem i sannheten! Ditt ord er sannhet. Joh 17:17 

Vi utfordrer deg i dag til å spørre ham ved å be til ham. Men din bønn må 

være oppriktig. Jesus er den eneste som kan se til hjertet ditt. Han vil se 

om du virkelig, virkelig er interessert i sannheten, eller du ønsker dine 

egne lyster og løgner. Her er fakta; 

Jesus svarte: Sannelig, sannelig sier jeg deg: Uten at en blir født av vann 

og Ånd, kan han ikke komme inn i Guds rike. Joh 3:5 

Dessuten: 

Peter sa til dem: Omvend dere, og la dere alle døpe på Jesu Kristi navn til 

syndenes forlatelse, så skal dere få Den Hellige Ånds gave. Apg 2:38 

Hva venter du på? Snakk med Jesus og så få deg en bibel (den gode bok, 

«en god bok») og begynne å lese de gode nyhetene. Start med Johannes-
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evangeliet i det nye testamente. Du sier kanskje: «det finnes ingen Gud». 

Vel det kan ikke bevises. Ingen kan bevise en negativ. Så dermed vil det 

alltid være en mulighet for at det finnes en Gud og at påstanden til Jesus 

er korrekt. 

Jesus velsigner deg og din familie. 

Kontakt oss gjerne på kjell@norway.com.ph  

//// 

Vi vil avslutte denne boka med følgende, fordi det er så sjeldent nevnt og 

så sjeldent praktisert, men dog så viktig i dag som alt skal være så godt 

og fint og alt blir tillagt følelser og da gode følelser og alt som er godt det 

er fra Gud, men alt som ikke føles bra er fra djevelen. Dette er selvfølgelig 

en stor forførelse. 

Jeg tilbragte en tid som forkynner i Papaya og Jomtien i Thailand og ble 

ledet til å oppsøke en pastor i en lokal menighet. Han var en eldre mann 

med mange gode historier. Her kommer en hvor han utfordret oss til å 

teste om dette var riktig; 

En buddhistmunk kom en dag til ham og sa han ønsket å komme til tro og 

kjenne Jesus. Pastoren forkynte ham da det Ekte Evangeliet og munken 

tok imot Jesus Kristus som Herre og frelser. Da dette var gjort prøvde 

pastoren å overtale ham til ikke å bli en kristen, en etterfølger av Jesus, 

fordi som pastoren opplyste ham om; det vil bli meget vanskelig for deg. 

Han forklarte at han ville bli utstøtt av familie og venner og antagelig ikke 

få noen jobb og bli hatet og forfulgt og i verste fall miste livet. At han ville 

bli testet, men opp i alt forfølgelse og testing ville Jesus alltid være med 

ham. Buddhistmunken var ikke til å rokke. Til tross for at han ville bli 

ustøtt av familien, noe som muligens var det verste (husk at i Østen er 

dette katastrofalt) og til og med miste livet ville han la seg døpe og bli et 

vitne. Som pastoren la til; når noen er blitt berørt av Jesus Kristus og 

lytter til den Hellige Ånd er det intet som kan stoppe dem ifra lydighet. 

Jeg måtte si meg enig. 

Det vi må huske på oppe i alt med at vi er så opptatt av å ha det godt er 

at det er rettferdig at vi har trengsler. Hvordan eller skal vi kunne juble 

når vi blir forfulgt uten at vi vet at rettferdighet skjer. Vi kan jo ikke juble 

over urettferdighet? Vi må bli testet. Skriften taler klart om dette. Jesus 

ble testet før han begynte sin tjeneste. Alle andre vi leser om i Skriften av 

Guds menn ble testet. Men vi skal ikke bli testet? Hvordan kan vi bli 

renset uten å bli testet? 

6 Derfor jubler dere av glede, selv om dere nå en liten stund, når så skal 

være, har sorg i mange slags prøvelser. 7 Dette skjer for at deres prøvede 

tro, som er langt mer kostbar enn det forgjengelige gull – som jo lutres 

ved ild – skal finnes til lov og pris og ære ved Jesu Kristi åpenbarelse. 
8 Ham elsker dere, enda dere ikke har kjent ham. Ham tror dere på, enda 

dere nå ikke ser ham. Og dere fryder dere med en usigelig og herliggjort 
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glede, 9 når dere vinner fram til endemålet for deres tro: sjelenes frelse. 

1Pet 1:6-9 

Verdens banker og regjerninger og kanskje aller mest banker i 

Skandinavia kjemper en kamp i disse dager, og har holdt på en stund, for 

å få innført et kontantløst samfunn. Danmark har vel kommet lengst for 

der plikter ikke lenger butikker å ta imot kontanter. De største bankene i 

Norge har gjort det helt klart at dette er også deres mål. Det skal ikke 

mye innsikt, selv uten å være troende eller å ha studert Skriften, for å 

skjønne at et kontantløst samfunn er starten på en rekke av hendelser 

som vil føre frem til at man ikke lenger kan kjøpe og selge uten en viss 

type identitetsbevis. For troende derimot så vil man alltid tenke i retning 

av dette; 

16 Det utvirker at det blir gitt alle, små og store, rike og fattige, frie og 
treller, et merke i sin høyre hånd eller på sin panne, 17 og at ingen kan 

kjøpe eller selge uten den som har merket: dyrets navn eller tallet for 
dets navn. 18 Heri består visdommen. Den som har forstand, la ham regne 

ut dyrets tall! For det er et menneskes tall. Og dets tall er seks hundre og 

sekstiseks. Åp 13:16-18 

Som Ånden videre leder oss til å skjønne er at det vil bli trengsel når dette 

skjer. Man får altså ikke utbetalt lønn eller pensjon, dermed kan man ikke 

betale fellesutgifter, avgifter eller husleie osv. Vi lar leseren selv tenke seg 

om hvordan dette vil arte seg. I utstrakt form vil det bety at de som ikke 

tar merket eller skaffer seg ID om du vil, vil tilbringe vinteren uten mat på 

gaten. Det vi dog ikke skal glemme er at denne trengsel er kortvarig. 

Dette blir den siste testen for dem som regner seg som den Hvite Rene 

Ventende Bruden. 

Tilhører man den ventende Bruden så våker man. Man vil i denne mørke 

våkenatten få hjelp av Hjelperen i alle ting. Også å dømme i alle ting. Bli 

derfor frimodig og gi aldri opp med å advare dine søsken og andre i det du 

benytter enhver anledning til å forkynne et Ekte Evangelium. Det skulle 

være unødvendig for leseren å sjekke klokken enda en gang. Den er 

stadig 23:59:59.  

 

Vedlegg: 
1. 

Profetisk advarsel om endetiden av Stanley Frodsham 

Stanley Frodsham (1882-1969). Skribent redaktør og forkynner som tjenestegjorde i 
pinsebevegelsen i over 60 år. I 30 år var han redaktør for Pentecostal Evangel. Han 
er mest husket for de 15 bøkene han skrev, den mest kjente er en historie om 
pinsebevegelsen, Med Skilt Etter (1926, revidert 1946) en samling av Smith 
Wigglesworth sine prekener Ever increasing Faith (1924) og hans biografi om Smith 
Wigglesworth, Apostel of Faith (1948). 
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Profetisk advarsel av Stanley Frodsham. Denne profetien ble gitt ved The Elim Bible 
Institute USA, i 1965 ved Stanley Frodsham. Broder Frodsham var en av dem som 
mottok dåpen i Den Hellige Ånd i Sunderland i 1908 da pinsebevegelsen hadde sin 
begynnelse i England.  
/ / 

Varsel om dom 
Med ødeleggende dom vil Jeg komme imot befolkningen i dette landet (USA). Et 
stort mørke kommer over de land som har hørt evangeliet, men ikke lenger vandrer 
eller lever i det. Min vrede vil komme over dem. Mørket vil bli så voldsomt, frykten så 
stor at mennesker vil rope etter døden men ikke finne den. Det vil være langsom 
død, hungersnød og store katastrofer. Min vrede skal manifestere seg mot all 
ugudelighet. Den (vreden) skal komme med veldig intensitet. Du har kjent Min 
kjærlighet og nåde, men du har ikke kjent Min vrede og alvoret i Mine dommer. 

Mine dommer er det de blir beskrevet som i Ordet, og bør ikke taes lett på. Innse 
alvoret i mine dommer og Min intense vrede mot all synd i Mitt hus. Mine dommer 
skal begynne i Mitt hus. For jeg vil rense Mitt hus slik at det ikke skal falle under den 
samme dom som de ugudelige og deres byer. Før Jeg besøker byene i denne 
nasjonen (USA) vil jeg begynne med Mitt hus. Når Jeg lar Min vrede kommer over 
byene i verden så skal mitt folk være adskilt og utskilt. Jeg vil ha et folk uten flekk 
eller lyte, og de som er blant dem skal bli bevart fra all Min vrede som kommer over 
ugudelighet og urettferdighet. 

Søk meg inderlig 
Jeg vil forberede deg til disse dagene, gjennom vanskeligheter slik at du stadig vil 
vende deg til meg. For når dere har det komfortabelt og enkelt, da søker dere Meg 
ikke, men dere gleder dere i en velsignelse som ikke varer. Når da velsignelsen taes 
bort, søker dere den ene og den andre veien, men dere kommer ikke til Meg. Jeg 
viser deg disse ting for at du helhjertet skal søke Meg. Når du søker Meg, vil jeg 
åpenbare skjulte sannheter for deg, og skal bevare deg fra å falle i den tid som ligger 
foran. 

Når du blir forfulgt, trykt ned og avvist av dine brødre, da skal du vende deg til Meg 
av hele ditt hjerte og søke meg for å få tak i det åndelige livet som du så sårt trenger. 
Når prøvelsene da kommer over deg vil du være i stand til å stå. Mange skal bli 
kastet hit og dit. Mennesker skal synke ned i dyp fortvilelse fordi det er trøbbel og 
vanskeligheter overalt hvor de vender seg. For de dager som kommer skal være 
grusomme og mangle sidestykke i historien. 

Når jeg kommer til mitt folk med mektige vekkelser, vil det være for å forberede dem 
på mørket som ligger foran dem. Med stor herlighet kommer også stort mørke. Min 
herlighet vil forberede mitt folk på mørket som ligger foran. Jeg vil ved Min Ånd gjøre 
det mulig for Mitt folk å komme seg helskinnet igjennom. Ta dere i vare så dere ikke 
blir oppblåste og tror at dere klarer dere selv. 

Mange skal bli oppblåste. De tok imot Mitt Ord, men de vek av og fortsatte ikke i det. 
Salvet Jeg ikke Jehu? Likevel ble ikke Mine ønsker oppfylt i Hans liv. Hør på dem 
som forkynner, men ikke tenk for store tanker om dem. For mange som Jeg salver 
mektig med under og tegn, skal bli hovmodige og falle. Dette er ikke Min vilje for 
dem. Jeg har lagt alt til rette for at de kan bli stående. Jeg kaller mange inn i denne 
tjenesten, men husk at mange skal falle. De skal være skinnende lys som folk skal 
glede seg i, men de blir overlistet av forførende ånder og leder mange til frafall. 

Forførende ånder 
Ta disse ting ytterst alvorlig. For i de siste dager skal forførende ånder lede mange 
av Mine salvede på ville veier. Mange skal gi etter for diverse lyster og grove synder. 
Men hvis du søker meg flittig så vil jeg gi deg av Min Ånd. Når en går til høyre og en 
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til venstre, da skal du ikke følge dem men ha dine øyne full og helt på Meg. De 
kommende dager er de mest farlige, vanskelige og mørke, men det skal også 
komme en mektig utgytelse av Min Ånd over mange byer, og mange byer skal bli 
ødelagt. Mitt folk må stadig advares om at disse dager nærmer seg. Mange vil følge 
forførende ånder og mange forfører allerede Mitt folk. 

Det er de som GJØR rettferdighet som ER rettferdige. 

Mange glatter over sine synder med teologi og store ord. Men jeg advarer deg. 
Forførende ånder vil få Mitt folk til å gjøre det onde. Jeg skal salve mange som vil 
rense mitt folk, for jeg vil ha et hellig folk. Mange skal holde seg til forførende ånder 
som får dem til å leve etter sine lyster. Du vil se at etter at Jeg har besøkt mitt folk, vil 
færre og færre vandre på Mine veier. Bli ikke forført. Rettferdighetens vei, er Min vei. 
Selv om Satan kommer som en lysets engel og gjør mektige tegn og under, så ikke 
følg ham. 

Enhver som gjør mektige tegn og under, men ikke taler om Min rettferdighet er ikke 
fra Meg. Jeg forteller deg at Jeg vil dømme Mitt hus fordi Jeg vil ha en kirke uten 
flekk eller lyte. Jeg ønsker å åpne dine øyne og gi deg forstand slik at du ikke skal bli 
forført, men vandrer i hjertets oppriktighet foran Meg, og at du elsker rettferdighet og 
hater alt ondt. Se hen til Meg og Jeg vil opplyse dine åndelige øyne om hva som 
ligger og lurer i mørket, slike ting som ikke kan sees med det menneskelige øyet. 

La meg lede deg slik at du gjenkjenner mørkets krefter og får kraft til å bekjempe 
dem. Det er ikke en kamp mot kjøtt og blod, derfor er det til ingen nytte om du 
kjemper med kjødelige våpen. Men lar du Meg ta over og lar du Meg føre kampen, 
da må mørket gi tapt og frihet vil kommet til deg og Mitt folk. 

Jeg formaner deg 
Jeg formaner deg med stort alvor at du setter deg grundig inn i Skriften. For det er 
ting som er skrevet i Mitt Ord som i sannhet skal skje i de siste dager. Det skal 
komme forførere fra Mitt folk i stadig voksende antall som til å begynne med skal tale 
sannhet for å vinne innpass hos mitt folk. Mitt folk skal undersøke Skriften og si, ”Hva 
disse menn sier er sant”. Når de så har vunnet hjertene til Mitt folk, da og KUN DA 
skal de bringe frem sin vranglære. 

Derfor sier Jeg til deg. Gi ikke ditt hjerte til mennesker, og la deg ikke rive med av 
beundring. For gjennom slike mennesker skal Satan få innpass hos Mitt folk. Pass 
deg for forførere. Tror du at en forfører høylydt vil proklamere åpenbar vranglære? 
Nei, han vil tale ord om rettferdighet og sannhet, og vil fremstå som en lysets apostel. 
Han vil proklamere Ordet. Folkets hjerter vil bli vunnet. 

Da, når hjertene er vunnet, vil doktriner som strider mot Mitt ord forkynnes, og Mitt 
folk vil bli forført. Mitt folk vil si; ”Talte han ikke om dette og dette. Undersøkte vi ikke 
Skriften og fant belegg for det? Da må han være en rettferdighets tjener. Dette som 
han nå forkynner finner vi ikke i Skriften, men det må være sant fordi hva han 
tidligere sa fant vi Skriften.” 

Bli ikke forført 
Bli ikke forført. Forføreren vil først prøve å vinne hjertene til mange og så komme 
med sine ugudelige doktriner. Du kan ikke bedømme hvem som er av Meg og hvem 
som ikke er av Meg når de begynner å preke. Men søk meg hele tiden. Når disse 
doktriner bringes frem skal du ha et vitne i hjertet ditt som viser at de ikke er av Meg. 

Frykt ikke, for jeg har advart deg. Mange vil bli forført. Men hvis du vandrer i hellighet 
og rettferdighet foran Herren, skal dine øyne åpnes og Herren skal beskytte deg. 
Hvis du hele tiden ser til Meg, vil du vite hva som er ugudelige doktriner, og du skal 
ikke rammes av dem. Hvis ditt hjerte er rett foran Meg vil jeg bevare deg, og hvis du 
hele tiden ser til Meg vil Jeg holde deg oppe. 
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Store farer lurer 
Rettferdighetens tjenere skal være vise. Deres liv skal samstemme med Mitt Ord, 
deres lepper skal forkynne det som er rett og det skal ikke være noe kompromiss hos 
dem. Når en miks av sannhet og løgn kommer, skal du vite at han ikke er av Meg. 
Husk at forføreren først taler sannhet, og deretter løgn. Dette gjør de for å glatte over 
sine egne synder som de elsker. 

Derfor befaler Jeg deg å studere Skriftene nøye vedrørende forførende ånder, for 
dette er en av de store farer i disse siste dager. Jeg vil at du skal være grunnfestet i 
Mitt Ord og ikke i menneskers fortreffelighet, slik at du blir stående når de andre faller 
fra. Jeg vil holde deg på rettferdighetens sti. Ta dere selv i vare og følg ikke etter de 
forførende ånder som allerede er virksomme. Søk meg flittig når du hører noe du 
ikke finner belegg for i Skriftene, og Jeg formaner deg igjen, se ikke opp til 
mennesker, for det er nettopp på den måten at Satan vil få tak i og ødelegge mange 
av Mine tjenere. 

Sannhet i dypet av hjertet 
Sannhetene som Jeg åpenbarer for deg må bli en del av deg. De må ikke bare bli en 
opplevelse, men en del av din natur. Er det ikke skrevet at Jeg vil ha sannhet i dypet 
av hjertet? Det er kun sannheten som er blitt en del av deg som vil holde deg oppe. 
Mange skal oppleve sannheten, men det hjelper dem ikke om ikke sannheten blir en 
del av dem. Når mennesker ser på deg vil de ikke se en som bare taler flotte ord, 
men en som lever et liv som gjenspeiler Min sannhet. 

Mange skal falle bort fordi de ikke går på mine veier og ikke har latt Min sannhet bli 
en del av dem. Jeg viser deg disse ting for å forberede deg, og etter å ha gjort alt Jeg 
befaler deg bli stående. Frykt ikke for dagene som ligger foran, men frykt Meg, at du 
lever et liv som er til behag for Meg. I disse dager renser jeg Min menighet. Den skal 
være uten flekk og lyte. Jeg vil gjøre et verk blant Mine elskede som ikke er blitt gjort 
siden denne verden ble grunnlagt. Jeg har vist deg disse ting for at du skal søke 
Herren flittig av hele ditt hjerte, og være en av dem som vokter Min hjord. 

/ / Stanley Frodsham 

2 

“Den smale veien” av Frank Mangs (1897-1994) 
Det skjedde ganske tidlig på morgenen for noen år siden.  

Uten å tenne lampen trakk jeg opp persiennene og slo meg ned ved skrivepulten. 

Utenfor var det grålysning. Egentlig jeg tenkte jeg ikke på noe. Men det var bare å 

lytte til den milde stemmen fra mitt innerste.  

 

Da skjedde det. Plutselig så mitt indre øye en vei, ikke en veibane eller en sti. Det var 

det nærmeste noe som en bedre gangvei noen meter bred. Nei, det var ikke et syn i 

Ånden. Jeg var ikke i en transe eller bortrykket, men lys våken. Og likevel så jeg 

veien så tydelig at jeg når jeg vil kan jeg se hele bildet foran meg. Jeg ser det akkurat 

nå.  

 

Jeg så at veien begynte på en smal gate og visste at det endte i herlighet verden. 

Men av dette målet, så jeg ingenting. Jeg så porten og begynnelsen av veien. Og 

langs veiens senter var et stråle av lys, som syntes å komme fra en uendelig kilde av 

en type jeg aldri sett. På veien til begge sider, var det stummende mørke.  

 

Veien hadde ingen grøfter og ingen gjerder. Men linjen var merket av det formløse 

området, som var der lyset og mørket møttes. Grensen var uskarp. Jeg så folk som 
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gikk på veien. Både menn og kvinner, unge og gamle. De gikk ikke i grupper.  

 

De fikk ikke engang gå i par og i bredden. Uten alle en etter en. Og det var da at 

Herren, som lokket dem ut i veien, hadde sagt: ”… Om noen hører min røst og åpner 

døren, da vil jeg gå inn til ham og holde nattverd med ham, og han med meg.” (Åp 

3:20 …)  

 

Noen! Jeg med ham og han med meg. Det betyr at i Kristi sanne etterfølgeres 

innerste er et rom, som reservert kun for ham. Og der ingen andre kan komme. Disse 

menneskene var kledd i hvite kjortler. Blendende hvite kjortler, som gang på gang 

fikk sin renhet fornyet. Ikke fordi de ba om og hungret etter renhet på en verdslig 

måte eller for å få gode følelser, men fordi de vandret i midten av veien. Rett under 

strålen av det overnaturlige lyset, var rensing i Jesu blod en pågående prosess.  

 

Og jeg så ansiktene deres. De var skinnende de også. Selv om mange av dem var 

preget av både alder, sorg og sykdom. Og gløden var både en refleksjon av indre lys 

og en utstråling av lys som produseres innenfor dem. Gjerne hadde jeg med mine 

øyne ønsket å følge disse menneskene, gå hele veien hjem. Selv gjorde jeg ikke det. 

Jeg måtte vende oppmerksomheten mot veiens begynnelse og den trange port.  

 

Og der så jeg en stor mengde som stoppet. De hadde stanset, før de føres gjennom 

porten og kom inn i veien. Og det rare var at mange av dem så ut til å være fornøyd. 

De var lykkelige fordi de trodde de var på veien.  

 

Selv om de aldri hadde gått gjennom den sanne omvendelses smal gate. Og kanskje 

det verste var at midt iblant dem var bevegelige figurer i prestekjole og pastor-

kostyme og evangelist-”utstyr”. Nei, det verste var at jeg så skyggen av mitt eget 

bilde i den klyngen. For vi har blitt lurt, vi som er kalt til å være levende organismer 

for Livet fra Gud. Vi har blitt religiøse opplesere i stedet for å være fungerende 

organer for Livet.  

 

Vi har garantert folk sin frelse, fordi de en gang ble døpt til Kristus. Vi har garantert 

for at søkende sjeler er født av Ånden, selv om de bare blir født av menneskelig 

påvirkning. Vi har sagt at de er Guds barn bare fordi de er ”gode”. Vi har blitt 

religiøse kvakksalvere, som tidlig talte til åndelige søkere at de er født av Gud. Selv 

om de bare er vekket ut av søvnen. Og vi har noen ganger gjennom nettopp dette 

kuttet den åndelige fødselsprosessen. Resultatet er at det i dag er mange 

mennesker, som mener seg å være på veien til himmelen, selv om de ikke er. Men 

Jesus sa at det ville komme til å være slik i denne tidsalders siste epoke:  

 

Så var det himlenes rike er som ti jomfruer gikk ut for å møte brudgommen. Fem av 

dem var dårlige, de tok ikke olje med seg.  

 

Ingen olje! Ingen Ånd! Og ingen arbeider Åndelig. Bare med former og opptredener. 

Navnet og trosbekjennelse. Og de trodde dette var nok.  

 

Men jeg så mer. Jeg så folk som har gått gjennom porten, opplevde den nye fødsel i 

livet og kom inn i veien, men som deretter gjorde veien til noe annet enn det den var 

ment å være.  



 

128 

 

De stoppet og gjorde veien til en rasteplass i stedet for å la den være en retning og 

rute. De hadde stoppet, ikke i form av alder og tid. Men de hadde stoppet når det 

gjelder Åndelig utvikling og vekst. De hadde stoppet og begynte å leve på minnene. 

Og noen mennesker hadde bare stoppet. Og sovnet.  

 

Men de hadde allerede glemt Paulus ord: ”Det gjelder bare at vi, så langt vi er 

kommet, holder fram i samme spor.” (Fil 3:16). Men jeg så mer. Jeg så folk som 

trakk seg ut av det overnaturlige lyset som var midt i veien. De hadde trukket inn i 

skumringen som var på veiens begge sider.  

 

Skumring, hvor utsikten over både synd og frelse ble innhyllet i mystikk. Alt var tåkete 

og grått og uvirkelig. Og den grå uvirkelighet hadde gjort ting, som var en total 

umulighet i veiens sentrum, til å bli en lek for både sinn og tale og handlinger.  

 

Og merkelig som det høres ut, det var ting som var i mørket på siden av veien som 

ble gjenstand for deres interesse. Som Guds gamle Israel i ørkenen, ble lysten til 

kjøttgrytene i Egypt så stor, at de ville tilbake til det de en gang hadde forlatt. De viste 

ikke bare interesse, men lysten vokste til begjær. Et begjær som la beslag på deres 

tanker og følelser. La beslag på deres drømmer og fantasier. Og gjorde at de i 

virkeligheten var på siden av veien, til tross for at de tilsynelatende var på den. Så 

skjedde det skumle. Sakte drev skyggene bort fra veien, som mangler både gjerder 

og grøfter. Vekk fra veien, som de en gang med tårer og bønner søkte seg inn på.  

 

Bort fra det levende håp og inn i håpløsheten. En håpløshet som de selv ikke var klar 

over. For de var døde. De hadde mistet evnen til å oppleve en åndelig krise. Etter at 

jeg har sett alt dette, sank jeg sakte nedpå kne og brast i gråt. Jeg ønsket at jeg var 

minst et halvt århundre yngre enn jeg er. Og hadde brukt muligheten på en bedre 

måte enn hva jeg har gjort, gjort mitt ytterste for å gi Guds Hellige Ånd frihet til å 

bruke meg bedre enn hva han kunne.  

/ / Frank Mangs  

3 

La oss gå i rette med hverandre for Herrens åsyn! 
Kom nå fram her, så vil jeg gå i rette med dere for Herrens åsyn, og minne 

om alle Herrens rettferdige gjerninger som han har gjort mot dere og deres 

fedre. 1Sam 12:7 

 

Dette er kanskje det viktigste lille hefte du har fått i hele ditt liv. Det kan være 

verdt mye, mye mer enn alle aksjer og obligasjoner i hele verden. Dette er mer 

enn å snakke om liv og død. Det har verdier for evigheten for deg. Ikke vær så 

sta at du bare kaster det uten å ha lest det. Putt det i lomma og jeg kan garantere 

deg at den Hellige Ånd vil nøde deg til å lese det senere. 

 

JESUS SIER: 

 

Ikke enhver som sier til meg: Herre, Herre! skal komme inn i himlenes rike, 

men den som gjør min himmelske Fars vilje. Matt 7:21 

 

Det betyr at det du har hørt om at bare du «bekjenner Jesus som Herre» så går 
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du til Himmelen når du dør har mer i seg enn du kanskje har fått åpenbart. Du 

går kanskje i en menighet i dag eller så har du kanskje en gang bedt en såkalt 

«frelses-bønn»? Du har «bedt etter en pastor» eller lest noe på en nettside som 

ligner på dette: 

 

«Gud. Takk for at du sendte Jesus Kristus og viste oss hvem du er. Takk for at 

Jesus døde og stod opp igjen for alle og for meg. La meg bli ditt barn og leve 

resten av livet som en etterfølger av deg». 

 

Å lese eller si dette bringer ingen til gjenfødelse hvis det ikke blir fulgt opp 

med det som står i Skriften. Det er altså falskt å foreslå at dette er en 

forsikring om å arve Evig Liv. Likeledes er det falskt å foreslå at man bare kan 

«komme frem til nattverd og spise av brødet og drikke av vinen» så er du 

«frelst». Nattverd er for dem som allerede har kommet til tro og som gjør Guds 

vilje. 

 

Her er noe av det som står skrevet i sammenhengen: 

 

Jesus svarte: Sannelig, sannelig sier jeg deg: Uten at en blir født av vann og 

Ånd, kan han ikke komme inn i Guds rike. Joh 3:5 

Den som tror og blir døpt, skal bli frelst; men den som ikke tror, skal bli 

fordømt. Mark 16:16 

 

Peter sa til dem: Omvend dere, og la dere alle døpe på Jesu Kristi navn til 

syndenes forlatelse, så skal dere få Den Hellige Ånds gave. Apg 2:38 

 

17 Jeg frir deg ut fra ditt folk og fra hedningene, som jeg sender deg til, 

18 for at du skal åpne deres øyne, så de kan vende seg fra mørke til lys og fra 

Satans makt til Gud, for at de kan få syndenes forlatelse og arvedel blant 

dem som er helliget ved troen på meg. Apg 26:17f 

 

Man må altså omvende seg fra synd. Ingen som 

praktiserer synd vil arve Guds Rike! 

 

Det er en løgn at Jesus bærer over med synd. Å tro det kan bli katastrofalt. 

Synd kommer først og fremst av at man ikke tror på Guds Enbårne Sønn, Jesus 

Kristus. Tro er lik lydighet som vi kan lese over; «den som gjør min 

himmelske Fars vilje». Dette betyr at på grunn av vantro – ulydighet – så faller 

man og begår en mengde feil og mest sannsynlig kommer man inn under det å 

«leve i synd» eller sagt på en annen måte; man praktiserer synd, synder mot 

bedre vitende. Jesus bærer ikke over med dette. Det var nettopp dette Han døde 

for; at vi skulle omvende oss fra synd og få tilgivelse og slutte å leve i synd. Ja 

vi snubler og faller alle fra tid til annen, og skal vi legge til grunn Guds 

standard for synd, så synder vi ganske ofte. Det skal ikke mye til å tenke stygt 

om noen eller bryte trafikkregler. Men vi skal ikke leve i synd. Vi har kommet 

til tro for å bli satt fri fra synd. 

 

Så la oss gå tilbake til det Jesus sier i innledningen; hvem er det som IKKE 

kommer inn? De som ikke gjør Hans Fars vilje. Så de som Jesus snakker om de 

forfekter altså å tro fordi de sier: «Herre, Herre». Men Jesus sier til dem: 

 

Men da skal jeg åpent si til dem: Jeg har aldri kjent dere. Vik bort fra meg, 

dere som gjorde urett! Matt 7:23 
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Du vil kanskje si at dette er å være «lovisk». At du er under nåden ... Vel hele 

verden bader i Guds nåde, men hvis du ikke har loven skrevet på ditt hjerte så 

er du ikke gjenfødt. Når det gjelder gjenfødelse så skal vi ikke ta lett på det. Vi 

ønsker ikke her å legge ut om gjenfødelse, men vil du vite mer om det så ta 

gjerne kontakt. Det som er viktig å vite i denne sammenhengen er at det ikke er 

gjenfødelse i vanndåpen alene. Men det er definitivt ikke frelse i å nekte å la 

seg døpe i vann på sin tro og bekjennelse når man har hørt det forkynt at dette 

er det Jesus befaler. For å gjenta til det «kjedsommelige»: TRO ER LIK 

LYDIGHET. 

 

Jesus sier: 

13 Gå inn gjennom den trange port! For vid er den port, og bred er den vei 

som fører til fortapelsen, og mange er de som går inn gjennom den. 14 For 

trang er den port, og smal er den vei som fører til livet, og få er de som finner 

den. 15 Vokt dere for de falske profeter! De kommer til dere i fåreham, men 

innvendig er de glupende ulver. Matt 7:13-15 

 

Hvorfor har vi tatt oss «bryderiet» med å trykke denne traktaten og dele den ut? 

Fordi vi vet at det over lengre tid har blitt forkynt et utvannet, sukkerkulørt 

evangelium i de fleste menigheter i Oslo (og andre steder) som ingen av 

apostlene ville gjenkjent hvis de hadde hørt det. Noen ville ha sagt at hvis dette 

hadde vært forkynnelse til Jesus så ville han ikke blitt dømt til døden. Heller 

ikke ville apostlene blitt martyrer hvis de hadde forkynt et slikt falskt 

evangelium. Du har blitt befalt av Jesus å teste alt og holde fast på det gode. 

Slik startet Jesus sin forkynnelse; 

 

14 Men etter at Johannes var satt i fengsel, kom Jesus til Galilea og forkynte 

Guds evangelium. 15 Han sa: Tiden er fullkommet, og Guds rike er kommet 

nær. Omvend dere og tro på evangeliet! Mark 1:14f 

 

Likendes de tolv: 

De drog da ut og forkynte for folket at de skulle omvende seg. Mark 6:12 

 

Det er altså omvendelse fra synder som skal forkynnes. Det var på grunn av vår 

synd Jesus måtte dø for at vi skulle ha en mulighet til å bli satt totalt fri fra synd 

og få tilgivelse for synder. Vi skal ikke her begynne å liste opp ulike typer synd, 

men kan nevne at de største syndene i menigheten i dag ikke er utroskap og 

drukkenskap. Det er heller hovmod, vantro, utilgivelse, unnfallenhet, feighet og 

baktalelse. Og kanskje da mest hos lederne... 

 

Vi vet jo at seksuell synd florerer og da kanskje spesielt pornografi. Selv om 

dette blir nevnt i Skriften som en spesielt farlig synd, så kommer det nok andre 

foran. Ønsker du å bli satt fri? Ønsker du å leve helliget for Jesus? Ønsker du å 

vinne andre for Jesus? Ikke ta feil; alternativet til Himmelen er stadig 

Helvete. Dette går klart frem i det Jesus sier: 

 

7 Den som seirer, skal arve alle ting. Jeg vil være hans Gud og han skal være 

min sønn. 8 Men de feige og vantro og vanhellige og morderne og horkarene 

og trollmennene og avgudsdyrkerne og alle løgnere – deres del skal være i 

sjøen som brenner med ild og svovel. Det er den annen død. Åp 21:7f 
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Jesus sier videre at han vil komme som en tyv om natten. Som det var i Noas 

dager og Lots dager vil det være. De som er rettferdige vil bli spottet av dem som 

forfekter å tro, men de ulydige vil gå under like mye som de gjorde da vannet 

og ilden kom. Det er disse som står og roper «Herre, Herre» og forfekter å tro 

(men som nekter å være lydige) som i de siste dager vil spotte de rettroende 

som lyder og ikke kompromisser. Spotte dem som velger å følge tett på Jesus. De 

som blir kalt radikale og/-eller konservative. Akkurat som det finnes en liberal 

kristen tro. De er lovet forfølgelse disse som velger den smale vei. Ta ikke lett 

på dette. Jesus sier at hvis du ikke har gjort din utvelgelse fast vil du bli forført. 

 

Har du gjort din utvelgelse fast? Har du noen gang vært så plaget av den 

kjensgjerning at de rundt deg mest sannsynlig er i ferd med å gå til Helvete. 

Det er kanskje 2% av de tilhørende i en menighet som er virkelig gjenfødt. 

Dette er ikke tall som er tatt ut av luften, men vi vil ikke gå inn på analysen her. 

Men du bør spørre deg selv; er jeg en av de lydige i mindretall eller er jeg en av 

de lunkne som er i stort flertall? 

 

Det vi derimot ønsker å gjøre er å nøde deg til å begynne og studere Skriften. 

Begynn å teste alt du hører forkynt opp mot Skriften. Det er en kommando fra 

Jesus at vi gjør det. Test denne traktaten opp mot Skriften. Hvis du finner det i 

overensstemmelse med Skriften, og den Hellige Ånd bekrefter dette, så må du 

agere. Hvis du ikke gjør det betyr det egentlig at du ikke tror. Da kan du 

bekjenne Jesus så mye du vil, men Jesus sier syv ganger i Johannes Evangelium 14-15  

at «de som elsker meg holder mine bud». Hvis du har skjønt hva Jesus gjorde på korset 

og du ikke elsker Ham, altså er lydig mot Ham, så er du jo verre enn en vantro.  

Og hvis du proklamerer at Jesus er Herre og at du elsker Ham så holder du altså  

Hans bud. 

 

Vi er altså ute for å konfrontere deg med spørsmålet om du virkelig tror. Vi ber 

deg sjekke frukten i ditt liv. Jesus sier at vi skal kjennes på frukten. En pastor 

kan ikke legge ned frelses-visshet i ditt hjerte. Det er den Hellige Ånd som gjør 

det. Vi er inne i de absolutt siste tider og den Åndelige klokken er 23:59:59. 

 

Det er snart ikke mer tid igjen til å omvende seg og gjøre de gjerninger som er 

omvendelsen verdig. Er du et vitne i hverdagen eller sitter du likegyldig foran 

TV mens milliarder av mennesker er på vei til Helvete? Hvis du ikke har et 

hjerte for de fortapte er du heller ikke kommet til tro og er heller ikke gjenfødt! 

Skal du være en av dem som forfekter å tro, men som en dag får høre disse ord 

fra Jesus: «Jeg har aldri kjent deg». Om disse siste tider sier Jesus: 

 

10Mange skal da falle fra, og de skal angi hverandre og hate hverandre. 

11Mange falske profeter skal stå fram, og de skal forføre mange. 12Og fordi 

lovløsheten tar overhånd, skal kjærligheten bli kald hos de fleste. 13Men den 

som holder ut til enden, han skal bli frelst! Matt 24:10-13 

 

videre: 

 

21 For da skal det bli en trengsel så stor som det ikke har vært fra verdens 

begynnelse til nå, og heller ikke mer skal bli! 22 Og dersom ikke de dager ble 

forkortet, da ville intet kjød bli frelst! Men for de utvalgtes skyld skal de 

dager bli forkortet. Matt 24:21f 

 

og: 
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For falske messiaser og falske profeter skal stå fram og gjøre store tegn og 

under, for å føre også de utvalgte vill, om det var mulig. Matt 24:24 

 

Som du ser sier Jesus klart ifra at «hvis du ikke er utvalgt» vil du bli ledet vill. 

Derfor gjør din utvelgelse fast i dag. Ta et oppgjør med kompromisser og 

ulydighet. Mange er allerede ledet vill av falsk forkynnelse og av kjærlighet til 

denne verden. Den som elsker verden hater Jesus. Vi bønnfaller deg om å ikke 

ha ett ben i hver båt. Det er hovmodig og vil ende med fall. Ta dette alvorlig og 

omvend deg! Du er ledet vill fordi du ikke har kjærlighet til sannheten. Du må 

altså omvende deg hvis det er tilfelle. 

 

Ikke si: «Dette gjelder ikke meg». De som ønsker å komme nærmere Jesus og 

som lengter etter mer av Ham, vil ta dette alvorlig. Omvendelse fra dårlige 

vaner og synd bør bli kontinuerlig hvis du virkelig ønsker å tjene din Frelser 

med et Hellig og oppofrende liv. Være et vitne i hverdagen! Se mennesker bli 

revet ut av Satans klør og reddet inn til Jesus i frihet. Her er noen Ord som du 

bør legge på dit hjerte: 

 

Elsk ikke verden, heller ikke de ting som er i verden! Om noen elsker verden, 

da er ikke kjærligheten til Faderen i ham. 1Joh 2:15 

Mine barn, la ikke noen forføre dere! Den som gjør rettferdighet, er 

rettferdig, likesom Han er rettferdig. 1Joh 3:7 

 

En sa en gang at «hvis du er den samme i dag som du var i går så er du 

frafallen». Det er kanskje drøyt, men det sier litt om viktigheten av å omvende 

seg om nødvendig daglig. La meg spørre deg; når vitnet du sist for noen? 

 

4 Den som sier: Jeg kjenner ham! – og ikke holder hans bud, han er en 

løgner, og sannheten er ikke i ham. 5 Men den som holder hans ord, i ham 

er sannelig kjærligheten til Gud blitt fullkommen. Av dette vet vi at vi er i 

ham. 6 Den som sier at han blir i ham, han er også skyldig til å vandre slik 

som han vandret. 1Joh 2:4-6 

 

På dette har vi lært kjærligheten å kjenne at han satte livet til for oss. Også vi 

skylder å sette livet til for brødrene. 1Joh 3:16 

 

Det er de som er radikale kristne som er troende. De som går på den liberale 

motorvei kan ikke kalle seg etterfølger av Jesus fordi Jesus går ikke der. Vi vil 

advare deg. Hvis du velger å bli en etterfølger så vil det koste. Jesus sier: 

 

26 Om noen kommer til meg, og ikke hater sin far og mor og hustru og sine 

barn og brødre og søstre, ja, også sitt eget liv, da kan han ikke være min 

disippel. 27 Den som ikke bærer sitt kors og følger etter meg, kan ikke være 

min disippel. Luk 14:26f 

 

Dette betyr enkelt og greit at INGEN ELLER INGEN TING må komme foran 

Jesus. Jeg vil spørre deg igjen: Når vitnet du sist for Jesus? 

 

Dette som du har lest her er selvfølgelig langt fra det du har hørt til nå. Det er 

fordi man med vilje unnlater å fortelle hele sannheten og en halv sannhet er og 

blir en løgn. Vil du fortsette å leve livet ditt på en løgn? Eller vil du virkelig ha 

sannheten? Det du har fått høre her er bare starten på en vei som vil føre til et 
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liv i tro som setter deg fri fra verden og fra frykt og uroligheter. De fleste som 

vil få denne traktaten vil kjenne at dette er sannhet. Noen vil hovere over det 

med beskrivelser som ikke vil bli tatt lett på av Herren. Han hører og ser alt og 

en hovmodig holdning er noe Han hater. 

 

Du kan ikke være en etterfølger av Jesus uten å hate det Han hater. DU må 

avfinne deg med at du trenger å ta et oppgjør med dine holdninger og din 

manglende tro og å være lydig mot Skriften. 

 

Vi som står bak denne traktaten er villig til å ta samtaler, også anonymt over 

telefon, for dem som ønsker det. Vi vil strekke oss til det absolutt ytterste for å 

rettlede den enkelt til å forstå Skriftens realiteter som dessverre gjennom falsk 

forkynnelse har blitt skjult for mange. Ta kontakt og ikke gå på veien som fører 

til Helvete. Hvis du ikke tror at Helvete er alternativet til Himmelen så bør du 

studere Skriften om igjen. 

Jesus rike velsignelse til deg og din familie! 

 

Kontakt oss på kjell@norway.com.ph 


